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Nejchytřejší Češka z Prostějova!Nejchytřejší Češka z Prostějova!
LúmennLúmenn bojovala o  bojovala o MILIONMILION

➢Exkluzivní rozhovor s Petrou Vavrouchovou najdete na straně 25

Foto: archiv P. Vavrouchové

ZPRONEVĚRA!
OTŘESNÝOTŘESNÝ
KONECKONEC
REALITNÍ REALITNÍ 
MAKLÉŘKYMAKLÉŘKY
Dnes už bývalá majitelka pro-
stějovské realitní kanceláře 
Naděje má pořádný malér. 
Petra Sedlářová z Pivína hrozila 
předloni sebevraždou a měla 
proč! Podle uzavřeného vyšet-
řování policie totiž zpronevěřila 
5 365 000 korun, načež z pod-
vodu se bude nyní zpovídat 
u soudu. Miliony korun svých 
klientů si údajně „ulila“ na své 
účty. Jenže peníze se nenašly...
 více čtěte na straně 9 

Michal KA DLEC

Koláž Večerníku
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Pomoc v neštěstí. Čtyřiapadesáti-
letý Pavel Jakubčík, oběť brutálního 
útoku romského mladíka z ubytov-
ny v Olomoucké ulici, se dočkal 
první pomoci. Od pojišťovny dostal 
zdarma nový invalidní vozík a ne-
dávné vánoční svátky mu zlepšila 
i prostějovská zastupitelka Milada 
Sokolová. 

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Orli z kola ven. Basketbalisté Pro-
stějova triumf v  Českém poháru 
neobhájí. Zatímco loni zvedli nad 
hlavy vysněnou trofej, letos se ze 
soutěže pakují již ve čtvrtfinále. 
Středeční porážka v  Kolíně byla 
nečekaná, nepříjemná a hlavně ne-
návratně bolestivá...

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

4
Minulý týden prostějovští policisté 
zveřejnili otřesnou skutečnost ze 
statistiky tragických dopravních 
nehod, ke kterým došlo na silni-
cích Prostějovska během uply-
nulého roku. Ze šesti smrtelných 
havárií byli hned čtyři řidiči pod 
vlivem alkoholu nebo drog! 

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

LUCIE ŠAFÁØOVÁ

Prostějovská tenistka se uplynulý 
čtvrtek večer stala novou králov-
nou sportovců Olomouckého 
kraje. Na pomyslném trůnu tak 
vystřídala svoji parťačku a kama-
rádku Petru Kvitovou. Při slav-
nostním vyhlášení ankety zadou-
fala, že snad nejde o její poslední 
triumf...    

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „DNEŠNÍ MLADÍ 
ZAČÍNAJÍ PÍT UŽ 

VE TŘINÁCTI 
LETECH“

Dvaapadesátiletá Jaroslava Lysá 
je ženou, která si sama prošla 
utrpením závislosti. Dnes vede 
svépomocnou psychoterapeutic-
kou skupinu a Večerníku poskyt-
la otevřený rozhovor
 čtěte na straně 12

**pondělí**
K ráchání ve studené vodě mě neukecal! První podvečer uplynulého 
týdne a hodinka strávená s Michalem Muchou u kafíčka byly příjemným 
zpestřením jinak ospalého dne. Na připravovaný rozhovor s výsadkářem, 
moderátorem a otužilcem se můžete těšit v jednom z únorových čísel. 
Kvůli němu ovšem do ledové vody skákat nebudu...  

**úterý**
Sobec otcem. Někteří lidé by děti mít prostě neměli. Platí to pro všechny, kteří stále 
nepochopili, že se svět netočí jen kolem nich. Řeč je i o drogově závislém Ondřeji 
Navrátilovi, který svoji malou dceru vychovával ve společné místnosti s dalším feťá-
kem. Jeden z nich byt úmyslně zapálil. Kdo z nich to byl, to řešil prostějovský soud.

**středa**
Pozdě pivo honil. Zajímavý případ řešili prostějovští strážníci. Slovák ne-
chal rozpité pivo na stole, zaplatil a odešel. Po hodině se však vrátil a doža-
doval se piva zpět. Pokud by se mu takto zastesklo třeba po nedojedeném 
guláši, možná by se mezi zbytky ještě někde našel. Ovšem pivo z odpadních 
trubek, kam jej barmanka vylila, už mu prostě nikdo vrátit nemohl...

**čtvrtek**
„Tento způsob zimy zdá se mi poněkud nešťastným...“ Při pohledu na 
teploměr se někdy nestačíme divit. Zatímco ve čtvrtek v 13.16 hodin namě-
řili na prostějovské hvězdárně na leden zcela nepřirozených 12,6°C, o pět 
dní dříve to bylo přesně o dvacet stupňů méně. Každý, kdo miluje lyžování 
a sníh, musí být z takového vývoje počasí minimálně zaskočený, ti ostatní by 
se měli přestěhovat do Karibiku, kde je v těchto dnech ještě tepleji než u nás.

**pátek**
Konec dobrý, všechno dobré. Některé divadelní hry skoční happy endem. 
Všichni jsou už totiž šťastní, že je konec... Tohle ovšem neplatilo pro Diva-
delní ples, kde se přítomní bavili a tancovali už od začátku a odešli až po tom 
pravém happy endu.

**sobota**
Jdu na sever a už jdu na jih! Hlášku ze hry českého génia Járy Cimrmana Dobytí 
severního pólu mohli využít všichni, kteří se rozhodli zdolat Kosíř z Čelechovic. Za-
tímco při výstupu na hanácký Mont Blanc šli na sever, tak po dosažení jeho vrcholu 
směřovali zpět do Čelechovic převážně jižním směrem. Tohle se prostě neochodí! 

**neděle**
Doklouzáno jest? Kdo si chtěl zabruslit venku, dostal poslední šanci. Tesknit 
však netřeba, lze vyrazit na veřejné bruslení, případně se vydat do „multifunkč-
ní“ haly v Konici, kde se každodenně mohou prohánět až do konce února. 

pohledem Michala Kadlece 

Rozhodnutí Mezinárodního olym-
pijského výboru je doslova bom-
bastické! Prostějov uspěl v konku-
renci Washingtonu, Paříže, Tokia 
a Islámského státu, načež mu bylo 
přiřknuto pořádání Olympijských 
her v roce 2032! Zvládneme to? Od-
povědní činitelé Prostějova tvrdí, že 
to nebude problém...
Podle prezidenta organizačního 
výboru Miroslava Bělouška bude 
sice zapotřebí vybudovat rozsáh-

lou síť nových sportovišť, mnohé 
soutěže se ale dají uskutečnit na 
těch stávajících. „Všechny sálové 
sporty budou pořádány v našem 
osvědčeném Národním olympij-
ském centru. Pro fotbalový turnaj 
trochu oprášíme hřiště ve Sportov-
ní ulici a pro cyklistiku stačí jen 
trochu natřít a umýt velodrom. 
A plavání? K tomu bohatě postačí 
plumlovská přehrada,“ přemýšlí 
už teď hodně dopředu Miroslav 
Černošek.     
Aby olympiáda v Prostějově lido-
vě řečeno „klapla“, musí se ale vy-
budovat hodně kvalitní dopravní 
infrastruktura. „Není problém, 
všechno bude! Už jsme zadali spe-

cializované firmě LuftJarda vypra-
cování projektové dokumentace na 
nové letiště. Já myslím, že to nebude 
nic těžkého, to naše současné s trav-
natou přistávací plochou postačí 
jen zalít betonem a fertig! Výstavba 
metra v Prostějově začíná už příš-
tí rok, pak už stačí nakoupit jen 
pár nových autobusů,“ informoval 
Agenturu Hóser Pavel Šlehačka, 
náměstek primátorky pro dopravu 
a boj proti terorismu. „Jistě, bude-
me se muset postarat i o bezpečí 
sportovců a návštěvníků olympiá-
dy. Máme ale v Prostějově nejlepší 
vojenskou jednotku na světě, tak 
proč se bát teroristů,“ nenechá se 
zviklat Šlehačka. 

Je jasné, vzhledem k osobě pre-
zidenta organizačního výboru 
Olympijských her v Prostějově 
roku 2032, že výkladní skříní 
olympiády bude tenisový turnaj. 
„Ukecal jsem Rogera Federera, 
aby si ještě protáhl tenisovou kari-
éru, stejně tak mi to přislíbili i Ra-
dek Štěpánek a vrátí se také Jana 
Novotná. A jestli budu i já mít 
ještě trošku formu, nominuji se do 
čtyřhry,“ šokoval Agenturu Hóser 
Miroslav Běloušek.    
 Za Agenturu Hóser Majkl

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

AgenturaAgentura

Babimaki& mls

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  9/1 °C
Hynek

Úterý 7/4 °C
Nela

Støeda 7/5 °C
Blažej

Ètvrtek 5/-1 °C
Jarmila

Pátek 4/-2 °C
Dobromila

Sobota 6/-2 °C
Vanda

Nedìle 7/-1 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Veronika
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Mùže za smrt karma?
Prostějov (mik) - Tragédie, o které 
Večerník informoval v  minulém vy-
dání, stále ještě nemá pojmenování. 
Mladou ženu, kterou ve Vrahovicích 
našli mrtvou ve vaně, podle neověře-
ných informací usmrtil oxid uhelnatý 
z  plynové karmy v  koupelně. Policie 
závěr soudních lékařů ještě nechce po-
tvrdit. „Zatím se nebudeme vyjadřovat 
k  jakýmkoliv informacím. Nešťastný 
případ je stále ve fázi prověřování, a po-
kud dojdeme k nějakému závěru, jako 
první s ním bude obeznámena rodina 
zemřelé,“ svěřil se Večerníku Leo Ha-
luza, šéf prostějovské kriminálky. 

Rondel nebude!
Prostějov (mik) - Kruhová křižovatka 
na styku ulic Vodní, Mlýnská, Hrázky 
a Bohumíra Šmerala nebude! Vedení 
magistrátu se zabývalo dopravní situ-
ací u rybníka v Drozdovicích. Tamní 
obyvatelé navrhovali postavit alespoň 
minirondel. „Máme za sebou místní 
šetření za účasti dopravního inženýra 
Michaela Vafka, zástupce dopravního 
inspektorátu Policie ČR. Inspektorát 
nepovažuje za nutné provádět změnu 
úpravy křižovatky a stavební úpravy 
nám nedoporučil,“ prozradil Zdeněk 
Fišer, první náměstek primátorky Sta-
tutárního města Prostějova.

Epidemie nehrozí. 
Zatím…

Prostějov (mik) - V  celé České re-
publice se chřipka vymyká z  rukou 
nejen lékařům, ale samozřejmě hlavně 
nemocným. V některých regionech už 
počet lidí zasažených tímto virovým 
onemocněním přesáhl hranici epide-
mie. V zemi už na chřipku zemřeli čtyři 
lidé. „Rovněž v  Olomouckém kraji 
zaznamenáváme velký nárůst pacientů 
s chřipkou. Co se týká Prostějova, tady 
se počet nemocných k hranici epide-
mie ještě ani zdaleka neblíží. Uvidíme 
ale, co přinese současné počasí, hlavně 
ono výrazné oteplení,“ řekla Večerníku 
Zuzana Bartošová z Krajské hygienické 
stanice Olomouckého kraje. 

Foto: Internet

Prostějov uspořádá olympiádu v roce 2032!Prostějov uspořádá olympiádu v roce 2032!

Už před třemi lety prodala prostějovská radnice legendární sněžný skútr. Agentura 
Hóser zjistila, že stroj nakonec skončil u bývalého místostarosty Vlastimila Uchytila. 
Stejně jako blaničtí rytíři je i někdejší politik údajně připraven vyjet Prostějovu na 
pomoc, až mu bude nejhůře. Naštěstí ale zasáhla vyšší moc a sníh roztál sám...

Když Vladimír Kratochvíl 
z Vrahovic poslal do redakce 
Večerníku tyto fotografie, ne-
věřili jsme zprvu vlastním očím. 
Autor je nazval snímky Zdravého 
města Prostějova. „Je s podivem, 
jak se někteří občané chovají 
a co dokáží udělat za bordel,“ 
láteří Vladimír Kratochvíl. 
Popravdě řečeno, jde o jakousi 
raritu. Zatím neznámí lidé si jed-
nak přes říčku Romži vybudo-
vali vlastní přemostění, jednak 
o kousek dál zřejmě děti necha-
ly na zamrzlé hladině zbytky 
po hokejovém mači. Nu což, ve 
zdravém těle je určitě zdravý 
duch a dětem pohyb přejme. 
Ale kdo to po nich bude uklízet?

FOTOFOTO
Michal KADLEC

VEÈERNÍKU

2x foto pro Večerník: Vladimír Kratochvíl

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

  AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

BORDEL BORDEL 
NA LEDĚ!NA LEDĚ!

více na straně 28



Podvod nebývalých rozměrů odhalila 
prostějovská hospodářská kriminálka. 

„Muž z Prostějova přislíbil svému zná-
mému z okresu Tábor vymožení po-

hledávky od dlužníka v celkové výši přesahující částku 
dvanácti milionů korun. Postupně však od něho vy-
lákal částku 3 460 000 korun, což měla být kupní cena 
pozemků, jejichž majitelem měl být onen dlužník ze Zlín-
ského kraje. Prostějovan, v minulosti již desetkrát soudně 
trestaný za majetkovou trestnou činnost, jako záruku 
vyplacených peněz muži z Táborska předal dva kusy 
takzvaných zlatých cihel,“ popsal Leoš Navrátil, vedoucí 
oddělení hospodářské kriminality Územního odboru 
Policie ČR Prostějov. Jak dodal, cihličky samozřejmě zlaté 
nebyly, šlo jen o celkem zdařilou napodobeninu. „Exis-
tuje důvodné podezření, že jednání podezřelého bylo od 
počátku vedeno úmyslem sebe neoprávněně obohatit. 
Zjistili jsme totiž, že podvodník ani vůbec nekontaktoval 
majitele předmětných pozemků. Ani se nepotvrdilo, že by 
s těmito pozemky měl dlužník něco společného,“ uvedl 
Leoš Navrátil. 
Podvodníkovi se zlatem teď hrozí až osm let kriminálu. 
Vzhledem k jeho minulosti by Večerník vsadil na tu 
nejvyšší trestní sazbu.

PROSTĚJOV Proč se bezdo-
movec Radek Trunda rozhodl 
skončit život pod koly vlaku? 
O jednom z možných motivů 
činu, o kterém jsme informovali 
v  předminulém vydání, promlu-
vila jeho kamarádka, která se oz-
vala na veřejnou výzvu Večerníku. 
Podle jejích slov Radka Trundu 
okradla o devět tisíc důchodu 
banda číhající na své oběti u pošty 
na hlavním nádraží v Prostějově! 

Třiačtyřicetiletý Radek Trunda 
ukončil svůj život na Boží hod 
vánoční, když se společně se psem 
postavil v Olomouci do cesty 
vlaku jedoucímu ze Šumperka do 
Prostějova. V souvislosti se smrtí zná-
mého bezdomovce se dosud mluvilo 
zejména o jeho komplikovaném vz-
tahu k bývalé partnerce. „On Simonu 

skutečně miloval a myslím, že i ona ho 
měla ráda. Bylo to mezi nimi několik 
let nahoru dolů, chvíli dobré a chvíli 
zase špatné,“ popsala exkluzivně pro 
Večerník žena, která oba partnery 
dobře znala. Podle jejího mínění však 
žárlivost a trápení z přelétavosti jeho 
životní lásky nebyly hlavním mo-
tivem osudného rozhodnutí. „Radek 
Trunda byl moc hodný člověk a nebyl 
to typický bezdomovec. Bral důchod 
devět tisíc korun. A já jsem slyšela, že 
ho o něj okradli. Měla to být stejná 
banda, která pravidelně číhá u pošty 
na hlavním vlakovém nádraží. Když 
si tam někdo vyzvedne důchod, tak 
si ho vytipují, motají se kolem něho 
a pak ho okradou. Pro Radka bylo 
devět tisíc korun hodně peněz, navíc 
se ocitl zcela bez prostředků ned-
louho před Vánoci,“ svěřila se nám 
paní, podle které za krádeží stojí 
známý prostějovský recidivista, jenž 
nemá daleko k Romům žijícím na 
Husově náměstí...

Pondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.cz zpravodajství 3

NA VÁŠ NÁMÌT

Radek Trunda nebyl typickým bezdomovcem, pobíral poměrně vysoký důchod 
a navíc mu vždy hodně záleželo na jeho rodině.        Foto: archiv Večerníku
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ZLÍN Strávil v Prostějově několik 
dlouhých let, vlastnil vyhlášený 
zábavní klub Relax v Komenské-
ho ulici. Jiří Večeř, který byl dříve 
odsouzený za organizování vraždy 
podnikatelů zapletených do nele-
gálních obchodů s lehkými topnými 
oleji, stanul uplynulý čtvrtek znovu 
před soudním tribunálem.
U Krajského soudu ve Zlíně ale 
rázně odmítl vinu za dva mordy 
podnikatelů Miroslava Kovaříka 
a Františka Blažíčka. Došlo k nim 
v roce 1995 ve Zlíně a v Uherském 
Hradišti. Podle obžaloby je zorga-
nizoval. Třiapadesátiletý Jiří Večeř 
ale upozornil na to, že k přípravě 
jiných vražd se už před lety přiznal 
a trest za ně si odseděl. „Z hlediska 
trestu jsem se tehdy mohl přiznat 
i k dalším dvěma vraždám, měl bych 
jej pouze o málo větší. Proč bych to 
tedy nepřiznal už tenkrát? Nestavím 
se do role neviňátka, ale bráním se, 
protože jsem za tím nestál,“ namítl 
bývalý majitel prostějovského zá-
bavního podniku. 
Soudní jednání bylo odročeno. 
V případě uznání viny mu podle 
starého trestního zákona hrozí až 
patnáct let vězení nebo i výjimečný 
trest, tedy až pětadvacet let nebo do-
životí. (mik)

VEČEŘ U SOUDU: 
„NESTÁL 
JSEM ZA 
TÍM JÁ!“

BALÍME TO, 
JE KONEC!

Dvanáct stupňů nad nulou a závěrečné hodinky. Během uplynulého víkendu si kluziště na náměstí 
T. G. Masaryka v Prostějově užili poslední bruslaři. Už dnes, tj. v pondělí 1. února, se ledová plocha 
začne rozebírat. „O prodloužení jsme již neuvažovali,“ ujistil Jiří Pospíšil, náměstek prostějovské pri-
mátorky. Tah s kluzištěm ale měl mezi občany úspěch a tak v listopadu zase nashle!

Foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Jsou potraviny, kde je obzvlášť dobré, dávat si pozor na 
to, jaké uzeniny nakupuje! Takovou prodejnu najdete podle pracovníků 
Státní zemědělské a potravinářské inspekce (SZPI) v  Krapkově ulici. 
Inspektoři SZPI navštívili obchod, který provozuje Van Thao Pham, 
hned dvakrát. A pokaždé objevili nějaký problém. Majitel prode-
jny nejprve v říjnu loňského roku prodával šunkový kabanos, který 
inspektoři pro zakyslý zápach po kažení a oslizlý i lepkavý povrch 
zařadili mezi nebezpečné potraviny. Začátkem prosince to samé konsta-
tovali i o zapáchajícím Královském boku. Ten sice neměl prošlé datum 
použitelnosti, obchodník však nebyl schopen říct, jak je to dlouho, co ho 
rozbalil... Doporučujeme tedy, buďte při nákupu obezřetní!  (mls)

zjistili jsme

Vietnamec prodával
zkažený kabanos a bok 

Dokázali byste toto 
pozřít?    Foto: SZPI

Radek Trunda měl být před smrtí okraden

Martin ZAORA L

PODVOD se „zlatou“ cihličkou
PROSTĚJOV Desetkrát 
soudně trestaný podvodník z 

Prostějova to zkusil pojedenác-
té! A tentokrát šlo o miliony 
korun! Od důvěřivého muže z 

Táborska vylákal nekřesťanskou 
sumu peněz, přičemž jako záruku 
mu předal dvě zlaté cihličky. Až 

policejní expertiza odhalila, že šlo o 
zlato „kočičí“ a navíc do uváděného 
jednoho kilogramu jim chybělo 
přes půl kila! 

Podvo
prostě

ž

PRO
soud

Prostě
té! A
korun

Tábor
sumu
mu p

police
zlato „
jedno
přesp

Michal KA DLEC

PROSTĚJOV Tak to je šok! Sedmdesáti-
letý muž, který v polovině září loňského 
roku zahynul při dopravní nehodě osob-
ního vozidla v Olšanech, měl v krvi alko-
hol. Zarážející je to, že jel ve čtyři hodiny 
ráno do práce. Do jaké? Stále ještě půso-
bil jako řidič linkového autobusu...
Výsledky pitvy těla zemřelého byly velkým 
překvapením i pro samotné policisty. „Šlo 
o soudní pitvu, která prokázala, že nešťastník 
měl v době nehody 0,78 promile alkoholu. 
Mohu potvrdit, že šlo o řidiče profesionála 
a tragédie se stala při jeho cestě do práce,“ 
řekl na páteční tiskové konferenci Vítězslav 
Matyáš, vedoucí Dopravního inspektorátu 
v Prostějově. „Znamená to, že tento muž, po-
kud by se mu nestalo ono neštěstí, by vozil 
cestující v opilém stavu,“ přidal šéf prostějov-
ských policistů Pavel Novák.
V  loňském roce došlo na Prostějovsku 
k  šesti smrtelným nehodám. Ve čtyřech 
z nich hrály hlavní úlohu alkohol či drogy. 
Více se dočtete v  příštím čísle Večerníku. 
 (mik)

PŘED 
SMRTÍ PIL!  NEVYŠEL 

Šéf prostějovské policie Pavel Novák představil „zlatou“ cihličku, která se stala 
předmětem milionového podvodu.  2x foto: Michal Kadlec  



PROSTĚJOV Tak tohle by 
byla paráda! Smělé plány na 
vybudování ojedinělého, ale 
potřebného domova má Arci-
biskupství olomoucké s bu-
dovou kláštera Milosrdných 
bratří. Přitom se zchátralou his-
torickou budovou nacházející se 
v samotném centru Prostějova si 
dlouho nikdo nevěděl rady. Její 
stav už pomalu začal ohrožovat 
kolemjdoucí. Stín Prostějova 
by se však v budoucnu mohl 
proměnit v jeho chloubu. Chybí 
však už jen jediné. Sehnat na re-
alizaci projektu více jak dvě stě 
milionů korun...  
Budova kláštera je dominan-
tou Svatoplukovy ulice již 
téměř tři stovky let. Klášter byl 
založen hraběnkou Marií Annou 
z Lichtenštejna za uzdravení je-
jího syna v roce 1727. Mnozí 
z Prostějovanů pamatují doby, 
kdy v objektu fungoval domov 
důchodců či lékárna. To vše již 
dávno odvál čas a rozsáhlá budo-
va již dvě desítky let chátrá. Lidé 
zde nyní najdou pouze plesnivé 
zdi, opadávající omítku a areál 
zarůstající trávou... 
Na konci tunelu však vzplanul 
plamínek naděje. Už od úno-
ra loňského roku má klášter 
nového majitele. Po třech 
letech marného hledání kupců 
jej řád Milosrdných bratří za 

15 milionů korun prodal Arci-
biskupství olomouckému. A to 
s ním má hodně zajímavé plány! 
„Rádi bychom zde vybudovali 
domov pro pacienty postižené 
roztroušenou sklerózou. Tato 
zákeřná nemoc napadá mladé 
lidi mezi dvacátým a čtyřicátým 
rokem života, kteří se postupně 
stávají zcela invalidní a zůstávají 
odkázáni na péči svého okolí. 
V důsledku nemoci se jim často 
rozpadají manželství a zůstávají 
v osamění,“ vysvětlil exkluzivně 
Večerníku Jindřich Suchánek, 
který byl ředitelem olomoucké 
charity a přípravě projektu zasvětil 
už téměř dva roky života. 
Pochopení pro svoji vizi našel 
právě u olomouckého arcibiskupa, 
který zároveň stál o obnovu chátra-
jícího kláštera v Prostějově. Tyto 

dvě myšlenky se nakonec podařilo 
spojit. „Podobné zařízení v České 
republice funguje pouze jedno 
a nachází se v klášteře v Žirči 
u Dvora Králové. Budoucí ka-
pacita toho prostějovského by se 
měla pohybovat mezi čtyřiceti 
až šedesáti klienty. Zařízení by 
mělo být bezbariérové a pro reha-
bilitaci by tu měly sloužit prostory 
pro speciální koupele. Zároveň 
bychom chtěli zahradu a některé 
prostory otevřít široké veřejnosti,“ 
nastínil Jindřich Suchánek. 
Skvělý projekt je však stále v sa-
motném počátku. „Na jeho re-
alizaci bude třeba minimálně 
dvě stě až tři sta milionů korun. 
V současné době připravujeme pro-
jektovou dokumentaci, na kterou by-
chom v budoucnu rádi získali dotaci,“ 
upřesnil tvůrce projektu.  (mls)

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Slovenská ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Olympijská ulicePříště: Olympijská ulice

Na počest slovenského národa. Ulice byla pojmenovaná současným ná-
zvem od 26. června 1914 na počest utlačovaného slovenského národa v Uhrách. 
V období nacistické okupace v letech 1940 až 1945 se nazývala německy Slowa-
kische-Gasse. Ačkoliv je v ulici pouze domovní zástavba, má zde kromě bytových 
družstev sídlo i několik dalších firem.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Desátého února budou slavnost-
ně zahájeny Zimní olympijské hry 
v Turíně. České sportovce, členy 
olympijské výpravy, ale i prezidenta 
republiky Václava Klause, který se 
slavnostního ceremoniálu zúčastní, 
oblékne Oděvní podnik Prostějov. 
Oděvní podnik připravoval pro naše 
sportovce v posledních letech kolekci 
oděvů téměř na každou olympiádu, 
poprvé v roce 1988. „Když Český olym-
pijský výbor vyhlásil na podzim loňské-
ho roku výběrové řízení na dodavatele 
slavnostního oděvu pro Turín, samozřej-
mě jsme se přihlásili. A moc nás těší, že 
kolekce OP ve výběru, který prováděla 

speciální komise, zvítězila,“ uvedl Bořivoj 
Klug, ředitel pro design a korporativní 
zakázky Oděvního podniku a zároveň 
i autor olympijského oblečení. „Při ná-
vrhu jsem vycházel z vizualizace zimy. 
Oděv, na němž jsou symboly sněhových 
vloček, je v barvě ivory - slonovinové 
kosti s doplňkem camelu, hnědé barvy. 
Všechen textilní materiál je italské výro-
by,“ představil svoji kolekci Bořivoj Klug. 
Tvorba kolekce pro tak velkou výpra-
vu, jakou je ta olympijská, není vůbec 
jednoduchá. V širší nominaci bylo čtyři 
sta lidí a každému z nich museli pracov-
níci Oděvního podniku vzít míru. „Od 
podzimu jsme měli informace o pohy-

bu sportovců, jezdili jsme po akcích, 
kde se shromáždili ve větším počtu. 
Někteří se při průjezdu Prostějovem 
zastavili i u nás v podniku,“ řekl Klug 
s úsměvem. Jak dodal, v Oděvním pod-
niku mají databázi snad všech českých 
špičkových sportovců. 
Večerníku se podařilo získat exkluzivní 
názory těch nejpovolanějších, samot-
ných sportovců. Největší česká naděje 
na medaili Kateřina Neumannová pro 
Večerník uvedla: „Slavnostní oblečení 
z  Oděvního podniku Prostějov se mi 
moc líbí, je vkusné. Nejvíc ta barevná 
kombinace. Světlé barvy, to je moje! 
Myslím, že v takovém oblečení bude-

me skvěle reprezentovat,“ myslí si Kate-
řina Neumannová. Také Lukáš Bauer si 
oděvy pochvaluje. „Všichni znají běžce 
na lyžích jen v závodních kombiné-
zách a teplých čepicích, ale olympijské 

hry nejsou jen o sportovní reprezen-
taci. Proto jsem rád, že v taškách mám 
i kolekci oblečení z Oděvního podniku 
v Prostějově,“ řekl exkluzivně Večerníku 
Lukáš Bauer.      

Kde jsou ty zlaté časy, kdy byl Prostějov nazýván městem módy a Oděvní 
podnik znal skoro každá nejen v Evropě, ale třeba i v zámoří a asijských 
zemích! Kdyby Kateřina Neumannová s Lukášem Bauerem nyní po dese-
ti letech přijeli na místo, odkud před olympiádou v Turíně dostali luxusní 
společenské úbory, odvezli by si z Prostějova akorát tak tašku plnou cihel či 
hlíny. Nutno ale u této příležitosti konstatovat, že oblečení místní šičky sku-
tečně uměly a olympionikům se značkou OP to slušelo. Dnes už se této vymo-
ženosti chopila konkurence, která zabrala místo na trhu. To je ale život, čeští 
sportovci se prostě oblékají jinde a my jen s nostalgií vzpomínáme na zašlou 
slávu kdysi mamutího podniku...   (mik)

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

Napsáno
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30. 1. 2006
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Olympioniky oblékne Oděvní podnik!

PROSTĚJOV Elektrickými troubami si museli 
před rokem topit v bývalém mostkovickém kině. 
Na ubytovně s nepříliš dobrou pověstí totiž vy-
pnuli plyn. Hodně krušné dny a hlavně noci tu 
prožívali i ti, kteří na nájemném a zálohách za 
energie nedlužili ani korunu. Loni ubytovna 
změnila majitele a podobné excesy zde už zřejmě 
nehrozí. 
Důvodem loňské odstávky plynu byly nezaplacené 
zálohy za jeho odběr. Přitom odpovědnost za placení 
záloh neměla u dodavatele plynu majitelka objektu, 
ale „překvapivě“ jeden z nájemníků. 

Tehdejší majitelka Lenka Skácelová Večerníku potvr-
dila, že o uzavření plynu neměla tušení. A to i přesto, 
že nájemné za jednopokojový by s plesnivou zdí činilo 
sedm tisíc dvě stě korun a většina obyvatel jej hradi-
la ze sociálních dávek. Před několika měsíci objekt 
změnil majitele. Nový správce při svém nástupu de-
klaroval, že chce, aby se ubytovna změnila v normální 
bytový dům. Byty nechal opravit, chodby vymalovat, 
sehnal nové nájemníky, z nichž jasná většina není zá-
vislá na příjmu ze sociálních dávek. A situace se sku-
tečně zlepšila. „Nový majitel se o objekt stará, panuje 
tu klid. Něco podobného jako se zde stalo loni, nám už 
rozhodně nehrozí,” nechal se slyšet jeden z nájemníků. 
Samotný majitel situaci komentovat nechtěl.  (mls)

„KLEPAT KOSU“ již
v Mostkovicích nebudou

V budově bývalého mostkovického kina je i téměř rok po 
změně majitele stále klid. Foto: Martin Zaoral

PŘEDPLAŤTE SI 
VEČERNÍK

A STÁLE JEŠTĚ
MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ 
O 10 000 Kč,

ZÁJEZD
a DALŠÍ VĚCNÉ CENY

VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO
15. ÚNORA 2016

V klášteře má vzniknout domov
pro lidi s roztroušenou sklerózou 
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JSME JEDNA RODINA

www.facebook.com/vecernikpv

Doporuč, sdílej a dej like na

více se dozvíte
na straně 28

Památkově chráněný, ale velmi zchátralý klášter stojí na začátku Svatoplukovy 
ulice a již několik desítek let jej lze považovat za skutečný stín Prostějova...    
 Foto: Martin Zaoral



„V součinnosti se zásahovou jed-
notkou Policie ČR jsme realizovali 
zadržení dvacetiletého muže cizí 
státní příslušnosti. Při domovní 
prohlídce jsme v jeho nemovitos-
ti v Prostějově odhalili rozsáhlou 

pěstírnu konopí. Z prodeje mari-
huany tak mohl získat statisícové 
zisky,“ uvedl k zásahu Leo Haluza, 
vedoucí prostějovského oddělení 
obecné kriminality. „Když jsme 
akci prováděli, museli jsme přizvat 
odborníky na elektřinu. Ti nás va-
rovali, abychom raději nevstupo-
vali do sklepa, že by nás amatérsky 
provedené elektrické vedení mohlo 
zabít. Pachatel si totiž potřebnou 
elektřinu nutnou k indoorovému 
pěstování marihuany zapojil sku-

tečně takzvaně ´podomácku´. Ši-
kovný elektrikář to určitě nebyl. My 
jsme ale řešili spíše jeho vydatnou 
úrodu konopí,“ přidal Pavel Novák, 
vedoucí Územního odboru Policie 
ČR Prostějov.  
Policisté strávili v domě pěstitele 
marihuany celý den. „Odhalili jsme 
zde několik místností, ve kterých 
pěstoval stovky rostlin. Při odstra-
ňování načerno vedeného elektric-
kého vedení jsme se nestačili divit. 
Některé kabely byly přibity hřebíky 
do dřeva a to na mnoha místech bylo 
zcela ohořelé. S největší pravděpo-
dobností by zde v nejkratší době do-
šlo k požáru,“ prozradil Leo Haluza. 
Mladý muž, kterému teď hrozí 
mnohaletý kriminál, se na svobo-
du zřejmě jen tak brzy nedostane. 
„Soudce akceptoval na náš popud 
návrh státního zástupce a pachatel 

putoval do Vazební věznice v Olo-
mouci,“ konstatoval šéf prostějov-
ské policie Pavel Novák s tím, že 

hromady konopí nyní budou zaslá-
ny na odbornou expertizu a poté se 
zničí.

Pondělí 1. února 2016
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Devět tisíc z buňky

V přesně nezjištěné době od soboty 
23. ledna do pondělí 25. ledna do-
šlo ke vloupání do jednoho z areálů 
v Průmyslové ulici v Prostějově. Za-
tím neznámý pachatel vnikl po po-
škození dveří do jedné ze stavebních 
buněk a odcizil z ní 9 000 korun. 
Škoda na poškozených dveřích není 
zatím upřesněna. Policisté případ 
prověřují pro podezření ze spáchání 
trestného činu krádeže, za který pa-
chateli v případě jeho zjištění hrozí 
až dvouletý pobyt za mřížemi.

Sebral peníze
Trestného činu krádeže vloupáním 
se dopustil neznámý pachatel, který 
v době od čtvrtku 28. ledna do pát-
ku 29. ledna na ulici Domamyslická 
v Prostějově po vypáčení vstupních 
dveří vnikl do objektu prodejny 
plynu. Z místa odcizil finanční hoto-
vost kolem 7 400 korun. V případě 
dopadení hrozí zloději až dvouletý 
trest odnětí svobody.  

Čelně do stromu
V sobotu 30. ledna před šestnáctou 
hodinou vyjížděli prostějovští do-
pravní policisté k nehodě na silnici 
mezi Alojzovem a Prostějovičkami. 
Došlo zde k havárii osobního vozi-
dla Volkswagen Bora. Jednadvace-
tiletý řidič z Prostějova narazil čelně 
do stromu. Při nehodě utrpěl těžké 
zranění, se kterým byl převezen do 
Fakultní nemocnice v Olomouci. 
Škoda na vozidle činí 81 000 korun.   

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Pobily se v azyláku

Velice rušno bylo minulé úterý 26. 
ledna v azylovém domě. Dvě kli-
entky se pohádaly a jejich konflikt 
posléze vyústil ve fyzickou potyčku, 
ke zranění u žádné naštěstí nedošlo. 
Čtyřiašedesátiletá bezdomovkyně, 
která celý incident vyprovokovala, 
byla hlídkou vyzvána k opuštění 
azylového zařízení. Výzvy upo-
slechla a z místa odešla. V tomto pří-
padě postačilo projednat zmíněnou 
událost na místě. 

Pomsta milence
Bývalý přítel oznamovatelky kopal 
předminulý pátek 22. ledna do vcho-
dových dveří a tloukl pěstmi do oken. 
Strážníci muže v místě již nezastihli, 
ani v okolí nebyl nalezen. Žena po 
incidentu zjistila odcizení sítí z oken, 
které hlídka skutečně objevila o něko-
lik stovek metrů od domu, a to zcela 
zničené. Poškozená předběžně vyčís-
lila škodu na dva tisíce korun. Celá 
událost byla předána správnímu or-
gánu pro podezření z přestupku proti 
majetku a občanského soužití. 

Slovák nedopil pivo
Po zaplacení útraty ponechal uply-
nulou středu 27. ledna návštěvník 
baru na stole nedopité pivo a z místa 
odešel. Za hodinu se ale muž sloven-
ské národnosti do provozovny vrátil 
a požadoval svůj rozpitý mok. Jenže 
servírka pivo vylila, nepředpoklá-
dala, že se muž ještě vrátí. Z tohoto 
nedorozumění pramenil neobvyklý 
konflikt. Za přítomnosti strážníků se 
celá věc vysvětlila, tudíž nebylo zapo-
třebí jakéhokoliv opatření.

Ležel u Metra
Volající muž se v pátek 22. ledna 
na lince 156 omlouval, že si spletl 
číslo, přičemž chtěl volat záchran-
ku. I přes tento omyl vysvětlil dění, 
které toužil nahlásit na záchran-
nou službu. Na cyklostezce poblíž 
kina Metra jeden z kolemjdoucích 
uslyšel ránu, poté spatřil na zemi 
ležícího muže a opodál jízdní kolo. 
Ihned přispěchal ke zraněnému 
a poskytl mu první pomoc. Zakrát-
ko na místo dorazili nejen strážníci, 
ale i policisté z oddělení dopravních 
nehod, kteří si událost převzali. De-
větapadesátiletého cyklistu si vzala 
do péče záchranná služba.

Žena na záchytku
V letošním roce poprvé skončila 
osoba ženského pohlaví na zá-
chytce. Na základě telefonického 
oznámení ze sobotního večera 
23. ledna vyjížděla hlídka k bez-
domovkyni, která ležela na zemi 
v pasáži obchodního domu na ulici 
Plumlovská. Dechovou zkouškou 
u ní bylo zjištěno 2,7 promile alko-
holu. Pro opilost nebyla schopná 
se sama o sebe postarat. Proto bylo 
přistoupeno k umístění do zdravot-
nického zařízení v Olomouci. 

Nejdříve ho odlákali 
Před půlnocí v neděli 24. ledna se 
vracela mladá žena z procházky, na 
které venčila svého psíka. Jenže před 
domem, kde bydlela, se potuloval 
cizí pes. Z obavy před možným na-
padením jejího čtyřnohého miláčka 
se telefonicky spojila se strážníkem 
na operačním středisku s prosbou 
o vyslání hlídky. Strážníci psího tu-
láka nejprve odlákali, a jakmile žena 
zašla domů, provedli jeho odchyt. 
Psa umístili na služebnu a druhý den 
ráno před šestou hodinou si pro něj 
přišel páníček. Pes mu byl vydán, ale 
až po zaplacení pokuty.   

Foto: Internet

Foto: internet

PROSTĚJOV Také v letošním roce začíná prostějovská policie 
úspěšně bojovat proti výrobcům drog. Svědčí o tom velmi os-
trý zásah z poloviny ledna v jednom prostějovském domě, kde 
mladý Vietnamec ve velkém pěstoval marihuanu. Policejní ko-
mando ho nejenom zatklo, ale z baráku si odvezlo obrovskou 
sklizeň v podobě necelé tisícovky rostlin konopí! S úspěšnou 
akcí se kriminalisté pochlubili na páteční tiskové konferenci, 
které byl Večerník přítomen.
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Policejní komando vtrhlo do jednoho z prostějovských domů s marihuanou

VIETNAMEC zde PĚSTOVAL 920 rostlin KONOPÍ!

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal
KADLEC

Tento snímek z místa zásahu policejního komanda svědčí o tom, že mladý Viet-
namec si z domu v Prostějově udělal velmi slušnou pěstírnu marihuany.  
 Foto: Policie ČR

PROSTĚJOV Hospodářské kri-
minálce z Prostějova se podařil 
další husarský kousek. Policisté 
dopadli skupinu šesti bankovních 
podvodníků ve věku od dvaceti do 
osmačtyřiceti let, kteří se dopouš-
těli trestné činnosti v souvislosti 
s bankovními podvody a chystali 
ještě mnohé další prostřednic-
tvím několika přichystaných fik-
tivních podkladů. 

„Tato skupina dnes již šesti obvi-
něných se v letech 2014 a 2015 

dopustila úvěrového podvodu na 
bankovním domě v Prostějově, kdy 
prostřednictvím fiktivního staveb-
ního spoření vylákali částku pět set 
tisíc korun, kterou vzápětí vybrali 
a prohýřili pro svoji potřebu. Ve 
druhém případě se pokusili stej-
ným způsobem opět vylákat další-
ho půl milionu korun. Tato suma 
peněz měla být poukázána dvěma 
mladíkům z Prostějovska, ale celá 
transakce byla z aktivity banky vy-
hodnocena jako podezřelá a v sou-
činnosti s policií byl celý případ 
zadokumentován ještě ve stadiu 

pokusu úvěrového podvodu,“ pro-
zradil na páteční tiskové konferen-
ci Leoš Navrátil, vedoucí oddělení 
hospodářské kriminality policie ČR 
Prostějov. „Trestnou činnost obvi-
nění prováděli tak, že skupina pa-
chatelů sehnala takzvané bílé koně, 
na které přichystali fiktivní doklady 
o příjmech i účelu použití finanční 
hotovosti a za využití zprostředko-
vatele bankovních služeb docílili 
podání žádostí a vyplacení úvěru. 
Byli schopni perfektně padělat do-
klady o příjmech, výplatní pásky 
i podpisy osob. Pro výběr peněz 

měli zřízený účet slovenského ob-
čana, který se později k výběrům 
pro skupinu obviněných doznal 
a nyní mu hrozí stejný trest jako 
zmíněným podvodníkům,“ objasnil 
na vysvětlenou Leoš Navrátil. 
Hlavní aktéři bankovních podvodů 
již přitom měli v minulosti co do 
činění se zákonem a nyní čekají na 
výkon trestu odnětí svobody v dél-
ce několika let. „Tento trest za před-
chozí podvody se jim může zvýšit 
až na osm let nepodmíněně,“ uza-
vřel šéf prostějovské hospodářské 
kriminálky.

PROSTĚJOV Jeden z mnohých, 
nebo jen špička ledovce? Poli-
cisté z hospodářské kriminálky 
si došlápli na mladého muže 
z Prostějovska, který nelegálně 
stahoval z internetových progra-
mů české i zahraniční filmy. Jejich 
dalším rozšiřováním a prodejem 
způsobil milionové škody na au-
torských právech. Teď mu hrozí až 
pětiletý kriminál! 
„Kriminalisté z oddělení hospodářské 
kriminality zahájili trestní stíhání dva-
advacetiletého muže z Prostějovska, 
kterého obvinili ze spáchání trestného 
činu porušení autorského práva, práv 
souvisejících s právem autorským 
a práv k databázi. Tohoto protiprávního 
jednání se měl dopustit v době od října 
roku 2012 do června roku 2015 tím, že 
bez licenční smlouvy s autory, výrobci 
obrazových záznamů a držiteli licence 
k výkonu práv k užití děl či zvukových 
obrazových záznamů, neoprávněně 
nabízel a poskytoval ke stažení různé 
filmy, které získal za použití nelegálně 
nainstalovaných počítačových progra-
mů,“ popsala Irena Urbánková, tisková 
mluvčí Krajského ředitelství Policie ČR 
Olomouckého kraje.  

K velkolepému odhalení podvodníka 
a piráta se v pátek 29. ledna na tiskové 
konferenci prostějovské policie vyjá-
dřil i vedoucí oddělení hospodářské 
kriminality Územního odboru Poli-
cie ČR Prostějov Leoš Navrátil. „Mla-
dík poškodil české i zahraniční filmo-
vé společnosti. Z místa svého bydliště 
rozmnožil a veřejnosti sděloval pro-
střednictvím různých internetových 
serverů audiovizuální díla, jež jsou 
autorským dílem a podléhají tedy 
ochraně na základě autorského záko-
na. Tato díla umístil na filehostingové 
servery a umožnil jejich stažení. Tím-
to jednáním způsobil více než dvěma 
desítkám společností celkovou škodu 
v řádech miliónů korun,“ uvedl šéf 
hospodářské kriminálky. 
Podezřelému hrozí trestní sazba 
odnětí svobody od šesti měsíců do 
pěti let, peněžitý trest nebo propad-
nutí věci či jiné majetkové hodnoty. 
 (mik)

PROSTĚJOVSKO Oslava v ro-
dinném domě se minimálně ne-
povedla. To je ovšem slabé slovo, 
přímo se zvrhla! Večírek se pro-
měnil minimálně v boj o zdraví, 
kdy jeden z účastníků pod silným 
vlivem alkoholu prohodil svého 
kamaráda sklem ve dveřích. A co 
víc, raubíř pak při převozu na zá-
chytku vyhrožoval i samotným 
policistům, které napadl a urval 
jim v autě kus sedadla...
„Ve středu osmadvacátého ledna 
večer vyjížděli policisté k oznámení 
o incidentu mezi dvěma muži v malé 
obci na Prostějovsku. Z prvotního 
šetření vyplývá, že během oslavy, 
která probíhala v jednom z bytů, 
mělo dojít k potyčce mezi muži ve 
věku třicet a čtyřiatřicet let. Mladší 
z nich měl toho staršího několikrát 
udeřit pěstí do obličeje a strčit do něj 
tak, až došlo k rozbití skleněné výpl-
ně dveří,“ popsala vše, co policisté na 
první pohled zjistili, Irena Urbánko-
vá, tisková mluvčí Krajského ředitel-
ství Policie ČR Olomouckého kraje. 

Hned bylo jasné, že incident měl 
jednu z příčin i v nadměrném požití 
alkoholu. „Přivolaní policisté pro-
vedli u třicetiletého muže dechovou 
zkoušku a naměřili mu přes 4,6 pro-
mile alkoholu v dechu. Vzhledem 
k tomu, že se choval agresivně i bě-
hem prováděného šetření, policisté 
muže zajistili a eskortovali do protial-
koholní záchytné stanice v Olomou-
ci,“ uvedla mluvčí krajské policie. 
Nezvladatelný oslavenec však řádil 
i při převozu na záchytku. „Při eskor-
tě začal muž policistům vyhrožovat 
bitím a jednoho z nich se snažil na-
padnout. Přitom utrhl madlo nad 
sedadlem služebního vozidla. Po-
licisté ho za použití donucovacích 
prostředků zpacifikovali. Ke zranění 
osob nedošlo, hmotná škoda na vo-
zidle byla předběžně vyčíslena na 
jeden tisíc korun,“ potvrdila další 
problémy Irena Urbánková s tím, že 
policisté incident prověřují pro po-
dezření ze spáchání přestupku proti 
občanskému soužití a zjišťují všech-
ny okolnosti a souvislosti.    (mik)

Oslava se zvrhla v bitku
Opilec napadl 
také policisty!

MILIONOVÉ ŠKODY 
na autorských právech!

Mladík nelegálně Mladík nelegálně 
stahoval a prodával stahoval a prodával 

filmyfilmy

Skupina bankovních podvodníků ODHALENA

Chlápkové prohýřili PŮL MILIONU!

Michal KA DLEC

PROSTĚJOV, OTASLAVICE 
Spadla klec! Stopku v jeho řádění 
udělala mladému zloději pros-
tějovská kriminálka. Dvaadva-
cetiletý muž se v poslední době 
živil krádežemi kol, pak si ovšem 
troufnul i na cukrovinkový au-
tomat v otaslavickém kulturáku. 
Policie ho už dopadla, nenechavci 
teď hrozí až dvouletý kriminál.
„Prostějovští kriminalisté zahájili 
trestní stíhání dvaadvacetiletého 
muže z Prostějovska, kterého obvi-
nili ze spáchání trestného činu krá-

deže. Tohoto protiprávního jedná-
ní se měl dopustit sám, či společně 
s další zatím přesně neustanove-
nou osobou na Prostějovsku, a to 
celkem ve třech případech v listo-
padu a prosinci loňského roku,“ 
potvrdila Irena Urbánková, tisková 
mluvčí Krajského ředitelství Poli-
cie ČR Olomouckého kraje. 
Mladý zloděj se nejprve věnoval 
krádežím jízdních kol. „V prvním 
případě měl začátkem listopadu 
společně se zatím neznámým kom-
plicem odcizit z volně přístupného 

dvora u jednoho z objektů v  pros-
tějovské ulici Kollárova dvě pánská 
jízdní kola značek Ford a Maxbike, 
ve druhém případě pak z volně pří-
stupného areálu objektu na ulici 
Melantrichově v Prostějově pánské 
horské jízdní kolo Rock Machina,“ 
řekla mluvčí krajské policie.  
To ale bylo mladíkovi málo, na zlo-
dějskou stezku se vydal i za hranice 
Prostějova. „Ve třetím případě pak 
zcela sám odcizil z volně přístup-
né chodby kulturního zařízení 
v Otaslavicích automat na cuk-

rovinky. Policisté na všech uve-
dených případech pracovali a na 
základě operativního šetření i vy-
hodnocení získaných informací 
a poznatků je objasnili, načež pa-
chatele zjistili. Celková škoda byla 
vyčíslena na čtrnáct tisíc korun,“ 
dodala Irena Urbánková s tím, že 
kriminalisté na případech nadále 
pracují a po další, zatím neustano-
vené osobě pátrají. 
Obviněnému dvaadvacetiletému 
muži teď hrozí až dvouletý pobyt 
za mřížemi.  (mik)

Kola v Prostějově mu nestačila, vydal se do „Metel“ pro automat!



Bezdomovci neumrzli

S výjimkou několika málo dnů, kdy se 
i v Prostějově pohybovaly teploty vý-
razně pod bodem mrazu, si na nepřízeň 
počasí nemohou stěžovat lidé bez do-
mova. „V minulých letech i v Prostějově 
docházelo k tragédiím, při kterých ně-
kteří lidé bez domova umrzli. To se na-
štěstí během této zimy prozatím nestalo. 

Strážníci ve velkých mrazech několikrát 
denně obcházeli všechny lokality, kde 
se bezdomovci v Prostějově scházejí 
a také nejčastěji i přespávají. Pochopitel-
ně jsme je informovali o možnosti vyu-
žít služeb azylového domu, v mnohých 
případech to ovšem bylo zbytečné. Bě-
hem ledna jsme ale zaznamenali jen dva 
odvozy na záchytnou stanici,“ popsal 
sociální situaci ve městě Jan Nagy, šéf 
prostějovských strážníků. 

Past ještì nesklapla

Hlídky městské policie ve spolupráci 
s kolegy z Policie ČR stále monitoru-
jí celé území Prostějova v souvislosti 
se sérií vandalských činů na veřejné 
zeleni. Ničitelé stromů ale stále nebyli 
dopadeni. „Je to bohužel tak. Fotopasti 
ani mnohá další opatření zatím výsled-
ky nepřinesly, bohužel dosud nemáme 
ani žádný poznatek vyplývající z telefo-
nického, byť anonymního oznámení,“ 
zalitoval Nagy. Na začátku tohoto roku 
padlo podezření, že stromy mohou 
ničit i cvičitelé psích bojových plemen. 
„Ano, je to jedna z variant. Možná si 

nedovedete představit, jak tyto výcvi-
ky probíhají. Není ale nic výjimečné-
ho, že pes bojového plemene se při 
výcviku zakusuje do kmenů stromů 
a dokáže ho zcela zbavit kůry...“  

Nenapravitelní           
na sídlišti

Při podzimním setkání občanů 
sídliště Hloučela s prostějovskými 
radními si lidé stěžovali na mnohé 
řidiče, kteří i přes noc parkují mezi 
jednotlivými paneláky, kde je přitom 
stání zakázáno. „Tyto stížnosti jsme 
si vzali k srdci a na zmíněném sídlišti 
provádíme kontroly parkování mno-
hem častěji. Musím bohužel konsta-
tovat, že místní občané byli právem 
rozhořčení. Strážníci zde během led-
na zjistili desítky těchto přestupků. 
Jedním dechem ale musím říci, že 
k parkování na zakázaných místech 
dochází i na jiných sídlištích v Pro-
stějově. Důvodem nekázně řidičů 
je podle mého názoru nedostatek 
parkovacích míst v těchto hustě za-
stavěných oblastech,“ míní Jan Nagy. 

Olomouc je výhodou!

V minulém vydání Večerník informoval 
o změně místa, kam prostějovští stráž-
níci odvážejí zatoulané a odchycené 
psy. Psí zařízení Voříšek v Čechách pod 
Kosířem nyní na základě výběrového 
řízení vystřídal útulek v Olomouci. „Tato 
změna nám nepřináší žádné problémy, 
naopak. Do Olomouce jsme už pár 
zvířat převezli a máme s tímto útulkem 
už jednu velmi dobrou zkušenost,“ kon-
statoval velitel Městské policie Prostějov. 
A jako příklad uvedl: „Měli jsme tu případ 
zraněného psa. Z olomouckého útulku 
nám zavolali, ať ho okamžitě přivezeme, 
že mu poskytnou veterinární péči oni 
sami. Dříve bylo zvykem, že nejdříve 
jsme museli psa k veterináři odvézt my 
a do útulku putoval až po ošetření.“

Pokraèují kontroly psù

Na prostějovském magistrátu je regis-
trováno přes tři tisíce psů. Strážníci také 
během ledna kontrolovali, zda mají před-
pisové identifikační označení. „Podle 

vyhlášky města musí majitel své zvíře 
vybavit čipem nebo tetováním. Během 
lednových kontrol pejskařů strážníci od-
halili jen pár ojedinělých nedostatků. Čip 
nebo tetování neměla většinou zvířata, 
která se potulovala po ulicích bez pá-
níčka. Ta byla pochopitelně odchycena 
a převezena do útulku. Několikrát se nám 
ovšem stalo, že jsme odchytili pejska, kte-
rý se do města zatoulal z některé soused-
ní obce,“ zkonstatoval Jan Nagy.

Jak ještě na závěr šéf zkonstatoval, na 
poli veřejného pořádku je v současnosti 
víceméně klid. „Jestliže snižující se po-
čet spáchaných přestupků, ale zároveň 
i oznámení občanů, odpovídá skuteč-
nému stavu, můžeme být maximálně 
spokojeni. Výrazně ubylo majetkových 
přestupků, ovšem například i případů ru-
šení nočního klidu či nějakých schválnos-

tí mezi sousedy. Říkám to každoročně i 
Večerníku, úvod roku je vždy takový ně-
jaký klidný,“ pousmál se. „Prostějované se 
na nás v současnosti obracejí v převážné 
většině jen kvůli případům nevhodného 
parkování či jiných dopravních přestup-
ků. Přestože doprava není naší prioritou, 
řešíme těchto přestupků nejvíce,“ dodal 
na závěr Jan Nagy, velitel Městské policie 
Prostějov. (mik) 

Ondřej Navrátil minulé úterý před 
prostějovským soudem čelil obža-
lobě, podle níž v pronajatém bytě 
v ulici Libušinka polil zařízení hořla-
vinou a zapálil. Odhadovaná škoda, 
kterou tím způsobil, se pohybuje ko-
lem sto padesáti tisíc korun. On sám 
veškerou vinu před senátem popřel. 
„Za požárem stojí Lukáš R., kterého 
jsem u nás nechal bydlet, přestože 
bral drogy. Právě s ním jsem ten den 
trávil v bytě, zatímco moje přítel-
kyně s naší dcerou byla na Vánoce 

u mých rodičů žijících v Tvorovicích. 
Já jsem s nimi nebyl, protože jsem 
s nimi měl po předchozích problé-
mech napjaté vztahy. V ten den jsme 
společně popíjeli a slavili moje naro-
zeniny. V době vzniku požáru jsem 
v kuchyni připravoval jídlo. Jediné, co 
jsem viděl, bylo, jak Lukáš R. vyběhl 
v tričku z pokoje a pádil ven. Následně 
jsem se snažil požár uhasit, což se mi 
nepovedlo, tak jsem se sebral a zavo-
lal hasiče. Následně se vydal pěšky do 
Tvorovic...,“ popsal svoji verzi celého 
příběhu obžalovaný Ondřej Navrátil 
s tím, že motivaci Lukáše R. spatřuje 
v tom, že ho už nechtěl v bytě nechat 
déle bydlet.  
Jisté je, že ani on, ani jeho spo-
lubydlící rozhodně nebyli žádnými 
andílky. Oba brali pervitin, společně 
pak byli stíháni například za krádež na 

letišti v Bochoři na Přerovsku. Právě na 
užívání drog přišla u soudu rovněž řeč. 
„Dříve jsem bral pervitin, ale od polo-
viny července 2014, kdy se mi narodila 
dcera, jsem už drogy neužíval,“ tvrdil 
u soudu Navrátil. Řada věcí však na-
svědčuje tomu, že minimálně v tomto 
směru nemluvil pravdu. 
Bezprostředně po prosincovém po-
žáru totiž Ondřej Navrátil nastoupil 
do protidrogové léčebny, ze které 
však velmi brzy odešel. Co by ho 
k takovému kroku přimělo, pokud 
by byl už téměř půl roku čistý? Navíc 
bezprostředně po zatčení na policii 

Navrátil uvedl, že si naposledy „šleh-
nul“ dva dny a nikoliv půl roku před 
vznikem požáru... 
Tyto rozpory ovšem nebyl Navrátil 
u soudu schopen uspokojivě vysvětlit. 
Zásadně proti němu svědčí také výpo-
věď, kterou na policii učinil jeho někdej-
ší kamarád a také svědectví některých 
nájemníků, kteří ho podle majitelky 
bytu měli vidět vyskakovat z okna. 
Klíčový svědek Lukáš R. se však 
k soudu neobtěžoval dostavit 
a i z tohoto důvodu muselo být hlav-
ní líčení odročeno na druhou polovi-
nu března.

PROSTĚJOV Večerník už vcel-
ku pravidelně informuje o zatím 
neúspěšném pátrání po sériovém 
ničiteli stromů v Prostějově. Ve 
městě se ale objevil další problém 
přetrvávající již od silvestrovských 
oslav. Další vandalové rozkopáva-
jí odpadkové koše, škody jdou do 
desítek tisíc korun. Případy už šetří 
policie. 
Odbor správy a údržby majetku pro-
stějovského magistrátu už zná přesná 
čísla vypovídající o škodách vzniklých 
během oslav konce roku. Za své vzalo 
přes pět desítek odpadkových košů! 
„Mohu potvrdit, že během silvest-
rovských oslav došlo v ulicích města 
k poškození, nebo úplnému zničení 

celkem pětapadesáti kusů odpadko-
vých košů různých typů. Se stejným 
nešvarem jsme se potýkali i v roce pře-
dešlém. Tehdy jsme přišli o čtyřicítku 
nádob. Ti, kteří se takto ´podepisují´ 
na tváři města, si nejspíše neuvědo-
mují, jak velkou škodu způsobují,“ 
posteskl si Jiří Pospíšil (PéVéčko), ná-
městek primátorky Prostějova. 
Celková výše škody je zatím vyčíslena 
na 98 247 korun. „Předali jsme všech-
ny podklady Policii ČR k zahájení 
šetření poškození majetku města. Po 
ukončení šetření, pokud nebude do-
hledán pachatel, bude následně škoda 
předána finančnímu odboru Magis-
trátu města Prostějova k uplatnění 
pojistného plnění z pojištění majetku 

města,“ doplnil následný postup Po-
spíšil. 
Večerník ovšem zaregistroval, že v 
Prostějově došlo k dalšímu ničení 
odpadkových košů. Pachatelé se už 
ale dávno nedají přičítat k těm, kte-
ří před měsícem slavili příchod no-
vého roku. Problém tedy přetrvává? 
„K několika dalším případům ničení 
městského mobiliáře skutečně došlo i 
během ledna, šlo ovšem pouze o oje-
dinělé vandalské činy. Všechny přípa-
dy jsme zadokumentovali a spisy byly 
předány kolegům z Policie ČR. Cel-
ková škoda totiž výrazně překračuje 
hranici pro kvalifikaci trestného činu,“ 
tvrdí Jan Nagy, velitel Městské policie 
v Prostějově.  

což je sedmadvacet telefonátů denně. Ce-
lých padesát procent těchto volání tvoří 
oznámení dopravních přestupků, stání 
ve vjezdu, na vyhrazeném parkovišti. 
Díky telefonickým oznámením se poda-
řilo zadržet v pětasedmdesáti případech 
i pachatele trestné činnosti a předat ho 
policii,“ zkonstatoval Jan Nagy. Zároveň 
připomněl, že strážníci vyjeli na oznáme-
né události celkem v 4 287 případech, což 
bylo o zhruba 350 výjezdů méně než v 
roce 2014. „Velice si vážím všech těch, kte-
ří neváhají a zavolají na naši bezplatnou 
linku 156 a oznámí jakékoliv protiprávní 
jednání. Přispívají tak významně ke zlep-
šení bezpečnostní situace a navíc zadržení 
pachatelů přispívá ke zvýšení právního 
vědomí,“ uzavřel toto téma velitel prostě-
jovských strážníků. 

 Jiří Pospíšil (PéVéčko): „Jednání 
s Manthellanem by měla proběhnout 
skutečně v co nejkratším termínu. Měs-
to má připravenou jistou strategii a určitě 
s ní nebude seznamovat druhou stranu 
prostřednictvím médií. Problematika 
jednání je jasná, chceme znát současný 
stav projektu Galerie Prostějov a postup 
realizace. Zároveň nás samozřejmě zají-
mají důvody žaloby na město. Za sebe 
říkám, že vnitřně věřím v dohody a v 
platnost smluvních ujednání mezi Man-
thellanem a městem.“ 
VEČERNÍK Tato slova vyřkl náměs-
tek primátorky na začátku února loň-
ského roku. Tedy v době, kdy ještě neměl 
tušení, že prvoinstanční soud prohlásí 
veškeré smlouvy s Manthellanem za ne-
platné! Nyní stále ještě probíhá odvola-
cí řízení, ale každopádně by se mělo v 
letitém problému udělat konečně jasno. 
Věčně se lukrativní pozemek v centru 
města blokovat nedá.  

 Tomáš Blumenstein (ODS): 
„Současný stav, tedy jeden dodavatel na 
všechny komunální služby, je pro město 
v současnosti nevýhodný. Navrhujeme 
rozumné rozdělení na sečení trávy, údrž-
bu zeleně, chodníků, provoz veřejného 
osvětlení, řešení odpadů a správu hřbito-

vů. Prostě tak, aby na jednotlivé zakázky 
mohli dosáhnout i menší prostějovští 
podnikatelé a živnostníci. Tím získáme 
jak lepší cenu, tak i kvalitní služby. Stále 
nabízíme koalici pomoc při přípravě zá-
kladní koncepce komunálních služeb v 
Prostějově.“ 
VEČERNÍK Touze opozičního za-
stupitele napomohl i zákon, který za-
kazuje vypisovat výběrové řízení na 
komunální služby jako celek. Nyní už je 
jasné, že od 1. ledna 2017 nemusí tyto 
služby v Prostějově zajišťovat mono-
polně jen společnost .A.S.A. Technické 
služby. „Komunálky“ byly rozděleny 
na čtyři části. Bude pak zajímavé sle-
dovat, jak se čtyři kohouti perou na jed-
nom smetišti...

 Alena Rašková (ČSSD): „Emo-
ce byly ze strany opozice patrné už při 
úvodním jednání zastupitelstva. Stalo se 
tak ale víceméně z nepochopení někte-
rých nových členů, kteří považovali prá-
vě toto první zastupitelstvo za pracovní a 
chtěli už řešit některé městské problémy. 
Ale jednalo se ryze o slavnostní zastupi-
telstvo, na kterém nově zvolení členové 
skládali slib. O to více mě mrzelo v pořa-
dí druhé jednání tohoto vrcholného or-
gánu města. Některé výroky opozičních 

zastupitelů byly opravdu nechutné. Ty 
jsem dodneška nestrávila, protože tako-
vé vulgární útoky na kolegyni Ivanu He-
merkovou v souvislosti s využitím školy 
na Husově náměstí byly podle mého 
názoru hodně nespravedlivé. A sprosté!“  
VEČERNÍK Současná primátorka 
takto znechuceně mluvila počátkem 
dubna loňského roku, kdy ve vzduchu 
visel pořádný malér s možností vráce-
ní dotace Ministerstvu financí a také 
penále v celkové hodnotě třiceti milio-
nů korun. Tehdejší první náměstkyně 
primátora se neohroženě zastala své 
koaliční kolegyně, která dělala všechno 
pro to, aby město nepřišlo o tak vysokou 
sumu peněz a navíc ještě nemělo z ostu-
dy kabát. Podařilo se, dnes už je pro-
blém zažehnán a Ministerstvo financí 
písemně potvrdilo, že Prostějovu se po-
dařilo veškeré trable s využitím školní 
budovy na Husově náměstí vyřešit. Jen 
ta pachuť z nepřístojného a vulgárního 
chování některých opozičníků zůstala...

 Petr Kousal (KDU-ČSL): „Skan-
ska rekonstrukci náměstí prostě musí 
zvládnout! Bagry se již zakously do dla-
žeb na náměstí, takže nelze couvnout. 
Snad se tato firma poučila ze své nekva-
litní práce při pokládání dlažby před rad-
nicí a nebude muset všechno několikrát 
předělávat. Nerad bych měl na náměstí 
stavbu desetiletí!“ 
VEČERNÍK Takto zareagoval šéf pro-
stějovských lidovců na fakt, že celková 
rekonstrukce náměstí T. G. Masaryka 
byla svěřena stejné firmě, která doslova 
a do písmene zmršila pokládání dlažby 
přímo před radnicí. Nutno ale přiznat, 
že se s tlakem vyrovnala Skanska dobře 
a kuželnu už pak vydláždila bez pro-
blémů. 
 Připravil: Michal Kadlec
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PROSTĚJOV V průběhu takřka celého loňského roku, konkrétně od 
čísla 4, jsme vám na tomto místě v rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK, 
pravidelně přinášeli exkluzivní rozhovory s prostějovskými zastupiteli. 
Na otázky k daným tématům nakonec odpovědělo všech pětatřicet 
loni na podzim zvolených komunálních činitelů napříč politickým 
spektrem. Některé citace byly smysluplné, jiné vtipné, další zase ryze 
účelové. Večerník se závěrem uplynulého letopočtu poohlédl zpět a 
rozhodl se některé výroky jak koaličních zastupitelů, tak i členů opozice 
zpětně zveřejnit a s odstupem času krátce okomentovat. Dnes jsme pro 
vás připravili jedenácté pokračování, načež už brzy budeme zastupitele 
a zastupitelky grilovat ve zbrusu nové rubrice! Těšte se!

Co prohlásili a jaká byla realita...
 XI. díl

VÝJEZDŮ 

 

PROSTĚJOV Prvního srpna loňské-
ho roku zde bylo slavnostně otevřeno 
Rákosníčkovo hřiště, o pár týdnů 
později byla na Husově náměstí do-
končena více než dvanáct měsíců tr-
vající revitalizace zeleně. V parku byly 
pokáceny desítky starých stromů, 
které nahradily nové. Dělníci ovšem 
zároveň zasypali desítky let vyšlapa-
né cestičky napříč celým parkem a 
vysadili na nich novou trávu. Zdejší 
občané se teď ale bouří, že nesvědo-
mití lidé si je vyšlapali znovu...
„Chci vám napsat pár řádků o renovaci 
parku, který je součástí Husova náměstí. 
V říjnu roku 2014 začalo postupné káce-
ní stromů a výsadba nových. V loňském 
roce se podařilo postavit i nádherné dět-
ské hřiště a kolem něj vysázet květiny. 
Pak následovalo po celém parku zasypá-
ní všech cestiček zeminou a zasetí trávy. 
Chyba! Lidé si zase cestičky vyšlapali 

na stejných místech. Dříve byla cestička 
vysypána drobným kamením a dnes je 
bohužel blátivá. Většina lidí tak chodí 
po nových trávnících,“ zaslal do redakce 
Večerníku e-mail Miloš Hudeček, který 
bydlí přímo na Husově náměstí.   
Podle fotografií, které sám pořídil, je pa-
trné, že lidé na Husově náměstí chodí po 
parku tam, kde léta byli zvyklí. Zatravně-
né cestičky jsou opravdu znovu vyšlapa-
né. „Víme o tom, ale to vůbec nevadí. Ty 
cestičky tady byly skutečně dlouhá léta a 
nic se měnit nebude. Nedopatřením je to-
tiž pracovníci zahradnické firmy zasypali 
hlínou a založili na nich nové trávníky. Je-
nomže tyto stezky napříč celým parkem 
na Husově náměstí mají svoji logiku a my 
počítáme s tím, že z nich co nejdříve udě-
láme běžné mlatové cesty. Nebudeme li-
dem přikazovat, aby park obcházeli nebo 
chodili po nesmyslných chodníčcích 
do pravého úhlu,“ řekla Večerníku Ivana 

Hemerková, náměstkyně primátorky. 
Rozporuplným krokem se stala skuteč-
nost, že z parku zmizely lavičky. Zatímco 
někteří to uvítali, jiným chybí. „Divím se, 
že v parku nejsou už téměř a není si kde 
sednout,“ vyjádřil se dále Miloš Hude-
ček, který nás upozornil i na tuto situaci. 
Jak Večerník zjistil, magistrát lavičky do 
tohoto prostoru nedal úmyslně. „Reago-
vali jsme tím na podněty místních lidí, 
kteří si stěžovali, že kolem nich pravidel-
ně postávají hloučky osob rušících noční 
klid. Nevylučuji, že se už situace změni-
la. Pokud bychom měli více podnětů, že 
lidem lavičky chybí, tak bychom je tam 
na jaře mohli umístit,“ reagoval na přímý 
dotaz Večerníku Zdeněk Fišer, náměs-
tek prostějovské primátorky. 
Chce to tedy vydržet do jara, kdy budou 
moci pokračovat veškeré práce. Občané 
Husova náměstí se tak snad dočkají ko-
nečné revitalizace svého parku.  (mik) 

statistika 
městské
policie

PROSTĚJOV Demolice hlavní 
budovy Jezdeckých kasáren 
pokračovala i minulý týden 
naplánovaným tempem. Pře-
stože si někteří Prostějované 
mysleli, že bourání půjde 
mnohem rychleji, opak je prav-
dou. 
Z obou křídel budovy ukrojily 
speciální stroje další části zdiva. 
„S průběhem demolice můžeme 
být spokojeni. Z časového hlediska 
jde o mnohem náročnější akci, než 
se občanům může zdát. Předmětem 
zakázky je totiž nejenom samotné 
bourání, ale zároveň i pečlivé 
vytřídění odpadu a jeho odvoz. Fir-
ma je povinna nám předat zcela 
vyklizený prostor bez jakéhokoliv 
stavebního odpadu,“ vysvětlil 
Večerníku Jiří Pospíšil, náměstek 
primátorky Statutárního města 
Prostějova.  (mik)

Demolice podle plánů

PROSTĚJOV Přípravy na veřejnou soutěž na komunální služby jsou ve 
finální fázi. Služby, které doposud pro město zajišťuje společnost .A.S.A. 
Technické služby, byly rozděleny na čtyři části, na každou z nich bylo vy-
psáno výběrové řízení. Konkurz bude během letošního roku probíhat 
dvoukolově. 
„Vedoucí odboru komunálních služeb prostějovského magistrátu přišel s řeše-
ním, že první kolo bezmála miliardové zakázky bude pouze kvalifikační. Chce-
me, aby v rámci naprosté transparentnosti ze soutěže vzešla co nejlepší cena 
pro každou ze čtyř zakázek. Tedy zvlášť na správu a údržbu komunikací, sprá-
vu veřejné zeleně, správu veřejného osvětlení a svoz komunálního odpadu. Ve 
druhém kole, do kterého postoupí jen ti kandidáti, kteří splní všechny poža-
davky, bude vybrán vítěz prostřednictvím elektronické aukce. Tuto alternativu 
v současnosti využíváme u mnoha jiných výběrových řízení. Celé zadávací říze-
ní jsme tak doplnili o tento prostředek, který rozhodne o vítězích jednotlivých 
obstaratelů komunálních služeb pro město,“ vysvětlil náměstek primátorky Pro-
stějova Jiří Pospíšil (PéVéčko). Rada města tento návrh schválila.   (mik)  

Jsou novým terčem odpadkové koše?

Z DRUHÉHO KOLA 
BUDE AUKCE

ČERNÁ
KRONIKA

Straka v Krasické
Ze spáchání trestného činu krá-
deže je podezřelý zatím neznámý 
pachatel, který se někdy v době od 
23. prosince 2015 do 22. ledna to-
hoto roku vloupal do sklepní kóje 
v domě na ulici Krasické v Pros-
tějově. Z ní odcizil pánské jízdní 
kolo značky Rock Mashine Tor-
rent 2990. Škoda byla předběžně 
vyčíslena na šestadvacet tisíc ko-
run. V případě zjištění pachatele 
mu za uvedený trestný čin hrozí až 
dvouletý pobyt za mřížemi. 

A nedá si říct...
Předminulou neděli 24. ledna ko-
lem půl deváté večer kontrolovali 
policisté v Sušinově ulici v Prostě-
jově řidiče osobního vozidla BMW. 
Při kontrole zjistili, že jednadvace-
tiletý řidič má Okresním soudem 
v Prostějově vysloven zákaz řízení 
všech motorových vozidel až do 
ledna roku 2017. Na místě mu další 
jízdu zakázali. Ještě téhož dne poli-
cisté mladíkovi ve zkráceném pří-
pravném řízení sdělili podezření 
ze spáchání trestného činu maření 
výkonu úředního rozhodnutí a vy-
kázání, za který mu hrozí až roční 
pobyt za mřížemi, peněžitý trest 
nebo zákaz činnosti. 

s městskou policií
168 h

o
d

in
Špatné ráno

Pětadvacetiletý muž ve čtvrtek 21. 
ledna ráno zaspal a při spěchu do 
práce přehlédl dopravní značku. 
Vozidlo zaparkoval na vyhraze-
ném parkovišti, což se samozřej-
mě nelíbilo vlastníkům pozemku. 
Ti událost nahlásili. Strážníci při 
následném řešení dopravního pře-
stupku zjistili, že doposud nedošlo 
k převodu mezi původním majite-
lem a současným, a to i přesto, že 
ke koupi mělo dojít již v roce 2013. 
Pro řidiče vyšly najevo další ne-
příjemné skutečnosti. U sebe měl 
neplatný technický průkaz od vo-
zidla. Za těchto okolností nebylo 
jiného řešení než přivolání hlídky 
Policie ČR, která si celou událost 
převzala k dalšímu šetření. 

Pes se zamotal
S žádostí o pomoc se v pátek 22. 
ledna obrátila žena na linku městské 
policie 156. Její kamarádka k ní při-
šla na návštěvu a s sebou si vzala své-
ho psa. Ten se ale nešťastně zamotal 
do vodítka, zpanikařil a choval se 
zcela neovladatelně. Majitelce se ho 
nedařilo vyprostit. Vyslaní strážníci 
psa vysvobodili. 

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 14. dubna 1974 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 2. prosince 2015. Jeho zdánli-
vé stáří je v rozmezí od 40 do 45 let, 
měří mezi 165 až 170 centimetry, 
má střední postavu a hnědé vlasy.

JIŘÍ NEČEKA L

se narodil 13. listopadu 1975 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
11. ledna 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 42 let a měří mezi 
170 až 185 centimetry. Bližší údaje 
k hledané osobě nejsou známy.  

JOSEF DRTIL

se narodila 4. května 1999 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledanou vyhlásila prostějov-
ská policie celostátní pátrání dne 12. 
listopadu 2015. Její zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 17 do 18 let, měří mezi 
158 do 160 centimetrů, má hubenou 
postavu, hnědé oči a hnědé vlasy. 

se narodil 22. srpna 1992 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 12. ledna 2016. Jeho zdánlivé 
stáří je 21 let, měří mezi 175 až 180 
centimetry, má hubenou postavu, 
modré oči a plavé blond rovné vlasy.

krimi6 Pondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.cz

TOMÁŠ ZIFČÁK

GABRIELA VÖRÖŠOVÁ

PROSTĚJOV Ohořelé zdi, šílený nepořádek a nápis „Chcípni 
zmrde!“. To vše našla majitelka po požáru svého bytu na 
Libušince. Zmiňovaná dáma doplatila na špatné nájemníky. 
Přestože Ondřej Navrátil v bytě vychovával s partnerkou malou 
dceru, nezdržel se užívání drog. Zároveň si k sobě nastěhoval 
kumpána Lukáše R. Vše napovídá tomu, že mezi oběma opilými 
mladíky došlo k hádce, která vyvrcholila zapálením bytu. Není 
vyloučeno ani to, že dokonce jeden druhého chtěl upálit...

původní
zpravodajství

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Přestože celková kriminalita 
na Prostějovsku oproti před-
cházejícím rokům výrazně kle-
sá, na jeden aspekt nemůžeme 
být rozhodně pyšní. V  regionu 
totiž naopak rapidně stoupá 
počet lidí, kteří se dopouštějí 
hospodářské trestné činnosti. 

Během loňského roku řeši-
la hospodářská kriminálka 
v  Prostějově téměř pětistovku 
těchto případů. Je to o šesta-
šedesát skutků více, než v roce 
2014! Jak minulé úterý řekl 
na tiskové konferenci ředi-
tel krajské Policie ČR Tomáš 
Landsfeld, převážná většina 
těchto případů se týká úvěro-
vých podvodů. Roste taktéž po-
čet neplacení alimentů. 

446

Policejní případy pod drobnohledem
osti. 

PROSTĚJOV Stále se snižující 
kriminalita a počet spáchaných 
přestupků proti veřejnému po-
řádku se promítají i do činnosti 
strážníků během ledna toho-
to roku. Velitel Městské policie 
Prostějov Večerníku potvrdil, že 
strážci pořádku během prvního 
měsíce nezasahovali u žádných 
vážnějších činů v souvislosti 
s porušováním zákonů. I tak si 
bylo s dalším hostem našeho pra-
videlného seriálu se šéfy složek 
Integrovaného záchranného sys-
tému o čem povídat...

WWW.
VECERNIKPV.CZ

BYDLENÍ FEŤÁKŮ skončilo POŽÁREM 
Ondřej Navrátil bral drogy a kradl. Nyní čelí obvinění ze žhářství 

Malá dcera Ondřeje Navrátila vyrůstá bez tatínka, jelikož ten si ve vězení odpy-
kává trest za krádeže a řízení pod vlivem drog. Teď mu hrozí prodloužení trestu.    
 Foto: Martin Zaoral 

Jen aby to nebyl takový ten příznačný klid před bouří...

“ Musím konstatovat, že místní občané 
ze sídlišť byli právem rozhořčení. Strážníci 

během ledna zjistili desítky přestupků 
proti neoprávněnému parkování....

Foto: archív Večerníku



Před sedmdesáti lety, těsně po vál-
ce, kdy byly postupně obnovová-

ny všechny oblasti života, došlo i na 
kulturu. Byla založena dvacetičlenná 
Místní rada osvětová, která koordi-
novala kulturní akce ve městě tak, aby 

se navzájem nepřekrývaly. V prvních 
měsících se většina koncertů, před-
nášek a divadelních her konala na 
počest osvobození, což ovšem bylo 
zcela v pořádku a nadšení obyvatel-
stva bylo veliké.

Před pětašedesáti lety se začaly dít 
změny v místním Sokole, a to tak, 

že byl sjednocen Sokol I. a TJ Sokol 
OP. Své sbírky rozšířila i místní galerie 
o celkem dvanáct pláten. Stalo se tak 
díky darům soukromým, ale také od 
místní spořitelny.

Před pětačtyřiceti lety bylo na hlav-
ním náměstí otevřeno již celkem 

třetí knihkupectví ve městě. Nás může 
těšit, že je na svém místě dodnes, ba 
co víc knihy se dají v  centru koupit 
i na více místech. Pouze ty ceny jsou 
stále takové, že se člověk bojí vstoupit 
dovnitř, aby zde nenechal výplatu. 
Je smutné, že to, co povznáší ducha, 
je tak drahé a mnoho hloupostí tak 
levných. Místní tisk prudce zasáhla 
normalizace. Únor 1971 znamenal 
kompletní výměnu redakce tehdejších 
místních novin Stráž lidu a tyto noviny 
pak psaly tak, jak bylo vhodné. Nor-
malizace byla koneckonců vidět i na 
okresní konferenci KSČ v dělnickém 
domě, kde bylo schváleno nové ve-
dení, které normalizační trendy tvrdě 
prosazovalo.

V únoru 1976 se místní region 
zapsal i do filmové tvorby. Byl 

totiž právě dokončen snímek Paleta 
lásky, který popisoval život malíře 
Josefa Mánesa. Režisérem filmu byl 
prostějovský rodák Josef Mach, 
jenž na své rodiště nezapomněl 
a popsal i část Mánesova života na 
Hané, konkrétně pak v Čechách 
pod Kosířem, kde se tedy natáčelo. 
Ve filmu si zahrálo i místní obyva-
telstvo. Dodejme ještě, že v portfo-
liu místního rodáka režiséra Macha 
jsou známá díla jako pohádka Hrátky 
s čertem, komedie Florenc 13,30 
nebo Rodinné trampoty oficiála Tříš-
ky, ve své době populární seriál Tři 
chlapi v chalupě, ale třeba i detektivka 
Na kolejích čeká vrah.

Před třiceti pěti lety zahájil svoji 
činnost na Poděbradově náměs-

tí obchodní dům družstva Moděva 
Konice. V té době byl ještě Prostějov 
městem oděvním a městem módy, 
což byla tedy zpráva vcelku neza-
jímavá, dnes, když již dáváme do-
hromady pouze pamětnické střípky 
a vzpomínky na prostějovskou oděv-
ní tradici, můžeme na tuto historic-
kou informaci pohlédnout snad i se 
slzou v oku. Malou slavnost si moh-
lo dovolit i prostějovské muzeum, 
jelikož po pětileté pauze začalo zase 

vydávat svůj „Zpravodaj muzea Pro-
stějovska“.

Před pětadvaceti lety se v místním 
tisku objevila zajímavá informace 

o chystaném plánu na vybudování tro-
lejbusových linek ve městě. Bohužel 
k realizaci nikdy nedošlo. Je třeba ještě 
dodat, že podobná myšlenka se tady 
objevila hned po druhé světové válce, 
ale i tehdy zapadla v propadlišti dějin. 
Mluvili jsme tady již jednou o činnosti 
Sokola, v únoru 1991 můžeme konsta-
tovat obnovení jeho činnosti, kdy vzni-
kl Sokol II se sídlem U kalicha. 

Dnešní pohled do kronik zakon-
číme asi výročím nejpodstat-

nějším. Před dvaceti pěti lety, přesně 
to bylo 24. února 1991, vstoupili 
členové prostějovské speciální jed-
notky, tehdy ještě pod označením 
22. výsadková brigáda speciálního 
určení, v rámci operace „Pouštní 
bouře“ na území Kuvajtu, aby spo-
lečně se spojenci vyhnali irácké oku-
panty a obnovili v oblasti pořádek. 
Jejich činnost pochopitelně podlé-
hala režimu utajení. Dnes lze kon-
statovat, že po 1014 hodinách byl 
vyhlášen klid zbraní a „speciálové“ 
pak dostali na starost hlídání našeho 
velvyslanectví v Kuwait City, aby se 
jednotka pak vrátila během dubna 
a května 1991 domů.

PROSTĚJOV Ještě před nejkrás-
nějšími svátky roku kritizoval Ve-
černík skutečnost, že vedení ma-
gistrátu nedokáže pro dvě desítky 
dřevěných domečků, které slouží 
trhovcům na náměstí T. G. Masa-
ryka, najít jiné uplatnění než pouze 
jednou ročně při vánočních trzích. 
Uplynul sotva měsíc a prostějovští 
konšelé to už vymysleli jinak! 
„Kritiku, že dokážeme využít dřevěné 
stánky pouze jedinkrát do roka, jsme 
brali vážně. Rozhodli jsme se iniciovat 
další velké trhy, tentokrát velikonoč-
ní,“ potěšila Večerník Ivana Hemerko-
vá, náměstkyně primátorky Statutár-
ního města Prostějova. 
Svátky jara budou na náměstí T. G. 

Masaryka letos zaměřeny na folklórní 
zvyky a tvořivé dílny. „Umístíme nyní 
prostřednictvím městského webu a Rad-
ničních listů výzvu k podání přihlášek 
k účasti na této prodejní akci. A bude-

me pečlivě vybírat ze všech zájemců, 
kteří budou chtít něco prodávat či 
vystavovat,“ uvedla Ivana Hemerková. 
Velikonoční trhy v Prostějově mají le-
tos trvat jeden týden.  (red)

PROSTĚJOV Jak Večerník už na 
podzim loňského roku informo-
val, naplánovanou revitalizaci 
nejstaršího sídliště v Prostějově 
komplikují menší pozemky v sou-
kromém vlastnictví. Na Šárce by 
tak nebylo možné rekonstruovat 
některé prostory včetně dětských 
hřišť. Nyní se už blýská na lepší 
časy. 
„Obrátili jsme se na vlastníka pozem-
ků celkem šesti parcelních čísel, v je-
hož držení jsou tyto veřejně přístup-
né plochy, se žádostí o odkup. Majitel 
s prodejem souhlasí,“ prozradil dob-
rou zprávu náměstek primátorky Jiří 
Pospíšil a zdůraznil, že se také po-
dařilo požadovanou cenu za odkup 

snížit. „Domluvili jsme se na kupní 
ceně 400 korun za metr čtverečný. 
Původní požadavek vlastníka byl 
o sto korun vyšší. Nakonec jsme ale 
našli shodu,“ ubezpečil Jiří Pospíšil.
Majetkoprávní vztahy je třeba vyře-
šit také u dalších pozemků na sídli-
šti Šárka, které leží v oblasti čekající 
na regeneraci. Jsou v držení dvou 
majitelek a město nechalo na žádost 
prodávajících zpracovat znalecký po-
sudek na stanovení obvyklé ceny. Ta 
byla stanovena na 350 korun za metr 
čtverečný. „Na těchto pozemcích se 
nachází kabelové vedení, vodovod, 
plynovod a vedení sdělovacího kabe-
lu včetně ochranných pásem,“ dopl-
nil informace Jiří Pospíšil.  (mik)  

PROSTĚJOV Ledové překvapení 
čekalo na řidiče v pondělí 25. ledna 
časně ráno. Mrznoucí déšť způsobil 
na silnicích doslova kluziště, za kte-
ré by se nemusel stydět ani magistrát 
na náměstí. Než stačili silničáři vyjet, 
došlo na dálnici u Teska k hromadné 
havárii dvaceti vozidel!
„Kolem půl šesté ráno v úrovni sjezdu 
z dálnice Prostějov-sever se udála do-
pravní nehoda dodávkového vozidla, 
které narazilo do svodidel. Při nehodě 
nebyl nikdo zraněn. Vzápětí se postup-
ně přihodily další dopravní nehody, 
načež celý úsek policisté uzavřeli a do-
pravu odklonili přes město Prostějov. 
Mezitím se vytvořily kilometrové kolo-
ny vozidel,“ informoval Josef Bednařík, 
tiskový mluvčí Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje.  

Teprve až kolem desáté hodiny dopo-
lední policisté obnovili provoz po dál-
nici. „Celkem došlo k nehodě dvou de-
sítek automobilů, vše se naštěstí obešlo 
bez zranění. Pravděpodobnou příčinou 

nehod bylo nepřizpůsobení rychlosti 
jízdy povětrnostním a klimatickým 
podmínkám,“ dodal Josef Bednařík 
s tím, že hmotné škody se dosud sčítají.
 (mik)

„V průběhu uplynulého roku nedošlo k 
významným událostem, které by vážně 
narušily veřejný pořádek a jeho pokojný 
stav. Nezaznamenali jsme ani zásadní 
změny zákonů, které by bylo nutné apli-
kovat. Činnost městské policie byla cíle-
na na každodenní úkoly, které jsou vždy 
odvislé od současného stavu a aktuál-
ních problematik, na které je nezbytné 
se zaměřit,“ poznamenal Jan Nagy, velitel 
Městské policie Prostějov.
V uplynulém roce Prostějované spá-
chali 8 183 přestupků. Nejvíce hře-
šili v dopravě (6 530), následovaly 
prohřešky proti veřejnému pořádku 
(590), proti majetku (378), proti 
městské vyhlášce (225) a proti ob-
čanskému soužití (127). Pouze ve 
dvou případech přistihli strážníci 
obsluhu barů při podávání alkoholu 
mladistvým. „Počet přestupků proti 
veřejnému pořádku se v posledních 
čtyřech letech konstantně snižuje. Je to 
způsobeno tím, že dochází ke snížení 
počtu nedovolených skládek, odkládání 
odpadů mimo místa k tomu určená. Na 
tomto úseku je to zejména činností ma-

gistrátu, který zajišťuje třídění odpadů, 
vytváří podmínky pro svoz, ale i prezen-
tací případů ze strany městské policie, 
kdy pachatelé nedovolených skládek 
byli zjištěni. Takových případů bylo 
celkem třicet. O stovku událostí méně 
bylo v oblasti vzbuzení veřejného po-
horšení, mnohdy byla dostačující pou-
ze domluva přestupcům. V některých 
případech však při provádění zákroku a 
neuposlechnutí výzvy bylo nutné použít 
donucovací prostředky. Vloni tomu tak 
bylo v osmadvaceti případech,“ uvedl 
Nagy některé poznatky z loňského roku.
Za připomenutí určitě stojí i fakt, že 
vloni se oproti roku 2014 snížil i po-
čet majetkových přestupků. A to ze 
479 na 378 řešených případů. „Velkou 
část těchto přestupků tvoří drobné krá-
deže, které jsou hlášeny ze supermarketů 
a obchodů. Uvedené majetkové delikty 
jsou oznamovány správnímu orgánu, 
výjimečně jsou řešeny v blokovém říze-
ní. Převážně se takových jednání dopou-
ští osoby bez přístřeší, které páchají tyto 
přestupky opakovaně a v jednotlivých 
případech se může jednat o pokračující 
delikt krádeže, nebo i tehdy, pokud byla 
taková osoba v posledních třech letech 
pravomocně potrestána za majetkový 
skutek. Pokud se týká případů krádeží 
barevných kovů, nebo železa obecně, 
pak je nutné konstatovat, že i přes prvot-
ní skeptické přístupy ke změně pravidel 

výkupu kovů skutečně došlo i v Prostě-
jově k výraznému snížení této protipráv-
ní činnosti a případy krádeže kovů jsou 
dnes spíše ojedinělé,“ pochvaluje si šéf 
prostějovských strážníků. 
V roce 2015 bylo prostějovskými 
strážníky odchyceno 153 zatoula-
ných psů, porušení vyhlášky o zákazu 
požívání alkoholu na veřejnosti bylo 
zjištěno ve 168 případech, v 55 udá-
lostech řešili strážníci porušení záka-
zu kouření na stanovených místech. 
Byly řešeny čtyři případy neopráv-
něného lovu ryb, z toho jeden skutek 
byl předán policii pro podezření na 
trestný čin pytláctví. Ani jednou na-
opak nedošlo k porušení vyhlášky o 
označení heren.
Společně s poklesem páchání přestupků 
zaznamenala Městská policie Prostějov 
také méně oznámení na tísňovou linku 
156. „Za celý loňský rok bylo přijato na 
tuto linku celkem 9 750 tísňových volání, 

Prostějov (mik) - V souvislosti 
s výběrovým řízením na obstaratele 
komunálních služeb vzniká i otázka, 
kdo se od 1. ledna 2017 bude starat 
o prostějovské hřbitovy. Doposud 
byla tato činnost v gesci společnosti 
.A.S.A. Technické služby. Radní na 
svém posledním jednání rozhodli, 
že na zmíněné služby vyhlásí veřej-
nou zakázku. „Tato varianta je reali-
začně a organizačně nejjednodušší, 
bez počátečních nákladů na poříze-
ní techniky a majetku a bez řešení 
všech personálních a provozních zá-
ležitostí. Současně předpokládáme, 
že se výsledná cena vzešlá ze soutěže 
bude pohybovat pod aktuálními ná-
klady na správu a údržbu hřbitovů,“ 
uvedl náměstek primátorky Jiří Po-
spíšil a dodal, že předpoklad ceny 
se pohybuje zhruba na částce 1,7 
milionu korun. Vítěz veřejné soutě-
že se pak bude starat nejen o Měst-
ský hřbitov v  Prostějově, ale také o 
hřbitovy ve Vrahovicích, Krasicích 
a Žešově.  
 

Prostějov (mik) - Již zítra usednou 
k jednacímu stolu prostějovští radní. 
Na programu jsou doporučení ko-
mise životního prostředí, rokování o 
novém tržním místě v Prostějově či 
projektu dešťové kanalizace v ulicích 
Jano Köhlera a Hrázky ve Vraho-
vicích. Dále pak dojde řeč na petici 
občanů z ulice Bohumíra Šmerala 
a mnohé majetkoprávní záležitosti. 
Zajímavé bude rovněž sledovat, zda 
prostějovští radní v úterý 2. února 
schválí plán Strategie rozvoje zeleně 
ve městě. A zabývat se také příprava-
mi na jednání zastupitelstva města, 
které se uskuteční už 15. února.

Prostějov (red) - Děti natěšené na 
poslední tající sníh a čestní hosté 
z magistrátu zprovoznili v pondělí 
před polednem u Základní školy na 
ulici Dr. Horáka nové osvětlení pro-
stějovských přechodů pro chodce. 
Nová světla zpřehlední hned ně-
kolik přechodů v těsné blízkosti 
místních škol a přispějí ke zvýše-
ní dopravní bezpečnosti chodců 
včetně malých školáků. Nové bez-
pečnostní prvky už nyní osvětlují 
zhruba desítku přechodů v blízkos-
ti prostějovských škol. Magistrát za 
ně zaplatil celkem 350 tisíc korun, z 
toho více než třetinu pokryl příspě-
vek Nadace ČEZ.
Více se dočtete na www.vecernikpv.cz

RYCHLÝ

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

LONI BYLO SPÁCHÁNO 8 183 PŘESTUPKŮ, UBYLO 
Prostějované pokračují ve zlepšeném vztahu k veřejnému pořádku

PROSTĚJOV Už před rokem ve stejnou dobu si velitel Městské 
policie Prostějov Jan Nagy pochvaloval, že v Prostějově výrazně 
ubylo přestupků proti veřejnému pořádku. Jejich počet se oproti 
předešlému roku snížil o více než osm set, což bylo až nevídané 
číslo. Šéf prostějovských strážníků poskytl Večerníku aktuální 
statistiku za rok 2015, z níž jednoznačně vyplývá, že místní občané 
i nadále pokračují ve zlepšeném chování! 

Zdroj: MP Prostějov

BOURALO DVACET AUT!

PROSTĚJOV Tolik proklínaná křižo-
vatka ulic E. Valenty a Olomoucká by 
mohla už letos dostat nový kabát. Ale-
spoň co se týká světelného zabezpeče-
ní. Dopravu zde totiž budou výhradně 
řešit semafory! Prostějovští radní už 
formou výzvy jednomu zájemci zadali 
projektovou dokumentaci.  
„Naším hlavním záměrem je zrychlení a 
usnadnění dopravy na tomto důležitém 
dopravním uzlu Prostějova,“ zopakovala 
Alena Rašková, primátorka Statutárního 
města Prostějova.  Obnovu křižovatky 
měli radní na stole už i v dřívějších letech. 
Ve hře byl také rondel, postupem času se 
však od tohoto záměru upustilo přede-
vším kvůli nedostatečnému místu. Nový 
plán hovoří o křižovatce světelné. „V mi-
nulosti byla převyšující intenzita vozidel 
na hlavní komunikaci v Olomoucké ulici 
až patnáct tisíc aut za den. Z vedlejších ulic 
byla naopak nízká, v řádu několika málo 
tisíců denně,“ vysvětlila Rašková s tím, že 

momentálně se zejména z ulice E. Valenty 
dá na hlavní Olomouckou ulici vyjet jen s 
obtížemi. „Projekt nabídne světelně říze-
nou a průsečnou křižovatku se dvěma od-
bočovacími pruhy ve směru od centra a ze 
Sídliště E. Beneše,“ doplnil informace první 
náměstek primátorky Zdeněk Fišer. Sou-

částí celého projektu budou podle něho 
i světelně řízené přechody pro chodce.  
Investice do světelně řízené křižovatky se 
budou podle předběžných odhadů pohy-
bovat okolo pěti milionů korun a semafo-
rů bychom se zde mohli dočkat už letos na 
podzim.  (mik)

SEMAFORY na křižovatce už letos?

NA ŠÁRCE

Dřevěné stánky znovu na náměstí
NA VELIKONOCE!

Pondělí 1. února 2016
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HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

GLOSA VEČERNÍKU

MARTIN ZAORAL

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Letos máme přestupný rok, 
a tudíž o den delší únor. Tak se 
podívejme, co se v prostějov-
ském regionu stalo před dáv-
nými i blízkými časy...

Mohli by topit
Byla jsem nemile překvapena, když 
jsem v mrazivém počasí nastupova-
la do autobusu městské hromadné 
dopravy linky číslo 4, a těšila se, že se 
alespoň chvíli ohřeji. V autobuse byla 
taková zima, že sedící cestující drkotali 
zuby, navíc dovnitř hrozně táhlo. Ne-
vím, přestože máme nejlevnější MHD 
v republice, nějaká kultura cestování by 
taky mohla existovat! Upozorňuji, že 
se to stalo po poledni, takže v žádném 
případě nešlo o autobus, který by brzy 
ráno teprve vyjížděl na svoji trasu. 
 Lenka Otáhalová, Prostějov

Co s nimi chcete dìlat?
Nijak neublíží, přesto z nich mám 
špatný pocit. Autobusová zastávka 
u drozdovického rybníka ve směru 
do Krasic je poslední půlrok většinu 
dne obsazena bezdomovci. Popíjejí 
tu alkohol a běžné cestující nepustí 
sednout. Lépe řečeno, nikdo, kdo zde 
čeká na ‚pouličku‘, se neodváží k nim 
ani přiblížit. Ti nevábně vypadající lidé 
nikomu neublíží, ale jejich hlučné cho-
vání a mnohdy i žebrání o peníze určitě 
každého obtěžuje. Není to příjemné, 
ale co s nimi chcete dělat?
 Božena Krátká, Prostějov   

Kluzištì i jinam? 
Můžu říct, že je mi úplně jedno, jestli radnice mobilní kluziště koupí nebo ne. 
Když na to peníze jsou, tak by ale měla. Každopádně jdetotiž  o dobrou věc, 
která si u Prostějovanů získala oblibu. Jen bych chtěla navrhnout, zda by kluziště 
nemohl magistrát kromě období Vánoc umístit i jinam. Mnozí moji známí by si 
totiž také rádi zabruslili, ale na zimní stadion prý chodí hodně lidí a bruslit přímo 
na náměstí se stydí. Nebylo by od věci třeba během února přesunout tuto atrakci 
někam na periferii Prostějova.  Jana Soldánová, Prostějov 

Vajgly jsou všude
Pořád se tvrdí, že ve veřejných budo-
vách se nesmí kouřit, což je prý přís-
ně kontrolováno. To samé má také 
platit na hlavním nádraží. Ale co tady 
denně vidíme? Nástupiště jsou plná 
vajglů, stejně tak prostor před hlav-
ním vchodem. Kdyby ta čuňata há-
zela ony nedopalky alespoň do košů! 
 Božena Vykydalová, Prostějov

Zbyteèná výsadba
Při procházce Smetanovými sady jsem 
si všimla, že město zde za uhynulé jehlič-
nany nechalo vysadit další nové stromky 
stejného druhu. Vždyť i do Večerníku se 
letos vyjádřila náměstkyně primátorky 
paní Hemerková, že v tomto parku není 
pro jehličnaté stromy vhodná půda! 
Zdá se mi to jako vyhozené peníze, 
budeme jen čekat, kdy nové borovice 
a smrčky zase uschnou. 
 Petra Karásková, ProstějovWWW.VECERNIKPV.CZ

Každý rok je to stejné. Jen co 
přestojím vánočně silvestrovské 
obžerství v podobě smažené-
ho kapra, chlebíčků a záplavy 
cukroví, popadne mě touha 
bezodkladně se zbavit všech těch 
svátečně nabytých kil. To abych 
v létě mohla k bazénu v normál-
ních plavkách a ne ve slušivé, až 
po kotníky dlouhé burce. 
Ale protože už jen při pomyšlení 
na jakoukoliv mnou provozova-
nou sportovní aktivitu mi běhá 
mráz po zádech, nezbývá, než se 
opět pokusit dostat se do formy 
s pomocí nějaké té na tuty ově-
řené a stoprocentně fungující 
diety. A abych to vzala pořádně 
z gruntu, zašla jsem do vegetari-

ánské restaurace v naději, že mě 
tam nebudou rozptylovat žádná 
pečená stehýnka ani grilovaná 
křidýlka. Nabídka jídel mě příliš 
nenadchla, všechno bylo zelené, 
tudíž z mého pohledu nezralé. 
Dokonce i nápoje tu mají tako-
vou nezdravou barvu. Polévka 
by zřejmě chutnala mnohem 
lépe, kdyby do ní spadla mou-
cha, byl by tam alespoň kousek 
masa, říkám si hned po prvním 
soustu, které zapíjím nápojem ze 
zeleného ječmene, který mi, kdo 
ví proč, nejvíc připomíná doušek 
vody z kaluže. 
Tak a dost, tomu se říká po-
slední kapka! Nechávám zdra-
vou bio stravu tam, kde jsem ji 

položila, a uháním k nejbliž-
šímu fast foodu, kde se s chutí 
zakusuji do olejem a kaloriemi 
nasáklého hamburgeru. „Víte, 
jak moc je nezdravé stravovat 
se v takových podnicích, jako 
je tohle?“, začne mě poučovat 
chlapík se zelenými letáky, pro-
pagujícími zdravou stravu. „Co 
máte z toho, rozčilovat se je taky 
nezdravé, přesto vás tu poslou-
chám, jak se mě pokoušíte pes-
kovat za výběr mého jídelníč-
ku,“ ušklíbnu se s bohorovným 
klidem a spokojeným břichem. 
Než tohle zelené martyrium, 
zkusím raději příště, až budu 
mít chuť zase zhubnout, jíst po-
lévku čínskými hůlkami!

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

Zelené znamená nezralé
Na Hromnice pranostik nejvíce

Tak nám začal únor. Hned v úterý druhého ob-
jevíme v kalendáři Hromnice. V tento obvykle 
nehostinný den se už od jedenáctého století 
světily svíčky „hromničky“, které se zapálené 
dávaly do oken. Spolu s modlitbou měly do-
mácnosti chránit před bouřkami. Hromnice 
také bývají spojovány s ochotou zasvětit svůj 
život nějakému poslání. 
Jenže to není zdaleka vše! Jestli totiž právě 
Hromnice v něčem vynikají, pak je to množství 
pranostik, které se k nim vážou. V tomto ohledu 
jsou pravými přeborníky. Dá se jich k nim dohle-
dat hned kolem čtyřiceti, což je nejvíce ze všech 
dní v celém roce. Pokud uvážíme, že z posled-
ních dlouhodobých předpovědí počasí to vypa-
dá, že meteorologové své rosničky krmí haluci-
nogenními lysohlávkami, pak určitě není špatné 
si některé z těchto pranostik připomenout. 
Jedna z nejznámějších mluví o tom, že právě 
v tento den vydává drobný opeřenec své ty-

pické akustické signály bez ohledu na s tím 
spojené nebezpečí letálního poklesu těles-
né teploty. Známější verze téže pranostiky 
zní: Na Hromnice musí skřivan vrznout, 
i kdyby měl zmrznout. Ostatně právě boj to-
hoto ptáčka s krutým mrazem naše předky 
očividně zaujal. Všimli si například, že jak 
dlouho skřivan před Hromnicemi vrzá, tak 
dlouho po nich zmrzá. Z toho všeho vyplý-
vá, že to vrzání musí být prostě báječná věc, 
která za nějakou tu oběť už prostě stojí... 
Snad ještě známější je přísloví: Na Hromnice 
o hodinu více. S odkazem na další ustálené rčení 
o tom, že čas jsou peníze, by si mnozí z nás ne-
chali tuto hodinu navíc nejraději hned proplatit. 
Další velmi pozoruhodná pranostika zní: Na 
Hromnice má sedlák raději vlka ve chlévě i ženu 
na marách než slunce. Co to vlastně znamená? 
Chce tedy sedlák, aby slunce svítilo, nebo ne-
chce? První část přísloví je jasná, vlka ve chlévě 

ani v kalhotách nemá rád nikdo. Ale ženu na ma-
rách? Co my víme, jaký vztah má daný sedlák ke 
své životní družce? Třeba má družku hádavou 
a netouží po ničem jiném než právě po jejím 
ulehnutí na věky. I proto není od věci obrátit se 
k jednoznačnějšímu - Tmavé Hromnice - sedlá-
ka radost. Tam už je to jasné!
Shrneme-li si význam většiny zbývajících rče-
ní o Hromnicích, pak z nich vyplývá, že v další 
dny bude úplně jinak než právě zítra, tj. 2. února. 
Tedy pokud bude na Hromnice teplo, pak bude 
až do Velikonoc zima jak na Sibiři a naopak. 
I tak mám pořád za mnohem zábavnější věštit 
vývoj klimatu z pranostik, než z dlouhodobých 
předpovědí Českého hydrometeorologického 
ústavu. 

anebÚNOROVÉ POHLEDY DO KRONIK
od poválečné obnovy kultury po „Pouštní bouři“ v Kuvajtu



PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

MAJDA
je kříženec středního vzrůstu ve věku šesti roků. Úžasná psí 
dáma, která má milou a klidnou povahu. Svému pánečkovi 
bude oddanou, věrnou parťačkou a ráda mu bude u všeho 
asistovat. Se psem se bez problému snese, na vodítku chodí 
pěkně, netahá.

MIKULÁŠ
je kříženec jezevčíka malého vzrůstu ve věku cca jeden až 
dva roky. Vyrovnaný a přátelský pejsek, který bude šťastný 
v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat. S fenkou 
se bez problému snese, na vodítku chodí pěkně. Jde prostě 
o vysmáté sluníčko, které rozdává úsměv na každém kroku.

ŠÁŠA
je kříženec středního vzrůstu ve věku zhruba půldruhého 
roku. Velmi milý a přátelský pejsek, který bude šťastný 
v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně běhat. Své-
ho pána bude milovat celou svou duší. Na vodítku chodí 
pěkně, netahá a s fenkou se bez problému snese.

BRIT
je kříženec středně velkého vzrůstu ve věku zhruba tří až 
čtyř let. Velmi učenlivý klučík, který je neustále pozitivně 
naladěný a je přátelské povahy. Vzhledem k jeho tempe-
ramentu je vhodný například na různé psí sporty. S fenkou 
se bez problému snese, na vodítku chodí pěkně.

Matthew Denzel WAISCHORN
8. 1. 2016  54 cm 4,35 kg

Čelčice

Petr ANTONÍČEK
25. 1. 2016  51 cm 3,25 kg

Prostějov

Eliáš GRMELA
25. 1. 2016  52 cm 3,90 kg

Prostějov

Martin VOJÁČEK
25. 1. 2016  50 cm 3,75 kg

Prostějov

Vojtěch DVORSKÝ
26. 1. 2016  52 cm 3,75 kg

Lipová - Hrochov

Nikol DZIUBOVÁ
25. 1. 2016  49 cm 3,30 kg

Prostějov

Aneta TRNKALOVÁ
25. 1. 2016  52 cm 3,40 kg

Prostějov

Natálie KUČEROVÁ
26. 1. 2016  51 cm 3,25 kg

Lhota u Konice

Denisa MATYSOVÁ
27. 1. 2016  50 cm 3,40 kg

Brodek u Prostějova

Pondělí 1. února 2016
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

Pondělí
www

Vítejte na svìtì

www.vecernikpv.cz

www.fokusoptik.cz

50% sleva

Slevy se nesčítají. Akce platí od 11. 1. 2016,
výhradně při zhotovení kompletní brýlové zakázky (skla + obruba). 

Sleva neplatí v outletu FAOC Štěrboholy.

včetně multifokálních
dioptrická skla
na všechna

FOKUS optik a.s.
Pernštýnské náměstí 3, 796 01 Prostějov

Tel.: E-mail: fokusprostejov@fokusoptik.cz
Otevřeno: Po - Pá 9 - 18 hod, So - 9 - 12 hod

16
01

26
11

53
9

PROSTĚJOV O Davídkovi Vítkovi ze Ptení 
Večerník průběžně informuje a od posledního 
našeho zpravodajství se situace vcelku změni-
la. Především má tento malý klučík už několik 
týdnů doma vysněný kočárek, k  němuž vydat-
ně vypomohla i charitativní akce podporovaná 
také nejčtenějším regionálním periodikem. Co 
je dál nového?

Davídek je krásný chlapeček, který při porodu utr-
pěl těžkou asfyxii a z důvodu nedostatku přísunu 
kyslíku do hlavičky trpí dětskou mozkovou obrnou 
spastického typu. Od začátku, co přišel na svět a bo-
joval týdny o život, se s potížemi pere ze všech sil. 
Odměnu za statečnost zaslouží i jeho rodiče a všich-
ni příbuzní. Přestože měl těžký příchod na svět, 
a v důsledku toho jeho dětství není a ani nebude 
jako u ostatních dětí, neboť bohužel vyhlídky pro 
něj nejsou moc příznivé, snaha o co nejdůstojnější 
žití je obdivuhodná...
V minulosti proběhlo několik akcí na podporu ne-
mocného dítka. Místní Prostějované neustále sbí-
rají víčka od PET lahví, které nosí i do redakce 
Večerníku, aby získané finance z  jejich prodeje 
mohly využít ke koupi potřebných speciálních 
pomůcek. Maminka Davídka nadšeně konstatuje: 
„Doposud lidé nasbírali neskutečné dvě tuny! Všem 
moc děkujeme. Víčka už jsou odvezená, přičemž 
nový odběratel, který si pro ně ochotně přijel, je 
vykoupil za stejnou cenu jako předešlý, s nímž byly 
věčné neshody v platbách a komunikaci, proto jsme 

zvolili jinou firmu. Léčba, na kterou víčka sbíráme, 
se několikrát opakuje. První stojí necelých sto ti-
síc korun a následující zhruba polovinu,“ vzkázala 
Zdeňka Staňková. Další zprávy už ale tak potěšující 
nebyly. „Teď je Davídkův zdravotní stav opět kom-
plikující, když se zase projevují silné epileptické zá-
chvaty a měl by mít změnu v léčbě. Na jeho epilepsii 
je těžké najít lék, protože pro tak malé děti je počet 
dostupných léků velice omezený. Po doporučení 
neurologického lékaře budeme zkoušet jiné kombi-
nace. Nic nám zatím nezabralo tak, abychom si řek-
li, je to dobré,“ prozradila nešťastná maminka s tím, 
že Davídek chytil i zápal plic. „V uplynulém roce byl 
hospitalizován hned šestkrát, z toho čtyřikrát právě 
se zápalem plic.“
Ne vše je ale tak pesimistické. „Chtěla bych ještě jed-
nou poděkovat všem, kteří se podíleli na charitativní 
akci Pomáháme Davídkovi, která se konala ve Pte-
ní, za účelem získání prostředků na úhradu synova 
speciálního kočárku. Distribuční firmě Ortika bylo 
odesláno 43 220 korun a kočárek už je několik týdnů 
v plném provozu,“ konstatovala Zdeňka Staňková.
Nově bude rodina díky financím z transparentního 
účtu, který zřídil Okrašlovací spolek města Prostě-
jova, pořizovat i rehabilitační stůl, který je nutný 
k  dalšímu rozvoji v  Davídkově pohybu. Maminka 
koupi okomentovala slovy: „Ten si panečku taky 
pápne, pětatřicet tisíc bez daně, to je šílené! Dou-
fáme, že mu bude velkým přínosem.“ Zároveň však 
dodává, že nic z toho by nebylo možné bez podpory 
ostatních lidí: „Opravdu mockrát děkujeme za pení-
ze, které lidé posílají na transparentní účet, a taky za 
sbírání víček z PET lahví.“

NEMOCNÝ DAVÍDEK UŽ MÁ NOVÝ KOČÁREK

Petr KOZÁK
Tereza MACHOVÁ

PARTNER
AKCE

POMÁHÁ DAVÍDKOVI
PŘIDEJTE SE TAKY!

FINANČNÍ POMOC POSÍLEJTE
NA ČÍSLO ÚČTU 

115-1289520297/0100



V letech 1994 až 1998 byl zámek 
nově zastřešen. Dalších několik set 
tisíc korun stálo i zajištění areálu 

proti vniknutí vandalů. Zámek je 
už poměrně dlouhou dobu nabízen 
k prodeji. „V poslední době jsme 
nedostali žádnou novou žádost na 
odkoupení zámku. Případný zájem-
ce se omezuje pouze na požadavek 
o podání základních informací 
nebo o jeho prohlídku. Tak tomu 
bylo zhruba před dvěma týdny. 
Nyní čekáme na to, jak se rozhod-
ne a zda do odkupu půjde,“ nastínil 

současný stav Jiří Pospíšil, náměs-
tek primátorky Statutárního města 
Prostějov. 
Pro objekt, jehož správu a údrž-
bu zajišťuje společnost Lesy měs-
ta Prostějova, se tak stále nenašlo 
využití. Magistrát zvažoval, že ze 
zámku vybuduje domov důchod-
ců nebo hospic, což ale kvůli 
okolnímu kopcovitému terénu 
není vhodné. Jeho představite-
lé se proto znovu obrátí na obec 
Ptení, zda by nemovitost nechtě-
la. Odhadní cena objektu přitom 
byla před několika lety vyčíslena 
na 4,5 milionu korun. 
 >>> pokračování na straně 10

Pondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.cz region 9

zprávy z regionu
g

aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Chtìjí obnovit køíž
Němčice nad Hanou (mls) - Ve-
dení Němčic podalo žádost o do-
taci z rozpočtu Olomouckého kraje 
na restaurování kamenného kříže 
z roku 1908 nacházejícího se na 
prostějovském kopci. Zároveň obec 
uzavřela smlouvu s restaurátorem 
Vlastimilem Konečným z Choliny. 

Chcete nový kotel?
Olomoucký kraj (mik) - Tak-
zvanou kotlíkovou dotaci vyhlásil 
rovněž Olomoucký kraj, o finanční 
příspěvek na výměnu starých kotlů 
tak mohou žádat také majitelé nebo 
spoluvlastníci rodinných domů 
z Prostějova. A to už od 22. února 
tohoto roku! Hejtmanství občanům 
rozdělí přes 166 milionů korun. 
„Jsem rád, že můžeme kotlíkové 
dotace poprvé vyhlásit a nabídnout 
občanům možnost přejít na ekolo-
gičtější a k životnímu prostředí šetr-
nější způsob vytápění domácností. 
Náš region se opakovaně potýká 
s nepříznivou smogovou situací. 
Modernější způsob vytápění sníží 
i energetickou náročnost rodinného 
domu,“ uvedl hejtman Olomoucké-
ho kraje Jiří Rozbořil. Jak dodal, za 
166 milionů korun by mělo být 
v letech 2016 až 2017 vyměněno 
minimálně 1 140 kotlů.

Probuzené vzpomínky 
Mořice (mls) - Konec druhé svě-
tové války si uplynulý čtvrtek při-
pomněli v knihovně v Mořicích. 
Zavítala sem Adéla Palíšková, která 
sepsala vzpomínky šesti pamětní-
ků na poslední dny druhé světové 
války ve Vrchoslavicích a okolí. 
Jeden z příběhů se přitom ode-
hrál přímo v Mořicích. Díky tomu 
vznikla kniha Probuzené vzpomín-
ky, jejíž křest proběhl v prosinci 
loňského roku.   

Dají si obìd díky 
Svìtýlku 

Konice (mls) - Konická škola ob-
držela peněžní dar na financování 
obědů pro sociálně znevýhodně-
né žáky. Dar poskytla Obecně 
prospěšná společnost Světýlko, 
která v rámci projektu Obědy pro 
školáky na rok dětem zajistí jedno 
teplé jídlo denně, a zároveň jim tím 
pomůžeme vrátit se do kolektivu 
spolužáků.

Stínavou projdou 
masky

Stínava (jim) - Na masopustní 
průvod obcí, který se uskuteční 
v sobotu 6. února, zve obec Stína-
va. Sraz masek je ve 14:00 hodin 
u obecního úřadu, po skončení 
průvodu bude přibližně v  sedm-
náct hodin následovat posezení 
v Obecním domě.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PTENÍ Zámek ve Ptení už roky leží ladem a chátrá. Statutární 
město Prostějov, kterému objekt patří, si s ním neví rady. 
Všechna jednání o možném odprodeji zkrachovala. Magistrát 
se nyní zámek rozhodl nabídnout obci Ptení. Ta se však bojí, že 
by si s danajským darem nevěděla rady...

původní
zpravodajství
pro Večerník
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Anténní a satelitní technika
Kamerové systémy - IP | HDCCTV
EZS Jablotron 100
Zvonky a čipové přístupové systémy
Inteligentní domácnosti FIBARO

Plumlovská 67, Prostějov 796 01 návrhy, instalace, servis...

www.kbm.cz
info@kbm.cz

ŽÁROVICE Na páteční noc určitě 
nezapomene mladá slečna, která se-
děla za volantem osobního vozidla 
a při jízdě ze Žárovic do Drahan jí 
vběhla do cesty zvěř. Alespoň to tvr-
dí policistům. Tak jako tak skončila 
i s autem ve hluboké strži...
„V pátek devětadvacátého ledna krátce 
po půlnoci došlo na silnici ve směru od 
Žárovic na Drahany k havárii osobního 
vozidla Ford Mondeo. Osmnáctileté 
řidičce měla při jízdě levotočivou za-
táčkou náhle vběhnout do jízdní dráhy 
blíže neustanovená lesní zvěř. Dívka za 
volantem ve snaze vyhnout se střetu 
strhla řízení vlevo, kde sjela ze strmého 

srázu. Vozidlo se několikrát převrátilo 
přes střechu a zastavilo se mezi stromy. 
Společně s řidičkou cestovala ve vozidle 
také jednadvacetiletá spolujezdkyně. 
Podle prvotní lékařské zprávy utrpěly 
obě ženy lehké zranění,“ uvedla k hrů-
zostrašné nehodě Irena Urbánková, 
tisková mluvčí Krajského ředitelství Po-
licie ČR Olomouckého kraje.  
Požití alkoholu před jízdou bylo u ři-
dičky vyloučeno dechovou zkouškou, 
hmotná škoda byla předběžně vyčís-
lena na pětadvacet tisíc korun. „Přesné 
okolnosti a souvislosti nehody jsou 
v šetření,“ dodala Irena Urbánková. 
 (mik)

Hrůzostrašná HAVÁRIE u Žárovic

PIVÍN, PROSTĚJOV Někdejší 
podnikatelka s  realitami má po-
řádný malér. Policie uzavřela vy-
šetřování podivných finančních 
machinací Petry Sedlářové a pěta-
třicetiletou ženu z Pivína obvinila 
z podvodu. Ta v srpnu roku 2014 
dokonce utekla od manžela a dětí, 
načež teprve po čtrnácti dnech 
se sama přihlásila policii. Právě 
v době, kdy byla pohřešována, 
poslala dopis médiím, ve kterém 
se loučila s rodinou a vyhrožovala 
sebevraždou. Nyní vyšlo najevo, 
že své klienty podvedla a připra-
vila o více než pět milionů korun! 
Podle horní sazby jí hrozí až osm 
let vězení. Večerník celý případ 

sledoval od začátku a vyrazili jsme 
i přímo do Pivína...

Podivné manipulace s penězi klientů re-
alitní kanceláře vyšetřovala prostějovská 
hospodářská kriminálka půldruhého 
roku. Na páteční tiskové konferenci pre-
zentoval vedoucí oddělení hospodářské 
kriminality Územního odboru Policie 
ČR výsledky tohoto šetření. „Pětatřice-
tiletou ženu z Prostějovska jsme obvini-
li ze zločinu podvodu. Přestože nebyla 
ještě nikdy trestána, u soudu jí hrozí až 

osmileté vězení,“ uvedl Leoš Navrátil. 
„Obžalovaná, která provozovala v Pro-
stějově realitní kancelář, v období od 
24. července 2013 do 11. srpna 2014 
vylákala od poškozených klientů rezer-
vační zálohy na kupní ceny pod neprav-
divou záminkou, že tyto peníze budou 
sloužit na koupi nemovitosti, ačkoliv 
ve skutečnosti si tyto hodlala ponechat. 
Od dalších poškozených vylákala pod 
záminkami půjček peníze, které se za-
vázala ve sjednaných lhůtách vrátit, ač-
koliv ve skutečnosti byla přinejmenším 
srozuměna s tím, že tyto peníze nebude 
schopna v dohodnutých termínech vrá-
tit. Celkově čtrnácti klientům tak způ-
sobila škodu ve výši 5 365 000 korun,“ 
šokoval šéf prostějovské hospodářské 
kriminálky.    
Večerník se dozvěděl i o jednom 
konkrétním případu, kdy Petra Sed-

lářová zpronevěřila klientce realitní 
kanceláře více než milion korun. 
„Nejvyšší škodu v částce 1 150 000 
korun způsobila obviněná poškozené 
A. N., se kterou jako s kupující uzavře-
la smlouvu o rezervaci nemovitosti 
a o poskytnutí součinnosti při její 
koupi. Do této smlouvy bývalá realit-
ní makléřka vědomě vepsala svůj sou-
kromý bankovní účet, který deklaro-
vala poškozené jako účet advokátní 
úschovy, na který následně poškoze-
ná v dobré víře převedla uvedenou 
sumu peněz. Obviněná obratem 
v den připsání částky na svůj účet tuto 
vybrala a naložila s ní dosud nezjiště-
ným způsobem pro svoji osobní po-
třebu,“ popsal Leoš Navrátil.  
Policistům se však nepodařilo pod-
vedeným klientům zachránit ani 
korunu. „Bohužel ani na jednom ban-

kovním účtu obviněné, ani v místě 
jejího bydliště při domovní prohlídce 
nebyly žádné peníze nalezeny. Žena svoji 
obhajobu založila na tom, že miliony 
korun svěřila nějakému Vietnamci za 
účelem neurčitého obchodu. Neznámý 
muž ji však údajně samotnou podvedl 
a peníze nevrátil,“ pokrčil rameny vedou-
cí oddělení hospodářské kriminality. 
Večerník se už v průběhu loňského 
roku snažil několikrát kontaktovat 
Petru Sedlářovou v jejím domě v Pi-
víně. Marně. Pokoušeli jsme se o to 
znovu i uplynulou sobotu. „Mamka 
není doma, pracuje přes víkend. Kdy 
se vrátí, to opravdu nevím,“ zastihli 
jsme však pouze dceru Petry Sedlá-
řové. Na ponechaný kontakt redakce 
žena obviněná z mnohamilionového 
podvodu do uzávěrky tohoto vydání 
nereagovala. 

Bývalá realitní makléřka z Pivína hrozila sebevraždou a měla proč...

Petra SEDLÁŘOVÁ ZPRONEVĚŘILA 5 365 000 korun!
➢z titulní strany
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KADLEC Večerník se už v průběhu loňského 

roku snažil několikrát kontaktovat 
Petru Sedlářovou v jejím domě v Pi-
víně. Marně. Pokoušeli jsme se o to 
znovu i uplynulou sobotu. „Mamka 
není doma, pracuje přes víkend. Kdy 
se vrátí, to opravdu nevím,“ zastihli 
jsme však pouze dceru Petry Sedlá-
řové. Na ponechaný kontakt redakce 
žena obviněná z mnohamilionového 
podvodu do uzávěrky tohoto vydání 
nereagovala. 

BEDIHOŠŤ Vlak mířící z Bedi-
hoště do Prostějova srazil minulé 
pondělí odpoledne šestačtyřice-
tiletého muže. K jeho identifikaci 
došlo až po dalším šetření poli-
cie, nebožák u sebe totiž neměl 
žádné doklady. Zda šlo o náhod-
né neštěstí či sebevraždu, nyní 
prověřují kriminalisté... 
„V pondělí pětadvacátého ledna 
kolem patnácté hodiny došlo na 
železniční trati ve směru z Ne-
zamyslic do Šumperka, nedale-
ko železničního přejezdu mezi 
obcemi Bedihošť ve směru na 
Prostějov, k tragické události. 
Projíždějícím vlakem zde byl sra-
žen šestačtyřicetiletý muž pohy-
bující se v kolejišti. Utrpěl velmi 

vážná zranění, kterým na místě 
podlehl. Okolnosti této tragic-
ké události i nadále zjišťujeme,“ 
potvrdila tragickou zprávu Irena 
Urbánková, tisková mluvčí Kraj-
ského ředitelství Policie ČR Olo-
mouckého kraje.  
„Lékaři prostějovské záchranky vy-
jížděli k železniční trati mezi Prostě-
jovem a Bedihoštěm, kde vlak srazil 
chodce. Zřejmě přecházel dráhu 
v místech, kde ji křižovala silnice. 
Muž, který u sebe neměl žádné 
doklady, na místě zemřel na mno-
hačetná vážná poranění,“ dodal ke 
smutné zprávě Pavel Vysloužil, tis-
kový mluvčí Zdravotnické záchran-
né služby Olomouckého kraje. 
 (mik)

PROSTĚJOVSKO Velká obleva 
v průběhu uplynulého týdne přeru-
šila letos opět rekordně krátkou ly-
žařskou sezónu. Na zimní radovánky 
mohou v  regionu zapomenout jak 
běžkaři, tak i sjezdaři. 
Už ve čtvrtek se kvůli vysokým teplotám 
zastavily oba vleky v lyžařském areálu 
v Kladkách. Na sjezdovce sice i o víken-
du stále zůstávalo několik centimetrů 
umělého sněhu, na lyžování to však už 
nebylo. Přesun závodů v obřím slalomu 
Kladecká lyže na neděli 7. února se tak 
zřejmě neukázal jako právě šťastný tah. 
Teploty se totiž v průběhu celého nad-
cházejícího týdne mají držet vysoko nad 

nulou. Nejenže tedy nebude možné 
sjezdovku zasněžovat, navíc na svahu 
pravděpodobně roztají i ty zbytky sně-
hu, které se tam nyní stále nacházejí. 
Obdobně dopadli v Kořenci, kde 
v areálu místního golfového hřiště 

pravidelně upravují stopy pro běžkaře.  
Uplynulou sobotu zde organizátoři 
chtěli uspořádat běžkařské závody 
Kořenecká lyže. I tento závod však byl 
kvůli nedostatku sněhu odložen na 
neurčito.

TRAGÉDIE 
NA KOLEJÍCH

Obleva! S lyžemi se nevyplatí 
jet do Kladek ani Kořence 

zjistili jsme

Takto to v Kladkách vypadalo uplynulou sobotu 30. ledna po poledni. 
 Foto:www.lyzovanikladky.cz

ZÁMEK VE PTENÍ: HORKÝ BRAMBOR, KTERÝ
PROSTĚJOV ZAČAL PÁLIT

Zámek, který je dominantou Ptení, už řadu let patří Prostějovu. Město se ho opa-
kovaně pokusilo prodat, všichni zájemci o odprodej však nakonec vycouvali. Dů-
vodem byla i potřebná nákladná rekonstrukce.  Foto: archiv města Prostějov

Pro objekt, jehož správu a údrž-
bu zajišťuje společnost Lesy měs-
ta Prostějova, se tak stále nenašlo 
využití. Magistrát zvažoval, že ze 
zámku vybuduje domov důchod-
ců nebo hospic, což ale kvůli 
okolnímu kopcovitému terénu 
není vhodné. Jeho představite-
lé se proto znovu obrátí na obec 
Ptení, zda by nemovitost nechtě-
la. Odhadní cena objektu přitom 
byla před několika lety vyčíslena 
na 4,5 milionu korun. 

Je až neuvěřitelné, že dvě mladé ženy vyvázly po pádu vozidla do strže 
jen s lehkým zraněním...  Foto: Policie ČR



SLUŽÍN Je to vůbec možné? Při ná-
vštěvě služínského kulturního cen-
tra, kterým je už dva roky někdejší 
opuštěný statek číslo popisné devět, 
na vás dýchne historie. Spolek Ha-
náci Služín uspořádal ve svém do-
movském stánku Den otevřených 
dveří a byl opravdu dobře připraven. 
„Scházíme se každým rokem. Cílem 
je ukázat lidem, jak postupujeme 
s budováním statku. Kvůli atraktivi-
tě jsme současně uspořádali i soutěž 
o nejlepší domácí pálenku,“ prozra-
dil František Vyhlídal, jednatel de-
vatenáctičlenného spolku. Večerník 
byl letos u toho naživo!
K lahodné slivovici samozřejmě neod-
myslitelně patří i něco dobrého na zub. 
Pravověrní Hanáci ze ‚Složéna  ́ to vědí 
moc dobře. „Připravili jsme i ochutnávku 
domácí zabijačky. Prase jsme ale nezabíjeli, 
nakoupili jsme maso a z něj nadělali jitr-
nice, tlačenku nebo polévku,“ informoval 
Vyhlídal. A ceny byly opravdu lidové 
a spíše symbolické. Například vepřo-
vá zabijačková polévka ‚Služíňačka´ 
přišla bratru na neuvěřitelných pět 
korun! „Každá akce, kterou pořádá-
me, je určena pro členy klubu a přátele 
spolku. O peníze vůbec nejde, placení je 
dobrovolné. Co kdo dá, tak dá,“ usmál se. 
Do samotného koštu se nakonec při-

hlásilo třicet pálenek. „S tím jsme vůbec 
nepočítali, předpokládali jsme počet tak 
okolo patnácti. Přišly nám vzorky z Pro-
stějova i Olomoucka. Převažuje hlavně 
meruňka a švestka, což je kupodivu. Zvláš-
tě meruňky jsou hodně chutné, nechybí 
jablka ani mirabelky.“
Pětičlenná degustační komise tak měla 
opravdu co dělat. „Komise dělala, co 
mohla! Dalo jim to zabrat, ale mohu říci, 
že se chlapi vyznají. Až do úplného konce 
poznávali druhy ovoce,“ se smíchem ko-
mentovala Martina Kolísková, jejíž funk-
ce byla zapisovatelka. Podle této dámy 
byla většina vzorků nadstandardní kvality. 
„Vyloženě špatná pálenka mezi vzorky 
nebyla. Hodně dramatické bylo i rozho-
dování, která bude vítězná. Do nejužšího 
finále - rozstřelu postoupily čtyři vzorky. 
Já bych ale řekla, že jich mohlo postoupit 
klidně dvacet, protože měly výtečné hod-
nocení. Myslím si, že nakonec vyhrál ten 
nejlepší,“ se smíchem uzavřela sympatic-
ká zapisovatelka.  (zv)

Starosta Haček Josef Vychodil: „Obec stárne 
a není předpoklad, že by děti přibývaly...“

Čelechovičtí sokolové si objednali so-
botní den nejlépe, jak mohli. Všechny 

účastníky provázela na obou trasách 
jasná obloha, bezvětří a hřejivé sluníč-

ko. Jedinou a dost velkou kaňkou byly 
stažené mříže u vchodu na rozhlednu. 
„Jsem tu už asi potřetí, je hezky, akorát 
je více bláta. Pouze je škoda, že není 
otevřená rozhledna. Při takových ak-
cích by zavřená být neměla,“ vyjádřil 
pro Večerník svůj názor Jiří Pelíšek 
a rozhodně nebyl sám, komu vadila 
nepřístupná věž. „Stížností jsem zare-
gistrovala opravdu hodně. My s tím ale 
nic nenaděláme. Paní starostka Těšetic 
(Hana Rozsypalová - pozn. red.) bo-
hužel řekla, že hrozí nebezpečí úrazu 
z uklouznutí a rozhlednu odmítla ote-
vřít. Naše paní místostarostka (Milada 
Dosedělová - pozn. red.) s ní jednala, ale 
marně. Udělala nám to už třetí rok za 

sebou...,“ krčila rameny bezmocně jedna 
z organizátorek Věra Kulichová. Zajíma-
vé bude sledovat situaci za čtrnáct dní, 
kdy právě Těšetice pořádají Valentýnský 
výstup na Kosíř. „Myslím, že už kluzko 
nebude a bude otevřeno…,“ smutně se 
usmála Věra Kulichová. 
Dostaveníčko na vrcholu probíhá 
tradičně v hodně uvolněném duchu. 
Několik táborových ohníčků, prska-
jící tuk z opékaných špekáčků, výskot 
dovádějících dětí doplněný o štěkot 
velkého množství psů. Hanácká hora 
je zkrátka vyhledávaným výletním mís-
tem a nemění na tom nic ani zaryglo-
vaná rozhledna! „Chodíme pravidelně, 
s dětmi turistujeme už odmala. Davča 

má tři a ve vozíku máme desetiměsíční 
Adélku,“ smál se hrdý tatínek Radek 
z Prostějova.  
Na vrcholu vítá každoročně Ladislav 
Doseděl a do čaje má pro štamgasty 
vždy přichystané tuzemské sladidlo. 
„Tak krásné počasí jsem tu ještě nezažil. 
I díky tomu je tu asi tolik lidí. Skladba 
je různorodá, ale dost jich znám osob-
ně. Jedná se o party sokolů z regionu,“ 
svěřil se Doseděl. „Letos se tu lidé tolik 
nezdržují, hodně jich má namířeno do 
Lhoty, kde je Minipivovar Kosíř. Co 
jsem zaslechl, loni se jim tam líbilo, tak 
jdou znovu.“ 
Rekordní počet účastníků organizá-
toři z TJ Sokol Čelechovice nečekali 
a projevilo se to nedostatkem per-
níkových medailí. „Měli jsme jich 

nachystáno sto čtyřicet. Nikdo ale ne-
přijde škodný, na každého se ale do-
stane. Domluvili jsme se s místními, 
že jim je doděláme a předáme poz-
ději,“ informovala Kulichová s tím, že 
těm, které znají, slíbili dodatečné pře-
dání. A měřilo se jednotným metrem. 
Na perníkové kolečko si musí počkat 
i hlava obce Jarmila Stawaritschová!  
Při zběžném pohledu do startovních 
listin Večerník zjistil, že nejstarším účast-
níkem byl letos šestaosmdesátiletý Ja-
roslav Punčochář z Kelčic. Nejmladším 
registrovaným pak Jan Jedlička z Čele-
chovic. Nejvzdálenějšími turisty byli lidé 
až z Mostů u Jablunkova! 
Další akcí čelechovických sokolů bude 
Maškarní bál. Konat se bude v sobotu 
13. února v místní sokolovně.

●● Právě začal rok 2016, do čeho bys-
te se během něj chtěli pustit?
„V letošním roce máme v plánu opravu 
místní komunikace K Větřáku, což je 
jediný příjezd k dominantě naší obce, 
kterou představuje právě historický 
větrný mlýn. Ten je trvale obydlen 
a patří k oblíbeným i vyhledávaným 
turistickým cílům. Komunikace je však 
momentálně ve velmi špatném stavu, 
ale pro obec představují náklady na její 
opravu značnou investiční zátěž, a proto 
bychom chtěli získat dotaci na opravu. 
Již v loňském roce jsme žádali o finan-
ce prostřednictvím Programu obnovy 

venkova Olomouckého kraje, ale nebyli 
jsme úspěšní. Tak doufáme, že letos nám 
to už vyjde.“ (úsměv)
●● Když jsme spolu hovořili na jaře 
2012, zmínil jste plány na rekon-
strukci klubovny. Podařilo se v tomto 
směru pokročit?
„Ano, a dost výrazně. Před třemi lety 
jsme po neúspěšné žádosti o dotaci 
začali rekonstrukci hasičské klubovny 
z vlastních zdrojů. Vybrali jsme firmu, 
která s pracemi započala v polovině 
května. Po zjištění, že stavba nemá žád-
né základy a naopak má mokré zdivo 

z vepřovic, rozhodli jsme se budovu 
zbořit a postavit zcela novou. Hasiči 
provedli zbourání a zabetonování zá-
kladů, přičemž právě díky těmto po-
mocným pracím se stavbu podařilo 
urychlit a náklady na celou akci značně 
snížit. Klubovnu jsme znovu uvedli do 
provozu již na podzim při naší každo-
roční oslavě Ondřeje, což je tradiční 
zvyk vycházející z historie obce. Teprve 
nyní ale můžeme dokončit venkovní 
úpravy, chodníky a fasádu klubovny.“
●● Co dalšího vám za poslední roky 
udělalo radost?
„Nejvíc mě potěšilo, že se nám spo-
lečnými silami podařilo zvelebit právě 
hasičskou klubovnu, která slouží ke spo-
lečnému setkávání občanů, k zasedání 
zastupitelstva, ke konání voleb a dalších 
kulturních akcí.“
●● Jak celkově hodnotíte život 
v obci?

„Jsem spokojen právě s prací hasičů, 
kteří jsou aktivní a mají zájem o dění 
v obci. Také mě těší, že funguje prodejna 
potravin s širokým sortimentem zboží 
ke spokojenosti všech občanů. Nachází 
se v obecní budově a provozuje ji sou-
kromá osoba.“
●● Patříte mezi nejmenší obce regio-
nu, pociťujete to v tom příjemnějším 
smyslu, nebo to spíše přináší spoustu 
starostí?
„Držíme počet obyvatel těsně nad hra-
nicí stovky, a to jen z důvodu, že na cha-
lupy se přistěhovali lidé natrvalo. Jinak 
obec svým složením stárne a není před-
poklad, že by děti přibývaly...“
●● V čele Haček stojíte již více než 
čtvrt století, co vám dodává tolik mo-
tivace, chuti a energie?
„Mým hnacím motorem je snaha, aby 
se nám dobře a spokojeně žilo a něco po 
nás zůstalo.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jak se šlo na kosíř...jjaakk see ššlo naa kkkosssíř...FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Zdeněk Vysloužil

Že je turistika doménou důchodců? Není pravda, na vrchol 
Kosíře šlapaly i teenagerky!

Šlapal i obecní pes! Parta okolo čelechovické starostky 
Jarmily Stawaritschové vzala provětrat i čtyřnohého přítele.

Pravidelnými účastnicemi putování jsou i tyto čiperné 
dámy.

sa
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Vybrakoval fi rmu
Jel na pervitin 

Minulé pondělí 25. ledna kolem 
jedenácté hodiny dopoledne byl 
policejní hlídkou obvodního od-
dělení Prostějov 2 za Otonovice-
mi kontrolován řidič osobního 
vozidla Škoda Felicia. U dvace-
tiletého muže provedli policisté 
dechovou zkoušku na alkohol, 
která byla negativní. Zato test na 
omamné a psychotropní látky 
byl pozitivní na pervitin. Řidič 
se po poučení odmítl podrobit 
lékařskému vyšetření spojenému 
s odběrem biologického materi-
ál v nemocnici. Policisté mu na 
místě zadrželi řidičský průkaz 
a zakázali další jízdu. Nyní je po-
dezřelý ze spáchání přestupku 
proti bezpečnosti a plynulosti 
silničního provozu, který bude 
po zadokumentování zaslán 
příslušného správnímu orgánu 
k projednání.

Okradli tesaře
V noci ze čtvrtka 21. na pátek 22. 
ledna zatím neznámý pachatel 
v obci Lískovec odcizil dodávko-
vé vozidlo Fiat Ducato, ve kterém 
se nacházelo i drobné tesařské 
nářadí a materiál. Celková škoda 
byla předběžně vyčíslena na 185 
000 korun. Policisté případ pro-
věřují pro podezření ze spáchání 
trestného činu neoprávněného 
užívání cizí věci, za který pacha-
teli v případě jeho zjištění hrozí 
až dvouletý pobyt za mřížemi. 
Po vozidle vyhlásili policisté pá-
trání. 

Kličkoval na silnici
V úterý 26. ledna kolem půl de-
váté ráno si policisté na ulici Ná-
dražní v Nezamyslicích povšimli 
cyklisty, který s kolem kličkoval 
na silnici. Zastavili ho a zkontro-
lovali. U třiapadesátiletého cyk-
listy provedli dechovou zkoušku 
a naměřili mu přes 2,6 promile 
alkoholu v dechu. Muž uvedl, že 
téhož dne vypil dvě piva a asi tři 
odlivky alkoholu. Policisté mu 
další jízdu zakázali. Nyní je muž 
podezřelý ze spáchání přestupku 
proti bezpečnosti a plynulosti 
silničního provozu, který bude 
po zadokumentování zaslán pří-
slušnému správnímu orgánu 
k projednání.

Po fl ámu na kolo
Předminulou neděli 24. ledna 
krátce po sedmnácté hodině 
kontrolovali policisté před obcí 
Hruška pětašedesátiletou cyk-
listku. Provedli u ní dechovou 
zkoušku a naměřili jí 0,75 promi-
le alkoholu v dechu. Paní uved-
la, že vypila několik piv a panák 
alkoholu. Další jízdu jí policisté 
zakázali. Nyní je dáma v letech 
podezřelá ze spáchání přestupku 
proti bezpečnosti a plynulosti 
silničního provozu, který bude 
po zadokumentování zaslán pří-
slušnému správnímu odboru 
k projednání.

Pod vlivem drog
Z řízení pod vlivem návykové 
látky je podezřelý sedmadvace-
tiletý muž ze Strakonic, který 
byl ve středu 27. ledna po jede-
nácté hodině dopoledne u Ota-
slavic kontrolován jako řidič vo-
zidla Škoda Felicia. U muže byl 
proveden test na drogy, který 
byl pozitivní na amfetamin. Ři-
dič se doznal k požití pervitinu, 
ale lékařské vyšetření s odběrem 
krve odmítl. Podezřelému byl 
zadržen řidičský průkaz a zaká-
zána další jízda. 
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Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

HAČKY V roce 1990 se Josef 
Vychodil (na snímku) stal poprvé 
starostou Haček. Od této chvíle 
ho občané a následně zastupitelé 
zvolili do čela jedné z nejmenších 
okresních obcí hned v následu-
jících šesti volebních obdobích, 
tudíž ke spokojenosti nemají da-
leko. V Hačkách trvale žije přibližně 
stovka obyvatel a zřejmě nejslav-
nějšími rodáky jsou hudební skla-
datel Antonín Žváček a scénograf 
Ladislav Vychodil. Jejich následov-
níci se snaží obec po částech stále 
zvelebovat, trápí je ale zvyšující 
se průměrný věk občanů. Nejen 
to se můžete dozvědět z dalšího 
dílu našeho seriálu rozhovorů se 
starosty měst, městysů a obcí pro-
stějovského regionu...

ČELECHOVICE NA HANÉ Tradiční lednové putování z Čelechovic 
do Čelechovic přes vrchol Kosíře překonalo stopadesátku. Ke 
zdolání ‚hanáckého Mont Blancu´ se letos odhodlalo přesně sto 
osmašedesát turistů, což je nové rekordní číslo. „Vyšlo počasí i zá-
jemců bylo hodně. Z naší strany spokojenost,“ usmívala se Věra 
Kulichová, která vyplňovala přihlášky. „Takhle pěkně už jsme 
měli, ale tolik lidí nikdy nepřišlo,“ dodala spokojeně. Na v sobo-
tu velmi frekventovanou trasu se přes Kosíř vydal po vlastních 
i PROSTĚJOVSKÝ Večerník!

 Zdeněk VYSLOUŽIL

PŮVODNÍ  ZPRAVODAJSTVÍ
pro Večerník
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Lidi namíchla pouze zavřená rozhledna na Kosíři....

Špekáček z klacku je velká motivace pro většinu účastníků pochodu.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

www.
vecernikpv.cz

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!
SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

        AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016
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EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR
pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

“ V plánu máme opravu místní komunikace
vedoucí k dominantě naší obce, kterou 

představuje historický větrný mlýn.

Foto: archiv Večerníku

STUDENEC, PROSTĚJOV Pře-
kvapivá reakce. Jeden z nejdis-
kutovanějších článků na našem 
webovém portálu uplynulého 
týdne hovořil o tom, že prostějov-
ský odbor dopravy zakáže průjezd 
těžkých kamionů mezi Studencem 
a obcí Olšany. „Podstatou celé věci 
je nadměrná hlučnost. Po výsled-
cích měření, jehož hodnoty vysoko 
přesáhly povolené maximum, jsme 
se rozhodli pro toto řešení,“ potvr-
dil Miroslav Nakládal, vedoucí od-
boru dopravy. 

S velkým nadšením přijali tento verdikt 
především občané Studence, za který-
mi se Večerník vydal osobně. „Kami-
ony tady nemají co dělat! Měly by tu 
jezdit jen osobáky, vždyť ta cesta je jen 
tři metry od baráků, které se při průjez-
du každého většího náklaďáku jen tře-
sou,“ nechal se slyšet například Jaroslav 
Trávníček, jenž jedním dechem dodal: 
„Rozhodnutí vítám, ale značky zde po-
řád nejsou. Kraj nám to slíbil už před 
rokem, ale všechno trvá!“
Podle důvěryhodných informací jsme 
zjistili, že celá věc stojí na úředním 

„šimlovi“. Správa silnic čeká na vydání 
opatření, aby mohla zákazové či ome-
zovací značky objednat. „Značky by 
měly být osazeny v dohledné době. 
Dopravní značení musí dodat majitel 
komunikace, kterým je Správa silnic 
Olomouckého kraje,“ objasnil Miro-
slav Nakládal.
„Ty kamiony a provoz vůbec jsou 
katastrofa! Když jdete s malým na 
procházku, máte strach, aby vás něco 
nesrazilo. Otřásá se celý barák, není tu 
vůbec klid, malého auta budí. Zákaz 
průjezdu kamionů vítám,“ svěřila se 
nám Eva Dosedělová, která bydlí pří-
mo u inkriminované silnice. Obdobný 
názor pak sdílí i další obyvatelka Stu-

dence. „V celém baráku máme popras-
kané zdi. Už je konečně na čase, aby 
se s tím něco začalo dělat. Mělo tomu 
tak být dávno, je to navíc čím dál horší. 
S otevřením nové silnice zde jezdí je-
den kamion za druhým,“ popisovala 
neutěšenou situaci Jarmila Dostálová. 
Jak se mohl Večerník přesvědčit přímo 
na místě, průjezd těžkých nákladních 
vozidel středem Studence je opravdu 
enormní. Další otázkou však je, kudy 
budou odkloněné kamiony jezdit 
a kterou obec si vyberou v měsících 
příštích. Některé komentáře na www.
vecernikpv.cz nebo na Facebooku to-
tiž nadšení studeneckých rozhodně 
nesdílejí...

KONICE Starší dáma z Konicka 
udělala velkou chybu. Od mladého 
muže, zřejmě ve snaze ušetřit něja-
kou tu korunu, převzala levný tele-
vizor. Problém byl v tom, že přístroj 
byl kradený. Seniorce teď hrozí až 
čtyři roky kriminálu za podílnictví! 
„Policisté obvodního oddělení v Ko-
nici prověřují případ týkající se po-
dezření ze spáchání trestného činu 
podílnictví. Toho se měla dopustit 
třiašedesátiletá žena z Prostějov-
ska tím, že začátkem letošního roku 
měla převzít od devětadvacetileté-
ho muže z Prostějovska televizor, 
ačkoliv věděla, že tento pochází 
z trestné činnosti. Přístroj měla me-
zitím již darovat jiné osobě,“ popsala 

jednání seniorky Irena Urbánková, 
tisková mluvčí krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje. 
Policisté na základě provedeného 
šetření televizi zajistili. „Osoba, kte-
rá jej v tu dobu již měla, zboží poli-
cistům dobrovolně vydala jako věc 
důležitou pro trestní řízení. Policisté 
na případu pracují a prověřují všech-
ny okolnosti a souvislosti. Současně 
zahájili úkony trestního řízení pro 
podezření ze spáchání trestného 
činu podílnictví, na který trestní zá-
koník stanoví trest odnětí svobody 
až na čtyři léta, peněžitý trest, zákaz 
činnosti nebo propadnutí věci nebo 
jiné majetkové hodnoty,“ uvedla 
mluvčí krajské policie.  (mik)

NĚMČICE NAD HANOU Má 
toho na krku hodně! Ze spáchání 
trestných činů krádeže, neopráv-
něného opatření, padělání a po-
změnění platebního prostředku 
a ještě k tomu porušování domov-
ní svobody je podezřelý jednadva-
cetiletý muž z Kroměřížska, který 
se měl v úterý 26. ledna dostat 
pootevřeným oknem do jednoho 
z rodinných domů v malé obci na 
Němčicku a odcizit z něj kreditní 
kartu.

„Tu měl poté použít k neoprávně-
nému výběru a vybrat z ní v ban-
komatech celkem padesát tisíc ko-
run! Policisté obvodního oddělení 
v Němčicích nad Hanou na zákla-
dě získaných poznatků a informací 
a provedeného šetření zjistili, kdo 
se tohoto protiprávního jednání do-
pustil. V úzké spolupráci s policisty 
obvodního oddělení Bystřice pod 
Hostýnem pachatele vypátrali na 
Kroměřížsku. Byla u něj zajištěna 
zbylá část peněz, přesně celkem čty-

řiačtyřicet tisíc korun. Zbytek již sta-
čil utratit,“ uvedla Irena Urbánková, 
tisková mluvčí krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje.  
Policisté se případem nadále zabývají 
a veškeré okolnosti a souvislosti pro-
věřují. „Zahájili jsme úkony trestního 
řízení pro podezření ze spáchání výše 
uvedených trestných činů, za které po-
dezřelému v případě prokázání viny 
a odsouzení a vzhledem k výši způsobe-
né škody, hrozí až pětiletý pobyt za mří-
žemi,“ dodala Irena Urbánková.  (mik)

Občané Studence omezení vítají,
na značky se ale netrpělivě čeká!

zjistili jsme

Zdeněk VYSLOUŽIL

Během půlhodiny jsme ve Studenci mohli podobných situací jako na tomto snímku 
vidět několik...  Foto: Zdeněk Vysloužil

Seniorka chtěla ušetřit,
koupila kradený televizor

Na ukradenou kartu vybral padesát tisíc!
Policisté ho lapili, část peněz již utratil

KOSTELEC NA HANÉ Zpro-
padená křižovatka! Ve čtvrtek 
28. ledna kolem tři čtvrtě na pět 
odpoledne došlo v křižovatce sil-
nic Prostějov, Kostelec na Hané, 
Smržice a Mostkovice k dopravní 
nehodě dvou osobních vozidel. 
Kdo za srážku může, nyní pečlivě 
prověřují policisté z dopravního 
inspektorátu. 
„Podle prvotních informací 
k nehodě došlo v okamžiku, kdy 
sedmatřicetiletý řidič s vozidlem 
Ford Mondeo přijížděl ke křižovatce 
od Mostkovic a čtyřicetiletá řidička 
Škody Felicia od Prostějova směrem 
na Kostelec na Hané. V křižovatce 
došlo ke střetu předních částí vo-
zidel. Alkohol byl u obou účastníků 
nehody na místě vyloučen decho-
vou zkouškou, hmotná škoda byla 
předběžně vyčíslena na stopětačtyřicet 
tisíc korun,“ popsala havárii Irena Ur-

bánková, tisková mluvčí Krajského 
ředitelství Policie ČR Olomouckého 
kraje. Lehce zraněná žena se podrobila 

preventivnímu vyšetření v nemocnici. 
Přesné okolnosti nehody a její příčiny 
policisté šetří.  (mik)

Do Kostelce už nedojela

Žena s touto škodovkou jela po hlavní silnici a takto dopadla!  Foto: Policie ČR

ÚČASTNICKÝ REKORD! ZIMNÍ VÝŠLAP V JARNÍM POČASÍ

nachystáno sto čtyřicet. Nikdo ale ne-
přijde škodný, na každého se ale do-
stane. Domluvili jsme se s místními, 
že jim je doděláme a předáme poz-
ději,“ informovala Kulichová s tím, že 
těm, které znají, slíbili dodatečné pře-
dání. A měřilo se jednotným metrem. 
Na perníkové kolečko si musí počkat 
i hlava obce Jarmila Stawaritschová!  

Rekordní počet účastníků organizá-
toři z TJ Sokol Čelechovice nečekali 
a projevilo se to nedostatkem per-
níkových medailí. „Měli jsme jich 

>>> dokončení ze strany 9
„Opět se budeme na obec Ptení dota-
zovat, jestli by měli o zámek zájem a 
zda pro něj mají využití. Je to všechno 
ale otázka financí, případně dotací,“ 
pokrčil rameny náměstek Pospíšil. 
„Osobně mám ten názor, že najde-li se 
někdo, kdo bude moci nemovitost fi-
nancovat, opravit a provozovat, zámek 
bych mu prodal za symbolickou jednu 
korunu. To je ale pouze můj názor,“ 
uzavřel Jiří Pospíšil.
„Mám strach, aby se zámek pro 
naši obec nestal danajským darem. 
Uvědomujeme si dobře, že se jedná 

o jednu z hlavních dominant obce, na 
druhou stranu do jeho rekonstrukce 
by bylo třeba investovat minimálně 
sto milionů korun. A ty v obecní kase 
nemáme, obzvláště po tom, co jsme 
nedávno dokončili stavbu kanalizace. 
Nicméně jedná se pouze o můj osobní 
názor, o celé věci určitě bude jednat 
obecní zastupitelstvo a to teprve 
rozhodne,“ vyjádřil se starosta Ptení 
Jiří Porteš s tím, že obec by určitě 
podpořila každého, kdo by měl chuť 
zámek odkoupit, opravit a vybudovat 
v něm například domov důchodců. 
 (mls)

více se dozvíte na straně 28

ZÁMEK VE PTENÍ...

Ve Služíně šmakovala 
nejen slivovice... 
„Bejvávalo, bejvávalo dobře“...

aneb 

MEDAILISTÉ KOŠTU
1. Zdeněk KALA (Stařechovice)
2. Petr NÁZLER (Stařechovice)
3. Spolek ´U nás´ (Ludéřov)



PROSTĚJOV Alkohol u nás pije 
skoro každý, do problémů kvůli 
němu mohou tedy spadnout v pod-
statě všichni. Snad nikdo o tom však 
není schopen promluvit s takovou 
otevřeností jako dvaapadesátiletá 
Jaroslava Lysá. Žena, která si sama 
prošla utrpením závislosti. V sou-
časnosti vede v prostějovském far-
ním domě Církve československé 
husitské, který najdete v Demelově 
ulici, svépomocnou psychotera-
peutickou skupinu. Na ní se už po 
dva roky každé úterý setkávají lidé, 
kterým život zásadně ovlivnila zá-
vislost na alkoholu. V rozsáhlém 
a velmi upřímném i otevřeném roz-
hovoru na dva díly probral Večerník 
řadu témat, která by měla zajímat 
snad každého, kdo se někdy napil 
„něčeho ostřejšího“. 

●● Jak vaše skupina vznikla? 
„Stalo se tak na popud několika lidí, 
kteří se znají z psychiatrické léčebny 
v Kroměříži. Naším společným cílem 
je předcházet návratu k životnímu 
stylu, k němuž patří alkohol. Původ-
ně jsem uvažovala o tom, že bychom 
byli pobočkou anonymních alkoholi-
ků, ale chtěla jsem využít svých zku-
šeností z oblasti sociální práce i svého 
vzdělání a do těchto sezení vnést něco 
z psychoterapie. Vstup na skupinu je 
zdarma, vybíráme jen symbolický 
příspěvek. Peníze pak používáme na-
příklad na nákup pomůcek pro arte-
terapii, kterou u nás jednou měsíčně 
vede malířka Olga Měsícová.“ 
●● Kdo skupinu navštěvuje? 
„Za dobu těch necelých dvou let jí 
zatím prošlo asi čtyřicet lidí, pravi-
delně chodí přibližně pět až deset 
z nich, kteří se už velmi dobře vzájem-
ně znají. Obvykle jsou to lidé starší 
třiceti let. Skupina je určena všem, 
kteří cítí, že ztratili kontrolu nad poží-
váním alkoholu, nebo už sami prošli 
léčbou a potřebují se doléčit. Kromě 
nich je však vhodná i pro rodinné pří-
slušníky těch, kteří mají s alkoholem 
problémy. Stalo se nám například, 
že nás navštívila maminka, jejíž syn 

jednak hodně pil, pak hrál automaty 
a ona měla strach, aby celá rodina 
kvůli tomu neskončila v dluzích. 
Nakonec se nám podařilo, aby nás 
navštívil i její syn. Výsledkem je, že 
se mladík rozhodl podstoupit léčbu 
v Kroměříži.“ (pousměje se) 
●● Jakými pravidly se skupina 
řídí? 
„První z nich je, že jsme anonymní. 
Stačí, pokud se její členové představí 
křestním jménem. U nikoho nevy-
zvídáme, jaké kdo má příjmení, kde 
pracuje, jakou má rodinu a další úda-
je. Záleží na každém člověku, s čím se 
on sám chce svěřit. Druhým pravi-
dlem je, že co se ve skupině řekne, to 
se nevynáší ven. Je to důležité 
z důvodu, aby se mezi jejími 
členy vytvořil bezpečný 
prostor, a člověk se tak 
mohl ostatním svěřit
i s intimnějšími věcmi, 
které má na srdci, aniž 
by se musel bát, že si 
o tom někdo za ro-
hem bude povídat. 
A samozřejmostí je
i to, že tam lidé mu-
sí přijít střízliví.“ 
●● Co vás společ-
ně spojuje?  
„Smysl celé skupi-
ny spočívá v tom, 
že se tam setkávají 
nejrůznější lidé, 
kteří mají společný 
problém. Závislost na
alkoholu má svá specifi-
ka, kterým lidé, co si ně-
čím podobným neprošli, 
nemohou rozumět. To se týká 
i členů vlastní rodiny, přátel či spo-
lupracovníků. Jde například o tzv. 
bažení tedy těžko zvladatelnou chuť 
na alkohol, svíravou touhu po změ-
něném psychickém stavu, kterým se 
dá zaplašit deprese a dosáhnout lepší 
nálady. Spojuje nás i to, že si snaží-
me vzájemně pomáhat. A pokud se 
někdo dostane do problémů, může 
například komukoliv ze skupiny kdy-
koliv zavolat a nezáleží na tom, zda je 
jedna hodina v noci či třeba Štědrý 
den.“ 
●● Jak se může člověk do skupiny 
dostat?  
„Stačí, pokud mě zkontaktuje na e-mai-
lu spspv@post.cz. S každým se sejdu 
a domluvíme se, jaký další postup by 
pro něj byl nejvhodnější. Ne každý 
bude mít hned odvahu posadit se 

k dalším lidem a začít o sobě 
otevřeně mluvit. Pokud však 
potřebuje poradit, není pro-
blém se společně sejít 
a domluvit se jak 
dál postupovat. 

Přijde-li někdo nový, tak mu většinou 
neříkáme, co by měl a neměl dělat, ale 
snažíme se mu zprostředkovat vlastní 
zkušenost.“  
●● Alkohol je všude kolem nás. 
Pijí ho téměř všichni a jasná většina 
z nich to nevnímá jako problém. 

Jak člověk pozná, že už pití nezvlá-
dá? 
„Prostě nad tím ztratíte kontrolu. Pi-
jete větší množství než ostatní a do-
přáváte si také v nevhodnou dobu, 
kdy máte například jít do práce či si 
plnit jiné povinnosti. Patří k tomu
i fakt, že se často opijete víc, než jste 

původně chtěli a očekávali. Pod-
statný je i takzvaný odvykací 

syndrom, který provází silný 
třes rukou, zvracení, průjmy, 
deprese a nezájem o coko-

liv. Aby se člověk z tohoto 
vyprostil, tak musí opět 
pít. Po doplnění hladiny 
alkoholu v krvi tento syn-
drom zmizí, teprve pak 
člověk může začít opět 
v uvozovkách normálně 

fungovat.“ 
●● Jak se takový člověk 

dostane na léčení? 
„Většina lidí se jde léčit až po 

nátlaku rodiny. Málokdo získá 
sám potřebný náhled na to, co se 

s ním skutečně děje. Naopak si 
vytváří nejrůznější myšlenkové 
konstrukty jako třeba, že to není 
tak hrozné, protože ostatní pijí 
také, že navzdory všemu zvládají 
svoji rodinu i práci. Tím si však 
jen omlouvají své chování. Jenže 

právě blízcí, s nimiž člověk žije, to ob-
vykle vidí jinak. Tlak není jen ze strany 
rodiny, ale často i od zaměstnavatelů. 
Alkoholik je obvykle až tím posledním, 
kdo si přizná, že takhle to už dál nejde 
a prostě se musí jít léčit...“ 
●● Svoji roli určitě hraje i strach 
z neznámého prostředí léčebny. 
„Ano, lidé často očekávají hrozné věci. 
Sama jsem prošla některými léčebna-
mi a mohu říct, že v každé z nich bylo 
příjemné prostředí, ve kterém se člověk 
ani nemusel bát nějaké zásadní ztráty 
vlastní svobody. Už dávno v léčebnách 
nepanuje takový dril jako za docenta Ja-
roslava Skály, který léčení alkoholismu 
u nás zaváděl.“ (úsměv) 
●● Může se člověk z alkoholismu vů-
bec někdy úspěšně vyléčit? 

„Nemůže. Závislost na alkoholu je ne-
moc léčitelná, ale nevyléčitelná. Nee-
xistuje vyléčený alkoholik, jsou pouze 
abstinující alkoholici. Mohou žít nor-
málním životem jako všichni ostatní, 
jen se už nikdy nesmí napít alkoholu. 
Pokud tak učiní, je mnohokrát dokázá-
no, že spadnou tam, kde byli, než pře-
stali pít...“ 
●● A co když přesto neodolá? 
„To se může stát každému. Bohužel je to 
jedno z úskalí této nemoci a lze to vní-
mat i jako součást léčby. Pokud to tedy 
přežijete! Na druhou stranu, jestliže 
si to člověk nezkusí, tak možná ani ni-
kdy neuvěří tomu, že když se po letech 
abstinence byť jen jednou napije, tak do 
toho okamžitě zase spadne a jeho stav 
bude třeba velmi brzy ještě horší. Jedná 
se vlastně o ohromnou zkušenost, člo-
věk získá ještě pevnější náhled. Důležité 
je, aby z toho vyšel živý a posilněný v od-
hodlání, že už prostě pít nemůže.“ 
●● Alkoholikem se člověk nestane 
hned. Jak dlouho to trvá? 
„To je různé. Co znám lidi z léčebny, 
tak pijácká kariéra u nich trvala tře-
ba deset až dvacet let. Teprve pak se 
u nich naplno projevila závislost. Sou-
časným trendem ovšem je, že se v lé-
čebnách čím dál častěji objevují lidé, 
kteří jsou na alkoholu závislí třeba už ve 
dvaceti letech! Je to tím, že dnešní mla-
dí začínají pít třeba už ve třinácti letech, 
což dříve určitě nebylo.“ 
●● Například o režiséru Martinu 
Fričovi je známo, že přestože byl těž-
ký alkoholik, dokázal pod vlivem na-
táčet jeden výborný film za druhým. 
Jak si tento fakt vysvětlujete? 
„Existuje několik typů alkoholismu. 
Jedním z nich je například takzvané 
kvartální pití. Jde o to, že se člověk jed-
nou napije a následně pije v t́ahu ,́ 
který trvá pět až dvacet dní. Během 
něj se opíjí do němoty a bez odborné 
pomoci jej už sám není schopen zasta-
vit. A když přestane, pak třeba půl roku 
abstinuje. Na druhou stranu jsou tak-
zvaní udržovači hladinky, kteří prostě 
potřebují mít pořád nějakou tu hladi-
nu alkoholu v sobě. Ti se však obvykle 
neopijí zcela, načež jsou pod vlivem 
schopni docela dobře pracovat i fun-
govat. Problém nastane tehdy, pokud si 
takový člověk třeba zlomí nohu a skončí 
v nemocnici. Tam po dvou dnech do-
stane abstinenční příznaky, což může 
vést až k deliriu tremens, tedy k celkové-
mu kolapsu organismu.“ 
●● Dá se alkoholismus před ostatní-
mi utajit? 
„Ano. Většina alkoholiků se nepozná 
podle toho, že se válí někde na lavičce. 

Mnozí z nich se v tom naučili chodit 
tak, aby nadělali co nejméně škod. Vše 
se snaží korigovat, aby nepřišli o rodinu 
či zaměstnání. Například hodně žen 
pije potají doma o samotě. Nejdříve 
navaří, uklidí a dají děti spát, a pak si 
teprve otevřou flašku. Nějakou dobu 
to tak může fungovat, ale vývoj nikdo 
nezastaví a člověk pak padá níž a níž. 
Nakonec s tím musíte něco dělat, jinak 
to nepřežijete. Zásadní přitom je, že si 
musí uvědomit, že se léčí sám pro sebe, 
že to nedělá kvůli manželce, mamince či 
zaměstnavateli. V první řadě musí začít 
mít rád sám sebe!“   
●● V tomhle vám může hodně po-
moci právě rodina... 
„To může, nicméně někdy naopak 
závislému dělá ´medvědí službu´. 
Takovým lidem se říká umožňovači. 
Jde o příbuzné, kteří za alkoholika 
žehlí jeho problémy. Třeba man-
želka zavolá do práce, že je muži 
špatně a má průjem, přitom jeho 
jediný problém spočívá v tom, že se 
zase opil.  Kdyby rodina takového 
člověka nechránila a neomlouvala, 
problém by vyplul na povrch mno-
hem dřív, tudíž by se dal snadněji 
řešit. Přijde ovšem moment, kdy je 
třeba říct dost, běž se léčit, nebo je 
mezi námi konec. Pokud totiž něk-
do nefunguje, nechce si nechat po-
moci a chová se destruktivně k sobě 
i k svému okolí, pak přes všechnu 
lásku nezbývá, než ho nechat spad-
nout na úplné dno a doufat, že se 
odrazí. Teprve až během abstinence 
lidem dojde, co vše udělali, komu 
ublížili a jaké zdravotní problémy si 
způsobili.“ 
●● Ani v takovém případě však ne-
musí být ještě vyhráno. Rodiny se 
prý často rozpadají až poté, co se zá-
vislý vrátí z léčení a abstinuje. Čím si 
to vysvětlujete?
„Rodina je organismus, který vznikl na 
jistých základech, které jsou zásadní. 
Pak se dokáže v mnohém přizpůsobit 
daným podmínkám. Pokud tatínek 
občas přišel opilý domů, tak se tato 
skutečnost tolerovala, ovšem za pod-
mínek, že manželka za to měla nějaké 
pravomoci, na které by jinak neměla 
nárok. Jenže tyto základní věci se ná-
hle změnily, s čímž se někdy partner 
abstinujícího alkoholika nedokáže 
vyrovnat. Proto se v léčebnách často 
pracuje s celými rodinami.“
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vizitka
JAROSLAVA LYSÁ

✓ narodila se 14. listopadu 1963 v Prostějo-
vě, kde dnes také žije
✓ je rozvedená a matkou jednoho syna
✓ dětství prožila v Krumsíně, po absolvová-
ní ZŠ Plumlov studovala na SPŠ chemické 
ve Zlíně 

✓ po maturitě nastoupila do firmy Kornoid Prostějov jako laborant-
ka, dále pracovala jako recepční v HD Galeko, na okresním úřadě, kde 
měla na starosti dávky státní sociální podpory, v chráněném bydlení 
Klíč v Olomouci, v Domově důchodců v Nerudově ulici
✓ v současnosti pracuje pro společnost Mubea 
✓ v rámci celoživotního vzdělávání absolvovala tříletý kurz na Pražské 
psychoterapeutické fakultě a pětiletý výcvik skupinové psychoterapie. 
Absolvovala také řadu akreditovaných kurzů jako například Reminis-
cence seniorů v sociálních zařízeních 
✓ k zálibám vždy patřily především literatura a sport. Má ráda zejmé-
na běh a jízdu na kole. V oblasti četby vyhledává především psycholo-
gickou literaturu, zajímá ji i světová beletrie, mezi její oblíbené autory 
patří například Günter Grass
✓ zájemci o členství ve skupině ji mohou kontaktovat na e-mailu: spsv@post.cz
zajímavost: v mládí dělala na velmi dobré úrovni atletiku, její domé-
nou byly běhy na střední tratě, konkrétně trať 800 metrů 

„JAKO ALKOHOLIČKA JSEM SE ZMÍTALA MEZI NEBEM A PEKLEM“  
Jaroslava Lysá byla dříve zcela závislá, nyní ale pomáhá lidem se stejnou zkušeností 

syn. Výsledkem je, že 
hodl podstoupit léčbu 
(pousměje se)
pravidly se skupina 

je, že jsme anonymní. 
e její členové představí 
nem. U nikoho nevy-
kdo má příjmení, kde 
má rodinu a další úda-

aždém člověku, s čím se 
svěřit. Druhým pravi-
se ve skupině řekne, to 
en. Je to důležité 
se mezi jejími 
l bezpečný 
věk se tak 
m svěřit

mi věcmi, 
dci, aniž 
át, že si 
za ro-
vídat. 

ostí je
é mu-
í.“ 
oleč-

skupi-
tom, 

kávají 
lidé, 

polečný 
islost na
svá specifi-

dé, co si ně-
ým neprošli, 
zumět. To se týká 
rodiny, přátel či spo-
Jde například o tzv. 

žko zvladatelnou chuť 
íravou touhu po změ-
ckém stavu, kterým se 

prese a dosáhnout lepší 
e nás i to, že si snaží-
pomáhat. A pokud se 
e do problémů, může 

mukoliv ze skupiny kdy-
nezáleží na tom, zda je 
v noci či třeba Štědrý

a domluvit se jak 
dál postupovat. 

Jak člověk pozná
dá? 
„Prostě nad tím z
jete větší množstv
přáváte si také v 
kdy máte napříkla
plnit jiné povinn
i fakt, že se často 

původně chtěli
statný je i 

syndrom, k
třes rukou
deprese a

liv. Aby
vyprost
pít. Po
alkoho
drom
člověk
v uvo

fungov
●● Jak

dostane
„Většina li

nátlaku rod
sám potřebný

s ním skutečn
vytváří nejrůz
konstrukty jak
tak hrozné, p
také, že navz
svoji rodinu
jen omlouva

právě blízcí, s nim
vykle vidí jinak. Tl
rodiny, ale často i 
Alkoholik je obvyk
kdo si přizná, že ta
a prostě se musí jít l
●● Svoji roli ur
z neznámého pro
„Ano, lidé často oč
Sama jsem prošla
mi a mohu říct, že

>>>>>>>>>>>>>>>>
Druhý díl rozhovoru

najdete v pøíštím vydání 
Veèerníku, který vyjde

v pondìlí 8. února

Foto: Martin Zaoral
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„Závislost na alkoholu je nemoc léčitelná, 
ale nevyléčitelná. Neexistuje vyléčený alkoholik, jsou pouze abstinující alkoholici.“
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Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

2

 

-

2 2

2

2

2 2

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

   
  
 

Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - 
-

2 -
2

CENA: v RK

  -

-
CENA: v RK

  3+1 v 1.NP a 3+kk ve 
2.NP, -

2

Byty - prodej:

  2

   
 

Byty pronájem:

   -

CENA: v RK
Pozemky:

   -

-

2 2

  Mostkovice - 

 -

CENA v RK 

777 251 878777 251 878

Volejte: 739 322 895
3+1 Mozartova 
4+1 Sidl. Svobody 

Volejte: 723 335 940
2+1 V.Špály  

Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

 

RD 4+kk  Pv- Krasice 98m2 

RD 4+kk 

-

Volejte: 723 335 940

1+1 Daliborka      4.500+el.
6.000+ink    

 5.500+ink

Volejte: 723 335 940
cena v RK

Pronájem kom.objekt PV 2

Kom. prostory Partyzánská 

Volejte: 739 322 895

VOLEJTE: 739 322 895

VOLEJTE: 723  335 940

 

-

Pokud není uvedeno jinak, 

www.realitypolzer.cz
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Koupím byt 2+1 v OV, západní část 
města. 777 602 873

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 2+1, OV/P, 56 m2 900.000 Kč
BYT 3+kk, DB/C, 88 m2 950.000 Kč
BYT 3+1, DB/P, 74 m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.350.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.990.000 Kč
Chata Plumlov 940.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u PV 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
 Brodek u Konice
 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K.
 230.000 Kč
Pronájem  bytu 1+1  6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Pronájem bytu 2+1, 2+kk,3+kk, 
1+kk, nebytový prostor. Ceny od 
4000 Kč, kontakt 725 549 790, 
Vápenice 31, Pv

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu restaurační zařízení 
v rekreační oblosti Plumlovské 
přehrady.Tel.: 606 178 431 

Pronajmu garáž na Moravské ul. 
v Pv, tel.: 605 381 170

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel. 792 284 168

Koupím  byt 2+1 OV v Pv Bez RK. 
Nabídněte! Tel.: 702 89 85 80

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Pronajmu větší garáž(možno po-
užít i jako sklad),  v Pv ul. Za dra-
hou. Uzavřený objekt, pod kame-
rami. Tel.: 723 538 963

Pronajmu v centru města Prostějo-
va 2 obchody,  jeden 34 m2, druhý 
120 m2 , vhodné na cokoliv, povo-
lení vyřízeno i k občerstvení. Tel.: 
777 13 55 40

REALITY
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Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů  Volejte.:  
777 551 492 

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od 8 věřitelů = vaše 
výhoda, konzult. zdarma 739 066 462, 
603 317 378

Půjčka pro podnikatele, zaměst-
nance, důchodce. Až 25.000 
zpět za řádné splácení. Nemu-
síte dokládat účel půjčky. Více 
info 775 105 096. Pracuji pro 
více věřitelů.

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte777 551 492

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Hotovostní půjčka, půjčíme vám 
5 až 50 tis. Kč, rychle, diskrétně 
a až do domu. Zaručujeme serióz-
ní jednání. Zprostředkovatelskou 
činnost vykonávám výhradně pro 
jednoho věřitele. Tel.: 731 127 756

FINANCE
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Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Pronajmu 15m2 Prostějov - Dr-
žovice, Olomoucká 485, Uzavře-
ný, monitorovaný areál, vhodné 
jako  garáž, nebo skladové prosto-
ry. Tel.: 608 811 174

Pronajmu byt 1+1 v Pv. 607 919 040

Pronájem 1 p.  bytu v centru měs-
ta, 1. patro, 53m2 plus terasa 34m2 
a  sklepní kóje. Nájemné 4 700 Kč 
+ inkaso a služby.Kauce 10 000 
Kč. Ideální byt pro starší manžele, 
možnost grilování na terase, opalo-
vání – západ zahrady, RK  ne! Tel.: 
603 546 705 

UZÁVÌRKA
 ØÁDKOVÉ
 INZERCE

v PÁTEK 
5. února

 v 10.00 hodin



Emil Egg 1931  Prostějov
Ing. Petr Peluha 1952  Prostějov
Věra Kotíková 1927  Prostějov
Stanislav Krychtálek 1951  
 Hrubčice Josef Pospíšil 1927  Otaslavice Jaromír Dostál 1969  Prostějov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Úterý 2. února 2016
Jarmila Bílá 1931 Ivanovice na Hané  13.00 Obřadní síň Brněnská 104 
Středa 3. února 2016
Marta Peková 1937 Smržice  10.00 kostel Smržice

Nejsou již mezi námi
Karel Prokop 1940  Kralice na Hané
Drahoslava Kmentová 1935  
 Čechy pod Kosířem
Božena Šindýlková 1918  Prostějov
Zdeněk Rolný 1932  Prostějov
Ludmila Šindelářová 1932  
 Vrahovice
Ludmila Piňosová 1939  Vrahovice

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Pondělí 1. února 2016 
Ing. Jaroslav Neoral, CSc. 1930 Kralice na Hané  
 13.00 kostel Kralice na Hané
Václav Vebr 1932 Prostějov  11.00 Obřadní síň Prostějov
Úterý 2. února 2016
Miroslav Gromus 1939 Prostějov úzký rodinný kruh  
 Obřadní síň Mlýnská

Nejsou již mezi námi
Antonín Nejezchleb 1936  Ptení
Marie Kučerová 1934 Prostějov
Zdenka Jakubíková 1928  Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS
Poslední rozlouèení

Pátek 5. února 2016
Libuše Váňová 1932 Prostějov  11.00 Obřadní síň Prostějov

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, mobil: 602 581 098
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Za pouhou dvacetikorunu
si můžete podat inzerát,

ve kterém uděláte
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UZÁVÌRKA
ØÁDKOVÉ INZERCE

v PÁTEK 
5. ÚNORA 2016
 v 10.00 hodin

SLUŽBY

Daruji nábytek. Tel.: 777 213 793

DARUJI

Galerie umění Prostějov  vykupu-
je a zdarma oceňuje veškeré obrazy 
a starožitnosti. Neprodávejte překup-
níkům, ale odborníkům za nejvyšší 
ceny. Jindřich  Skácel, tel.: 608 805 775, 
www.gupv.cz
Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, 
stavebnice atd. Tel.: 603 161 569

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

KOUPÍM

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

VÁŽENÍ ZÁKAZNÍCI,
 ZIMA JEŠTĚ NEKONČÍ, 

MYSLÍME NA VÁS!
Nabízíme velký výběr teplé do-
mácí obuvi, zlínské důchod-
ky, oteplené gumáky a kvalit-
ní oteplená kožená obuv na 
problémové nohy (kostky, vy-
soké nárty, struhy a jiné) Zboží 
i v nadměrných velikostech.Pro-
dejna IVKA  Plumlovská ul. 21, 
PV

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 500 Kč/prms. 
+ 15% DPH. Doprava zajištěna. Pila 
K+L Doloplazy. Tel.: 582 388 101

Prodám akordeon HOHNER 80, stáří 
3 roky, cena dohodou, Tel. 605 556 709

PRODÁ M
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STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

STĚHOVÁNÍ, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel. 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Doučím z Českého jazyka ZŠ 
5. -9. tř. Tel.: 723 100 604

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Dodání montáž a opravy žaluzií 
a sítí proti hmyzu. Tel.: 602 764 713

Doučím k maturitní zkoušce 
z Českého jazyka, Tel.: 723 100 604

Provádíme kompletní rekonstruk-
ce  bytů a domů Tel.: 775 239 147, 
739 095 527

SEZNÁ MENÍ
Hledám ženu v jednom kuse, ve 
vlaku i v autobuse, kterou bych 
měl rád napořád. Vdovec 63 let. 
Sms – 606 148 437

Utichlo srdce, Utichlo srdce, 
jak voda plyne čas, vzpomínku jak voda plyne čas, vzpomínku 

v srdci má každý z nás.

Dne 3. února 2016 Dne 3. února 2016 
vzpomeneme první smutné vzpomeneme první smutné 

výročí úmrtí našeho manžela, výročí úmrtí našeho manžela, 
tatínka, dědečka a pradědečka tatínka, dědečka a pradědečka 

pana Jana ŠPAČKApana Jana ŠPAČKA
 z Hradčan. z Hradčan.

Kdo jste ho znali a měli rádi, Kdo jste ho znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. Děkují vzpomeňte s námi. Děkují 

a vzpomínají manželka a vzpomínají manželka 
a děti s rodinami.a děti s rodinami.

Kdo s Tebou žil, ten ví, co ztratil.Kdo s Tebou žil, ten ví, co ztratil.
Už nikdy nezavoláš, nepohladíš, Už nikdy nezavoláš, nepohladíš, 

nepomůžeš, neporadíš..nepomůžeš, neporadíš..

Dne 7. února 2016Dne 7. února 2016
  vzpomeneme 6. výročí od úmrtí    vzpomeneme 6. výročí od úmrtí  

pana Jana  MAREŠEpana Jana  MAREŠE
  z Prostějova.  z Prostějova.

Vzpomíná manželka Marie, synVzpomíná manželka Marie, syn
 Jan a dcera Monika s rodinou. Jan a dcera Monika s rodinou.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal, Čas ubíhá a nevrací, co vzal, 
ale láska, úcta a vzpomínky ale láska, úcta a vzpomínky 

v srdcích žijí dál.v srdcích žijí dál.

Dne 2. února 2016Dne 2. února 2016
 vzpomeneme 9. výročí od úmrtí vzpomeneme 9. výročí od úmrtí

pana Jaroslava SVOZILApana Jaroslava SVOZILA
 z Vrahovic z Vrahovic

  a zároveň by se dožil   a zároveň by se dožil 
12. února 201612. února 2016

  81 roků.   81 roků. 
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

děkují  manželka Zdeňka, děkují  manželka Zdeňka, 
dcery Hana, Ivana a vnoučata dcery Hana, Ivana a vnoučata 

Kateřina a LukášKateřina a Lukáš

Dne 7. února 2016
 to bude rok od chvíle,  to bude rok od chvíle, 
kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 

pan Břetislav KRATOCHVÍLpan Břetislav KRATOCHVÍL
z Plumlova. z Plumlova. 

Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkují manželka děkují manželka 

a synové s rodinami.a synové s rodinami.

Dne 2. února 2016Dne 2. února 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

2. smutné výročí úmrtí2. smutné výročí úmrtí
 pana Jana PIŇOSE  pana Jana PIŇOSE 

z Prostějova. z Prostějova. 
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 

manželka s rodinou.manželka s rodinou.

Dnes, tj. 1 února 2016
 si připomínáme 7. smutné výročí,  si připomínáme 7. smutné výročí, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Karel SEKANINApan Karel SEKANINA

 z Prostějova.  z Prostějova. 
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkují manželka, syn děkují manželka, syn 

a dcery s rodinami.a dcery s rodinami.

Tvůj úsměv  vítr vzal, Tvůj úsměv  vítr vzal, 
a nám jen vzpomínky zanechal.a nám jen vzpomínky zanechal.

Odešel jsi, jak jsi Bůh přál,Odešel jsi, jak jsi Bůh přál,
 v našich srdcích však žiješ stále dál.

Dne 2. února 2016Dne 2. února 2016
tomu bude první rok, tomu bude první rok, 
co nás  navždy opustilco nás  navždy opustil

náš synovec a bratr náš synovec a bratr 
pan Radek VLÁČEL pan Radek VLÁČEL 
 z Čech pod Kosířem.  z Čech pod Kosířem. 

Kdo jste ho znali, vzpomeňte. Kdo jste ho znali, vzpomeňte. 
Sestra a tety s rodinami.Sestra a tety s rodinami.

Dne 5. února 2016
 vzpomeneme 10. výročí od úmrtí  vzpomeneme 10. výročí od úmrtí 

pana Františka MUSILApana Františka MUSILA
 z Myslejovic.  z Myslejovic. 

Za tichou vzpomínkuZa tichou vzpomínku
děkuje manželka.děkuje manželka.

Jsou lidé, kteří pro nás Jsou lidé, kteří pro nás 
znamenají víc než ostatní.znamenají víc než ostatní.

O to těžší je naučit se žít bez nich.O to těžší je naučit se žít bez nich.

Kdo byl milován, Kdo byl milován, 
nebude nikdy zapomenut.

Dne 6. února 2016Dne 6. února 2016
 by se dožil 87 let  by se dožil 87 let 

pan Radomír JAKUBECpan Radomír JAKUBEC
 z Krasic. z Krasic.

Všichni, kdo jste jej znali a měli Všichni, kdo jste jej znali a měli 
rádi, vzpomeňte s námi. Děkuje rádi, vzpomeňte s námi. Děkuje 

manželka a syn s rodinoumanželka a syn s rodinou

Rok za rokem ubíhá,Rok za rokem ubíhá,
čas prý rány hojí,čas prý rány hojí,

vzpomínky však stále bolí.

Dne 3. února 2016Dne 3. února 2016
 vzpomeneme 1.  smutné výročí  vzpomeneme 1.  smutné výročí 

od úmrtí od úmrtí 
paní Drahomíry ADAMOVÉ.

Dne 7. února 2016Dne 7. února 2016
 vzpomeneme 20 let, co nás  vzpomeneme 20 let, co nás 

navždy opustil navždy opustil 
pan Bedřich ADAM.pan Bedřich ADAM.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
dcera Jana s rodinou. dcera Jana s rodinou. 

S bolestí v srdci  vzpomínáme, S bolestí v srdci  vzpomínáme, 
žádná slova nemohou vyjádřit bolest, žádná slova nemohou vyjádřit bolest, 

jíž cítíme…Osud je někdy krutý, jíž cítíme…Osud je někdy krutý, 
nevrátí, co právě vzal…nevrátí, co právě vzal…
Zůstanou jen vzpomínky Zůstanou jen vzpomínky 

a v srdci velký žal.a v srdci velký žal.

Dne 7. února 2014Dne 7. února 2014
 tragicky zahynula  tragicky zahynula 

naše maminka, sestra a babička naše maminka, sestra a babička 
paní Miluše OŠLEJŠKOVÁpaní Miluše OŠLEJŠKOVÁ

 z Prostějova. z Prostějova.
S láskou vzpomínají syn Roman, S láskou vzpomínají syn Roman, 

dcera  Renata, vnučka Lucie, dcera  Renata, vnučka Lucie, 
sestra Květoslava Getslová sestra Květoslava Getslová 

a syn Jiří a Radan Berkovi.Dále a syn Jiří a Radan Berkovi.Dále 
vzpomínají přátelé Jiřa Králová,vzpomínají přátelé Jiřa Králová,

 Libor Obručník, Bára a Jana  Libor Obručník, Bára a Jana 
Vašutová.Vašutová.

A co bylo dál,A co bylo dál,
jenom vítr,  po nebi se mraky honily.jenom vítr,  po nebi se mraky honily.

A co bylo dál, jenom vítr, stromy A co bylo dál, jenom vítr, stromy 
se až k zemi sklonily.se až k zemi sklonily.

Dne 7. února 2016Dne 7. února 2016
 tomu bude první smutný rok,  tomu bude první smutný rok, 

co nás navždy  opustil  co nás navždy  opustil  
pan  Miroslav BEZSLEZINA.pan  Miroslav BEZSLEZINA.

 Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje
 manželka Radoslava a děti manželka Radoslava a děti

 Michael, Pavel a Radka Michael, Pavel a Radka
 s rodinami. s rodinami.

Těžko se s tebou loučilo, Těžko se s tebou loučilo, 
těžko je bez tebe žít. těžko je bez tebe žít. 

Láska však smrtí nekončí, Láska však smrtí nekončí, 
v srdcích tě navždy budeme mít. v srdcích tě navždy budeme mít. 

Dne 5. února 2016Dne 5. února 2016
  vzpomeneme   vzpomeneme 

1. smutné výročí od úmrtí 1. smutné výročí od úmrtí 
našeho drahého tatínka, našeho drahého tatínka, 

dědečka, pradědečka dědečka, pradědečka 
pana Karla ŠIMKA. pana Karla ŠIMKA. 

Kdo jste ho znali a měli rádi, Kdo jste ho znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 

Dcera Ivana s rodinouDcera Ivana s rodinou
 a  dcera Martina s rodinou  a  dcera Martina s rodinou 

ZIMA JE TUZIMA JE TU
HLEDEJ NÁS I NA WEBUHLEDEJ NÁS I NA WEBU

WWW.VECERNIKPV.CZWWW.VECERNIKPV.CZ
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AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Administrátor/-ka e-shopu 14-20 000 Kč jednosměnný úplné střední odbornéD. Lužný Pv
Bagrista pro minibagr 100 Kč/ hod. jednosměnný zákl.+ praktická M. Soldán Drahany
Logistici 18 000 Kč jednosměnný úplné stř. odborné PROFROST Pv
Operátor/-ka  obsluha lisu  68 Kč/ hod. třísměnný střední odborné KP-KOPRO Pv
Pekaři 15-20 000 Kč noční střední odborné MOPS Němčice nad H.
Přípraváři materiálu 14 000 Kč nepřetržitý střední odborné LINAPLAST Kralice n/H
Referent/-ka soc. věcí 16 440-24 750 Kč pružný vysokoškolské Statutární město Prostějov
Švadleny 10 900 Kč jednosměnný střední odborné CLEMENTE PV

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE BRIGÁDU?
VYUŽIJTE LETNÍCH PŘÍLEŽITOSTÍ

Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Pracovníci pro úklid sněhu 100 Kč/ hod. turnusový zákl.+ praktická DELTA servis PV
Prodavač/-ka 65 Kč/ hod. turnusový střední odborné Action Prague Trade PV

EXKLUSIV NABÍDKA PRACOVNÍCH MÍST
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Přijmu pracovníka do pekařské 
výroby, dvousměnný provoz, pra-
coviště Pv a Kostelec n. H. Tel.: 
582 342 095 

Bezpečnostní a úklidová agentu-
ra přijme do pracovního poměru 
nové zaměstnance v invalidním 

důchodu  na úklid a ostrahu 
objektu v Ivanovicích na Hané. 

Informace na tel.č.: 602 786 692.

Nabízím spolupráci v oblasti financí, 
realit a oddlužení. Nabízím zajíma-
vé finanční ohodnocení, k dispozici 
kancelář, podporu osobního růstu. 
Požaduji SŠ vzdělání, ŽL, vlastní 
PC, dobré vystupování a komunika-
tivnost. Oblast Prostějovsko a okolí. 
Informace: 774 765 437

Stavební firma se sídlem v Pv hle-
dá pro práci v okr. Pv  štukatéry 
a zároveň řidiče nákladního vozidla. 
Praxe v oboru vítána, dobré platové 
podmínky. Tel.: 608 984 766

Úklidová firma přijme spolehlivé 
pracovnice na zkrácené úvazky.
Kontakt: 582 345 379, 775 605 
121, volejte 8.-14. h

Přijmeme automechanika do auto-
servisu v Prostějově. Platové ohod-
nocení až 20 000 Kč. Nástup možný 
ihned. Pro info. volejte 777 870 729

Firma na šití kožené konfekce v PV 
hledá obsluhu vyšívacího a sekací-
ho stroje, dobré platové podmínky 
+ stravenky. Kontakt 603 834 529

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. 
Info.: 582 342 095

Bezpečnostní a úklidová agentura 
přijme do pracovního poměru 
ženu v invalidním důchodu na 

úklid kancelářských prostor 
v centru Prostějova. Informace 

na tel.č.: 602 786 692.

Přijmeme prodavače/ku do auto-
servisu v Prostějově. Nástup možný 
ihned. Znalost účetního programu 
Pohoda a praxe v oboru výhodou. 
Strukturovaný životopis zasílejte na 
e-mail: lukas@pneufloryk.cz

Strojírenská firma v Prostějově přijme:
- Zámečníky                     -  svářeče
- Dělníky do výroby - obsluha strojů
Nástup možný ihned. Informace na 
tel.: 739 022 196.

Hledám na výpomoc zámečníka nebo 
autoklempíře, vhodné i pro zdatné dů-
chodce, platba denně.Tel.: 602 719 273

Přijmu řidiče taxi na výpomoc, 
hlavě páteční a sobotní noci. Tel.: 
776 664 606

Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 095

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

Pondělí 1. února 2016
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UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ 
INZERCE

pro další èíslo
 je v PÁTEK

5. ÚNORA
v 10.00 hodin

Bowling Palace přijme kuchaře 
brigádně na výpomoc PÁ  a SO. 
Info: 728 634 274

Bavaria Consulting hledá admin. 
prac. na 4-6 hod. denně. Další info 
na tel.: 604 230 977.

Přijmeme seřizovače na CNC 
frézovací centra. Požadavky: vy-
učení v oboru, orientace ve vý-
kresové dokumentaci.  Nástup 
možný ihned. 
Informace na tel.: 739 022 196, 
www.lasertechnology.cz

Zahradnická firma „MRVA - 
okrasné trávy a trvalky“ přijme 

pracovnici/-ka do výroby 
v okrasné školce v Klenovicích 
na Hané.  Požadujeme kladný 
vztah  k zahradnictví, dobrý 

zdravotní stav a bezúhonnost. 
Tel. 603 187 237.

Hledám řidiče sk. C s platným 
profesním průkazem, vhodné pro 
důchodce na občasnou výpomoc 
v nákl. dopravě po ČR do 7,5 t. 
Tel.: 606 825 911

 Firma HANAKOV spol. s r.o. při-
jme obsluhu 3D měřícího stroje. 
Požadujeme SŠ vzdělání technic-
kého směru, praxi ve strojíren-
ském oboru, znalost problema-
tiky měření a čtení technických 
výkresů, znalost práce na PC, bez-
úhonnost.
Nabízíme zázemí stabilní společ-
nosti, dobré platové podmínky, 
závodní stravování, příspěvky 
na životní nebo penzijní po-
jištění. Životopisy zasílejte na 
hanakov@hanakov.cz

Info na tel. 582302341  

Přijmeme i na HPP pracovníka 
na ruční mytí osobních aut. Ná-
stup po dohodě tel.: 602 20 30 41

Přijmu prodavačku do butiku v PV, 
brigádně, tel.: 720 750 511
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

HERBA, HOLKY, BOVDEN, VZADU, GRAND, BROKY, HAWAII, KULOMET, 
KRABI, VLONI, RANCE, OVACE, DRACI, KLIKVA, ARBITR, HONBA, VÝJEK, 
TRNKY, ALIBI, JITRO, ANALÝZA, OBRUBA, ZNALÝ, OBVOD, DVEŘE

NAŠE VYNIKAJÍCÍ KÁVY MAJÍ MNOHO .......

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

I v pátém čísle pro rok 2016  vám v rámci projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přinášíme podobu oddechové strany,
 při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 4. února 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 04/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Česká 25 Ladislav SOLDÁN, Anglická 4, Prostějov 

 Výherce získává: POUKAZ na 3 kg medu od Včelařství Jelínek..

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Lukáš Bodeček Ludmila BUŘTOVÁ, Školní 445, Určice

Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                        na služby školního kadeřnického salónu SŠA Prostějov.

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
ZÁKUSKY  Květoslava MARCIÁNOVÁ, Vrlova 38, Prostějov 

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                      na konzumaci od Café Fantasia

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
9,5,6,1 Zdeňka NOVÁKOVÁ, Smržice 401

Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 na sortiment zboží od ŽELEZÁŘSTVÍ U VĚŽIČEK.

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Nabízíme veškeré grafické práce  a PC příslušenství
 Alice VEJMOLOVÁ, Kostelecká 11,Prostějov
Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč
                                        na služby od SWISSCENTRUM.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

L
h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii?  Tentokrát jsme zabrousili
do POLITIKY a graficky lehce 

poupravili poslankyni z Prostějovska, 
která se angažuje v otázce dětí v Norsku...

Výherce získá SLEVOVÝ KUPÓN
 na služby PETCARE SALONU 

v hodnotě 400 Kč

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
od Zdravotnických potřeb VELEBOVÁ.
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Výherce získá DÁRKOVÝ BALÍČEK 
v hodnotě 400 Kč od večerky RACEK.

Výherce získá POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč

n konzumaci od Café Fantasia
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 od firmy PONOŽKY OD MARUŠKY.
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 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 1. února
17:30 Padesát odstínů černé
20:00 Padesát odstínů černé
úterý 2. února
17:30 Padesát odstínů černé
20:00 Pan Bezchybný
Art film - francouzský film
středa 3. února
17:30 Padesát odstínů černé
20:00 Padesát odstínů černé
čtvrtek 4. února
17:30 13 hodin: Tajní 
                vojáci z Benghází
20:00 13 hodin: Tajní 
                vojáci z Benghází
pátek 5. února
17:30 Padesátka
20:00 13 hodin: Tajní 
                vojáci z Benghází
sobota 6. února
17:30 Padesátka 
20:00 13 hodin: Tajní 
                vojáci z Benghází
neděle 7. února
17:30 Padesátka
20:00 13 hodin: Tajní 
                vojáci z Benghází

Kino klub
DUHA
sobota 6. února
15:00 Kamarádi z televize 4  
17:30 Asterix:Sídliště Bohů 
20:00 Kobry a užovky  

 Apollo 13 
pátek 5. února 
20:00 PRAGO UNION
               &Champion Sound
               &DOUNY& MALDA
sobota 6. února
20:00 DEBUSTROL
                &HENTAI CORPORATION
                &FROM BEYOND

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

Vojáčkovo nám.1, Prostějov
středa 3. února 
19:00 MEZI NEBEM A ZEMÍ
Východočeské divadlo Pardubice
neděle 7. února 
17:00 DNES TANČÍ
večer k 55. výročí tanečního oboru 
ZUŠ V. Ambrose

Knihovna
až do konce února 
ZDENĚK VELEN: POULIČNÍ
FOTOGRAFIE
(Galerie Na půdě)

ŠPALÍÈEK
Uprkova 18  

do 6. března 2016
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane
Výstava seznámí návštěvníka s tím, 
co všechno musel člověk v minulosti 
vykonat, aby na stole zavoněl dobrý 
chléb. 

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 23. února 2016
JIŘÍ STEIGER: AKTY

 Sokolovna
Skálovo nám. 4, Prostějov

neděle 7. února 
14:30 DRAK
loutkové představení pro děti

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 1. února 2016
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TTIPIP Večerníku

Česká metalová skupina Debustrol 
rozjela společně s  kapelou Hentai 
Corporation turné „Bodám tě a ty 
řveš jak tour 2016“, během něhož 
navštíví i prostějovský rockový klub 
Apollo 13. Doprovod jim přitom bude 
dělat místní seskupení From Beyond. 
Všechny tři party pak slibují nezapo-
menutelný zážitek při šíleném ram-
bajzu, který vypukne.
Sestavu legendárního Debustrolu tvoří 
zpěvák a kytarista Kolinss (Harlej), kte-
rý v  kapele působí od samého začátku, 
následně bubeník Herr Miler, baskyta-

rista Zed a kytarista Trifid, účinkující zde 
od devadesátých let minulého století. 
Hentai Corporation v čele se zpěvákem 
Radkem Škarohlídem zahrnuje i kyta-
ristu Petra Škarohlída, bubeníka Zdeňka 
Šťávu, klávesistu Františka Kouckého a 
baskytaristu Matouše „Durex“ Duraje. 
Konečně pak skupinu From Beyond tvo-
ří zpěvák a baskytarista P. D. Z., kytaristé 
L. H. a J. D. a bubeník T. J.
Na všechny fanoušky čeká zběsilá podí-
vaná protkaná tvrdou metalovou mu-
zikou a nevybíravými texty. Jako bonus 
chystají obě ústřední kapely premiéry 

svých nových klipů. Po perverzním les-
ním dobrodružství Equilibristic Brides 
má Hentai Corporation v plánu zveřejnit 
podobně veselý, nyní však animovaný, 
klip. Debustrol se pustil rovnou do dvoji-
té nálože, kdy první videoklip ke skladbě 
Válka byl do světa vypuštěn již v polovině 
listopadu.
Pokud ještě nemáte na tuto sobotu 6. 
února žádné plány, určitě vyrazte do 
Apolla 13 a nenechejte si ujít tuto uni-
kátní akci. Vstupenky jsou k  dostání i 
v předprodeji, a to v prodejně hudebnin 
Zdeňka Tyla v Kramářské ulici.

KDY:  SOBOTA 6. ÚNORA, 20:00 HODIN
KDE: APOLLO 13, BARÁKOVA 12, PROSTÌJOV

BASKETBAL:
sobota 6. února:
14.00: Orli Prostějov – BK Loko Plzeň (17. 
kolo extraligy juniorů, hala Sportcentra Pv)
14.00: TJ OP Prostějov – BK Žabiny 
Brno (17. kolo extraligy kadetek, hala 
Sportcentra Pv)
neděle 7. února:
11.30: Orli Prostějov – USK Praha (18. 
kolo extraligy juniorů, hala Sportcentra Pv)
10.00: TJ OP Prostějov – Valosun KP 
Brno (18. kolo extraligy kadetek, hala 
Sportcentra Pv)

FLORBAL:
neděle 7. února:
8.00: 16. kolo Olomoucké ligy přípravek 
(týmy K2 Sportcentrum Pv, Spartak Přerov, 
FBS Olomouc A, FBS Olomouc B, Lipník 
nad Bečvou, SH ve Studentské ulici Pv)

LEDNÍ HOKEJ:
čtvrtek 4. února:
18.00: Jestřábi Prostějov – HC Uničov 
(6. kolo Ligy juniorů, sk. Východ 3B, Ví-
ceúčelová hala-ZS Pv)
pátek 5. února:
17.15: LHK Jestřábi Prostějov – SK 
Karviná (11. kolo Ligy staršího dorostu, 
nadstavby „E“, zimní stadion Pv)
sobota 6. února:
10.30: Minihokej Olomouckého kraje 
(11. kolo ročníku 2007, zimní stadion Pv).
neděle 7. února:
11.30: LHK Jestřábi Prostějov – HC 
Zubr Přerov(Krajská liga přípravek, zim-
ní stadion Pv).
13.45: LHK Jestřábi Prostějov – VSK 
Technika Brno (8. kolo Ligy staršího 
dorostu, nadstavby „E“, zimní stadion 
Pv).

STOLNÍ TENIS:
sobota 6. února:
10.00: Sokol Ondratice „A“ – Sokol 
Buk „A“ (16. kolo divize mužů, herna 
na staré škole).
10.00: Sokol Němčice nad Hanou „A“ 
– EXITERIA KST Jeseník „C“ (16. kolo 
krajského přeboru 1, herna v Sokolské 421).
10.00: Ondratice „A“ – Sokol Štern-
berk „A“ (17. kolo divize mužů, herna 
na staré škole).
14.00: TJ Sokol Čechovice „A“ – ASK 
Tatra Kopřivnice (16. kolo 3. ligy mužů, sk. 
„E“, sokolovna v Čechovicích).
15.00: TJ Sokol Němčice nad Hanou 
„A“ – TTC Mohelnice „B“ (17. kolo kraj-
ského přeboru 1, herna v Sokolské 421).
neděle 7. února:
10.00: TJ Sokol Čechovice „A“ – TJ 
Rožnov pod Radhoštěm (17. kolo 
3. ligy mužů, sk. „E“, sokolovna v Če-
chovicích).

VOLEJBAL:
sobota 6. února:
11.00: VK Agel Prostějov – PVK 
Olymp Praha (3. kolo nadstavby extrali-
gy kadetek, hala Sportcentra Pv).
20.30: VK Agel Prostějov – PVK 
Olymp Praha (3. kolo nadstavby extrali-
gy juniorek, hala Sportcentra Pv).
neděle 7. února:
9.30: VK Agel Prostějov – PVK Olymp 
Praha (4. kolo nadstavby extraligy kade-
tek, hala Sportcentra Pv).
14.00: VK Agel Prostějov – PVK 
Olymp Praha (4. kolo nadstavby extrali-
gy juniorek, hala Sportcentra Pv).

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
AZ HAVÍŘOVAZ HAVÍŘOV

středa 3.2. od 18:00 hodin

Mediální partner 
prostějovského

HOKEJE:

NÁLOŽ METALU

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí pravidelně 
v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 11:30 hodin 
Úterky – 17:00 až  19:00 hodin kulturní 
a vzdělávací setkání s hlídáním dětí.
V úterý 2. února se koná beseda s P. Tep-
líčkovou ŽIVOT VE FINSKU. Finsko je 
považováno za nejbezpečnější zemi světa. 
Je to země, kde je na každé dvě osoby jedna 
sauna a jejíž obyvatelé si nedokáží představit 
život bez kávy. Při této besedě se dozvíte 
především o Finech, a jejich životním stylu.
Ve čtvrtek 4.  února se uskuteční tvořivá 
dílna se S. Samkin KORÁLKOVÁ TECH-
NIKA. V průběhu dílny se účastníci naučí 
vyrobit jednoduchý náramek z drobných 
barevných korálků takzvaný rokajl.

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pondělí 1. února od 16:00 do 18:00 ho-
din KERAMIKA – tvořivá dílna

klubovna SONS
Ve čtvrtek 4. února od 9:00 do 12:00 
hodin  PLETENÍ Z PEDIGU
Ve čtvrtek 4. února od 14:00 hodin 
BESEDA O ČÍNĚ s cvičitelkou Taichi 
Světlanou Kostrunkovou – Toulky Čí-
nou z Pekingu až k jezeru Qinkai ve výš-
ce 4500 m. Vstupné 10 Kč.

RÙZNÉ…
Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. v Pv 
nabízí k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické vozíky, 
chodítka, WC křesla aj. Služby jsme rozšířili 
i o rozvoz pomůcek. Bližší info v kanceláři č. 
106 nebo na tel. č. 588 008 095, 724  706  773

Až do 29. února potrvá výstava Věry 
Hejdové: UMĚNÍ A ELEGANCE KA-
ROSERIE v Galerii S (Střední odborná 
škola, náměstí E. Husserla 1, Prostějov).

V úterý 2. února od 16:00 hodin se v pro-
storách ART-kavárna AVATARKA koná 
oslava 10. výročí vzniku Denního staci-
onáře pro osoby s psychickým onemocně-
ním pod Charitou Prostějov. Podrobnější 
pozvánku najdete na straně 26 dnešního 
vydání

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Pátek  5.2.Pátek  5.2.  9:00 - 10:00 hodin9:00 - 10:00 hodin
Sobota  6.2.Sobota  6.2. 14:30 - 16:30 hodin 14:30 - 16:30 hodin

Režie:Z. Troška
Hrají: D. Rauch, T. Růžička, J. Jirásková,
 D. Syslová.
Prvního září začíná nejen školní rok, ale také 
mozaika více či méně úsměvných příhod, 
které prožívají žáci i učitelé jedné pražské 
školy. Ať už je to prvňáček Honzík, který má 
plán, jak s pomocí pětek na vysvědčení pro-
padnout zpět do školky, jeho starší sestra Jo-
lanka, jíž se líbí vtipem sršící spolužák Radim 

a neúmyslně se stane podezřelou z krádeže 
luxusních bot, nebo mladá učitelka Adamo-
vá, která není schopna přinutit školníka k 
odvozu nasbíraných kaštanů a smůla se jí ne-
přestává lepit na paty. Situace neprakticky ře-
šeného školního areálu se ještě vyostří, když 
se začnou ztrácet odložené bundy. Naštěstí 
je tu Honzík, který v areálu zahlédne nezná-
mou paní. Když se mu nepodaří informovat 
Radima, pustí se do pronásledování sám.

NEDĚLE
       7.2.2016
    14:00 HODIN

TIP 
k obrazovcek obrazovce

BOTA JMÉNEM MELICHAR
Komedie ČR (1983)

Na Konicku bude řádit Yeti 
Další ročník zimního triatlonu Konický 
Yeti se uskuteční v sobotu 6. února. Cen-
trum dění bude v konické restauraci Na 
Bytovkách s prezentací do 11:30 hodin, 
přičemž klání odstartuje ve 12:00 hodin. 
Závodit se bude na trase 5 kilometrů běhu, 
sedmnáct kilometrů na lyžích klasickou 
technikou a ve střelbě. V případě nepříz-
nivých sněhových podmínek budou běž-
ky nahrazeny horskými koly o přibližně 
stejné distanci. Konečné složení disciplín 
a plánky tratí se objeví na webu konicky-
-yeti.webnode.cz nejpozději ve čtvrtek 4. 
února ve 20.00 hodin. Na těchto stránkách 
se mohou účastníci i přihlásit. 

akce
v regionu...

Masopusty v regionu 
Na tuto sobotu 6. úno-
ra letos připadne ma-

sopustní veselí. Průvod obcí plánují na-
příklad v Březsku, kde večer od 19:30 
hodin v obřadní síni místního kulturáku 
slavnostně pohřbí ostatky basy Barbory 
Masopustové, rozené Vrzalové. Ostatko-
vý ples při této příležitosti proběhne také 
v Přemyslovicích. Dlouhou tradici mají 
oslavy masopustu také v Pivíně, oblíbené 
jsou i v Malenách u Stražiska či jinde.  

 5. 2. Maturitní ples Městské divadlo v Prostějově
 SOŠ podnikání a obchodu Prostějov
 5. 2.  Maturitní ples Společenský dům Prostějov
 Trivis, SŠ veřejnoprávní Prostějov
 6. 2. IV.Společný ples Cukrovaru Městské divadlo v Prostějově 
  Vrbátky a Skláren Moravia Cukrovar Vrbátky
 6. 2.  Hanácký bál Kulturní dům Kralice
 HSPT Klas Kralice n/H
 6. 2. Ostatkový ples Sokolovna Ptení
 JSDH Ptení
 6. 2. Školní ples Sokolovna Dubany
 KPŠ Vrbátky
 6. 2.  Maturitní ples Společenský dům Prostějov
 RG a ZŠ města Prostějova
 6. 2. Maškarní ples Sokolovna Mostkovice
 Obec Mostkovice
 6. 2. Obecní ples Kulturní dům Smržice
 Obec Smržice
 6. 2. Školský ples Sokolovna Určice
 Klub přátel při ZŠ a MŠ
 6. 2. VII.Společenský ples Restaurace U tří bříz
 Tyflocentrum Olomouc, o.p.s., Regionální pracoviště Prostějov
 6.2. Hasičský ples  Kulturní dům Suchdol
 SHD Suchdol

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace, akce, události a pøednášky z vašeho okolí…

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz
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●● Hokejová Sparta vzdávala hold 
záchranářským složkám a Večerník 
zjistil, že u toho byli i nejen prostě-
jovští hokejisté, ale také policisté! 
 Čtěte na straně 25

●● Někdejší Jestřáb Aleš Sova má 
za sebou úspěšný vstup do angažmá 
v dánském Herningu, podílel se již na 
dvou výhrách a k výsledku 4:1 na ledě 
Frederikshavnu přispěl asistencí.

●● Od poloviny února se rozjede pro-
jekt na pomoc bezdomovcům. Prostě-
jovští studenti, a nejen oni, budou roz-
dávat polévky zdarma. Více se dozvíte 
z našich stránek www.vecernikpv.cz!

●● Korfbalisté SK RG Prostějov ne-
stačili o jediný koš na České Budějo-
vice a po těsně domácí prohře 21:22 
museli opustit vedoucí pozici české 
extraligy dospělých, přičemž jim aktu-
álně patří třetí místo, mají však o zápas 
méně než Jihočeši i druhé Znojmo.

●● Basketbalové juniorky prohrály 
na domácí palubovce s posledním 
Žďárem nad Sázavou a komplikují 
si cestu do play off, k němu jim dvě 
kola před koncem pomohou už 
jen překvapivé výhry na brněnské 
půdě.

Naleznete
uvnitř

●● Tematická strana vás láká ke 
včasnému nákupu letní dovolené 
nejen v zahraničí strana 27

ADIEU
AGELEK

VÍTĚZKA
ŠAFINA

KAM ZA
TEPLEM

●● Prostějovský volejbalový klub 
po konci v Lize mistryň přemýšlí 
kam a jak dál... strana 29

●● V  Městském divadle by-
li vyhlášení nejlepší sportovci 
Olomouckého kraje za rok 2015
 strana 40

JEDNOU
VĚTOU
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ZVEME NA ŠLÁGR VEČERNÍKU – LEDNÍ HOKEJ

PROSTĚJOV Už jen šest střetnutí zbývá 
do konce základní části první hokejo-
vé ligy a jde stále více do tuhého. Platí 
to zejména pro střed WSM Ligy, kde je 
zatím situace značně nepřehledná 
a s každým odehraným zápasem se 
může situace měnit. Přesto se stále 
nic nemění na faktu, že Jestřábi ma-
jí ve vlastních hokejkách a bruslích, 
jestli se jim podaří proniknout do 
elitní šestky, nebo si o čtvrtfinále za-
hrají v předkole.
V případě Prostějova platí, že má 
před sebou ještě tři souboje doma a tři venku. Jako první se na 
Hanou vydají hokejisté Havířova. Právě ti přitom patří společně 
s Přerovem a Kadaní mezi hlavní protivníky v bitvě o vytoužený 
post a navíc právě Slezanům mají co vracet. Při posledním setká-
ní sice na ledě „Azetu“ kralovali Jestřábi, jenže na zdejším ledě 
Víceúčelové haly-zimním stadionu se i díky dvěma nahrávkám 
Václava Meidla radoval soupeř.
Prostějovský odchovanec se chtěl tehdy ve svém rodném městě 
ukázat v tom nejlepším světle, hrál s ohromnou chutí a podařilo 
se mu to, modro-bílé barvy přivede na led i tentokrát. Zatímco 
Jestřábům půjde o jedenácté body z posledních dvanácti do-
mácích duelů, Havířovští venku vyhráli v pěti z předešlých sedmi 
utkání.
Duel startuje tuto středu 3. února a vstupné činí jako obvykle 70 
korun.    (jim)

➢Tradiční zpravodajství od ledové
plochy na vás čeká na stranách 34-35

strana 24

Legendy v èeleLegendy v èele
s L. Pospíšilems L. Pospíšilem
však moc nelákaly...však moc nelákaly...

PROSTĚJOV „Ať protančí své 
střevíce, kdo rád a švarně žije!“ 
Citátem ze hry Williama Shake-
speara Romeo a Julie přivítali 
účastníky pátečního Divadelního 
plesu jeho moderátoři Magdalena 
Spurná a Jakub Mojžíš Krejčí.  
Divadlo a tanec prostě patří k sobě! 
Přesvědčit se o tom mohli všichni 
účastníci Divadelního plesu, který 
se v pátek konal v prostorách Ná-
rodního domu. Už od první písně 
v podání skupiny Romantica band 
se parket přednáškového sálu zaplnil 
velmi dobře sehranými tanečními 
páry. „Tradici divadelních plesů před 
třinácti lety po svém nástupu zavedla 
tehdejší ředitelka Alena Spurná. Ples 
vždy vynikal rodinnou atmosférou, 
která se vytvoří mezi lidmi, jenž pojí 
společný zájem o kulturu. Z aktiv-
ních divadelníků se ho pravidelně 
účastní například členové divadla 
Point. Letošní novinkou je zařazení 
vystoupení kouzelníka Peterky, na 
které jsme všichni hodně zvědaví,“ 
prozradila Večerníku šéfka divadla 
Jana Maršálková. 
Reportáže z  dalších plesů, kte-
ré Večerník navštívil, najdete na 
straně 28

Po n d ě l í  1 .  ú n o r a  2 0 1 6

MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEE ÍK

I JE E

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

PROSTĚJOV Nečekaná zpráva přišla z prostředí prostějovského 1.SK. Vedení oddílu 
se totiž už po dvou přípravných zápasech rozloučilo s kmenovým hráčem Jablonce 
Lukášem Bodečkem, který přišel na testy, a všeobecně se očekávalo, že bude zvučnou 
posilou zadních řad v jarních bojích o první místo v soutěži. „Mrzí mě to, ale po čtrnácti 
dnech bylo zřejmé, že naše naděje a reference, které jsme o hráči měli, se neodrazily 
v realitě,“ komentoval rozhodnutí trenér a generální sportovní manažer třetiligového 
klubu František Jura. (tok)

Přímá bitva o šestý flek,
přijede Meidlův Havířov

í

Milovníci divadla
protančili střevíce

O předtančení v ohnivém rytmu flamenca se postaraly členky olomoucké skupiny 
Aires del Sur.  Foto: Martin Zaoral

BYLI  JSME
BYLI  JSME

U TOHO
U TOHO

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

5P řádili
v Apollu

Foto: Pavla Vašková

EXKLUZIVNĚ

BODEČEK 
v eskáčku 
SKONČIL!

více čtěte 
na straně

 33

Foto: Josef Popelka



AUSTRALIAN OPEN, muži
dvouhra - čtvrtfinále: Berdych (6) - 
Federer (3 - Švýcarsko) 7:6 (4), 6:2, 
6:4

 

AUSTRALIAN OPEN, ženy
čtyřhra - 3. kolo: Göergesová (Ně-
mecko)/Karolína Plíšková (ČR) - Gar-
ciaová/Mladenovicová (3-Franci) 6:1, 
7:6. Čtvrtfinále: Göerrgesová/Kar. 
Plíšková - Kingová (USA)/Kudrjav-
cevová (Rusko) 6:2, 6:4. Semifinále: 
Göergesová/Kar. Plíšková  - Hingisová, 
Mirzaová (1-Švýcarsko/Indie) 1:6, 0:6.

Sportovní sumáø  * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

„Řekli jsme si, že pokud chceme vyhrát, „Řekli jsme si, že pokud chceme vyhrát, 
musíme odehrát naše nejlepší utkání. “musíme odehrát naše nejlepší utkání. “
  trenér Kolína Predrag BENÁČEKtrenér Kolína Predrag BENÁČEK

strana 38

„„Výhra je o to cennější, protože nám Výhra je o to cennější, protože nám 
nešla střelba z dálky.nešla střelba z dálky.““  
  prostějovský kouč Zbyněk CHOLEVAprostějovský kouč Zbyněk CHOLEVA
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28. kolo: Pardubice - Svitavy 112:68 (28:16, 55:41, 79:55). Nejvíce bodů: Pandula 22, 
Autrey 20, Švrdlík 19, Wall 15, Škranc a Kotas po 10 - Bruinsma 18, Doaks 16, Teplý 13, Jones 
11 * Ostrava - Brno 81:69 (26:22, 40:42, 61:57). Nejvíce bodů: Igrutinovič 27, P. Bohačík 
18, Kerr 14 - Egwuonwu 20, D. Nehoda 14, Zachrla 11 * Opava - Děčín 79:78 (28:16, 55:41, 
79:55). Nejvíce bodů: Zbránek 15, Klečka 12, Blažek a Šiřina po 11, Cvek 10 - Vyoral 24, Jelí-
nek 15, J. Houška a Pomikálek po 7 * Ústí nad Labem - Kolín 84:88 (16:20, 41:46, 63:64). 
Nejvíce bodů: Barham 28, Anthony 14, Votroubek 10 - Bakič 21, Vocetka 18, Skinner 12.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

Výsledky 13. a 14. kola:
Poděbrady – Šumperk 57:39, Nymburk „B“ – Prostějov 70:38, Zlín – Havířov 63:48, Tišnov 
„B“ – Příbor 83:74, Nymburk „B“ – Šumperk 74:54, Poděbrady – Prostějov 50:38, Tišnov „B“ 
– Havířov 73:60, Zlín – Příbor 55:70.

BASKETBAL, 2. LIGA ŽEN, SK. „B“

Čtvrtfinále: Jindřichův Hradec - Opava 71:78 (33:35); postupuje Opava * Nymburk B - Děčín 
67:72 (32:40); postupuje Děčín.

DALŠÍ VÝSLEDKY POHÁRU

Dohrávka 8. kola, pátek 5. února, 18.00 hodin: SLUNETA Ústí nad Labem – ČEZ 
Basketball Nymburk.
29. kolo, středa 3. února, 18.00 hodin: BOHEMILK Tuři Svitavy – Ariete Pros-
tějov (pondělí 1.2., 20.10), mmcité Brno - SLUNETA Ústí nad Labem (18.30), BK 
ARMEX Děčín – USK Praha, Lions Jindřichův Hradec – BK Opava, GEOSAN Kolín 
– BK JIP Pardubice (17.45).
30. kolo, sobota 6. února, 18.00 hodin: NH Ostrava – BK ARMEX Děčín (pondělí 
8.2., 20.10), Lions Jindřichův Hradec – USK Praha, BK JIP Pardubice – mmcité Brno 
(17.00), Ariete Prostějov – BK Opava (pátek 5.2., 18.00), BOHEMILK Tuři Svitavy 
– GEOSAN Kolín (neděle 7.2., 18.00).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. BK ARMEX Děčín 25 21 4 1964:1679 84.0
2. ČEZ Basketball Nymburk 5 4 1 468:380 80.0
3. Ariete Prostějov 26 20 6 2116:1860 76.9
4. BK Opava 26 17 9 2069:1926 65.4
5. BK JIP Pardubice 27 17 10 2175:1958 63.0
6. USK Praha 26 12 14 1817:1805 46.2
7. BC GEOSAN Kolín 26 12 14 1976:2018 46.2
8. NH Ostrava 26 11 15 1803:1899 42.3
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 26 10 16 1817:2088 38.5
10. SLUNETA Ústí nad Labem 26 9 17 1989:2119 34.6
11. BK Lions Jindřichův Hradec 26 7 19 1967:2165 26.9
12. mmcité Brno 25 5 20 1802:2066 20.0

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 28. KOLE

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. Basketball Nymburk „B“ 14 13 1 1021:754 27
2. BK Příbor 14 9 5 975:894 23
3. BK Handicap Tišnov „B“ 14 9 5 952:878 23
4. TJ OP Prostějov 14 7 7 837:820 21
5. BK Havířov 14 6 8 790:941 20
6. TJ Šumperk 14 4 10 862:891 18
7. Basket Poděbrady 14 4 10 736:838 18
8. Gemini Zlín 14 4 10 739:896 18

KONEČNÁ TABULKA PO ZÁKLADNÍ ČÁSTI:

Skupina o 1. až 4. místo, sobota 6.2., 17:00 hodin:  Prostějov - Přerov, Olomouc- 
Ostrava.
Skupina o 5. až 8. místo, sobota 6.2., 17:00 hodin:  Olymp - Šternberk, Královo Pole 
- Frýdek - Místek. 

VOLEJBAL KAM PŘÍŠTĚ NA 19. KOLO...

UNIQA EXTRALIGA ŽEN

  Ariete Ariete 
 Prostějov

BK LionsBK Lions
 Jindřichův Hradec

8484

6666

čtvrtiny skóre
 1. 20-17
 2. 20-23
 3. 22-12
 4. 22-14
  poločas:  40-40

Tomanec Jan 20, Roseboro Brett 18, Kouřil Radovan 10, Pa-
lyza Lukáš 8, Peterka Ondřej 6, Novák Martin 6, Marko Roman 5, 
Sehnal Marek 5, Dokoupil Petr 4, Slezák Pavel 2, Šteffel David 0.
 Trenér: Zbyněk Choleva

Lamar 26, Zuzák 9, Šoula 8, Novák 6, Vošlajer 5, Nofflet 5, 
Stegbauer 3, Fait 2, Manley 2, White 0.  Trenér: Karel Forejt

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
JINDŘICHOVA

HRADCE:

kooperativa nbl - 28. kolo

Střelba 2b.: 46/27:44/15
Trojky:  4:8
Trestné hody:  19/18:16/12
Doskoky: 45:45

Asistence: 21:16
Osobní chyby: 16:25
Získané míče:  10:5
Ztracené míče: 10:18

Rozhodčí: 
Vondráček ,

Kurz , Večeřa
Diváci: 639.

  Ariete Ariete 
 Prostějov

BC  GEOSANBC  GEOSAN
 Kolín

7676

9797 čtvrtiny skóre
 1. 26-19
 2. 24-23
 3. 18-22
 4. 29-12
  poločas:  50-42

Machač 19, McEachin 17, Skinner 15, Horák 14, Ličartovský 9, 
Aušprunk 8, Glover 2, Hunt 2, Vocetka 0, Harčar 0. 
 Trenér: Predrag Benáček

Slezák Pavel 20, Roseboro Brett 16, Palyza Lukáš 12, To-
manec Jan 12, Marko Roman 8, Šteffel David 6m Kouřil Ra-
dovan 2, Sehnal Marek 0, Dokoupil Petr 0, Novák Martin 0, 
Peterka Ondřej 0.  Trenér: Zbyněk Choleva.

SESTAVA 
KOLÍNA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

Čtvrtfinále českého poháru

Střelba 2b.: 58/25:37/15
Trojky:  5:6
Trestné hody:  14/10:18/12
Doskoky: 51:34

Asistence: 15:16
Osobní chyby: 18:18
Získané míče:  5:7
Ztracené míče: 14:15

Rozhodčí: 
Dolinek, 

Nejezchleb, Kapaňa
Diváci: 975.

Olymp Praha - Olomouc 0:3 (-20, -14, -22). Nejvíce bodů: Nová a Melicharová po 11, 
Vyklická 7 - Dedíková 16, Závodná 13, Kubová 10 * Ostrava - Přerov 0:3 (-23, -18, -18). 
Nejvíce bodů: Nachmilnerová 11, Zemanová 7, P. Kojdová a Toufarová po 6 - Polášková a 
Svobodová po 13, Cebáková a Tomašeková po 9 * Šternberk - Frýdek-Místek 1:3 (-21, 
-14, 15, -18).  Nejvíce bodů: Borovcová 16, Janečková 13, - Pavelková 15, Štrbová 14.

VÝSLEDKY 18. KOLA

 Tým Z V1 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 16 15 0 1 0 47:5 1282:852 46
2 VK UP Olomouc 16 12 0 1 3 39:15 1281:1018 37
3 TJ Ostrava 16 10 3 0 3 40:19 1365:1224 36
4 Volejbal Přerov Precheza 16 9 0 2 5 32:24 1253:1083 29
5 PVK Olymp Praha 16 8 2 0 6 31:25 1243:1155 28
6 VK Královo Pole 16 5 2 1 7 27:32 1205:1250 19
7 TJ Sokol NIBE Frýdek - Místek 16 4 0 2 10 19:40 1120:1348 14
8 TJ Sokol Šternberk 16 1 1 0 14 13:44 1014:1363 5
9 VK SG Brno 16 0 0 1 15 4:48 793:1263 1

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 18. KOLE

„Moc šancí jsme během zápasu neměli, „Moc šancí jsme během zápasu neměli, 
hosté zaslouženě zvítězili.“hosté zaslouženě zvítězili.“
 trenér Prostějova MIROSLAV ČADA trenér Prostějova MIROSLAV ČADA
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PROSTĚJOV Závěrečné duely zá-
kladní části volejbalové Ligy mistryň 
2015/2016 definitivně určily pořadí 
v jednotlivých skupinách i třináctku po-
stupujících do play off. A dá se říct, že ve 
vyřazovacích bojích nejvyššího evrop-
ského poháru nakonec nebude chybět 
žádný z favoritů.
Rozhodl o tom fakt, že z extrémně nabité 
grupy C, v níž marně válčily prostějovské 
ženy, prošli mezi vyvolené všichni tři klu-
boví giganti. První pozici přitom uhájil 
italský nováček Pomi Casalmaggiore, který 
sice doma podlehl Eczacibasi Istanbul, ale 
jen 2:3, což mu na prvenství stačilo. Turec-
kému obhájci trofeje pomohly dva získané 
body ke druhé příčce, zatímco na polský 
Chemik Police těsně o skóre zůstal až tře-

tí post. I z něj však postoupil dál, neboť ze 
všech týmů na bronzových místech má 
nejlepší bilanci.
A jak to dopadlo v  ostatních skupinách? 
V „áčku“ potvrdil za vítěznou Kazaní svůj 
úspěch Lokomotiv Baku pokořením právě 
Dynama, v „béčku“ se k Vakifbanku Istan-
bul přidal Atom Sopoty, v „déčku“ už bylo 
dříve rozhodnuto o dvojici Volero Curych 
(dohromady ztratil jediný set!) + Uraločka 
Jekatěrinburg, v „éčku“ doplnily Fenerbah-
ce Istanbul se štěstím Drážďany a v „efku“ 
Dynamo Moskva přeskočilo zdoláním Pia-
cenzy rovněž postoupivší Nordmeccanicu. 
Příjemná útěcha v  podobě přesunu do 
čtvrtfinále CEV Cupu potěšila v tabulkách 
třetí Allianz Stuttgart, Gorgonzola Novara, 
Impel Wroclaw a Alba Blaj.   (son)

Výsledky a tabulky Champions League:

 Casalmaggiore uhájilo první místo 
ve skupině, Chemik skončil až třetí

               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov

Chemik Chemik 
 Police

00
33

set skóre min.
1. set: 19:25 23
2. set: 14:25 22
3. set: 18:25 24

Weiss, Markevich, Steenbergen, Vargas, Gambová, 
Borovinšek, libero Kovářová. Střídaly: Soares, Here-
lová. Připraveny byly: Matienzo, Tinklová, Adamčíková. 
Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

Werblinska, Belcik, Bednarek-Kasza, Havelková, Mon-
tano, Veljkovič, libero Zenik. Připraveny byly: Gajgal-
Aniol, Pena Isabel, Kowalinska, Mroz, Jagielo, Maj-Erwardt. 
 Trenéři: Giuseppe Cuccarini a Jakub Gluszak.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
POLICE:

LIGA MISTRYŇ; skupina „C“ - 6. kolo

Rozhodčí: Fischer (Německo) a Szabo (Maďarsko). Čas: 1:09 hodiny. Diváků: 1200.

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

Skupina A:
Allianz Stuttgart (Německo) - Azerrail Baku 
(Ázerbájdžán) 3:0 (21, 23, 22), Lokomo-
tiv Baku (Ázerbájdžán) - Dynamo Kazaň 
(Rusko) 3:0 (16, 21, 23).
Dinamo KAZAN 6 5 1 15
Lokomotiv BAKU 6 4 2 12
Allianz MTV STUTTGART 6 2 4 6
Azerrail BAKU 6 1 5 3
Skupina B:
Gorgonzola Novara (Itálie) - Vakifbank 
Istanbul (Turecko) 2:3 (-20, 21, -21, 21, 
-12), Atom Sopoty (Polsko) - Calcit Lublaň 
(Slovinsko) 3:0 (21, 22, 11).
VakifBank ISTANBUL 6 6 0 17
PGE Atom Trefl SOPOT 6 4 2 12
Igor Gorgonzola NOVARA 6 2 4 7
Calcit LJUBLJANA 6 0 6 0
Skupina C:
VK AGEL Prostějov (ČR) - Chemik Police 
(Polsko) 0:3 (-19, -14, -18), Pomi Casal-
maggiore (Itálie) - Eczacibasi Istanbul (Tu-
recko) 2:3 (23, 20, -18, -22, -8).
CASALMAGGIORE 6 4 2 13
Eczacibasi ISTANBUL 6 4 2 11
Chemik POLICE 6 4 2 11
Agel PROSTEJOV 6 0 6 1

Skupina D:
Uraločka Jekatěrinburg (Rusko) - Volero 
Curych (Švýcarsko) 1:3 (19, -18, -11, -12), 
RC Cannes (Francie) - Vizura Bělehrad 
(Srbsko) 3:1 (24, 17, -24, 21).
Volero ZÜRICH 6 6 0 18
EKATERINBURG 6 4 2 10
Vizura BEOGRAD 6 1 5 4
RC CANNES 6 1 5 4
Skupina E:
Impel Wroclaw (Polsko) - Telekom Baku 
(Ázerbájdžán) 2:3 (-18, 23, -16, 23, -11), Fe-
nerbahce Istanbul (Turecko) - SC Drážďany 
(Německo) 3:0 (22, 15, 23).
Fenerbahce ISTANBUL 6 6 0 17
DRESDNER SC 6 3 3 7
Impel WROCLAW 6 2 4 8
Telekom BAKU 6 1 5 4 
O pořadí na druhém a třetím místě roz-
hodl větší počet vítězství Drážďan.
Skupina F:
Alba Blaj (Rumunsko) - Rocheville Le Can-
net (Francie) 3:1 (-22, 23, 16, 12), Dynamo 
Moskva (Rusko) - Nordmeccanica Piacenza 
(Itálie) 3:0 (18, 17, 22).
Dinamo MOSCOW 6 5 1 15
Nordmeccanica PIACENZA 6 5 1 14
CS Volei Alba BLAJ 6 2 4 7
Rocheville LE CANNET 6 0 6 0

výsledkový servis 
Champions League žen 
- 6. kolo základní èásti

postup do play-off

MS TD NÁRODNÍ LIGA - NLM Morava, 8. kolo, 24. ledna 2016
NLM Rajhrad – NLM Prostějov 0:18
Volná hra: R. Starý – Dostál 0:2, J. Starý – Bláha 0:2, Krchňák – Nenál 0:2
Kádr 52/2: R. Starý – Dostál 0:2, J. Starý – Bláha 0:2, Krchňák – Nenál 0:2
Jednoband: J. Starý – Dostál 0:2, R. Starý – Bláha 0:2, Krchňák – Nenál 0:2

Tabulka:
1. NLM Prostějov 9 9 0 0 146:16 18
2. NLM Přerov 10 9 0 1 124:56 18
3. NLM Havířov 9 6 0 3 96:66 12
4. NLM Pohořelice 9 3 0 6 58:104 6
5. NLM Sokol Hodonín 8 2 1 5 65:79 5
6. NLM Ostrava B 8 2 1 5 57:87 5
7. NLM Vítkovice 8 1 0 7 41:100 2
8. NLM Rajhrad 7 1 0 6 22:104 2

KULEČNÍKKULEČNÍK

ŠIPKAŘI
Skvělý obrat Tygrů
OLOMOUCKÝ KRAJ Silnou psychickou odolnost potvrdili prostějovští 
Tygři. V utkání v olomouckém Legendu prohrávali 3:5, aby osmi vyhra-
nými zápasy v řadě otočili na 13:5! Důležitý krok k záchraně udělala Jiřina 
výhrou s Bělkovicemi. Teprve třetí porážku v sezóně museli strávit čecho-
vičtí, když po jasném průběhu podlehli na půdě olomouckých Žraloků. 
V příštím kole zajíždějí všichni naši zástupci k soupeřům.  (zv) 

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 
11. kolo: Miagi Mohelnice - Dobří bobři Olomouc 6:12, U Jiřiny Prostějov - Poslanci 
Bělkovice-Lašťany 11:7, Legend Olomouc - Tygři Prostějov 5:13, Sharks Olomouc 
- Zavadila o jedličku Čechovice 11:7, Draci Nová Hradečná - Sem Sex z Dolní, Horní 
Moštěnice 11:7, Brablenci Kojetín - No Fear Šternberk - nehlášeno. 

TABULKA:
1. Tygři Prostějov 11 10 1 0 0 0 0 137:62 32
2. Sharks Olomouc 10 9 0 0 0 1 0 120:61 28
3. Dobří bobři Ol. 10 8 0 0 0 2 0 109:71 24
4. Čechovice 11 7 1 0 0 3 0 122:77 23
5. Nová Hradečná 11 6 1 0 0 4 0 107:92 20
6. Legend Olomouc 11 5 0 0 0 6 0 106:92 15
7. Bělkovice-Lašťany 11 4 0 0 2 5 0 91:109 14
8. U Jiřiny Prostějov 11 4 0 0 0 7 0 82:116 12
9. Miagi Mohelnice 11 3 0 0 1 7 0 78:121 10
10. H. Moštěnice 11 3 0 0 0 8 0 74:124 9
11. No Fear Šternberk 10 1 1 0 0 8 0 65:116 5
12. Brablenci Kojetín 10 0 0 0 0 10 0 65:115 0
Dohrávka 7. kola, pátek 5. 2. 2016: Sharks Olomouc - Dobří bobři Olomouc.
Příští program - 12. kolo, pátek 5. 2. 2016: Legend Olomouc - Zavadila o jedličku 
Čechovice, U Jiřiny Prostějov - No Fear Šternberk, Miagi Mohelnice - Poslanci Bělko-
vice-Lašťany, Sem Sex z Dolní, Horní Moštěnice - Dobří bobři Olomouc, Brablenci 
Kojetín - Tygři Prostějov (SO 6. 2.). 

www.
vecernikpv.cz



OKRESNÍ PØEBOR – 7. KOLO:

SK Prostějov „C“ – SK ROŠÁDA Prostějov 
„C“ 3:2 (Š. Londin – Brácha 1:0, Piskov-
ský – Kment 1:0, Prokš – Vysloužil 0,5:0,5, 
Urban – Krejsa 0,5:0,5, Chapčák – Navrátil 
0:1), SK Prostějov „D“ – SK Prostějov „E“ 3:2 
(Král – Milan Londin 0,5:0,5, Tesař – Skládal 
1:0, Martin Londin – Kubina 0,5:0,5, Bluma – 
Grbin 0:1, Vystavěl – Táborský 1:0).

Tabulka:
1. SK Prostějov „C“ 7 0 0 21 27.0 22
2. SK Prostějov „E“ 3 0 4 9 16.0 12
3. SK Prostějov „D“ 2 0 5 6 14.0 9
4. ROŠÁDA Prostějov „C“ 2 0 5 6 13.0 7

výsledkový servisPondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.cz 23

 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 46 27 5 4 10 179:125 95
2. HC ČEZ České Budějovice 46 26 6 1 13 167:120 91
3. HC Dukla Jihlava 46 25 4 3 14 146:113 86
4. HC Slavia Praha 46 22 6 6 12 154:116 84
5. HC Zubr Přerov 46 21 4 3 18 140:132 74
6. LHK Jestřábi Prostějov 46 19 2 10 15 123:138 71
7. AZ Havířov 46 21 2 3 20 140:137 70
8. SK Kadaň 46 18 6 4 18 136:136 70
9. HC Stadion Litoměřice 46 15 8 4 19 132:155 65
10. HC Slovan Ústí nad Labem 46 18 2 4 22 155:163 62
11. SK Horácká Slavia Třebíč 46 14 6 7 19 112:132 61
12. HC Benátky nad Jizerou 46 15 3 3 25 116:127 54
13. Salith Šumperk 46 9 5 7 25 117:167 44
14. HC Most 46 9 4 4 29 112:168 39

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 46. KOLE

„Vyhrálo mužstvo, které bylo šťastnější, „Vyhrálo mužstvo, které bylo šťastnější, 
ani bych si netroufl  říct, že lepší.“ani bych si netroufl  říct, že lepší.“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL

strana 34strana 34

„Ve druhé třetině jsme hráli deset minut osla-„Ve druhé třetině jsme hráli deset minut osla-
bení, a to rozhodlo o celém výsledku zápasu.“bení, a to rozhodlo o celém výsledku zápasu.“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL

strana 34strana 34

„Musíme si cenit hlavně výhry, „Musíme si cenit hlavně výhry, 
bylo to pro nás nesmírně těžké utkání. “bylo to pro nás nesmírně těžké utkání. “
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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LHK Jestřábi
 Prostějov

SK Horácká Slavia
  Třebíč Třebíč 2211

(0:1, 1:0, 0:1)

Branky a nahrávky: 39. Pokorný (Čech, Štindl) – 15. Luňák (Drtina, Venkrbec), 
59. Šlahař (Krejčík). Rozhodčí: Kopeček – Kotlík, Polák. Vyloučení: 2:3, navíc Kolář 
(P) OT 10 minut. Využití: 0:0. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 40:31. Diváků: 

1070.

Horčička – Vokurka, Drtina, Kolář, Mojžíš, Protivný, Husák, 
Rudl – Venkrbec, Cetkovský, Luňák – Zachar, Moskal, 
Novák – Šlahař, Illéš, Krejčík – Volek, Augustin, Čuřík.   
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Vejmelka – Podlipnik, Malena, Bartoň, Čejka, Štindl, Sche-
jbal – Přibyl, Dolníček, Erat – Jurča, Polodna, Kusko – Švec, 
Raška, Wasserbauer – Pokorný, Juráň, Čech.  
 Trenéři: Jiří Mička a Radek Novák.

SESTAVA 
TŘEBÍČE:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 44. KOLO

řááábbbřáábbbiiiibbbbbbbiiiibbiiiii

LHK Jestřábi
 Prostějov

HC Dukla
  Jihlava Jihlava 1133

(0:0, 2:1, 1:0)

Branky a nahrávky: 26. Kolář (Jergl, Šafář), 28. Melenovský (Diviš, Bilčík), 59. 
Seman (Kolář) – 21. Šlahař (Drtina). Rozhodčí: Jílek – Štofa, Krátký. Vyloučení: 5:8. 
Využití: 0:1. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 34:28. Diváků: 1568.

Horčička – Vokurka, Drtina, Rudl, Mojžíš, Protivný, Husák, 
Kaluža – Venkrbec, Cetkovský, Luňák – Čuřík, Moskal, 
Novák – Krejčík, Illéš, Šlahař – Augustin.   
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Honzík – Bilčík, Kaláb, Parýzek, Štebih, Šafář, Dobrovolný 
– Mrňa, Skořepa, Důras – Diviš, Jícha, Kolář – Harkabus, 
Seman, Kohout – Jergl, Melenovský, Beránek.  
 Trenéři: Petr Vlk a František Zeman.

SESTAVA 
JIHLAVY:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 46. KOLO

ááábbbáábbbiiiibbbbbbbiiiibbiiiii

  HC
 Most

LHK Jestřábi
 Prostějov 1122

(0:1, 2:0, 0:0)

Branky a nahrávky: 30. Venkrbec (Šlahař, Luňák), 34. Illéš – 20. Havlíček 
(Kubinčák). Rozhodčí: Kika – Ganger, Rožánek. Vyloučení: 6:6. Využití: 1:0. V 
oslabení: 0:0. Střely na branku: 32:28. Diváků: 1420.

Mouček – Zeman, Charousek, Kokeš, Havelka, Černý, 
Hora, Strejček – Kubinčák, Havlíček, Smolka – Nedrda, Tauš, 
Slavíček – Doležal, Hanzl, Řehoř – Rod, Rindoš.  
 Trenéři: Josef Beránek a Jan Zachrla.

Horčička – Mojžíš, Rudl, Husák, Protivný, Vokurka, 
Drtina, Kaluža – Cetkovský, Venkrbec, Luňák – Čuřík, 
Moskal, Novák – Krejčík, Illéš, Šlahař – Augustin, Volek. 
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
MOSTU:

WSM LIGA – 45. KOLO

47. kolo, středa 3. února 2016, 18.00 hodin: Benátky nad Jizerou – Litoměřice 
(17.30), Třebíč – České Budějovice (17.30), Kadaň – Most, Kladno – Ústí nad Labem, 
Přerov – Šumperk, Prostějov – Havířov, Slavia Praha – Jihlava.
48. kolo, sobota 6. února 2016, 17.00 hodin: České Budějovice – Přerov, Havířov – 
Slavia Praha, Jihlava – Kadaň (17.30), Litoměřice – Prostějov, Most – Třebíč (17.30), 
Šumperk – Kladno, Ústí nad Labem – Benátky nad Jizerou.

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

1. TØÍDA   
1. turnaj, neděle 31.1. 2016, hala Kostelec n. H.: 
ŽE-STAV Nezamyslice - SK Ariston 92 1:2 (0:1), L. Fialka - Ślézar, Pytela. Sexme-
ralda - AC Zavadilka 2000 3:5 (2:1), Tyl 2, Blahoušek - Zelina, Slezák, P. Zapletal, 
Kolečkář, Ševcůj. AC Vyprahlo Konice - Sexmeralda 2:5 (0:2), Antl, F. Přikryl - Dostál 
2, Jareš, Prokop, Tyl. ŽE-STAV Nezamyslice - AC Zavadilka 2000 3:2 (1:1), L. Fialka 
2, Konupka -  P. Zapletal, Slezák. Sexmerlada - SK Ariston 92 0:3 (0:0), Neoral, Šlézar, 
Rozehnal. Mechechelen - SK Griffins 98 3:2 (2:1), Ošlejšek 2, Mazouch - Brázdil, 
Machalický. FC Relax - AC Vyprahlo Konice 3:2 (2:1), Kocourek, Gryglák, M. Spáčil - 
Navrátil, F. Přikryl. AC Vyprahlo Konice - Mechechelen 1:2 (0:2), F. Pospíšil, Ošlejšek 
- Navrátil. FC Relax - SK Griffins 98 3:0 (1:0), Matoušek 2, M. Spáčil.

Prùbìžná tabulka:
1. FC Relax Prostějov 2 2 0 0 6:2 4+6 10
2. Mechechelen Prostějov 2 2 0 0 5:3 3+6 9
3. SK Ariston 92 Prostějov 2 2 0 0 5:1 0+6 6
4. Sexmeralda Prostějov 3 1 0 2 8:10 1+3 4
5. AC Zavadilka 2000 2 1 0 1 7:6 0+3 3
6. ŽE-STAV Nezamyslice 2 1 0 1 4:4 0+3 3
7. AC Vyprahlo Konice 3 0 0 3 5:10 2+0 2
8. SK Griffins 98 Prostějov 2 0 0 2 2:6 0+0 0
 - první číslo ve sloupci bodů je počet bodů bonifikace, druhé pak počet 
bodů získaných v nadstavbové části soutěže, poslední sloupec je celkový 
počet bodů
Příští program - 2. turnaj, neděle 7.2. 2016, 8.00-14.30 hodin, hala Kostelec n. H.:
AC Vyprahlo Konice - ŽE-STAV Nezamyslice (8:00), Sexmeralda - SK Griffins 98 
(8:40), SK Griffins 98 - AC Vyprahlo Konice (9:20), ŽE-STAV Nezamyslice - Sexmeral-
da (10:00), SK Griffins 98 - ŽE-STAV Nezamyslice (10:40), FC Relax - AC Zavadilka 
2000 (11:20), Mechechelen - SK Ariston 92 (12:00), SK Ariston 92 - FC Relax (12:40), 
AC Zavadilka 2000 - Mechechelen (13:20), SK Ariston 92 - AC Zavadilka 2000 (14:00).  

2. TØÍDA
1. turnaj, neděle 31.1. 2016, hala Němčice n./H.: 
Sexmeralda „B“ - FC Relax „B“ 1:7 (0:3), Jančík - Fabiánek 3, Plajner 2, Keluc 2. BVD 
- Botafoga 2:7 (1:2), J. Svozil, Kolkop - Kratochvíl 3, Rus 2, Jamrich, Doležel. FC Anděl 
-  Sexmeralda „B“ 0:5 kontumačně, Anděl se nedostavil. BVD - FC Relax „B“ 2:10 
(2:5), Kolkop, M. Svozil - Plajner 2, Pořízka 2, Klváček 2, Gryglák 2, Fabiánek 2. Brodek 
u Pv - FC Anděl 5:0 kontumačně, Anděl se nedostavil. Botafoga - Sexmeralda „B“ 
3:2 (3:2), Kratochvíl, Jamrich, Takáč - Nejedlý 2. Pobřeží Kocoviny - FC Orange 1:6 
(1:3), Špaček - Hruban 2, Studený 2, Apalovič. FC Anděl - BVD 0:5 kontumačně, 
Anděl se nedostavil. AC Zavadilka 2000 „B“ - Brodek u Pv 2:5 (2:3), Zelina, Kolečkář 
- Bureš 2, Frys, Hochman, Jelínek. Botafoga - FC Orange 2:1 (1:1), Doležel, Kratochvíl 
- Zatloukal. Brodek u Pv - Pobřeží Kocoviny 5:5 (1:2), Hochman 3, Typner, Frys - 
Hladík 2, Václavík, Špaček, Jordán. FC Orange - AC Zavadilka 2000 „B“ 5:6 (2:2), 
Studený 3, Šlajs, Muzikant - Běhal 3, Procházka, Kolečkář, Chmelík. 

Prùbìžná tabulka:
1. Botafoga Prostějov 3 3 0 0 12:5 9
2. MK Brodek u Pv 3 2 1 0 15:7 7
3. FC Relax Prostějov B 2 2 0 0 17:3 6
4. FC Orange 3 1 0 2 12:9 3
5. AC Zavadilka 2000 B 2 1 0 1 8:10 3
6. Sexmeralda Prostějov B 3 1 0 2 8:10 3
7. BVD 3 1 0 2 9:17 3
8. Pobřeží Kocoviny 2 0 1 1 6:11 1
9. FC Anděl Prostějov 3 0 0 3 0:15 0
Příští program - 2. turnaj, sobota 6.2. 2016, 14.00-18.00 hodin, hala Kostelec n. H.:
Pobřeží Kocoviny - BVD (14:00), AC Zavadilka 2000 „B“ - Sexmeralda „B“ (14:40), 
Sexmeralda „B“ - BVD (15:20), AC Zavadilka 2000 „B“ - Pobřeží Kocoviny (16:00), 
BVD - AC Zavadilka 2000 „B“ (16:40), Pobřeží Kocoviny - Sexmeralda „B“ (17:20). 
Příští program - 3. turnaj, neděle 7.2. 2016, 14.30-18.30 hodin, hala Kostelec n. H.:
FC Anděl - Botafoga (14:30), FC Orange - Brodek u Pv (15:10), FC Anděl - FC 
Relax „B“ (15:50), Brodek u Pv - Botafoga (16:30), FC Orange - FC Anděl (17:10), 
Botafoga - FC Relax „B“ 17:50.   

3. TØÍDA
1. turnaj, neděle 31.1. 2016, hala RG a ZŠ Prostějov: 
Bedihošť - FC Memphis 0:3 (0:0), Jano, P. Nakládal, Prášil. Fakin FC - Galacticos 
1:4 (1:3), Konečný - Hýbl 2, Korčák 2. Torpedo - Fakin FC 4:1 (1:1), J. Dvořák, 
Hampl, Vitásek, Sekanina - Konečný. Bedihošť - Galacticos 5:2 (2:1), Tinka 2, Fojtík, 
Vojtuš, L. Dvořák - Hýžďal 2. Fakin FC - FC Memphis 5:7 (2:3), Mach, Kolba, Zeman, 
Svoboda, Burget - P. Nakládal 2, Jano 2, J. Nakládal, Prášil, Čarný. FC Vrahovice 
- Medvědi 4:3 (2:2), Marek 2, Panovský, Studený - Vejvoda 3. Atletico Smržice 
- Torpedo 4:2 (0:0), Gottvald 2, Dreksler, Mudrý - J. Dvořák 2. Torpedo - FC Vraho-
vice 2:4 (1:2), J. Dvořák, Coufal - Jodl, Farný, Panovský, Studený. Atletico Smržice 
- Medvědi 5:1 (1:1), Dreksler 2, L. Nakládal, Gottvald, Ježek - Kučera. 

Prùbìžná tabulka:
1. Atletico Smržice 2 2 0 0 9:3 6
2. FC Memphis Prostějov 2 2 0 0 10:5 6
3. FC Vrahovice 2 2 0 0 8:5 6
4. Galacticos 2 1 0 1 6:6 3
5. Sort Bar Bedihošť 2 1 0 1 5:5 3
6. Torpedo Prostějov 3 1 0 2 8:9 3
7. Medvědi Prostějov 2 0 0 2 4:9 0
8. Fakin FC 3 0 0 3 7:15 0  
Příští program - 2. turnaj, neděle 7.2. 2016, 8.00-14.30 hodin, hala Němčice n./H.:
Torpedo - Bedihošť (8:00), Fakin FC - Medvědi (8:40), Medvědi - Torpedo (9:20), Be-
dihošť - Fakin FC (10:00), Medvědi - Bedihošť (10:40), Atletico Smržice - Galacticos 
(11:20), FC Vrahovice - FC Memphis (12:00), FC Memphis - Atletico Smržice (12:40), 
Galacticos - FC Vrahovice (13:20), FC Memphis - Galacticos (14:00).  (zv, koc)

   FUTSAL 
PROSTĚJOVSKA

NĚMČICE N./H., PROSTĚ-
JOV, KOSTELEC N. H. Poslední 
lednový víkend, odstartoval zá-
věrečnou část futsalové sezóny. 
V  nejvyšší třídě, vkročili nejlépe 
do titulových bojů dva největší 
favorité - Relax a Mechechelen. 

Beze ztráty je po prvním turna-
ji i nenápadný Ariston. V  baráži 
o postup do nejvyšší soutěže hra-
je prim se třemi výhrami Botafo-
ga, solidně odstartovali i Brodek 
s béčkem Relaxu. Nečekané ztráty 
sčítá ambicemi nabité Orange… 

Dohrávka 42. kolo: HC Most – HC ZUBR Přerov 1:4 (1:1, 0:1, 0:2). Branky: 12. Rod 
(Strejček, Rindoš) – 2. Kovářík (Goiš, Ferenc), 40. Stoklasa (Sikora, Pala), 58. Popelka, 60. 
Sýkora. Diváci: 154. 
44. kolo: České Budějovice – Ústí nad Labem 8:3 (2:0, 3:2, 3:1). Branky: 17. Suchánek 
(Vráblík), 18. Chovan (Mikyska, Květoň), 24. Kolmann (Bláha), 26. Babka (TS), 27. Květoň 
(Bohunický, Pajič), 43. Švihálek (Točík), 49. Kolmann (Mikyska, Babka), 54. Chovan (Pajič, 
Zíb) – 31. Gengel (Bernad, Holomek), 36. Dalecký (Gengel), 55. Roubík (Tůma). Diváci: 
4612 * Jihlava – Kladno 2:4 (1:1, 1:3, 0:0). Branky: 7. Skořepa (Kaláb, Důras), 26. Bilčík 
(Diviš, Skořepa) – 8. Machač (Dvořáček, Ptáček), 23. Zajíc, 33. Bílek (Rudovský, Skuhravý), 
40. Nash (Skuhravý, Stach). Diváci: 2261 * Most - Benátky n/J 1:4 (1:1, 0:0, 0:3). Branky: 
8. Černý (Smolka, T. Doležal) – 9. Jonák (Říha, Pletka), 41. Černoch (Jonák, Pletka), 52. 
Říha (Pletka, Jonák), 58. Víšek (Černoch, Jonák). Diváci: 185 * Litoměřice – Šumperk 2:5 
(1:1, 0:2, 1:2). Branky: 16. Procházka Ma. (Kalla, Toman), 51. Toman (Jank, Kalla) – 19. 
Fořt (Milfait, Drtil), 23. Fořt (Milfait, Vrdlovec), 36. Fořt (Holík, Milfait), 52. Fořt (Milfait, 
Vrdlovec), 59. Fořt (Sedlák). Diváci: 720 * Havířov – Přerov 3:4 pp (1:0, 1:2, 1:1 - 0:1). 
Branky: 20. Kanko (Okál), 36. Gřeš (Krisl, Štumpf), 54. Okál (Kanko, Hudeček) – 22. 
Dostálek (Goiš, Šnajnar), 36. Goiš (Novotný), 54. Sýkora (Sikora, Hořava), 65. Procházka 
(Pšurný, Grof). Diváci: 1989 * Kadaň – Slavia Praha 3:4 pp (1:2, 0:0, 2:1 - 0:1). Branky: 
16. Šťovíček (Chrpa), 42. Vrána (Szathmáry, Novák), 57. Kadlec (Kverka, Sloboda) – 15. 
Bahenský (Hruška, Kašpařík), 16. Čermák, 46. Hruška (Krstev, Mikulík), 61. Robinson 
(Pavlin, Hruška). Diváci: 820.
45. kolo: Benátky n/J – Jihlava 3:2 (1:0, 1:0, 1:2). Branky: 18. Pletka (Říha, Piskáček), 
22. Havlín (Ďurač), 56. Hrníčko (Dlouhý) – 52. Parýzek (Jícha, Diviš), 57. Důras (Mrňa, 
Skořepa). Diváci: 280 * Kadaň – České Budějovice 3:4 (1:1, 2:2, 0:1). Branky: 20. Ko-
blasa, 33. Kadlec (Černý, Trefný), 38. Šťovíček (Szatmáry) – 3. Zíb (Květoň, Chovan), 31. 
Nouza (Straka, Mikyska), 37. Straka (Bohunický, Žalčík), 50. Květoň (Chovan, Pajič). Divá-
ci: 810 * Slavia Praha – Třebíč 4:2 (4:0, 0:2, 0:0). Branky: 2. Šafránek (Andres, Čermák), 
7. Mikulík (Krstev, D. Hruška), 12. Markovič (Andrlík, Krstev), 20. Pavlin (Hraško, Jiránek) 
– 32. Podlipnik (Dolníček, Pokorný), 32. Wasserbauer (Podlipnik). Diváci: 887 * Kladno 
– Havířov 5:2 (4:0, 1:1, 0:1). Branky: 2. Bílek (Stach), 5. Bílek (Stach), 8. Stach (Bílek), 
12. Ptáček (Račuk, Kindl), 38. Redlich (Dvořáček) – 25. Sedláček (Sztefek, Kalus), 47. Ko-
tala (Bednář). Diváci: 1968 * Přerov – Litoměřice 3:4 s.n. (0:3, 2:0, 1:0 - 0:0). Branky: 
33. Pšurný (Grof, Šťastný), 40. Procházka (Pšurný, Chmelíř), 45. Stoklasa (Novotný) – 12. 
Švagrovský (Berger, Kalla), 13. Švagrovský (Horna, Nedvík), 19. Šulc (Pavlas, Švagrovský), 
rozh. náj. Doležal. Diváci: 1988 * Šumperk – Ústí nad Labem 3:4 s.n. (1:0, 2:1, 0:2 - 0:0). 
Branky: 3. Fořt (Milfait, Vrdlovec), 31. Hlinka (Brunec, Haas), 33. Fořt (Vrdlovec, Sedlák) 
– 34. Křivohlávek (Roubík, Brož), 43. Roubík (Brož, Tůma), 57. Tůma (Kuchler), rozh. náj. 
Bernad. Diváci: 681.
46. kolo: České Budějovice – Šumperk 2:0 (1:0, 1:0, 0:0). Branky:15. Kuchejda (Nou-
za, Straka), 34. Kuchejda (Nouza, Suchánek). Diváci: 5928 * Ústí nad Labem – Přerov 2:3 
(1:0, 0:3, 1:0). Branky: 11. Kloz (Tůma), 57. Tůma (Kloz, Roubík) – 26. Stoklasa (Sikora, 
Hořava), 27. Novotný (Kovařík), 33. Vágner (Popelka, Kovařík). Diváci: 1171 * Litoměřice 
– Kladno 3:1 (1:0, 2:1, 0:0). Branky: 1. Doležal (D. Bílek, Toman), 34. Přeučil (Kopta), 
36. Kopta (Berger) – 38. Lukáč (Nash, Kindl). Diváci: 1710 * Havířov – Benátky n/J 1:2 
sn (1:0, 0:0, 0:1 - 0:0). Branky: 9. Kanko (Lenďák) – 58. Pletka (Jonák), rozh. náj. Pletka. 
Diváci: 1893 * Most – Slavia Praha 6:5 s.n. (0:2, 3:2, 2:1 - 0:0). Branky: 33. Tauš (Ze-
man), 33. Nedrda (Slavíček, Zeman), 34. Hanzl (Rindoš), 54. Černý (Alinč, Smolka), 56. 
Smolka (Zeman, Alinč), rozh. náj. Alinč – 1. Robinson, 13. Hruška (Tuominen), 22. Čermák 
(Mikulík, Hruška), 24. Mikulík (Hraško, Hruška), 41. Mikulík (Krstev, Tuominen). Diváci: 
648 * Třebíč – Kadaň 6:1 (4:0, 1:0, 1:1). Branky: 6. Podlipnik, 17. Zohorna (Dolníček, 
Erat), 17. Psota (Malena), 19. Podlipnik (Erat), 29. Podlipnik (Erat, Dolníček), 59. Juráň – 
56. Macháček (Trefný, Černý). Diváci: 1120.

DALŠÍ VÝSLEDKY 44., 45. A 46. KOLA WSM LIGY

FOTO & VIDEO 

GALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

„Dobře jsme potrénovali a zaběhali si.“„Dobře jsme potrénovali a zaběhali si.“
asistent trenéra Prostějova ROMAN POPELKAaasistennt trenéra Prosstějova RROMAAN POOPELLKAA
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Poločas: 0:2

Branky: 36. Petržela, 44. Kroupa, 60. vlastní, 80. Pančochář, 86. Machálek.

Kofroň (46. Neoral) – Hirsch, Machynek, Rus, Sečkář – 
Machálek, Fládr, Petržela (70. Přikryl), Langer – Přikryl (46. 
Píchal), Kroupa (61. Pančochář).  Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

ee

3. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

KRAJSKÝ PØEBOR – 7. KOLO:

AŠK DA Olomouc „A“ – ŠK ROŠÁDA Pro-
stějov 6:2 (Zbořil – Závůrka 1:0, T. Zdražil 
– Dvořák 0,5:0,5, Peřina – Tichý 0,5:0,5, 
Přenosil – Pavel 0:1, Houžva – Vaculka 1:0, 
Molnár – Zvoníček 1:0, J. Zdražil – Snášel 
1:0, Konečný – Navrátil 1:0), ŠK Šternberk – 
ŠK Jeseník 4,5:3,5, TJ Zlaté Hory – TJ Sokol 
Šumperk 5:3, TJ Sokol Velké Losiny „B“ – TJ 
Sokol Skalička 5:3, TJ ŠK DUE POP Uničov 
– TJ Sokol Přemyslovice 4,5:3,5 (Strašil – 
Matoušek 0,5:0,5, Opravil – Zapletal 0:1, Jiří 
Navrátil I – Kašparovský 1:0, Jiří Navrátil II – 
Hájek 0,5:0,5, Filipík – Trávníček 1:0, Švéda 
– Prucek 0,5:0,5, Pop – Popelka 0,5:0,5), 
Sigmia Olomouc – AŠK DA Olomouc „B“ 6:2.

Tabulka:
1. AŠK DA Olomouc „A“ 6 0 1 18 37.5 29
2. TJ ŠK DUE POP Uničov 5 1 1 16 34.5 22
3. TJ Sokol Přemyslovice 5 0 2 15 35.5 23
4. TJ Velké Losiny „B“ 5 0 2 15 34.0 26
5. TJ Zlaté Hory 4 2 1 14 32.5 25
6. ŠK Šternberk 4 0 3 12 27.5 16
7. TJ Sokol Šumperk 3 1 3 10 27.0 14
8. ŠK ROŠÁDA Prostějov 3 1 3 10 26.0 15
9. ŠK Jeseník 2 0 5 6 25.0 15
10. Sigmia Olomouc 1 0 6 3 20.5 11
11. TJ Sokol Skalička 0 2 5 2 21.5 14
12. AŠK DA Olomouc „B“ 0 1 6 1 14.5 7

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

Poznámka: Za názvem následuje počet 
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

WSM HOKEJOVÁ LIGA

FUTSAL VE FINÁLEFUTSAL VE FINÁLE
Černá neděle Vyprahla…Černá neděle Vyprahla…

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016



Luboš Pospíšil se v nově obnove-
né kapele 5P obklopil o generaci 
mladšími hudebníky a udělal dobře. 
Nově vytvořená sestava se zdá být 
tou nejlepší za celou jeho hudební 
kariéru. Mladší muzikanti přináší do 
všech písní nové a moderní nápady 
a zároveň z nich sálá velká chuť do hraní 
i spousta energie. Na pódiu opět působili 
jako sehraná parta přátel se stejným hu-
debním cítěním. „Poslouchám Luboše 
Pospíšila od patnácti let, jeho písničky 
mám moc rád, líbily se mi vždycky, ale 
tahle nová sestava je prostě top. Je na 

nich vidět, jak tu muziku vnímají všichni 
stejně. A navíc, kdo může říct, že má v ka-
pele ženu za bicími a navíc tak pěknou,“ 
s úsměvem pochválil kapelu padesátiletý 
Petr a zároveň tím vysekl i poklonu bu-
benici Páje Táboříkové, která se opět se 
svým nástrojem doslova mazlila.
Loňský koncert v Apollu byl ve znamení 
nové desky Soukromá elegie. Písně z ní 
zazněly i tentokrát, avšak celé vystoupe-
ní bylo směřováno spíše retrospektivně. 
Před rokem totiž oslavil Luboš Pospíšil 
pětašedesátiny, a to už je dost dobrý 
důvod k tomu, aby se ohlédl zpátky. 

V letošním roce vydá v jednom komple-
tu celou svou diskografii a k tomu hroma-
du bonusů. Jmenovat se bude Route 66 
a bude obsahovat dvanáct disků. Pro-
to také kapela doplnila stávající playlist 
o několik oprášených songů. Mimo jiné 
zařadila i kultovní „Tancovačku“, kterou 
Luboš dvacet let naživo nehrál. Zazněla 
například i „Balada ze soutěže“ se zná-
mým textem Francoise Villona. Luboš 
Pospíšil přitom zmínil, že hrají písně „so-
lidní“ i „dekadentní a pokleslé“. 
Pokud loni na koncert dorazilo pou-
ze několik desítek diváků, letos tomu 

nebylo jinak. Zajímavou skutečností 
bylo, že minimálně polovina z nich 
nebyla z Prostějova a někteří byli do-
konce v Apollu vůbec poprvé. Těžko 
přitom lze posoudit, zda vynikající 
muziku kapely 5P Prostějované prostě 
„nemusí“, nebo šlo o nějakou zvláštní 
konstelaci hvězd... Takový koncert 
by si totiž zasloužil úplně jiný ohlas. 
Profesionální muzikanty to ovšem 
„nerozházelo“ a vytvořili společně se 
všemi přítomnými úžasnou komorní 
atmosféru, ve které krásně vyzněly po-
etické texty.

PROSTĚJOV Smutně, ale smířeně 
působil po hladké prohře s Chemi-
kem trenér VK AGEL Miroslav Čada. 
Zatímco veškerá jeho snaha alespoň 
přiblížit vývoj duelu k vyrovnanos-
ti se nesetkala s úspěchem, italský 
protějšek z lavičky polského klubu 
Giuseppe Cuccarini nemusel během 
souboje ani jednou střídat. Tak výteč-
ně jeho svěřenkyně hrály a hanácké 
ekipě nedaly skoro žádnou naději na 
lepší výsledek. Tohle i mnoho další-
ho měl prostějovský kouč v hlavě při 
ohlédnutí za jednostranným měře-
ním sil.

 Herně jste nenavázali na výkon 
z Istanbulu. Čím to?
„V Turecku jsme si výrazně pomohli 
servisem, kde se nám povedlo několik 
es a patnáct přímých bodů z podání, 
což je enormní číslo. Pod takovým tla-
kem znejistí každý soupeř. Tentokrát 
nám bohužel servis tolik nešel a hráčky 
Police mohly naplno rozvinout všech-
ny své přednosti od jisté přihrávky přes 
vynikající útok až po výbornou obranu 
jak vysokými bloky, tak dobrým polem. 
Kvalita na druhé straně sítě byla obrov-
ská, my si s ní neporadili.“

 Nezklamala vás nižší úspěšnost 
podání v celém utkání?
„Nedá se říct, že vyloženě zklamala, 
ale dobrý servis jsme prostě neměli. 
Sice jsme nezkazili nijak enormní po-
čet podání, osm chyb je ještě v normě. 
Jak už jsem však řekl, opravdu citelně 
nám chybělo dostat soupeře pod větší 

tlak na příjmu. Místo toho si Chemik 
většinou přesně přihrál a na síti pak 
využíval toho, o kolik vyšší i silnější 
volejbalistky má ve své sestavě při po-
rovnání s námi. Tohle se za daného 
stavu věcí jednoduše muselo projevit 
v útoku i na bloku.“

 Přesto jste ve třetí sadě ještě do-
kázali snížit z 2:8 a 8:13 na 12:14. 
Věřil jste v tu chvíli, že mač můžete 
víc zdramatizovat?
„Je pravda, že uprostřed třetího setu 
určitá šance svitla, ale přesto jsme kro-
mě úplného začátku byli celý zápas 
pod soupeřem. Pomoct mohla jedině 
nějaká dlouhá šňůra bodů za sebou, 
což nepřišlo. A po pravdě jsme neměli 
jedinou herní činnost, kterou bychom 
hosty převyšovali. Spíš právě naopak. 
Nedařila se nám obrana, bloky byly 
neustále v pohybu a tím bez úspěchu, 
útočnice se těžko prosazovaly. A nepo-
ložili jsme v podstatě žádný těžký míč, 
což je také hodně důležité. Prostě jsme 
na to dnes neměli.“

 Proč se nepodařilo zúročit slibný 
vstup do duelu?
„Úvod nám vyšel, protože jsme přesně 
přihrávali a bodově útočili. Jakmile však 
soupeř nabral tempo a začal uplatňovat 
svou strojovou obranu, naše jistota po-
stupně klesala a nakonec se vytratila 
úplně, neproměňovali jsme ani dobré 
pozice na zakončení. Od poloviny prv-
ního setu tak už měl Chemik navrch.“

 Můžete zhodnotit celé účinková-
ní v letošní Lize mistryň?
„Věřili jsme, že zejména v domácím 
prostředí budeme i jasným favoritům 

vyrovnanějším soupeřem. Kvalita 
proti nám však stála opravdu velká 
a ze šesti utkání se nám povedlo pře-
kvapit v jediném na hřišti Eczacibasi 
Istanbul. Jinak měli navrch protivníci, 
které jsme nedokázali zaskočit hlav-
ně z toho důvodu, že nás k tomu 
jednoduše nepustili. Spokojení 
s naším vystoupením v tom-
to ročníku Champions 
League samozřejmě ne-
jsme, nicméně jde o realitu. 
Všechny tři týmy postupující 

z naší extrémně nabité skupiny mají 
obrovskou kvalitu a bohužel jsme ne-
měli možnost ukázat své schopnosti 
proti aspoň jednomu hratelnějšímu 
soupeři. Tím bylo všechno těžší.“

 Jak moc chyběla těhotná Liannes 
Simon?
„Ve své loňské formě by nám pochopi-
telně pomohla, ovšem je nutné si uvě-
domit, že na stejném postu univerzálky 
jako ona skvěle hrála Melissa Vargas. 
Tu jsme sice zkraje sezóny zkoušeli na 
smeči, jenže se stejně ukázalo, že obě 
dvě zároveň by v základní sestavě asi 
nemohly nastupovat. Proto nechci 
spekulovat, jak nebo o kolik bychom se 
Simon byli silnější.“

 Bylo něco konkrétního, v čem 
jste za favority Ligy mistryň nejvíc 
zaostávali?
„Jednoznačně v blokování, tuhle čin-
nost jsme měli při porovnání se všemi 
třemi soupeři výrazně horší. Je to hlav-
ně výškou a fyzickými dispozicemi, 
když ty absolutně nejlepší top kluby 
Evropy mají v kádrech řadu mnohem 
urostlejších hráček.“

 Pokusíte se to pro příští sezónu 
nějak personálně řešit?
„Tohle rozebírat nyní koncem ledna je 
určitě předčasné, zatím se do podobných 
úvah nechci vůbec pouštět. Uvidíme, 
jakým směrem půjdeme coby oddíl dál, 
a podle toho se ukáže i všechno ostatní.“

né podobě a normálně by se po-
kračovalo v Lize mistryň s trvající 
touhou pokusit se v ní o nové postu-
pové překvapení. Druhá možnost 
počítá s ekonomickými úsporami 
a logickým ústupem do CEV Cupu, 
tedy druhého nejvyššího poháru 
Evropy, při nadále maximálních cí-
lech na českém území.
Leckdo by tenhle skromnější směr 
mohl považovat za negativní věc, ale 
pragmatický pohled říká, že by pře-
vážil rozum nad srdcem. VK AGEL 
se totiž opakovaně dostal do situace, 
že postavil relativně silný hráčský 
kádr a los Champions League jej ná-
sledně poslal do tak náročné skupiny, 
v níž nešlo uspět. Letos tato nepřízeň 
osudu brutálně vyvrcholila a vypa-
dá to, že šlo o pověstnou poslední 
kapku, jíž přetekl pohár trpělivosti. 
Risk zkrátka neznamenal zisk a zdá 
se, že nyní se jasně nejlepší ženský 
klub ČR posledních let vydá odliš-
ným směrem. Ono útočit na postup 
do závěrečných kol CEV Cupu a při-
tom dál kralovat republice také není 
úplně k zahození, ne?
Každopádně nezbývá než čekat, zda 
to takhle opravdu dopadne a co vše 
případná úprava oddílové strategie 
postupně přinese.

Helena Havelková
byla spokojená

Prostějov (son) - Aby taky ne, když 
poprvé v životě přicestovala do České 
republiky coby legionářka zahraniční-
ho klubu hrát proti domácímu týmu 
a hned z toho bylo jasné vítězství, které 
navíc jejího současného zaměstnava-
tele Chemik Police posunulo do play 
off evropské Ligy mistryň. „Samozřej-
mě jsem hrozně ráda, že jsme vyhrály 
a navíc 3:0. Nečekaly jsme to poté, co 
Prostějov podlehl v Istanbulu jen těs-
ně 2:3. Je to těžký soupeř, a proto jsme 
přijely jakkoliv zvítězit. Že se to povedlo 
bez ztraceného setu je výborné, může-
me s tím být hodně spokojené. Zvlášť 
v současné složitější situaci a únavě nám 
tenhle výsledek určitě moc pomůže,“ 
pravila Helena Havelková s viditelnou 
úlevou.
Vedení nesmírně ambiciózního polské-
ho oddílu před sezónou stanovilo jasný 
cíl minimálně zopakovat loňskou účast 
v závěrečném Final Four včetně pokusu 
o vylepšení čtvrtého místa. Je dosažení 
takové mety reálné? „Máme to hodně 
těžké hned od začátku, protože jsme se 
ocitly v nesmírně náročné základní sku-
pině Champions League. Moc důležitý 
byl předchozí zápas doma s Casalma-
ggiore, který jsme si bohužel prohrály. 
Proto půjdeme v play off pravděpodob-
ně na někoho velmi silného, což samo-
zřejmě znamená komplikaci. Ale jestli 
se chceme dostat do Final Four, tak 
stejně musíme projít přes dvě vyřazo-
vací kola a tudíž překonat dva špičkové 
soupeře, není jiná možnost. Družstvo 
na to máme dostatečně kvalitní,“ rozpo-
vídala se na Hané kapitánka národního 
výběru ČR. 

Los poslal proti
sobì giganty

Prostějov (son) - Dost brzy po skonče-
ní základní části volejbalové Champions 
League 2015/2016 se v Lucemburku 
uskutečnilo slavnostní losování vyřazo-
vací fáze elitního poháru klubové Evropy.
Prvním krokem, jenž předcházel 
samotnému losovacímu aktu, bylo 
oznámení dějiště Final Four. A vedení 
Evropské volejbalové federace CEV 
vybralo za pořadatele závěrečného 
turnaje nám dobře známého soupeře 
ze skupiny Pomi Casalmaggiore, kte-
rý vyvrcholení soutěže zorganizuje 
v Cremoně. Poté byly vytaženy z osu-
dí dvojice pro úvodní dějství play off 
a v některých případech to je opravdu 
síla! Například výše probíraný Che-
mik Police narazí na jiného giganta Fe-
nerbahce Istanbul a druhé duo mega 
protivníků tvoří dva další turečtí obři 
Vakifbank versus Eczacibasi! Hned 
zkraje k.o. bojů aktuálního ročníku 
Ligy mistryň tedy rozhodně je nač 
se těšit, termíny lákavých zápasů jsou 
9. až 11. a 23. až 25. února.
Los 1. kola play off Champions League 
žen 2015/16 (pavouk odshora dolů): 
Eczacibasi Istanbul - Vakifbank Istanbul, 
Lokomotiv Baku - Volero Curych, Che-
mik Police - Fenerbahce Istanbul, SC 
Drážďany - Dynamo Moskva, Uraločka 
Jekatěrinburg – Dynamo Kazaň, Atom 
Sopoty – Nordmeccanica Piacenza.

RYCHLÝ
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 AGELKA PODLE

ZAZN LO

Ani dvojblok prost jovských 
volejbalistek nezastavil vý-
born  hrající polské mužstvo.
 Foto: Josef Popelka

První rozhovor po konci na evropské scén
„Zaostávali jsme v blokování,“ vid l Miroslav ada

Marek SONNEVEND
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“ Spokojení s naším vystoupením 
v tomto ročníku Champions League 

samozřejmě nejsme, nicméně jde 
o realitu. Uvidíme, co bude dál...

Foto: Josef Popelka

 Quinto, můžete střetnutí zhod-
notit ze svého pohledu?

„Na tento zápas jsme se velice dob-
ře připravily a po kvalitním výkonu 
v Istanbulu očekávaly, že se nám poda-
ří svést i s týmem Police vyrovnanou 
bitvu. To se ale vůbec nepovedlo, sou-
peři jsme utkání příliš neztížily. Herně 
jsme nestačily a musím přiznat, že 
z hladké porážky jsem zklamaná.“

 V čem podle vás vězely příčiny o to-
lik horšího výkonu než na Eczacibasi?

„Hlavní rozdíl byl asi v tom, že 
jsme tentokrát nebyly schopné na 
soupeře pořádně zatlačit. Bohužel 
nám moc nevycházel servis, tím 
hosté většinou dobře přihráli a ná-
sledně svými útoky bez problémů 
bodovali, když naše obrana nezvlá-
dala ani nestíhala zasahovat. Naopak 
my jsme se útočně zdaleka tolik ne-
prosazovaly, byť příprava před utká-
ním opravdu byla důkladná. Snažily 
jsme se na maximum, jenže volej-
balová síla Chemiku jednoznačně 
převážila.“

 Jak by znělo ohlédnutí za ce-
lou základní skupinou letošní 
Ligy mistryň?
„Je potřeba připomenout, že jsme 
se dostaly do jasně nejtěž-
ší skupiny ze všech... V ostat-
ních byly maximálně dva špič-
kové týmy, zatímco v té naší se 
sešly hned tři super silné celky 
a my. Eczacibasi, Chemik i Casal-
maggiore mají navíc tu výhodu, že 
pocházejí z volejbalově nejvyspě-
lejších zemí současnosti Turecka, 
Polska a Itálie, tím pádem působí 
v nejkvalitnějších ligách Evropy 

a v podstatě každý týden hrají velmi 
náročné zápasy. Zatímco my se k ta-
kovým utkáním dostaneme převáž-
ně jen prostřednictvím Champions 
League. Pak je logické, že tyhle klu-
by mají oproti nám značnou výhodu 
v připravenosti na takto těžké bitvy, 
nemluvě o jejich síle hráčské, eko-
nomické i celkové. Všichni tři naši 
soupeři ze skupiny C jsou prostě tak 
vynikající, že by mě vůbec nepře-
kvapil jejich postup až do závěreč-
ného Final Four. My jsme proti nim 
získaly v šesti střetnutích jediný bod 
a to je bohužel málo, ačkoliv jsme dě-
laly všechno, co šlo. Taková je prostě 
realita.“

 Proč jste dva nejlepší výkony 
podaly zrovna proti Istanbulu?
„Tak to opravdu nevím, těžko říct... 
Asi šlo o náhodu. Že by nám právě 
Eczacibasi herně sedělo víc, než dal-
ší dva soupeři si nemyslím. Každé 
utkání je jiné a my jsme ze všeho 
nejlépe určitě zahrály v Turecku. 
Ostatní zápasy nám tolik ani zdaleka 
nevyšly. S tím se musíme vyrovnat, 
jít dál a vyhrát vše ostatní do konce 
sezóny v českých soutěžích.“

Quinta Steenbergen: „Jeden bod je málo.
 Ale dělaly jsme všechno, co šlo!“

PROSTĚJOV Narazila kosa na kámen. 
Odhodlání prostějovských volejba-

listek zopakovat parádní výkon 
z Istanbulu se tentokrát roztříštilo 
o skutečně vynikající hru 
Chemiku té absolutně nejvyšší 
mezinárodní úrovně. Pod ná-
porem stoprocentně koncen-
trovaného soupeře si Agelky 
téměř ani neškrtly a podlehly 

velmi hladce. Nejpůsobivější čás-
tí jejich produkce přitom určitě byly 
hezké útoky Quinty Steenbergen 
po bleskových nahrávkách Kathleen 

Weiss, ovšem na precizního favorita to nemohlo stačit. A nizo-
zemská blokařka VK se po skončení duelu logicky netvářila zrovna 
nadšeně.
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  SI ZŘEJMĚ SI ZŘEJMĚ 

né podobě a normálně by se po-
kračovalo v Lize mistryň s trvající 
touhou pokusit se v ní o nové postu-
pové překvapení. Druhá možnost
počítá s ekonomickými úsporami
a logickým ústupem do CEV Cupu, 
tedy druhého nejvyššího poháru
Evropy, při nadále maximálních cí-
lech na českém území.

PROSTĚJOV Základní fáze 
UNIQA extraligy volejbalistek 
vyvrcholila posledním osmnác-
tým kolem. A šlo o zakončení sku-
tečně strhující, jež nečekaně po-
změnilo předpokládané složení 
elitního kvarteta pro nadstavbu.
Olymp Praha potřeboval k potvr-
zení svého postupu do skupiny 
o 1. až 4. místo alespoň bod z těžké-
ho duelu s Olomoucí, jenže podlehl 
hladce 0:3 (-20, -14, -22). „Co říct, 
jsme smutní a to hned dvakrát. Po-
třebovali jsme dnes získat dva sety, 
což se nepodařilo. Přitom jsme hráli 
dobře do stavu 18:17 v první sadě, 
šanci pak měli i ve třetí. Za druhé 
jsem smutný z výsledku zápasu Ost-
rava versus Přerov nula tři, to mě ne-

napadlo ani ve snu. Nemůžeme ale 
plakat, situaci jsme si zavinili sami. 
Čeká nás nadstavbová část ve spod-
ní polovině, což nám určitě herně 
neprospěje,“ hořekoval trenér PVK 
Stanislav Mitáč.
„Jsem maximálně spokojený s vý-
sledkem i s předvedenou hrou. 
Dodrželi jsme taktické pokyny, 
dobře bránili a servírovali, všechny 
hráčky kvalitně útočily. Olymp se 
zvedal ve třetím setu, ale koncovku 
jsme zvládli. Utkání bylo celkově 
pohledné s kvalitními výměnami,“ 
pochvaloval si naopak lodivod UP 
Jiří Teplý, jehož tým díky triumfu 
v české metropoli skočil na druhou 
pozici tabulky. Z ní klesla na třetí 
post Ostrava kvůli nečekané porážce 

ve vlastní hale od Přerova 0:3 (-23, 
-18, -18). „Největší rozdíl byl v ser-
visu, my jsme podávali velice špat-
ně se dvanácti chybami na čtyři esa 
a Přerov hrál velice bojovně. Trestu-
hodně jsme přitom ztratili úvodní 
set vlastní nedůsledností a nedůra-
zem. Nikdy nesmíme přestat hrát, 
i když vedeme o sedm bodů, tam 
jsme hrubě podcenili koncovku. 
A v celém zápase jsme méně bojo-
vali i hráli špatně v poli,“ lamentoval 
zklamaný kouč TJ Zdeněk Pommer.
Jeho protějšek od kolektivu Preche-
zy mohl být naproti tomu nadše-
ný. „Jsme velice šťastní za vítězství 
v Ostravě, na kterou jsme v posled-
ní době neuměli zahrát. Byli jsme 
dobře připraveni, výrazně nám po-

mohl servis sester Kohoutových 
v koncovce první sady a také nadále 
jsme byli na podání výrazně lepší. 
Pro naše mladé družstvo je výborné, 
že odehrajeme v horní čtyřce šest 
těžkých utkání,“ radostně povídal 
Libor Gálík.
Na programu byl ještě přímý souboj 
o sedmé místo průběžného pořadí, 
v němž Šternberk nestačil na Frý-
dek-Místek 1:3 (-21, -14, 15, -18). 
„Dělali jsme si naděje, že bychom 
mohli proti Frýdku uhrát nějaké 
body, protože u nich jsme vedli jed-
na nula a prohráli jedna tři vinou 
nezvládnutí hlavami. Tentokrát byly 
první dva sety špatné, ale od třetího 
se holky chytly na servisu a začali 
jsme soupeři hodně škodit i agresiv-

nějším útokem. Bohužel to stačilo 
na zisk jediné sady,“ povzdechl si 
kormidelník šternberského Sokola 
Martin Hroch. „Střetnutí jsme měli 
pod kontrolou kromě třetího setu, 
kdy hráčky byly víceméně uspo-
kojené, polevily na soustředěnosti 
a soupeř zatlačil servisem. I ve čtvrté 
sadě byl začátek z naší strany špatný, 
ale pak zvítězila naše zkušenost. 
Holky se vzpamatovaly, začaly zase 
hrát a dovedly zápas k vítězství,“ zre-
kapituloval trenér Severomoravanek 
Leopold Tůma.
Ženy VK AGEL Prostějov měly 
mač proti SG Brno už dávno pře-
dehraný a základní část extraligy 
nakonec ovládly s výrazným ná-
skokem devíti bodů.  (son)

P erov vyplenil Ostravu a sko il do ty ky na úkor Olympu

Skupina o 1. - 4. místo
19. kolo

6. 2., 17:00 Prostějov - Přerov
6. 2., 17:00 Olomouc - Ostrava

20. kolo
13. 2., 17:00 Přerov - Ostrava

13. 2., 17:00 Prostějov - Olomouc

21. kolo
20. 2., 17:00 Olomouc - Přerov

20. 2., 17:00 Ostrava - Prostějov

22. kolo
5. 3., 17:00 Přerov - Prostějov
5. 3., 17:00 Ostrava - Olomouc

23. kolo
9. 3., 17:00 Ostrava - Přerov

9. 3., 17:00 Olomouc - Prostějov
24. kolo

12. 3., 17:00 Přerov - Olomouc
12. 3., 17:00 Prostějov - Ostrava

Skupina o 5. - 8. místo
19. kolo

6. 2., 17:00 Olymp - Šternberk
6. 2., 17:00 Královo Pole - Frýdek - Místek

20. kolo
13. 2., 17:00 Šternberk - Frýdek - Místek

13. 2., 17:00 Olymp - Královo Pole
21. kolo

20. 2., 17:00 Královo Pole - Šternberk
20. 2., 17:00 Frýdek - Místek - Olymp

22. kolo
5. 3., 17:00 Šternberk - Olymp

5. 3., 17:00 Frýdek - Místek - Královo Pole
23. kolo

9. 3., 17:00 Frýdek - Místek - Šternberk
9. 3., 17:00 Královo Pole - Olymp

24. kolo
12. 3., 17:00 Šternberk - Královo Pole
12. 3., 17:00 Olymp - Frýdek - Místek

Kalendáø
utkání
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KAPELA 5P ZAHRÁLA PÍSNĚ KAPELA 5P ZAHRÁLA PÍSNĚ 
„SOLIDNÍ I POKLESLÉ“„SOLIDNÍ I POKLESLÉ“

PROSTĚJOV Hudební klub Apollo 13 téměř přesně po roce 
přivítal opět na svém pódiu charismatického zpěváka, kytaris-
tu a skladatele Luboše Pospíšila s jeho mladou kapelou plnou 
energie. Skupina 5P uplynulý pátek opět přenesla posluchače 
do světa plného textové i hudební poezie a procítěných mu-
zikantských výkonů.  Koncert se nesl v komorním duchu a na 
parketu se „ploužilo“. PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl u toho.

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

Luboš Pospíšil a kapela 5P opět v Apollu excelovali.   Foto: Pavla Vašková

Luboš Pospíšil je pořád Luboš Pospíšil je pořád 
ve výborné forměve výborné formě
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Rozhovor se zajímavou osobností

●● Co nebo kdo stál u zrodu 
myšlenky vašeho vystoupení 
v Hotelu Plumlov?

„Byla jsem oslovena ředitelkou Ho-
telu Plumlov s žádostí, jestli bych 
se nezúčastnila jejich premiérového 
plesu. Jelikož mi termín vyho-
voval, pozvání jsem ráda přijala. 
Prostějovsko je blízko mého nového 
domova v Brně, ráda poznávám 
nová zákoutí. Navíc mi tato lokalita 
byla doporučena mým kamarádem 
Laďou Kerndlem, který zde rovněž 
vystupoval.“
●● Takže tady v našem prostě-
jovském regionu jste poprvé?
„Ano, takto úplně poprvé.“
●● Vystupujete na plese s atmos-
férou třicátých let, máte tuto 
dobu, její melodie a písničky 
ráda?
„Začnu koncem vaší otázky, melo-
die té doby mám opravdu moc 
ráda, dělám i swingové věci a mezi 
nimi je pár melodií z třicátých let. 
Mezi nimi je jedna písnička, kterou 
zbožňuji už od začátku mé sólové 
dráhy, jde o soundtrack k filmu 
Cotton club a jmenuje se Ill Wind. 
Tentokrát ovšem nezazní, protože 
jsem byla požádána o zařazení svých 
největších hitů. Takže swing, blues 
a takové ty ´přidžezlé´ melodie mi-
luji, a abych se vrátila k meritu vaší 

otázky, hudbu té doby mám ráda, ale 
asi by mě v ní nebavilo žít. Jsem ráda 
teď a tady.“
●● Jaké nové projekty chys-
táte v tomto roce, čím 
m o m e n t á l n ě 
žijete?
„Žiji rodinou 
a prací zároveň. 
Zrovna v té-
to době je aktuální 
zkouška nové role 
v původním muziká-
lu Sibyla, který 
bude mít premiéru 
v druhé polovině 
března. Jinak koncertuji 
v současné plesové sezóně, také 
jsem rozšířila, jak se dnes moderně 
říká, své portfolio o Golden Big 
Band Prague Petra Soviče, s nímž 
jsem započala intenzivní spolupráci 
v loňském roce. V polovině prosince 
jsme společně měli velký úspěšný 
koncert v pražském divadle Hy-
bernia. Chystáme i další projekty 
a kontinuálně mezi tím, coby běh na 
dlouhou trať, pracuji na nové desce.“
●● Poslední cédéčko vám vyšlo 
v roce 2013, můžeme se na novou 
desku těšit třeba už letos?

„Já vím, že strašně napínám své 
fanoušky a tímto je také prosím 
o trpělivost. Moc ráda bych řekla 
ano, ale nechci dopředu něco slibo-
vat. Spolupracuji totiž při její tvorbě 
s dalšími dvěma kamarády-muzi-
kanty. Všichni máme své rodiny 
a vlastní práci, takže dát dohromady 
tuto magickou triádu, aby vznikla 
nějaká krásná píseň, dá docela 
dost dřiny. Ale až jednou spatří 
nová deska světlo světa, bude stát 
za to!“

MOSTKOVICE Byť byl premi-
érový ples v kouzelných pro-
storách Hotelu Plumlov styli-
zovaný v duchu třicátých let, 
o kterém jsme informovali už 
v minulém čísle, sám od sebe 
velkým lákadlem, tím největším 
bylo bezesporu vystoupení po-
pulární zpěvačky Ilony Csákové. 
V průběhu jejího koncertu bylo 
hned na první pohled zřejmé, 
kolik hostů si našlo cestu zasně-
ženými silnicemi právě kvůli 
jejím známým písničkám. Ještě 
před vlastním vystoupením po-
skytla Ilona Csáková Večerníku 
exkluzivní rozhovor.

„Ráda žiji teď a tady,“ přiznala Večerníku 
na plese z třicátých let ILONA CSÁKOVÁ

pro Večerník 
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Foto: Josef Popelka

PROSTĚJOV Minulá středa patřila 
v kině Metro 70 studentům Art Eco-
nu. Právě v  tento den se totiž usku-
tečnila vernisáž výstavy uměleckých 
výtvorů nazvaná příznačně jako 
ARToviny. Tematicky rozličná akce 
se opakuje letos již osmým rokem 
a nabízí k nazření jako vždy okouz-
lující i dechberoucí díla nadaných 
středoškoláků. Dominují fotografie, 
nechybějí však ani kresby a malby...

Projekt Artoviny probíhá každoroč-
ně v duchu představení uměleckých 

prací místních kreativních žáků široké 
veřejnosti. „Škola disponuje několika 
uměleckými obory, které nabízejí výuku 
fotografování, počítačové grafiky, tvorby 
videa, figurální tvorby nebo třeba vý-
tvarné přípravy,“ uvedla exkluzivně pro 
Večerník llona Raková, ředitelka Střední 
školy Art Econ v Prostějově. V Metru lze 
tedy spatřit především výtvarné, grafické, 
designové a fotografické výtvory. Kromě 
toho proběhla ihned po zahájení módní 
přehlídka, na které studenti představili 
vlastní extravagantní návrhy šatstva.
Téma prací a samotné expozice je růz-
norodé. Podle ředitelky nemá smysl 
studenty a zájemce o prohlídku je-

jich děl omezovat na jediné téma. „Ve 
tvorbě žáků se prolíná estetické cítění 
a jejich samotný pohled na věc. Kdyby 
bylo zadáno jednotné téma, ochudili 
bychom tak spoustu studentů a těch, co 
se přišli na výstavu podívat,“ pozname-
nala Raková.
Jak se Večerník přesvědčil na vlastní 
oči, individualita byla znát v každém 
jednotlivém výtvoru. Ať už šlo o za-
jímavé fotografie ve warholovském 
stylu, malby propagačních značek 
prýštící barvami či fotky imitující 
slavné da Vinciho a Picassovy obrazy.
„Studenti to musejí dělat nejen hla-
vou, ale i srdcem, protože jde přece jen 

o umění,“ přidala ředitelka Art Econu. 
Vernisáž přitom absolvovali hlavně 
příbuzní žáků. „Výstava je moc pěk-
ná, líbí se mi. Je vidět, že se na té škole 
něco naučili,“ usmívá se Naďa Blahová, 
babička místní studentky Kateřiny, 
která se přišla podívat, co už její vnuč-
ka dokázala.
„I ten, kdo není odborník a milovník 
výtvarného umění nebo znalec fotogra-
fií, najde v dílech něco, co mu pohladí 
duši a udělá radost, když se na výtvory 
jen podívá,“ pronesla na závěr středeč-
ní slávy Ilona Raková s tím, že přijít se 
podívat může opravdu každý. Samotná 
výstava potrvá až do 3. března. 

 Studenti prezentovali již poosmé své výtvory

Tereza MACHOVÁ 
Pavla VAŠKOVÁ

Studenti Střední školy Art Econ v Prostějově vytvořili zajímavé fotografické imitace 
děl slavných umělců.  Foto: Tereza Machová

Krásná bubenice se opět se svým nástrojem téměř mazlila.  Foto: Pavla Vašková  



Mezi oceněnými členy IZS byli 
praporčíci Územního odboru Po-
licie ČR Prostějov Michal Mrázek 
a Dalibor Peterka, kteří v červnu 
loňského roku bez ohledu na ohro-
žení vlastního života a bez použití 
ochranných masek či dýchacích 
přístrojů vynesli muže z hořícího 
domu ve Smržicích. Do uzavře-
ného objektu museli vniknout ná-
silím, přičemž popáleného muže 
zachránili na poslední chvíli. Kdyby 

jejich pomoc přišla jen o něco poz-
ději, tak by majitel domu nepřežil. 
O tomto případu jsme podrobně 
informovali loni v létě. Neměli oba 
policisté obavy, že v hořícím domě 
zůstanou také? „Jistě něco takového 
nám hlavou určitě problesklo. Ale 
když jsme věděli, že uvnitř někdo je, 
jakýkoliv strach šel stranou. Povin-
nost a také touha tomu člověku po-
moci byly prostě silnější. Ostatně po-
máhat lidem je naše práce,“ vyjádřil se 
exkluzivně pro Večerník Michal Mrá-
zek. „Jsme rádi, když události skončí 
happy endem. A úterní ocenění před 
zaplněnou O2 Arénou bylo bonbón-

kem navíc. Fakt jsme si to užili, Spartě 
patří za takovou akci jen a jen podě-
kování,“ uvedl Dalibor Peterka.
Přímo na ledě se celé události účast-
nili i dva hokejisté s prostějovskými 
vazbami. „Když jsem přicházel do 
Sparty, moc jsem toho o této akci ne-
věděl, ale od prvního roku mohu říct, 
že je to úžasná věc. Sparta si zaslouží 
uznání za organizaci a vnímáte, že je 
to sledovanější okamžik. Chtěli jsme 

se předvést a udělat lidem radost, 
myslím si, že se nám to relativně po-
vedlo,“ svěřil se Večerníku po nájez-
dové výhře nad Olomoucí prostějov-
ský rodák Petr Kumstát.
V  další útočné formaci nechyběl pro 
změnu současný člen jestřábího kádru 
Michal Dragoun, jehož také celý nápad 
nadchl. „Jednalo se vlastně o dva zápasy 
a zpočátku jsem tomu nepřikládal větší 
váhu, tedy kromě toho, že se synovi 

strašně líbily naše dresy. (úsměv) Jakmi-
le ale představovali některé záchranáře, 
kteří za poslední rok předvedli něco vý-
jimečného, naskakovala mi husí kůže. 
A shodou okolností byl mezi oceněný-
mi i bratr mého velkého kamaráda Jar-
dy Kasíka, na obrazovce pak byl krátký 
šot o tom, co se mu povedlo,“ vyprávěl 
autor nedávného hattricku za Prostějov 
proti Slavii. Přímo na ledě vnímal zápas 
jako každý jiný, ale silné zážitky v něm 

zůstaly. „Musíte se soustředit na každé 
střídání, Sparta to ale měla hezky při-
pravené a skutečně s otevřenou pusou 
jsem sledoval, co tito hrdinové dokázali. 
Sám si moc nedokážu představit, že 
bych vlezl do hořící-
ho domu, nic nevi-
děl a hledal tam 
lidi, zaslouží si 
uznání,“ dodal 
Dragoun.

BRNO, PROSTĚJOV V jednom z ledno-
vých dílů populární televizní soutěže Nej-
chytřejší Čech zaujala na první pohled Petra 
Vavrouchová, rodačka z Prostějova. Mladá 
žena přezdívající se Lúmenn se srdnatě pro-
plétala nástrahami vědomostního klání Čes-
ké televize a dlouho se držela na průběžné 
druhé příčce. Smolné zaváhání v předpo-
slední disciplíně však této sympaťačce pro-
pustku mezi finálový půltucet nevystavilo. 
I tak se ale náš exkluzivní rozhovor nesl v dob-
rém rozmaru...

●● Na první pohled jste zaujala extrava-
gantním oděvem i jménem. Je to váš ži-
votní styl?
„Poslouchám metal a rock, takže mám módu 
s tím spojenou velmi ráda a běžně ji nosím. 
Na jméně nic extravagantního nevidím, je 
to určitě nezvyklé, ale pro mě osobně je to 
součást mě samotné, takže to tak dramaticky 
nevidím.“ (úsměv)
●● Jste rodačkou z Prostějova, máte po-
řád ke svému městu vztah?
„Úplně přesně jsem rodačka z Vyškova, pro-
tože v době mého narození se v prostějovské 
porodnici malovalo a byla proto zavřená. 
(smích) Ale v Prostějově jsem prožila celé 
svoje dětství, než jsem ve dvaceti odešla za 
studii do Brna a usadila se tam. Ale k měs-
tu mám silný vztah a ráda se do něj vracím 
i z toho důvodu, že tam žije celá moje ro-
dina. Líbí se mi, že je v něm hodně zeleně, 
krásná architektura a spousta nádherných 
přírodních zákoutí v okolí. Takže sem budu 
vždy ráda jezdit.“

●● Jak dlouhá byla cesta až do televizního 
finále soutěže Nejchytřejší Čech?
„Pro mě velmi, protože jsem se hlásila již 
do první řady... Sice jsem uspěla ve vědo-
mostním testu, pro soutěž mě ale nakonec 
nevybrali. Ve druhé řadě jsem asi zaujala 
pořadatele víc, povedl se mi test na plný po-
čet a nebylo už naštěstí na překážku ani to, 
že jsem vymetla hodně televizních soutěží. 
V první řadě asi chtěli víc neznámé neokou-
kané tváře, takže kvůli mé účasti třeba v AZ 
kvízu nebo Pekelné výzvě jsem musela rok 
počkat.“
●● Měla jste vítězné ambice?
„Samozřejmě jinak by to asi nemělo cenu. 
(úsměv)Ale věděla jsem, že konkurence 
bude obrovská a nebude tolik záležet na 
schopnostech či inteligenci, které mají všich-
ni soutěžící srovnatelné, ale spíš na štěstí 
a pevných nervech. Úspěchem by proto pro 
mě bylo dostat se alespoň do semifinále, 
kam postupovali všichni ti, kdo skončili na 
druhém místě.“ 

●● Mrzí vás moc zaváhání v křesle?
„Docela ano, ale po osmi hodinách ve studiu 
s různými přestávkami, kdy jsme čekali na 
ostatní soutěžící nebo na přestavbu scény, 
už jsem byla úplně vyčerpaná a nervy zapra-
covaly. Vstávali jsme hodně brzo, natáčelo se 
od rána, na jídlo člověk v tom vypětí nemá 
ani pomyšlení, takže v tom křesle na závěr mi 
prostě došly síly.“ 
●● Brala byste před startem čtvrté místo, 
které jste nakonec obsadila?
„Tak pořád beru jako velký úspěch dostat se 
vůbec do tak úzkého výběru mezi čtyřiadva-
cet ´nejchytřejších Čechů´ a nevypadnout 
jako první, takže čtvrté místo určitě nepova-
žuju za fiasko. Zpětně bych se asi pořádněji 
najedla a zkusila se míň nervovat... (smích) 
Třeba by to dopadlo lépe, ale i tak jsem ráda, 
že jsem v soutěži vůbec byla. Je to pro mě 
jeden z hodně důležitých okamžiků v živo-
tě a považuju za velkou čest bojovat o post 
Nejchytřejšího Čecha s tolika inteligentními 
lidmi.“

Z výsledkového hlediska se týmu kou-
če Miroslava Čady skoro vůbec neda-
řilo, což se však s ohledem na extrém-

ní sílu všech tří soupeřů v základní 
skupině dalo víceméně čekat. Přesto 
po minulé super sezóně se skole-
ním Rabity Baku, Chemiku Police 
i Dynama Kazaň panoval mírný 
optimismus, že nějaké to senzační 
vítězství Agelky opět urvou. Jenže 
zázraky se ani ve sportu zdaleka ne-
dějí každý rok.
Tudíž nastoupila nekompromisní 
realita, což konkrétně znamená čtyři 
hladké prohry 0:3 (dvakrát Police, jed-
nou Eczacibasi, jednou Casalmaggio-
re), jednu přijatelnější porážku 1:3 
(Pomi) a jedno nejtěsnější podlehnutí 
2:3 ze tří nevyužitých mečbolů na 
bombastickou výhru 3:1 (Istanbul). 
V součtu tedy šest porážek, jediný 
získaný bod a skóre 3:18, tudíž druhá 
nejhorší bilance za osm let působení 
„vékáčka“ v Lize mistryň. Hůř české 
šampiónky dopadly pouze v sezóně 
2012/2013, kdy vůbec nebodovaly.
Ovšem jak už bylo řečeno, rozhodně 

nejde o žádný propadák, neboť zasko-
čit největší favority soutěže se skuteč-
ně povede jen výjimečně a při (téměř) 
dokonalém výkonu outsidera, za nějž 
Prostějov v tak nabité společnosti chtě 
nechtě platil. Zároveň je však nutné si 
přiznat, že zcela vynikající představení 
Weiss a spol. ukázaly v jediném ze šesti 
utkání ve zmíněném Turecku. Výbor-
ně zahrály ještě doma proti Eczacibasi, 
ale jinak po pravdě nešlo o žádnou vo-
lejbalovou hitparádu, byť je potřeba 
zohlednit rovněž fakt, že špičkový sok 
vás ani nemusí k ničemu pustit. Leč 
i tak musíme připustit, že hned čtyři-
krát AGEL nevystoupil z herního prů-
měru a nepřekročil svůj stín.

Sice jde o kruté hodnocení, ale taková 
je prostě realita, se kterou se teď celý ha-
nácký oddíl musí vyrovnávat. A je dost 
možné až pravděpodobné, že nemilo-
srdné vyznění letošní Champions Lea-
gue bude mít vliv na jeho další chod. Na-
štěstí nikoliv v existenčním slova smyslu, 
avšak nejspíš se změní mnohé. Ostatně 
sám kouč Čada krátce po závěrečném 
duelu s Chemikem připustil, že VK ne-
musí od příštího ročníku v Lize mistryň 
vůbec působit. A o to přesně jde.
Jak Večerník zjistil, momentálně 
existují dvě varianty, mezi nimiž 
klubové vedení v součinnosti s titu-
lárním partnerem rozhoduje. První 
možnost by vše zachovala v součas-

PROSTĚJOV Touha prostějov-
ských volejbalistek po ještě jedné 
vyrovnané bitvě či dokonce vý-
sledkové senzaci v letošní Cham-
pions League zůstala nenaplněna. 
V posledním šestém kole základní 
skupiny C evropské Ligy mistryň 
2015/2016 totiž Agelky nedokáza-
ly čelit preciznímu výkonu silného 
Chemiku Police, který v Prostě-
jově suverénně kraloval a odvezl 
si hladké vítězství potřebné k po-
stupu do play off. Tým VK zůstal 
v tabulce čtvrtý s jediným získa-
ným bodíkem.

V sestavách středečního utkání, hraného 
opět před kamerami ČT SPORT, se ne-
objevilo žádné překvapení. Oba týmy na-
sadily svou papírově největší kvalitu. A za-
čátek střetnutí byl naprosto vyrovnanou 
přetahovanou o každý bod. Jakmile však 
Agelky přestaly kazit podání (tři chyby 
z prvních čtyř servisů), hned získaly mír-
ný náskok (z 5:5 na 9:6). Soupeřky na to 
reagovaly zvýšením herního tlaku, čímž 
donutily do té doby skvělé vékáčko k ně-
kolika nepřesnostem. Tím favorit rychle 
srovnal na 10:10 a startovalo se nanovo. 
Domácím se ani poté nepodařilo úplně 
zachytit nápor Chemiku, jehož všech-
ny útočnice zakončovaly z velké výšky 
a těžko se bránily (14:17). Naděje svitla 
po okamžitém snížení na 16:17, leč ná-
sledující pasáž jednoznačně ovládli rozjetí 
hosté (17:24), jimž úvodní sada nakonec 
patřila docela s přehledem - 19:25 a 0:1.
Prostějovské bojovnice se ale nevzdá-
valy, zkraje druhé části například zlik-
vidovaly manko 3:5 na 5:5. Přesto na 
maximální kvalitu všech postů Police 
složitě hledaly recept, a jakmile zne-
jistěly přihrávkou, sok při smečovaném 
podání vynikající Montano výrazně 

odskočil pětibodovou šňůrou (5:10). 
Zanedlouho se sice Agelky vyhrabaly 
z nejhoršího (z 6:12 na 9:12), jenže 
polská družina se mohla opřít rovněž 
o lepší defenzivu, což jí pomohlo do 
nového trháku. Cuccariniho svěřenky 
hlavně dokázaly často zablokovat ob-
vyklou tahounku útoku Vargas, ovšem 
zdaleka nejen ji. Tím pádem převaha 
loni čtvrtého mančaftu Ligy mistryň 
rostla až k naprosto jednostrannému 
vyústění setu číslo dva - 14:25 a 0:2.
České šampiónky příliš chybovaly, a po-
kud chtěly pomýšlet na zdramatizování 

duelu, nutně potřebovaly nějaký pozitiv-
ní impuls. Ten však bohužel nepřicházel, 
přičemž Čadova parta výborně šlapají-
címu protivníkovi ještě sama pomáhala 
nevynucenými hrubkami i některými 
zbytečnými nedorozuměními. To vše 
vedlo k dalšímu bolestně dlouhému úni-
ku Havelkové a spol. z 2:1 na 2:8. Zdálo 
se, že je rozhodnuto, a ačkoliv Agelky ješ-
tě zvedly hlavy (7:10, 12:14), na obrat to 
nestačilo. Favorizovaný soubor v závěru 
obnovil svou předchozí jistotu, mač 
tudíž dospěl k rychlému závěru - 18:25 
a 0:3.

VK PV
CH POL 0:3

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 5:5, 7:5, 
9:6, 9:8, 10:10, 12:11, 12:13, 13:15, 
14:17, 16:17, 16:19, 17:24, 19:25. 
Druhý set: 3:3, 3:5, 5:5, 5:10, 6:12, 
9:12, 10:16, 11:19, 12:21, 14:22, 
14:25. T etí set: 2:1, 2:8, 5:9, 7:10, 
8:13, 12:14, 12:16, 15:18, 15:20, 
18:22, 18:25.

volejbal36 navštivte stále více oblíbenější inter  

QUINTA STEENBERGEN
Jako jediná z prostějovského týmu dokázala vyrovnaně držet 
krok s výtečně hrajícími favoritkami Chemiku Police v posledním 
utkání základní části tohoto ročníku Champions League. Leccos 
napovědělo, když úvodní tři body VK v těžkém duelu zazname-
nala právě nizozemská blokařka perfektními útoky středem 
sítě. I nadále se pak emotivní ple- jerce dařilo ve všech 
činnostech, především ona držela aspoň trochu na-
hoře jinak dost zplihlý prapor 
hanáckého družstva. Nako-
nec dosáhla dvanácti bodů, 
z toho devíti vítězných útoků 
při vysoké úspěšnosti šestapa-
desáti procent, dvou bodových 
bloků, jednoho esa a celkové užitečnosti 
plus devět, což bylo srovnatelné s největšími hvězdami soupeře.

 AGELKA  AGELKA PODLEPODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY

aneb pohledem Solange SOARES
„Jednou jste nahoře, jednou dole - tak to chodí v životě i ve sportu... Po výbor-
ném výkonu v Istanbulu jsme s holkama věřily, že dokážeme špičkovou hru 
zopakovat i proti Chemiku, jenže to nevyšlo. Úvod byl dobrý, pak se ale soupeř 
rozkoukal, začal hrát na opravdu nejvyšší možné úrovni a my jsme takové kva-
litě nedokázaly tentokrát čelit. Dělaly jsme chyby jak pod velkým tlakem Poli-
ce, tak vlastní nevynucené až zbytečné, tenhle zápas nám prostě moc nevyšel. 
Výsledek tím pádem vyzněl jasně a zaslouženě pro hosty. Jediný získaný bod 
ve skupině letošní Champions League je pochopitelně málo, snad každý však 
musí uznat, že protivníci byli strašně silní. Nezbývá než to vzít jako tvrdou reali-
tu a jít dál. Ve zbytku sezóny nás čeká plnění vítězných cílů v českých soutěžích.“
 SOLANGE SOARES, kapitánka VK AGEL Prostějov

Y

PROSTĚJOV Evropská Champions League 2015/2016 je pro 
volejbalistky VK AGEL definitivně minulostí. Za účinkováním 
prostějovských žen v nejvyšším poháru starého kontinentu 
se už Večerník jednou průběžně ohlíželi v půlce prosince, 
kdy byl dopředu jistý jejich konec po základní skupině. Teď 
si účinkování Agelek mezi klubovou elitou ještě jednou zre-
kapitulujeme a navíc se také zkusíme podívat, co s nimi na 
mezinárodní scéně bude dál...

Obchodní mediální partne i VK AGEL Prost jov

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Po předchozím utkání v Istanbulu jsme věřili, že i Chemiku můžeme být vyrovnaným 
protivníkem. Nicméně dnes jsme narazili na hodně vysokou kvalitu, zatímco nám se 
naopak nedařila téměř žádná herní činnost. Moc šancí jsme během zápasu neměli, 
hosté nás převyšovali v útoku i v obraně a naprosto zaslouženě zvítězili. Byli lepší po 
všech stránkách, my jsme vydařené představení na hřišti Eczacibasi nezopakovali.“

Giuseppe CUCCARINI - trenér Chemiku Police
„Jsem velmi spokojen, jak jsme zvládli tenhle pro nás nadmíru důležitý zápas. Po 
předchozí prohře 1:3 s Casalmaggiore jsme měli trochu obavy, ale výborným výko-
nem tady v Prostějově se nám je podařilo rozptýlit. Hráčky se přesně držely taktické 
strategie, skvěle útočily a celkově předvedly špičkový volejbal, za což jim chci podě-
kovat i pogratulovat.“

ZAZN LOZAZN LONA 
TISKOVCE...

Marek SONNEVEND
Debakl: Chemik kraloval, AGEL nesta il

                    HRÁÈSKÉ STATISTIKY TÝMOVÉ   

VK AGEL Prostějov vs. Chemik Police
Úsp šnost útoku: Prost jov 34 % - Police 48 %
Úsp šnost p ihrávky: Prost jov 62 % - Police 60 %
Podání - esa/chyby: Prost jov 3/9 - Police 2/6
Bodové bloky: Prost jov 3 - Police 11
Celková užite nost: Prost jov +17 - Police +40

Nejvíc bod : Quinta Steenbergen 
12, Barbora Gambová 8, Melissa 
Vargas 7, Tatsiana Markevich 6 - 
Helena Havelková 15, Madelaynne 
Montano 14, Stefana Veljkovi  9, 
Anna Werblinska a Agnieszka Bed-
narek-Kasza 7
Nejvíc bodových útok : Quinta 
Steenbergen 9, Barbora Gambová 
8, Melissa Vargas 6, Tatsiana Marke-
vich 4 - Helena Havelková a Madela-
ynne Montano 12, Stefana Veljkovi , 
Anna Werblinska a Agnieszka Bedna-
rek-Kasza 5
Nejvyšší úsp šnost útoku: Quinta 
Steenbergen 56 %, Barbora Gam-
bová 42 %, Sonja Borovinšek 33 % 
- Helena Havelková 57 %, Stefana 
Veljkovi  56 %, Agnieszka Bednarek-
-Kasza 50 %

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ
Nejvíc bodových blok : Quinta 
Steenbergen 2, Tatsiana Markevich 1 – 
Stefana Veljkovi  4, Helena Havelková 
3, Anna Werblinska 2
Nejvíc es: Melissa Vargas, Quinta 
Steenbergen a Tatsiana Markevich 1 
– Madelaynne Montano a Agnieszka 
Bednarek-Kasza 1
Nejvyšší úsp šnost p ihrávky: Tat-
siana Markevich 70 %, Julie Ková ová 
67 %, Barbora Gambová 53 % - Anna 
Werblinska 67 %, Mariola Zenik 64 %, 
Helena Havelková 53 %
Nejv tší užite nost: Quinta Steen-
bergen +9, Barbora Gambová +4, Tat-
siana Markevich +3, Sonja Borovinšek 
a Nina Herelová +2 – Madelaynne 
Montano +12, Helena Havelková +9, 
Stefana Veljkovi  +7, Anna Werblinska 
a Agnieszka Bednarek-Kasza +5

OVÉ   

PROSTĚJOV Byť už volejbalistky Prostějova nemohly nic změnit na svém 
nepostupu do play off letošní Champions League, dorazila na jejich poslední 
střetnutí ve skupině více než tisícovka fanoušků. Příznivci se těšili, jak Agelky 
minimálně potrápí favorizovaný Chemik Police a že ho třeba senzačně připraví 
o postup do play off. Nic takového se však nestalo a my teď nahlédneme do zá-
pasových statistik pro zodpovědění otázky, proč.
Z týmového hlediska měli hosté jasně navrch především v útoku a na bloku, zatímco 
přihrávka i servis vykazují u obou družstev takřka stejné hodnoty. Individuálně se 
v dresu klubového giganta z Polska nejvíc prosazovaly česká smečařka Hel-
ena Havelková a kolumbijská univerzálka Madelaynne Montano, kterým na 
straně českého kolektivu sekundovala jediná Quinta Steenbergen. Právě fakt, 
že nejčastěji bodující plejerkou VK byla blokařka, o lecčem svědčí. Obvyklou 
tahounku Melissu Vargas vyspělý protivník ubránil na pouhých sedmi bodech!   
 (son)

Police táhla dvojice Havelková - Montano

KRUTÁ SEZÓNA AGELEK V LIZE MISTRYŇ    SI ZŘEJMĚ 
VYBERE NEPŘÍJEMNOU DAŇ

ANALÝZA
MARKA

SONNEVENDA

Jak Večerník zjistil, momentálně 
existují dvě varianty, mezi nimiž
klubové vedení v součinnosti s titu-
lárním partnerem rozhoduje. První 
možnost by vše zachovala v součas-

PROSTĚJOV Po osmidenní zápasové 
pauze se volejbalistky VK AGEL vrátí 
do kolotoče mistrovských utkání od-
vetou semifinále Českého poháru žen 
2015/2016. Proti VK UP Olomouc ji 
sehrají v domácím prostředí haly Sport-
centra DDM, a to ve čtvrtek 4. února od 
17:00 hodin.
Úvodní vzájemné střetnutí suverénně 
ovládl prostějovský favorit, jemuž úpéčko 
na svém hřišti podlehlo hladce 0:3 (-16, 
-18, -12). K postupu do finále tak obháj-
kyním trofeje z předchozích osmi let stačí 
v odvetném duelu jakékoliv vítězství či 
dokonce těsná porážka 2:3. V případě vý-
sledku 0:3 nebo 1:3 by pak na řadu musel 
přijít rozhodující zlatý set.
Agelky jsou každopádně z papírového hle-
diska jasně silnější, byť v posledním kole 
základní skupiny Champions League ne-
stačily na Chemik Police 0:3. Naopak olo-
moucké družstvo se zaskvělo v prvním os-
mifinále CEV Cupu přemožením Paříže 
3:2, i když po odvetné prohře 1:3 ve městě 
nad Seinou nakonec vypadlo. Proti dru-

hému nejlepšímu klubu současné Francie 
však ukázalo, nakolik kvalitní volejbal do-
káže předvádět. „Olomouc potkáváme už 
počtvrté v letošní sezóně, tím pádem se 
známe opravdu dobře. V minulých vzá-
jemných střetnutích se nám hodně dařilo 
a jim to moc nešlo, takže jsme všechny tři 
dosavadní souboje měli jednoznačně pod 
kontrolou. Což ale neznamená, že to tak 
musí být znovu. Stávající kádr UP totiž ur-
čitě má zajímavý potenciál,“ varoval před 
podceněním trenér Miroslav Čada.
Bez ohledu na fakt, že jeho svěřenkyně ten-
tokrát nemusí k finálové účasti v Českém 
poháru nutně triumfovat, bude od nich 
vyžadovat maximální kvalitu. „O uplynu-
lém víkendu holky dostaly volno, aby si 
odpočinuly, a teď je potřeba zase jet napl-
no. Od každého zápasu do konce tohoto 
ročníku očekávám náš co nejlepší výkon 
s minimem zbytečných chyb, rozhodně 
nechceme v českých soutěžích prohrávat. 
Samozřejmě to platí už pro nadcházející 
pohárové semifinále,“ řekl Čada důrazně. 
 (son)
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>>>dokončení ze strany 29
Pro Agelky letos Precheza rozhodně není příjemným soupeřem, v obou dosavad-
ních vzájemných zápasech aktuální sezóny je hodně trápila. „Přerov má v tomto 
ročníku opravdu dobře poskládaný tým a opakovaně předvádí velmi solidní vo-
lejbal, jeho průnik do horní extraligové čtyřky určitě není náhodný. Opírá se jak 
o kvalitní blokařky, tak o mladé dravé útočnice, nahrávačský post během podzimu 
posílil o naši bývalou členku Šárku Kubínovou. Rozhodně jde o nebezpečného 
protivníka,“ nepochybuje prostějovský kouč Miroslav Čada. „Současně však vím, 
že pokud k zápasu přistoupíme zodpovědně a podáme špičkový výkon, měli by-
chom mít volejbalově navrch. Přesně to chceme,“ zdůraznil Čada.  (son)

Extraligovou nadstavbu zahájí... 

Pondělí 1. února 2016
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zjistili jsme

PROSTĚJOV Na půl těla ochrnutý 
Pavel Jakubčík, o jehož osudu Večer-
ník již několikrát informoval, měl na 
konci loňského roku po dlouhé době 
opět důvod k úsměvu. Po brutálním 
napadení opilým Romem na ubytov-
ně v Olomoucké ulici se bez pomoci 
přítelkyně Nataši Balážové neobejde. 
Zásluhou prostějovské zastupitelky 
Milady Sokolové ovšem alespoň dů-
stojně oslavil Vánoce a příchod Nové-
ho roku. Co ale bude dál? 
„Věděla jsem, že zdravotní stav pana 
Jakubčíka není dobrý, netušila jsem 
ovšem, že jsou na tom společně 
s přítelkyní, která se o něj stará, vel-
mi špatně i finančně, že jim zbývá 
1 600 korun měsíčně na jídlo. To 
jsem se dočetla až ve Večerníku,“ 

svěřila se Milada Sokolová, která 
se oběti trestného činu rozhod-
la pomoci. „Má pomoc byla velmi 
konkrétní a v dané situaci téměř 
zanedbatelná. Před Štědrým dnem 
a Silvestrem jsem na základě dohody 
s přítelkyní pana Jakubčíka pořídila 
dva velké nákupy potravin a vánoč-
ního cukroví. Přišlo mi smutné, aby 
i během svátků měli strádat,“ dodala 
prostějovská zastupitelka a předsed-
kyně Okrašlovacího spolku města 
Prostějova. „Pan Jakubčík byl ve špat-
nou dobu na špatném místě. Je až 
neuvěřitelné, jaké náhody ovlivňují 
naše životy. Doufám, že se mu bude 
dařit lépe a že se jeho situace i po fi-
nanční stránce zlepší,“ přeje si Milada 
Sokolová. 

Její nezištné pomoci si velice váží pe-
čovatelka a přítelkyně Pavla Jakubčíka. 
„Z celého srdce paní Sokolové děkuji, 
jenom díky ní jsme měli důstojné Vá-
noce. Vděční můžeme být také po-
jišťovně, která darovala Pavlovi 
nový invalidní vozík. Jsem ráda, že 
dobří lidé na tomto světě ještě žijí,“ 
svěřila se Večerníku dojatá Nataša 
Balážová.  (mik)
Objeví se ještě další dob-

rý člověk?
Kontaktuje

PROSTĚJOVSKÝ
Večerník na čísle 

608 723 851,
nebo e-mailu

redakce@vecernikpv.cz!

Oběti pomohla 
DOBRÁ SRDCE
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bych vlezl do hořící-
ho domu, nic nevi-
děl a hledal tam 
lidi, zaslouží si 
uznání,“ dodal 
Dragoun.
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EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Pavel Jakubčík na novém vozíku od po-
jišťovny jsou společně s přítelkyní Nata-
šou Balážovou vděční i za lidskou pomoc 
od prostějovské zastupitelky.    
  Foto: Michal Kadlec

Prostějovská rodačka sahala po vítězství v soutěži České televize

„Zpětně bych se asi pořádněji najedla a zkusila se míň nervovat,“ 
svěřila se v exkluzivním rozhovoru pro Večerník LÚMENN 
➢ z titulní strany

exkluzivní
interview

pro Večerník
Zdeněk
VYSLOUŽIL Lúmennka se ráda toulá i přírodou...  

 Foto: archiv P. Vavrouchové

HOKEJOVÁ SPARTA
VZDALA HOLD TAKÉ PROSTĚJOVSKÝM POLICISTŮM
A přímo na ledě u toho byl místní rodák i člen Jestřábů 

PROSTĚJOV, PRAHA Velkolepou show uspořádala ho-
kejová Sparta pro ty, kteří každodenně nasazují životy za 
ostatní. Hned dva své extraligové duely - předminulý pátek 
s Chomutovem a uplynulé úterý s Olomoucí - totiž věnovala 
už posedmé v řadě složkám Integrovaného záchranářského 
systému. A letošní ročník měl i prostějovskou příchuť! Nejenže 
u toho v dresu slavného klubu byli odchovanec místního ho-
keje Petr Kumstát a člen současného kádru Jestřábů Michal 
Dragoun, ale hlavně i dva prostějovští policisté!  

původní zpravodajství
pro Večerník
Martin ZAORAL
za přispění 
Jiřího 
MOŽNÉHO Dalibor Peterka a Michal Mrázek se v úterý společně s dalšími oceněnými hasiči, záchranáři a vojáky usadili 

v hledišti O2 areny.  Foto: Facebook

PROSTĚJOV Tak to je škoda. 
Učitelka chemie i biologie na 
Reálném gymnáziu a základní škole města Prostějova Radka Mikešová 
svoji kolegyni z Gymnázia Jiřího Wolkera Ivanku Hájkovou nenapodo-
bí a v soutěži o titul nejoblíbenějšího učitele České republiky nezvítězí. 
Rozhodlo o tom krajské kolo soutěže. 
Uplynulý čtvrtek se ve Vlastivědném muzeu v Olomouci utkala šestice kan-
torů nominovaných na cenu Zlatý Ámos. Studenti, kteří jednotlivé učitele do 
soutěže nominovali, měli v pěti minutách obhájit, proč si vybrali právě je. Ná-
sledoval pětiminutový rozhovor mezi pedagogy a zástupci poroty. Do semifi-
nále z Olomouckého kraje postoupili dva z půltuctu učitelů, Radka Mikešová 
mezi nimi bohužel nebyla. 
„Už samotná nominace mě velice potěšila, studenti kvůli ní museli sebrat 
stovku podpisů. Pokud zjistíte, že alespoň tento počet vás považuje za dob-
rého učitele, tak je to pro vás určitě skvělý pocit,“ usmála se den po události 
Radka Mikešová. Že není z výsledku nikterak přehnaně smutná, potvrdila
i její další slova. „Samotná účast v soutěži pro mě byla velmi příjemným zá-
žitkem a chtěla bych za ni všem žákům poděkovat,“ vzkázala exkluzivně přes 
Večerník sympatická profesorka, které jsme na závěr popřáli, aby se počet 
jejích spokojených studentů stále zvyšoval...     (mls)

Radka Mikešová 
Radka Mikešová 

Z „REÁLKY“ ve Z „REÁLKY“ ve 

Zlatém Ámosovi 
Zlatém Ámosovi 

SKONÈILASKONÈILA

Ivanku Hájkovou nenapodobí...

Foto: archiv R. Mikešové
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PROSTĚJOV Plných jednatřicet bodů 
dělilo před posledním vzájemným 
soubojem sezóny hokejisty Prostějova 
a Mostu. Nebýt nedávné kontumační 
výhry mužstva z Podkrušnohoří, získa-
li by Jestřábi za úvodních čtyřiačtyřicet 
kol přesně dvojnásobný bodový zisk 
a byli jasnými favority střetnutí. Ani 
zdaleka se ovšem uplynulou středu 
nejednalo o jednostrannou záležitost. 
Hosté totiž nepůsobili dojmem, že pr-
voligovou tabulku uzavírají, naopak 
hned několikrát výrazně zahrozili. 
V koncovce však selhávali a díky úspěš-
nému obratu v polovině střetnutí tak 
všechny body zůstaly na Hané. Společ-
ně s příznivými výsledky z dalších arén 
v rámci 45. kola to pro Jestřáby zname-
nalo aktuální posun na pátou pozici.
Svěřenci trenéra Přecehctěla se chtěli nece-
lým patnácti stům fanoušků revanšovat za 
zpackaný sobotní duel proti Kadani, dlou-
ho se však proti pozornému, aktivnímu 
a spolupracujícímu soupeři nemohli pro-

sadit. S výjimkou Šlahařova úniku si žád-
nou vyloženou příležitost nevypracovali 
a půl sekundy před koncem úvodní části 
přišla studená sprcha. Kubinčák vyslal 
do útoku Havlíčka, ten se prosmýkl mezi 
beky až před Horčičku a svůj blafák zakon-
čil bezchybně - 0:1. Radovat se mimo jiné 
mohl i letní Jestřáb Tomáš Rod. Už před 
ním se do úniku hnal Černý, po návratu 
z trestné lavice však nebezpečně neza-
končil. 
Ani ve druhé části nechybělo moc, aby 
vedení Severočechů bylo dokonce dvoj-
násobné, po Smolkově pokusu se rozezvu-
čela branková konstrukce. To už v domácí 
sestavě scházel Šlahař, jenž s bolestivou 
grimasou a bez rukavic odkráčel do kabin. 
Jeho místo ve třetím útoku zaujal Domi-
nik Volek. Prostějovu pomohla zpátky 
do utkání přesilová hra. Za držení Čuříka 
usedl na trestnou lavici Hora a práci celého 
útočného tria dokonal přesným zakonče-
ním Venkrbec - 1:1. Pro šestadvacetiletého 
forvarda to byla již patnáctá trefa v sezóně 
a osamostatnil se tak na čele oddílového 
pořadí střelců. To se psal úvod třicáté mi-
nuty a již o necelých pět minut později se 
domácím podařilo překlopit stav na svou 
stranu. Stalo se tak jen pár okamžiků poté, 
co se z trestné lavice vrátil zpět do hry Pro-

tivný, hosté se navíc dopustili faulu a hrálo 
se při výhodě šesti proti pěti. Jakub Illéš 
toho využil, dostal se do úniku a potvrdil, 
že doma se mu neskutečně daří. Bodoval 
v posledních čtyřech zápasech na prostě-
jovském ledě, zatímco venku se do statistik 
zapsal naposledy v polovině prosince, a sa-
mostatný únik přetavil ve svou jubilejní de-
sátou branku sezóny - 2:1. Tyto dva rychlé 
údery krátce po sobě mohly být počátkem 
ostré kanonády, nic takového se ovšem ne-
stalo a naopak gólový účet už byl vyčerpán. 
A to přesto, že v poslední části nebyla 
o zajímavé momenty taková nouze. Činili 
se prostějovští beci, když Drtina i Protivný 

vysílali nebezpečné projektily, se všemi si 
ale Mouček poradil. Na opačné straně se 
při oslabení vytáhl rovněž Horčička a hos-
tující faul čtyři a půl minuty před koncem 
dodal Jestřábům klid do koncovky. Hosté 
to ještě zkusili bez gólmana a také si minu-
tu před koncem vzali oddechový čas, poté 
to domácí i za cenu zakázaného uvolnění 
zkusili do odkryté klece. V posledních 
sekundách se udála na prostějovském 
brankovišti pořádná mela, při níž se strážce 
prostějovské svatyně ocitl v nehokejové 
pozici a také bez masky, výsledkem bylo 
vykázání hry do středního pásma a defini-
tiva, že body se dělit nebudou.  (jim)

se v nejlepší šestce, abychom šli přímo do 
čtvrtfinále. Teď sezóna graduje, a proto se 

celou sezonu hraje, aby se 
mužstvo dostalo do play 
off, základní část je vlast-

ně pouze taková 
příprava.“ 
(úsměv)

PROSTĚJOV Už jen dva týdny 
a kousek zbývají do okamžiku, než 
se definitivně uzavře základní část 
první hokejové ligy. Do té chvíle 
ještě musejí prostějovští hokejisté 
sehrát tři domácí a stejný počet ven-
kovních střetnutí, přesně třetinu 
z tohoto množství odčerpají v tom-
to týdnu. Nejprve totiž ve středu od 
18 hodin přivítají na vlastním ledě 
Havířov, poté se v sobotu od 17 ho-
din představí v Litoměřicích.
Slezané se na prostějovské půdě 
představí znovu po téměř třech 
měsících. A tehdy to byl úspěšný 
výjezd, Jestřábi po nevydařeném 
výkonu padli 1:4. Dvěma asistencemi 
se na tom tehdy podílel i prostějovský 
rodák Václav Meidl, jenž dorazí 
v soupeřově dresu i tentokrát.
Havířovští v tomto ročníku vystřídali 
hned pětici brankářů a nejvíce toho 
z nich odchytal Marek Laco. Slov-
enská posila se může pyšnit téměř 
třiadevadesátiprocentní úspěšností 
a průměr pod dvě a půl branky na 
zápas, téměř stejné množství minut 
odchytal i Petr Matoušek.
Středeční soupeř Prostějova se 
v posledních třech duelech trápí 
a uhrál za toto období jen dvě prohry 
v prodloužení a na nájezdy, i proto 
se po výtečném období od konce 
prosince do poslední čtvrtiny ledna 
znovu propadl místo elitní šestku. 
Přitom během tohoto úseku vyhrál 
soubor Štefana Mikeše a Martina 
Janečka osm z devíti soubojů, když 
nestačil jen na České Budějovice.
Havířovská ofenziva stojí zejména na 
triu Petr Kanko, Antonín Pechanec, 
Daniel Štumpf, které dohromady za-
znamenalo už více než sto kanadských 

bodů. A prvně jmenovaný o svých 
schopnostech přesvědčuje i v extral-
ize, když se vítěznou brankou podílel 
na třinecké výhře ve Zlíně.
Po přímé bitvě o šesté místo mezi 
dvěma tabulkovými sousedy přijde 
pro Jestřáby další těžký souboj, 
k němuž budou muset zajíždět 
kousek za Prahu. Konkrétně do 
Litoměřic, kde se postaví domácím 
„Kališníkům“.
Při střetnutích mezi těmito dvěma 
po celou aktuální sezónu platilo, že 
domácí mužstvo bralo všechny body. 
Na Hané se radovali Jestřábi 3:1 a 5:2, 
naopak venku prohráli v poměru 2:5.

Litoměřice působí v tomto ročníku 
jako farma Hradce Králové a útočnou 
vozbu táhne velezkušený Jaroslav Kal-
la. Šestatřicetiletý útočník již stihl pos-
bírat deset branek a hned šestadvacet 
nahrávek, přes třicet kanadských bodů 
se díky vyrovnané bilanci šestnácti tref 
a sedmnácti asistencí dostal i Zdeněk 
Doležal. A trio nejproduktivnějších 
hokejistů doplňuje, s jíž výraznějším 
odstupem, čtyřiadvacetibodový 
Lukáš Nedvídek.
Gólmanskou jedničkou je pro tento 
ročník Jaroslav Pavelka, jenž vychytal 
celkem dvacet vítězství. Naopak trio 
Tomáš Král, Adam Svoboda, Mar-

tin Michajlov bylo při svých spo-
radických startech velice neúspěšné 
s úspěšností kolem pětaosmdesáti 
procent a průměrem od čtyř do pěti 
branek. I proto disponují výrazně 
záporným skóre a jejich defenziva je 
čtvrtou nejhorší, hned za Mostem, 
Šumperkem a Ústím nad Labem.
V posledních dvou zápasech se 
ovšem Středočechům podařilo 
zvítězit, když uspěli na ledě Přerova 
i doma proti Kladnu, také díky těmto 
dvěma úspěchům se propracovali na 
deváté místo a v tuto chvíli ztrácejí na 
Jestřáby přesně šest bodů. Tedy o pět 
víc než Havířov.  (jim)

TŘEBÍČ, PROSTĚJOV Sinusoida 
výsledků prostějovských hokejistů 
pokračovala na Vysočině. Dva dny 
po nečekané domácí prohře s Kadaní 
navázali na stejně překvapivou výhru 
na Slavii a podruhé v řadě brali z ven-
kovního stadionu všechny tři body. 
Souboje Jestřábů s Třebíčí jsou v tom-
to ročníku chudší na góly a čtvrtý 
vzájemný souboj byl v tomto směru 
nejextrémnější. Skóre se sice měnilo 
v každé třetině, vždy však pouze jednou. 
A to přesto, že na brankáře mířilo více 
než sedmdesát střel. V tomto směru měli 
jasnou převahu domácí, ovšem Luboš 

Horčička si oproti Kadani počínal v bran-
kovišti mnohem jistěji a pustil za svá záda 
jediný kotouč.
V třebíčském brankovišti se představil 
Karel Vejmelka a první navštívenku mu 
poslal Luňák. Šestadvacetiletý spolu-
majitel klubu si připsal sedmý kanadský 
bod v posledních sedmi utkáních, když v 
polovině patnácté minuty úspěšně dora-
zil Drtinovu střelu od modré - 0:1.
Domácí se snažili kontrovat na konci 
úvodní části, zejména Přibyl si ovšem na 
gólmanovi Prostějova vylámal zuby. Na 
svůj úspěch si tak ještě museli počkat. 
Podobně to dopadlo i na počátku druhé 
třetiny, kdy se před Horčičkou utvořil 
chumel, ale předloňský extraligový šam-
pion puk za sebe nepustil.
Svůj první start v prostějovském dresu 
ozdobil Daniel Kolář úderem do oblasti 
hlavy a krku oceněným na dvě plus deset 

minut, avšak o většinu přesilovky se sami 
připravili. A už za plného stavu výrazně 
zahrozili Krejčík se Šlahařem, chvíli po 
nich i Novák. Přibližně minutu před 
pauzou došlo přeci jen na vyrovnání. 
Pokorný se přes duo Štindl, Čech dostal 
k puku a nadvakrát se mu přeci jen po-
dařilo kotouč dopravit až za brankovou 
čáru - 1:1.
Třebíč je týmem, který nastřílel nejméně 
branek ze všech prvoligových účastníků, 
a ani v poslední části nedošlo na přílišné 
množství opravdu vyložených šancí. 
A protože se vylučovalo pouze jednou 
na každé straně, rozhodlo se při hře 
v pěti na obou stranách. A to už v mo-
mentě, kdy to vypadalo na prodlouže-
ní. V závěrečném dějství se Jestřábům 
podařilo vyrovnat střelecké aktivitě 
soupeře a odměna přišla třiaosmdesát 
sekund před koncem. Zčistajasna se po 

třebíčském zaváhání a srážce dvou spo-
luhráčů dostal k puku Jakub Šlahař, jenž 
trochu se štěstím rozhodl o importu 
všech bodů na Hanou - 1:2. Domácí to 

sice ještě zkusili bez brankáře a vzali si 
i oddechový čas, leč návratu do zápasu 
se již nedočkali a dál zůstali mimo bránu 
zaručující vstup do play off. (jim)
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Benátky doplnili
Koèí s Hlaváèem

Benátky nad Jizerou (jim) – Na 
dva zkušené hráče se může ve zbytku 
sezóny spolehnout benátecký oddíl. 
Farma extraligového Liberce získala 
na hostování do konce sezóny obránce 
Václava Kočího i útočníka Jana Hlavá-
če, informaci přinesly oficiální stránky 
oddílu. Šestatřicetiletý Kočí si zahrál 
nejvyšší tuzemskou soutěž za Liberec, 
České Budějovice, Litvínov, Mladou 
Boleslav i Pardubice a nastoupil do ní 
k více než pět set padesátí střetnutím. 
Celkově dvojnásobný domácí šampi-
on má navíc vyřízen zpětný střídavý 
start do Mladé Boleslavi. A v posled-
ním možném termínu získaly Benátky 
i opravdu zvučnou posilu. Na hostová-
ní z pražské Sparty Praha totiž přichází 
devětatřicetiletý útočník Jan Hlaváč. 
Zkušený forvard v letošní sezóně 
nikde nenastupoval a může se tak ro-
zehrát před tím, než pomůže pražské 
Spartě ve vyřazovacích bojích. Mistr 
světa z let 1999 a 2005 má totiž vyří-
zený střídavý start zpět do extraligy. 
Autor zlatého gólu z norského šampi-
onátu odehrál v Česku téměř čtyři sta 
padesát zápasů, přibližně stejné množ-
ství přidal v zámořské NHL za New 
York Rangers, Philadelphii Flyers, 
Vancouver Canucks, Carolinu Hu-
rricanes, Tampu Bay Lightning a Na-
shville Predators.

Ústí trápí velká marodka
Ústí nad Labem (jim) – Aktuálně 
hned bez devíti hráčů se musí obejít 
trenérský štáb v Ústí nad Labem. Duo 
Miroslav Mach a Tomáš Mareš aktuál-
ně postrádá exprostějovského Daniela 
Sobotku a společně s ním i další kvarte-
to obránců Ondřej Smetana, Jan Pohl, 
Martin Vágner, Matěj Hes. Z útočníků 
se ocitli mimo led Antonín Melka, Jan 
Kloz, David Merta a David Tůma.

Havíøov posílili
Doudera s Jaškem

Havířov (jim) – Vedle Václava Me-
idla hlásí havířovský hokejový klub 
další dva příchody. Krátce před kon-
cem přestupního termínu se soupis-
ka „AZetu“ rozrostla o dva třinecké 
mladíky obránce Lukáše Douderu 
a útočníka Lukáše Jaška.

Lakosil se vrací do Nitry
Nitra (jim) – Šestatřicetiletý brankář 
Vlastimil Lakosil už nehájí barvy skot-
ského Dundee a z Britských ostrovů 
se vrátil zpět na Slovensko. V tamější 
elitní soutěži si znovu zvolil dres Nitry, 
v níž už strávil v minulosti alespoň část 
z pěti sezón. Do aktuálně třetího celku 
pořadí se vrací po několika měsících, 
v minulosti rovněž chytal za Třinec, 
Sarezu Ostrava, drážďanské Lachtany, 
Martin, Dolný Kubín, Skalicu, Mla-
dou Boleslav, České Budějovice, Arlan 
Kokshetau a v sezóně 2005/2006 i za 
Jestřáby Prostějov. Český i kazašský 
vicemistr si mimo jiné zahrál i na mist-
rovství světa dvacítek.

Novotného si
vytáhla Sparta

Praha (jim) – Po měsíčním rozehrání 
v prvoligových Benátkách nad Jizerou, 
kdy si mimo jiné musel protrpět šestigó-
lový výprask od Jestřábů, se Filip Novot-
ný vrátil zpět do nejvyšší domácí soutěže. 
Comeback si prožil proti Mladé Bolesla-
vi a hned se připomněl čistým kontem. 
Výhry se dočkal i proti Olomouci, byť si 
musel počkat až do nájezdů.

Mrázek zvolil Kladno
Kladno (jim) – Jana Hlaváče se kladen-
skému klubu nakonec získat nepoda-
řilo, byť už to vypadalo jako hotová věc, 
přesto mohou Rytíři představit jednu 
novou tvář – Jaroslava Mrázka. Třicetile-
tý obránce strávil většinu tohoto ročníku 
v Kadani, kde v šestadvaceti duelech stihl 
hned patnáct kanadských bodů, mimo 
to jedenáctkrát nastoupil v extralize za 
Chomutov. Nyní opět po téměř pěti 
letech obléká dres Středočechů, s nimiž 
hájí vedoucí pozici WSM Ligy.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

JESTŘÁB PODLE

Jiøí MIÈKA
– SK Horácká Slavia Tøebíè:

„Hodnotí se mi to velice těžko... Kluci 
šedesát minut dřeli a šli po bodech, vědí, 
že je teď potřebujeme. V první třetině 
jsme udělali chybu, že jsme nechali sou-
peře samotného před brankou, a on to 
Karlovi protlačil pod nohama. Na konci 
druhého dějství nás čtvrtá lajna vrátila do 
hry a ve třetí třetině jsme měli šance na to, 
abychom zápas rozhodli. Nepodařilo se 
a před koncem jsme udělali chybu, za kte-
rou jsme byli potrestáni.“

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Utkání se vyvíjelo tak, jak jsme očekávali. 
Byl to urputný boj o každý kousek ledu 
a vyhrálo mužstvo, které bylo šťastnější, 
ani bych si netroufl říct, že lepší. V závě-
ru jsme měli obrovské štěstí, když se dva 
hráči Třebíče srazili a kotouč, který mohl 
gólman vyrazit bokem, spadl na něj a po-
tom přímo do brány. Beru to jako šťastné 
vítězství, ale zase na druhou stranu, za to, 
jak jsme bojovali, jsme si nějaký bodík 
zasloužili.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Musíme si cenit hlavně výhry, bylo to 
pro nás nesmírně těžké utkání. Most při-
jel zodpovědně bránit a podnikat rychlé 
brejky, skoro padesát minut nám byl 
vyrovnaným soupeřem. Chvílemi měl 
více šancí a z naší strany to nebyl nejlepší 
zápas. Cením si ale, že jsme ho zvládli 
a získali nesmírně důležité tři body.“

Josef BERÁNEK
– HC Most:

„Od začátku to byl vyrovnaný zápas. 
Samozřejmě ovšem rozhodují góly 
a soupeř dal o jeden víc, a proto zví-
tězil. Vytvořili jsme si několik šancí, 
nedokázali jsme je ale proměnit, takže 
jsme prohráli. Je to náš dlouhodobý 
problém, proto prohráváme i zápasy, 
v nichž jsme lepší.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

SK TŘE 
JES PV 1:2

JES PV
HC MO 2:1

HC Havírov 2010

Hokejová pozvánka k ledu na 47. kolo WSM Ligy

6./71 b. umístìní a poèet bodù:

celková zápasová bilance:

aktuální série:

poslední výsledky:

nejproduktivnìjší hráèi:

brankáøská jednièka:

trenérský štáb:

zajímavost:

7./70 b.7./70 b.

19-2-10-15 19-2-10-15

36 zápas  bez výhry v nastavení 3 zápasy bez vít zství

nad Mostem 2:1
v Jihlav  1:3

na Kladn  2:5
s Benátkami 1:2 po nájezdech

Michal Dragoun 32 (11+21)
Matouš Venkrbec 30 (15+15)

Marek Drtina 28 (10+18)

Petr Kanko 39 (23+16)
Antonín Pechanec 33 (4+29)

Richard Diviš 31 (16+15)

Luboš Hor i ka 92,12%; 2,58 Marek Laco 92,96 %; 2,33

Kamil P ececht l a Ji í Vykoukal Štefan Mikeš a Martin Jane ek

Jediný celek horní poloviny tabulky, 
který disponuje záporným skóre

S týmem Slezan  se zp t na Hanou 
vrací dva velcí Prost jováci Václav 
Meidl a Martin Jane ek

Středa 3.2. v 18:00 hodin

vs.LHK Jestrábi LHK Jestrábi PROSTEJOVPROSTEJOV

   ÚSTY 

nou obranou a na dv  branky a t i body se 
Foto: Ji í Možný

S Prostějovem nebodovala ani třebíčská Slavia

Most trápilMost trápil, p ekvapení odvrátil Illéš

„Lepší než tam stát jako sněh ulák!“ulák!“
 nedělá

zonu hraje, aby 
ay off , základní část 
taková příprava...

čtvrtfinále. Teď sezóna graduje, a proto se
celou sezonu hraje, aby se
mužstvo dostalo do play 
off, základní část je vlast-

ně pouze taková 
příprava.“
(úsměv)

h j b
Foto:Ji í Možný

Rozhovor

s Tomášem 
Rodem
najdete na

www.
vecernikpv.cz

Ve středu přijede Havířov,Ve středu přijede Havířov, pak do LitoměřicSympa áka
chybí jen kousek

BERANI - 20.3. až 18.4. Okamžitě 
přestaňte kouřit, hrozí vám závažné 
zdravotní problémy! Už tak se po větši-
nu dne dusíte kašlem, což znepokojuje 
všechny, kterým na vás záleží. Život 
bez cigaret vám půjde, zvládnete i absti-
nenční příznaky.                                                  
BÝCI - 19.4. až 19.5. Nepouštějte se 
zbytečně do křížku se svými nadříze-
nými. Jednak nemáte příliš pevnou 
pozici, jednak nemáte ani jinou volbu 
zaměstnání. Své názory můžete prosa-
zovat mnohem kultivovanějším způso-
bem bez emocí. 
BLÍŽENCI - 20.5. až 19.6. Nelamte 
si hlavu s tím, kolik vyděláváte vy a kolik 
váš partner. Možná se vám někdo smě-
je, že domů přinášíte méně peněz, tím 
se ale rozhodně nemučte. Ostatně už 
na konci tohoto týdne se vám podaří 
najít brigádu. 
RACI - 20.6. až 21.7. Do jídelníčku 
zahrňte větší přísun vitamínů. Na tučná 
jídla zapomeňte, hlídejte si svoji figuru 
a hlavně zdraví. Zřejmě vás napadnou 
bacily, kterým odoláte jen těžko. V žád-
ném případě nemoc nepřecházejte, to 
by vás mohlo zabít.                                    

LVI - 22.7. až 21.8. Vyluštěte si křížov-
ku, přečtěte knihu nebo si zajděte do 
divadla. Hlavně proboha nestresujte, 
už tak stačí, že doma neustále mluvíte 
o práci. Každopádně se uklidněte a za-
čněte brát život s nadhledem a hlavně 
s humorem. 
PANNY - 22.8. až 21.9. Nepouštějte 
se do ničeho, co nemáte předem vy-
zkoušené. Budete se sice snažit rychle 
zbohatnout, ale lehce byste mohli pro-
vést něco, co by vás přivedlo do krimi-
nálu. Pamatujte, že zbohatnout se dá 
i pomalým tempem.                                      
VÁHY - 22.9. až 21.10. Přepadne vás 
silná bolest zubů, takže po delším čase 
musíte vyhledat pomoc dentisty. Jenže 
chrup vás ani tak nepřestane bolet ze 
dne na den, tudíž se pro okolí stanete 
nesnesitelnými. Vaše nálada bude pod 
bodem mrazu.                                     
ŠTÍŘI - 22.10. až 20.11. Pozor! Na 
obzoru je dědictví, o kterém jste neměli 
ani tušení. Očekávejte návštěvu notáře 
nebo právníka, který vám sdělí velmi 
radostnou novinu. Nečekaný zisk ma-
jetku i hotových peněz z vás udělá jiné-
ho člověka. 

STŘELCI - 21.11. až 20.12. Zami-
lujete se až po uši! Malým problémem 
ale je, že jste už zadáni. V tom případě 
raději odolejte veškerým svodům 
a spolehněte se více na současný vztah. 
Přece si nechcete pokazit svůj klidný 
a harmonický život.                                    
KOZOROHOVÉ - 21.12. až 19.1. 
Pomalé prodlužování dnů vám vnese 
do obličeje nějaký ten úsměv, už se ne-
můžete dočkat jara. To je ovšem ještě 
daleko, takže raději přemýšlejte o tom, 
kam s rodinou vyrazíte o víkendu na 
lyžování. 
VODNÁŘI - 20.1. až 18.2. Dostane 
se vám nečekané důvěry, váš šéf vás 
pověří velmi důležitým úkolem. Ani na 
chvíli nepřemýšlejte o tom, že byste ho 
nezvládli. Pusťte se okamžitě do díla, 
v případě úspěchu výrazně pokročíte 
ve vaší kariéře.  
RYBY - 19.2. až 19.3. Ostré spory 
s partnerem se vám tentokrát nevy-
hnou. Už dlouhou dobu prožíváte 
milostný románek bez mráčku, takže 
celkem logicky se objeví první bouřka. 
V tomto případě to buďte právě vy, kdo 
z hádky včas vycouvá...

Konstelace hvězd Prostějova
Většina Prostějovanů žije plesovou sezónou, což se určitě projeví na celkové slavnostní náladě. 
Pozor ale na přehnaná alkoholová opojení, ze kterých byste střízlivěli déle, než je vám milé. 
V pracovních povinnostech by se pak vše nemile odrazilo.

J
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ude váš den?
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MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ 
- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 1. DO 7. 2. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 14:00 hodin. Na Slunci lze pozorovat 
zajímavé útvary ve fotosféře i chromosféře (skvrny, protuberance, filamenty). Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 18:30 hodin a také ve středu od 
17:30 hodin. Dalekohledem D400 podnikneme vesmírnou výpravu „Ze života hvězd“ a prohlédneme si kolébky 
hvězd - mlhoviny, dále hvězdokupy, dvojhvězdy i hvězdný hřbitov – zbytek po výbuchu supernovy. V případě 
špatného počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: JAK SATURN PRSTENEC POZBYL. 
Vstupné 20 Kč.
● Výstavy STRHUJÍCÍ ZNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE a dále expo-
zici OPTIKA si můžete prohlédnout na začátku všech výše uvedených pozorování.

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Vrchoslavice, Němčice nad Hanou, Mořice
Dne: 11. 2. 2016 od  7:30 do 15:30 hodin. Vypnutá oblast: Vrchoslavice - část obce ve směru od č.p. 5 a 11 po 
konec obce směrem na Mořice. Němčice nad Hanou - celé ulice: Havlíčkova, Šafaříkova, Chmelín. Jednostran-
ně ulice Horní Brána od č. 271 po č. 420. Oboustranně ulice Zahradní od ulice  Šafaříkova po č. p. 133 a 471. 
Jednostranně Komenského áměstí od č. p. 64 po 59, včetně č. p. 168 (ZUŠ). Mořice - část obce ve směru od 
Vrchoslavic a Němčic ohraničená čísly 17, 41 a 180 (včetně zámku a areálu ZD). Odběratelské TS: Mořice ZD  
a Mořice sladovna.
Obec: Ptenský Dvorek
Dne: 17. 2. 2016 od 7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část chatové oblasti Ptenský Dvorek - lokalita Pod Sečí. 
Dne: 17. 2. 2016 od 7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část obce Ptenský Dvorek - lokalita RD a chat ve 
směru od pily na Růžov, ohraničená čísly 221, 92, 414, 60 a 413.
Obec: Lešany
Dne: 18. 2. 2016 od  7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část obce Lešany ve směru od Zdětína - pravá strana 
po č. 34 (u kapličky) včetně ulice směrem ke koupališti, levá strana po č. 175.
Obec: Kostelec na Hané
Dne: 19. 2. 2016 od  7:30 do 15:30 hodin. Vypnutá oblast: Kostelec na Hané: celé ulice M. Ulického (mimo 
areál Domova důchodců), Havlíčkova, B. Němcové, Nerudova včetně sportovního areálu, TJ Sokol. Fa. Certiko 
s. r. o. na ulici Sportovní. Ulice 8. května od ulice Tyršova po Sportovní, ulice Třebízského od č. 407 po 673, jed-
nostranně ulice Tyršova  od č. 281 po 368, ulice Jiráskova od č. 88 po 82. E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky
elektrické energie

Kdo by neměl rád kousek toho dobrého sýra...? Proto jsme tentokrát vyrazili k re-
gálům s tímto sortimentem, abychom zjistili, že nejlevnější Mascarpone, Goudu, 
Cottage cheese i Eidam nabízí Lidl, kde společně s Kauflandem najdete i cenově 
nejvýhodnější Ricottu. Pro Mozzarellu se vyplatí navštívit Billu. Užitečné je ale dát 
si pozor na výrobce a kvalitu daného zboží.   Přejeme dobrou chuť! 
 Průzkum proveden ve středu 27. ledna 2016

Naše Naše RESUMÉRESUMÉ

Mascarpone 250g 39,90(200g) 59,90(500g) 47,90(500g) 34,90 64,90 34,90

Ricotta 250g 25,50(200g) 19,90 39,90 19,90 39,90 27,90

Cottage cheese 200g 29,90 10,90 14,90 (150g) 29,90(180g) 18,90(150g) 13,90 (150g)

Eidam 45% 250g 19,90(100g) 26,90 47,90 (300g) 29,90 44,90(300g) 29,90

Mozzarella 400g 17,90(100g) - 16,90 (125g) 22,90(130g) 29,90(125g) 17,90 (210g)

Gouda 45% 400g 24,90(200g) 10,90 47,90 (250g) 49,90 51,90(200g) -

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  SÝRYSÝRY

sssss ss 

Jedná se o největší změny v účetnic-
tví, resp. účetních závěrkách od roku 
2003!
Termín konání: 4. února 2016 od 
9:00 hodin v Národním domě Pro-
stějov. Cílem semináře je seznámit 
účastníky se změnami v zákonu 
o účetnictví platnými od roku 2016 
a navazujících předpisech se zamě-
řením na účetnictví podnikatelských 
subjektů.
Přednášet bude Tomáš Líbal - ekono-
mický poradce a účetní s mnohaletou 
praxí v této oblasti, oborem účetnic-
tví a daně se zabývá od roku 1991. 
Věnuje se poradenské, konzultační, 
lektorské a publikační činnosti. Je 

odborným garantem certifikovaného 
(rekvalifikačního) kurzu Účetnictví 
a autorem několika publikací a řady 
odborných článků z oblasti účetnictví a 
daní. Spolupracoval při vývoji nových 
výukových pomůcek pro účetnictví 

využívajících výpočetní techniku. 
Nezapomeňte si rezervovat místa, 
více na www.ohkpv.cz 
 
 Helena Chalánková,
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

SEMINÁØE PLÁNOVANÉ NA 1. ÈTVRTLETÍ 2016

25. února - přednáší Bc. Taťána Sojková
DŮCHODOVÉ POJIŠTĚNÍ V ROCE 2016
- VYPLŇOVÁNÍ ELDP
11. března - přednáší Ing. Václav Benda
DPH V ROCE 2016
Dále připravujeme:
Zákoník práce, nelegální zaměstnávání – přednáší Mgr. Radek 
Havran – z Oblastního inspektorátu práce, kde pracuje jako vedoucí 
Oddělení inspekce nelegálního zaměstnávání pro Olomoucký kraj.

Nenechejte si ujít školení k velké
Novele zákona o účetnictví 2016

Srdečně Vás zveme na oslavu 10. výročí vzniku Denního 
stacionáře pro osoby s psychickým onemocněním pod 
Charitou Prostějov

Oslava se koná v prostorách ART-kavárna AVATARKA
dne 2. 2. 2016 v 16:00

Přizvaní hosté: 
MUDr. Jiří Rozkoš (zakladatel našeho stacionáře)
Vystoupení zpěvačky a kytaristky Veroniky Vičarové

 Akce je doplněna fotografiemi prostějovské výtvarnice Terezy 
Skoupilové, které mapují činnost stacionáře

Srdečně se těšíme na Vaši návštěvu
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PROSTĚJOV Neděle 7. února bude 
městské divadlo ve znamení tance. Již 
počtvrté zde tanečníci Základní umě-
lecké školy Vladimíra Ambrose před-
staví vybrané choreografie. A tento-
krát slavnostní večer s názvem „Dnes 
tančí“ proběhne ve znamení význam-
ného výročí. Tento obor „zušky“ totiž 
slaví pětapadesáté narozeniny.
Žáci ZUŠ Prostějov pod vedením 
učitelky a choreografky Pavly Krieger 
Jahodové zatančí choreografie při-
pravené pro novou taneční sezónu. 
„V programu budou navíc hosty žáci 
Dany Škrabalové, která vyučuje na ZUŠ 
Iši Krejčího v Olomouci a je význam-
nou i oceňovanou tvůrkyní a pedagož-

kou v oblasti dětské taneční tvorby,“ 
předeslala Eliška Kunčíková, ředitelka 
Základní umělecké školy Vl. Ambrose. 
Tanec se na ZUŠ Vladimíra Ambrose 
začal poprvé vyučovat už ve školním 
roce 1960-1961. První učitelkou byla 
Eva Flašarová, která položila základy 
pro několik generací. „Věnovala se 
hlavně hanáckému folklóru a v roce 
1965 založila s Radkem Kubáníkem 
v tehdejší LŠU Hanácký taneční soubor. 
Byla velkou osobností a významnou 
představitelkou hanáckého folklórního 
hnutí. Po jejím odchodu do důchodu 
v roce 1991, nastoupila Dana Škraba-
lová, která působila na ZUŠ mezi svým 
angažmá v Moravském divadle v Olo-

mouci. Od roku 1992 přichází Vlasta 
Bourková. Ta se věnovala hlavně klasic-
kému tanci, se žáky nastudovala mnohé 
ukázky z klasických baletů. Vyučovala 
do roku 2001,“ vzpomněla významné 
pedagogy tohoto oboru Kunčíková.
V současné době je hlavním vyučujícím 
Pavla Krieger Jahodová, která je žákyní 
všech těchto učitelek. Tanečníky vzdě-
lává od roku 1998. Věnuje se všem smě-
rům, nejvíce současnému a scénickému 
tanci. Žáci tanečního oboru pod vede-
ním této učitelky a choreografky zatančí 
v rámci nedělního programu choreogra-
fie připravené pro novou taneční sezónu.  
Slavnostní galavečer se uskuteční v ne-
děli 7. února 2016 od 17:00 hodin v 

„DNES TANČÍ“ 
bude letos narozeninové
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Já mám tento rok ve výběru dovo-
lené jasno. S těmi, kteří ještě nejsou 
rozhodnutí, bych se ráda podělila o své 
zážitky z míst, kde jsem byla. Někdo 
se mnou bude souhlasit, jiný třeba ne, 
každopádně na následujících řádcích 
se dočtete, kde se mi líbilo a kam bych 
už naopak jet nemusela...
V minulých životech jsem patrně žila 
někde na území arabských států. Mám 
ráda jejich kulturu, některé tradice, 
ale i hudbu, tanec, jídlo a zkrátka mě 
tam něco stále táhne. Navštívila jsem 
tak několikrát Turecko i Tunis a další 
místa mě, doufám, ještě čekají. V Tu-
recku to byla krásná Alanya. Známá 
a vyhlášená Kleopatřina pláž vás ozáří 
svým zlatavým pískem. Přímo před se-
bou máte k vidění čisté moře s pěknými 
vlnami a za zády horský masiv, pohoří 
Taurus. Jedinou vadou na kráse je 
snad velké množství turistů. Nejen na 
pláži, ale všude, kam se rozhlédnete, je 
lidí jako smetí. A pokud je člověk běžně 
pracovně dost vytížen, má spíše potřebu 
si od druhých odpočinout. Turecko ale 
nenechá asi nikoho chladným. Jed-
noho zláká výtečná kuchyně, druhý se 
promění v shopaholika, protože místní 
obchody a trhy nabízí opravdu vše. 
Zdá se, že v neomezeném množství, 
ale na své si přijdou také milovníci 
diskoték, přírody i historie.  Je zde 
příležitost k uskutečnění řady výletů po 
historických místech, navštívit můžete 
i delfinárium či si udělat výlet lodí. 
A jelikož počasí zatím poručit neumíme, 
i ve slunném Turecku se stane, že zaprší 

nebo je zataženo. Této skutečnosti jsme 
tedy využili pro pěší návštěvu pevnosti 
a hradu v jiné části Alanye. Z centra je 
to sice téměř celodenní výlet, ale stojí 
za to. Zmíněná dominanta se tyčí 
až do výšky dvou set padesáti metrů 
a hradby se rozpínají do vzdálenosti 
až více než šesti kilometrů. Hlavním 
úkolem této pevnosti samozřejmě kdysi 
bylo chránit místní obyvatele a váže se 
k ní hned několik legend. Na tuto turis-
tickou atrakci lze dojít jak pěšky, stejně 
tak můžete využít autobusů i místních 
taxi služeb. Pokud půjdete pěšky za 
slunečného počasí, rozhodně si s sebou 
vezměte hodně vody. Cesta vede po vy-
prahlé silnici. 
Obdobně jako v Turecku to podle 
mého názoru bylo i v Tunisu. Od-
tud jsem si ale přivezla ponaučení, 
že na dovolené u moře nejím nic, co 
není tepelně zpracováno. Po návratu 
jsem strávila dva týdny na infekčním 
oddělení, a to i přesto, že jsem vždy 
a na všechno opatrná, jídlo z toho 
nevyjímaje. Poprvé jsem byla z Tunisu 
nadšená, po druhé to již taková hit-
paráda nebyla. Stačí jet do méně 
vyhlášené turistické destinace a najed-
nou se ocitnete ve špíně a neurvalosti 
místních obyvatel. Po prožití strachu 
v místní bance, kde při horlivé arabské 
hádce domorodců, do níž jsme byli 
omylem zapojeni i my, byli účastníky 
nebezpečných manévrů ochranky se 
samopaly, dále díky špatné hygienické 
úrovni a konec konců následnému po-
bytu v nemocnici, již Tunis nikdy více 
asi nenavštívím. Ačkoliv moře bylo 
krásné, jídlo chutné, byli jsme svědky 
i pravé arabské svatby a mnoha dalších 
zážitků, kdy mě mimo jiné místní oby-

vatelé chtěli vyměnit za velblouda, si už 
Tunis nechám raději ujít. 
Kde se mi však velice líbilo, byly Benát-
ky, Milán a konec konců, když se sejde 
dobrá parta lidí a moře je zrovna čisté, 
mohu doporučit i Bibione. Mám ráda 
i teplé a historicky bohaté Chorvatsko. 
To je podle mě země, která nikdy ne-
zklame, tedy až na počasí, ale jeho 
proměnlivost nás může zasáhnout 
všude. Déšť jsem zažila v Turecku 
i Tunisu. 
Loni jsem však byla poprvé v Řecku. 
Této zemi jsem dlouho odolávala, 
nějak mě zkrátka netáhla. Byla jsem 
však velmi mile překvapena, ta místa 
se mi jeví jako to, co jsem hledala. Nád-
hera, čistota, klid a mír, ochota, žádný 
stres a vysoká úroveň, to jsou slova, 
která mám s ostrovem Thassos spjatá. 
Z místních atraktivit mohu doporučit 
jezírko se slanou vodou ve skalách 
zvané Diovo oko, celosvětově patří 
k deseti nejkrásnějším přírodním 
místům ke koupání. V Řecku mě fas-
cinovala pomalost, kromě personálu 
v hotelech jí „trpí“ všudypřítomní lidé. 
Lidé nikam nespěchají, nic neřešení, 
z ničeho si nic nedělají a prostě máte 
pocit, že tam život plyne pomaleji. 
A to mně, jako člověku, který žije v neus-
tálém presu a stresu, ačkoliv se tomu 
bráním, přišlo naprosto úžasné. Za sebe 
tedy mohu doporučit ostrov Thassos. 
A co vy? Máte pro naše čtenáře 
nějaké doporučení? Pokud ano, pište 
na e-mail vecernik@pv.cz a my vaše 
příspěvky i doporučení na dovol-
enou nebo výlety rádi zveřejníme 
v příloze s názvem BÁJEČNÉ LÉTO. 
Tak neváhejte a pište, bude na vás 
čekat i odměna.

PROSTĚJOV Ve velice dobrém roz-
položení se po vítězném duelu proti 
Mostu nacházel prostějovský brankář 
Luboš Horčička (na snímku). Během 
rozhovoru vyjížděl ve společnosti Pavla 
Mojžíše a Lukáše Krejčíka únavu na ro-
topedu a užíval si i tuto námahu. „Toto 
je taková sranda, na vyplavení únavy, 
aby měli trenéři radost, že se o sebe 
staráme,“ usmíval se před Večerníkem. 
A k pozitivnímu přístupu měl důvod, 
zejména jeho přičiněním dokázali Jes-
třábi zdolat Třebíč i Most, když pokaž-
dé inkasoval jen jednou.

  Jak jste viděl středeční zápas?
„Bylo to těžké. Most hraje o nějaké bytí 
a nebytí. Šli jsme tedy do toho s tím, že 
budou kousat, což se potvrdilo. První tře-
tinu se nám nic nedařilo, chyběl nám lepší 
pohyb. Od druhé třetiny už to bylo takové, 
jaké by mělo být. I když to bylo upracova-
né, tak nám to přineslo zasloužené body.“

  Přesně tak, zdálo se, že hlavně 
v první třetině vás spoluhráči nechávali 
na holičkách...
„To zas úplně ne. Nějaké střely tam byly, 
ale to k tomu patří. Most sem přijel s tím, 
že nemá co ztratit, že na nás vletí a zkusí, co 
se jim povede. Dali gól, ale pak už to bylo 
dobré.“

  Mohlo zavládnout podcenění?
„Nemyslím si. Po prohře s Kadaní jsme si 
řekli, že je nemůžeme podcenit. Máme ale 
v nohách těžké zápasy, a než jsme to rozjez-
dili, tak to třetinu trvalo.“

  Právě duel proti Kadani se ani vám 
osobně příliš nepovedl. Jaký je recept 
na oklepání se z toho?
„To se stane, zápas nám prostě nevyšel, 
dostali jsme na prdel... Prohráli jsme, 
řekli jsme si, co jsme udělali špatně a tím 
to pro nás skončilo. Dostali jsme facku 
a řekli si, že to uděláme s Třebíčí jinak 
a udělali. Přistoupili jsme k zápasu tak, 
jak by to mělo vypadat, a vyhráli. Proti 
Mostu jsme udělali to samé, i když prv-

ní třetina nebyla optimální. Hlavní je, že 
jsme vyhráli, teď už nikoho nezajímá, jak 
to bylo.“

  V obou duelech na vás šla spousta 
střel, předpokládám, že jste se nenudil...
„Stále lepší než tam stát jako sněhulák. 
(smích) Nevím, kolik jsem měl zásahů, to 
mě tak nějak nezajímalo. Třeba jich až tolik 
nebylo, ale musíte se udržovat v tempu.“

  Jak moc vnímáte během zápasu di-
váky, třeba když vyvolávají vaše jméno?
„Vnímám. Nechci říkat, že mě to moc ne-
zajímá, vím, že se na ‚zimáku‘ něco děje, ale 
soustředím se hlavně na hokej.“

  Pomýšlíte stále ještě na nejvyšší 
soutěž?
„Nevím... Asi bych tam chtěl ještě, ale je 
to možná už jen přání. Ani tady to není 
špatné. Nic mi tady nechybí, chytám pra-
videlně. Co bude za týden nebo za měsíc, 
v příští sezóně, to se uvidí.“

  Odchytal jste skutečně téměř 
všechno, neobáváte se zranění nebo 
velké únavy?

„Člověk se o sebe musí umět starat. Za 
ty roky už vím, co je pro mě dobré a co 
není. Někdy je dobré si odfrknout, na to 
ale máme trenéry a není žádný problém, 
když potřebuju, tak si odpočinu. Spíš jde 
o to, aby hlava fungovala, fyzicky si člověk 
odpočine rychle.“

  A psychická únava už dorazila?
„Jasně, některé zápasy nebyly optimální. Je 
to i tím, že člověk je pořád v zápřahu, zmí-
nit mohu třeba Kadaň. I tam mohla být ně-
jaká psychická únava z předešlých zápasů.“

  Jak se těšíte na závěr základní části 
a play off?
„Už jen pár zápasů a je konec základní části, 
tudíž jde o hodně. Nejlepší by bylo umístit 

Přesně v pátek 5. února ve 23:59 
se uzavře hlasování ve vůbec pre-
miérovém ročníku ankety o nej-
většího sympaťáka druhé nejvyšší 
domácí soutěže dospělých. Zastou-
pení v ní má každý ze čtrnácti účast-
níků první ligy a je pouze na fa-
noušcích, koho prostřednictvím 
svého facebookového účtu dotlačí 

k triumfu. Hraje se o pamětní plaketu 
i hodnotné ceny.
Z řad Jestřábů byl vybrán Matouš 
Venkrbec, jenž v Prostějově působí 
od příchodu současného majitele od-
dílu v létě 2013. Tehdy se po několi-
ka letech vrátil zpět k hokeji a brzy se 
stal jednou z ústředních postav muž-
stva. Do nedělní půlnoci získal přes-
ně 1097 hlasů a bezpečně hájí druhé 
místo, zatímco vedoucí Prokeš má na 
kontě 1162 hlasů.
„Ani se nemusím dívat, pravidelně 
mě informují manželka i přátelé. 
Víc než ocenění jednotlivce to ale 
vnímám jako ukázku síly fanouškov-
ského tábora a těší mě, že se můžeme 

rovnat i s Českými Budějovicemi. 
I kdyby tam byl kdokoliv jiný od Jes-
třábů, tak věřím, že by měl podobný 
počet hlasů,“ je přesvědčen Venkrbec.
On sám se nyní hlavně soustředí na 
výsledky týmu a věří, že se šestku po-
daří uhájit. „Bylo by to super a je to 
pro nás obrovská motivace, je to ale 
stále otevřené. Když ovšem zvládne-
me vzájemné zápasy, tak je to reálné 
a mohli bychom se vyhnout předko-
lu,“ věří.

Hlasovat pro Matouše
Venkrbce lze na adrese 

www.facebook.com/hokejcz/
app/1528082540841998/.

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

JAKUB ŠLAHAØ
Čtyřiadvacetiletý útočník přicházel v létě do Pro-
stějova poté, co v havířovském dresu zažil nej-
povedenější sezónu mezi dospělými. Na Hané se 
poměrně dlouho trápil a jen dvakrát získal víc než 
jeden kanadský bod v zápase, leden mu ale vyšel 
velice dobře. A doložil to i v uplynulém týdnu, 
kdy jako jediný Jestřáb bodoval ve všech 
třech zápasech a byl tak hned u tří z pěti 
vstřelených branek svého týmu. Jeho 
branka do sítě Třebíče minutu a půl 
před koncem byla vítězná, proti Jih-
lavě otevřel skóre na počátku druhé 
třetiny, navíc asistoval u vyrovnáva-
cí Venkrbcovy trefy proti Mostu. 
Díky těmto třem zápisům tak platí, 
že bodoval již ve čtyřech po sobě 
jdoucích duelech a bilanci může 
rozšířit proti svému bývalému 
klubu.

JESTŘÁB JESTŘÁB PODLEPODLE

   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Bod od osmé Kadaně, ale také jen tři od pátého 
Přerova jsou šest kol před koncem dlouhodobé části hokejisté 
Prostějova. Díky dvěma výhrám nad Mostem i Třebíčí si upevni-
li své postavení v nejlepší desítce a postup do vyřazovací fáze by 
jim neměl uniknout, reálný je ale rovněž přímý průnik do čtvrt-
finále. A stejně tak je blízko i triumf Matouše Venkrbce v anketě 
o Sympaťáka WSM Ligy, necelých pět dní před koncem hlasování 
ztrácí na vedoucího Romana Prokeše z Českých Budějovic pouze 
necelých sedmdesát hlasů. Fanoušci Jestřábů tak stále mají velkou 
šanci dotlačit svého hráče k triumfu.

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

    více informací

    více ohlas

    více fotogra  í, videí

www.vecernikpv.cz

O centru zdejšího okresu se sice často 
hovoří jako o městě sportu, při pohle-
du na tribuny hokejového stadionu 
i při poslechu zasvěcených komentářů 
se ale spíše hodí jiné přirovnání. Nechci 
tvrdit, že se jedná o většinu, ale vždy 
se najde velmi početná skupina, která 
bude za každé situace negativně nala-
děná.
S podobným přístupem se potýkají po-
řadatelé mnoha jiných i nesportovních 
akcí, kdy si lidé stěžují, že se nic neko-
ná, ale když se něco pořádá, tak stejně 
nepřijdou. A navíc mají po ruce dlouhý 
seznam důvodů, proč se jim to nehodí.
Je nezpochybnitelné, že spoustu lidí 
limitují pracovní povinnosti a nemo-
hou chodit tak pravidelně, jak by si 
přáli, stejně tak ani samotné prostředí 
hokejového stadionu nevypadá příliš 
atraktivně, ale vedle objektivních dů-
vodů je tu i řada osobních věcí.
Může to být dáno stresem, spoustou 
povinností a nespokojeností s vlastním 
životem, ale od málokoho uslyšíte něco 
pozitivního a pochvalného. Naopak se 
tu na velice vysoké úrovni daří sportu 

s názvem kritizování všeho a za kaž-
dou cenu.
Ještě před pár roky se tu chodilo pou-
ze na druhou ligu a snilo se o návratu 
o soutěž výš. To se podařilo předloni, 
jenže návštěvy stejně zůstaly za oče-
káváním a příčinou bylo označeno 
vysoké vstupné a špatné výkony. Cena 
lístků se tak loni v létě snížila a také 
výkony a výsledky šly díky zkvalitnění 
kádru nahoru, přesto zůstává stadion 
až na drobné výjimky v lepším případě 
poloprázdný.
Jestřábi bojují o páté místo a pohybují 
se nejvýše od sezóny 2002/2003, kdy 
došli až do semifinále proti Kladnu, 
přesto je to pro mnoho potenciálních 
diváků málo. Navíc mají přes aktuál-
ně špatnou situaci u mládeže možnost 
fandit i přímo Prostějovákům a poda-
řilo se doma zdolat Budějovice i Slavii.
Přilákal by je postup do extraligy? 
Těžko říct. Při postupové sezóně tu sice 
byl fanouškovský boom, ovšem nadše-
ní brzy odezní a v případě některých 
se spíše zdá, jako by na hokej chodili 
z donucení než z radosti.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Šest kol před koncem základ-
ní části WSM Ligy hájí Jestřá-
bi šestou pozici v druhé nej-
vyšší domácí soutěži a v tuto 
chvíli by šli přímo do čtvrtfi -

nále, kde by na ně podle aktu-
álního pořadí čekala Jihlava. 
Stalo se tak díky šesti bodům 
ukořistěným během uplynu-
lého týdne, když se Prostějo-
vu podařilo vyzrát na Třebíč 
i Most.
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KAPITÁNA
aneb pohledem 
Pavla Mojžíše

Každý bod je výborný a myslím si, 
že i z Jihlavy bychom si minimálně 
jeden zasloužili. Bylo to tam vy-
rovnané a jen škoda, že jsme 
nevyužili naše šance a po vlastních 
hrubkách jsme inkasovali dva, dá 
se říct stejné góly. V Třebíči jsme 
hráli výborně a jen škoda, že jsme 
nedali víc gólů, doma s Mostem to 
bylo podle očekávání velice těžké 
a přijde mi, že se právě s Mostem 
a Šumperkem vždy trápíme 
a tato utkání nám vůbec nejdou. 
Je ale dobře, že v posledních zá-
pasech moc neinkasujeme a jsme 
schopni vyhrát i na dva vstřelené 
góly. V každém zápase nám jde 
o hodně, a tak tomu bude i ve 
středu s Havířovem. Budeme 
chtít urvat tři body a udržet se 
v tabulce co nejvýš. Do finále 
jde i anketa o Sympaťáka WSM 
Ligy. Abych se přiznal, tak to moc 
nesleduji, ale moc dobře vím, že 
Matouš je obrovský sympaťák. 
A co kluci říkali, tak nejedna slečna 
to potvrdila. (smích)
 PAVEL MOJŽÍŠ
 obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Hned pětici hráčů z druhé ligy do-
psali Jestřábi formou střídavých star-
tů na svou soupisku. Jmenovitě jde 
o trio Marek Sedlář, David Zachar, 
Petr Seidler z Poruby, Daniela Ko-
láře z Hodonína a gólmana Dušana 
Šafránka z Opavy. „Můžeme je vy-
užít jen po dohodě s jejich kluby, 
takže ve dny, které se nebijí s jejich 
zápasy. Máme tu ještě jedno pondělí 
a náš kádr není tak široký, už nebyly 
finanční možnosti na posílení a dopl-
nění. Nedá se nic dělat a museli jsme 
to udělat tímto způsobem,“ ozřejmil 
okolnosti sportovní manažer Jestřá-
bů Jiří Vykoukal. Kolář se Zacharem 
již debutovali, nastoupili proti Třebí-
či. „Oba splnili naše očekávání, David 
je dokonce překonal, vnesl tam ještě 
víc důrazu a přímočarosti. Dan také, 
hrál jednoduše, precizně v obraně,“ 
těšilo Vykoukala.

   ÚSTY 

   ÚSTY 
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LHK Jestrábi PROSTEJOV

JIHLAVA, PROSTĚJOV Na ledě 
rekordmana v počtu českoslo-
venských titulů se prostějovským 
hokejistům historicky nedaří 
a platilo to i o víkendu. Parta Kami-
la Přecechtěla se sice na Vysočině 
dostala do vedení, jenže domácím 
se ještě během prostřední části po-
dařilo vývoj otočit a těsný náskok 
už uhájili až do konce. A pokud by 
vydržel současný pohled na tabul-
ku, vytvořily by právě tyto dva celky 
jednu ze čtvrtfinálových dvojic.
„Vojáci“ disponují nejpevnější de-
fenzivou ze všech čtrnácti účastníků 
WSM Ligy, byť předešlá dvě soutěž-
ní střetnutí prohráli a při posledním 
setkání na Hané inkasovali hned šest 
branek. Tentokrát ovšem Jestřábům 
povolili jediný úspěch.
Úvodní dvacetiminutovka sice trefu 
nepřinesla, o zajímavé momenty ov-
šem nebyla nouze hned od počátku. 
Hned z prvního útoky se mohli do-
čkat hosté, když Luňák tvrdě vypálil 
a Cetkovskému se nepodařilo při do-
rážce zamířit do brány, na druhé stra-
ně kontroval Melenovský, další hráč 

s bohatými extraligovými zkušenost-
mi. Po něm Horčičku vážně prověřil 
Seman, za Prostějov kontroval tečující 
Novák.
To už se rozjela i velká hra v oslabení. 
Nejprve si ji šest minut vyzkoušeli Jes-
třábi, když mimo jiné Protivný dostal 
dvě minuty za faul a další dvě za protes-
ty, poté se hned tří provinění dopustili 
i domácí. A za situaci v poslední minutě 
tvrdě pykali, Skořepův faul loktem do-
provázený trestem pro jihlavskou lavič-
ku za nesportovní chování už přinesl 
změnu skóre.
Ze druhé části uběhlo jen třiadvacet 
sekund a speciální přesilovková for-
mace zaúřadovala. Na modré čáře 
doplnil Marka Drtinu Jakub Šlahař 
a právě tato dvojice si nejprve něko-
likrát předala kotouč, aby pak mladý 
útočník propálil všechno – 0:1.
Náskok vydržel hostům pouze čtyři 
minuty a jednu sekundu k tomu, o vy-
rovnání se postaraly posily z nejvyšší 
soutěže. Aleš Jergl hostující na Vyso-
čině z Olomouce vyslal od pravého 
mantinelu přesný pas těsně před bran-
koviště, kam si za obránce najel Jan 
Kolář a někdejší reprezentant umně 
tečoval mimo dosah gólmana – 1:1. 
Trefil se tak útočník, jenž byl původně 
součástí dohody týkající se Jiřího Cet-
kovského, nakonec ho však Pardubice 
pustily jinam.

No a za necelé dvě a půl minuty už v tu 
chvíli čtvrtý celek tabulky vedl. Diviš 
adresoval zpoza brány kotouč Mele-
novskému, jenž v mezikruží prokázal 
své zakončovatelské schopnosti – 2:1.
Hosté mohli okamžitě kontrovat zá-
sluhou tria Krejčík, Illéš, Šlahař, proti 
všem pokusům ale stál připravený 
Honzík. Poté museli Jestřábi přestát 
další tři oslabení, z toho závěrečného 
se ale přes hru čtyři na čtyři dokonce 
stala druhá přesilovka pěti proti třem, 

opět rozdělená přestávkou. Tentokrát 
se již soupeř ubránil a těsný náskok 
uhájil.
Dvě a půl minuty před koncem sáhl 
jestřábí realizační tým k power play, 
leč velice brzy se domácím podařilo 
dopravit kotouč do opuštěné klece. 
Vše začalo u Koláře, jenž předal puk 
Semanovi, a Jihlava si díky tomu za-
jistila posun na třetí pozici, naopak 
Jestřábi si pohoršili z páté na šestou 
pozici. (jim)

František ZEMAN
– asistent HC Dukla Jihlava:

„Vstoupili jsme do utkání hodně špat-
ně. Po hlasitější první přestávce si to 
hráči vzali k srdci a od druhé třetiny na-
stoupilo jiné mužstvo, které začalo hrát, 
jak jsme si řekli. Byli jsme najednou 
všude o krok dříve, silnější na kotouči, 
vytvořili jsme si šance a body zůstaly 
doma. Prostějov byl hodně nepříjem-
ným soupeřem, protože hraje důrazný 
hokej, po celé ploše výborně bruslí, 
blokuje střely, je nepříjemný v útočném 
pásmu i kolem svojí brány. Těžko se 
přes jeho hráče prosazuje, ale vyrovnali 
jsme se s tím. Dnes nás tři body stály 
hodně sil, ale zaplať pánbůh za ně.“

Kamil PØECECHTÌL
– LHK Jestøábi Prostìjov:

„Myslím si, že jsme kromě druhé tře-
tiny odehráli celkem slušné utkání 
a byli jsme Jihlavě důstojným soupe-
řem. V první třetině jsme si vytvořili 
dvě gólovky, bohužel jsme je do prázd-
né brány neproměnili, což se samozřej-
mě projeví s takovým soupeřem, jako 
je Jihlava. Využili jsme přesilovku pět 
na tři, ale pak jsme neubránili další tlak 
Jihlavy, kdy jsme ve druhé třetině hráli 
deset minut oslabení, a to rozhodlo 
o celém výsledku zápasu. V závěru jsme 
zkoušeli power play, která nám nevyšla, 
a prohráli jsme. Ale myslím si, že jsme 
zde byli vyrovnaným soupeřem.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR
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Proti Mostu se museli Jest ábi prodírat pevn
hodn  nad eli. 

Jiří MOŽNÝ

Most trápil

„Lepší než tam stát jako sněh ulák!“„Lepší než tam stát jako sněh 
Luboš Horčička si z většího zápřahu nic 
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V Jihlavě úřadoval „prostějovský“ Kolář
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Ve středu přijede Havířov,Jest ábi úto í na šestku, „Mates“ na titul  
Fanoušci mohou přes facebook hlasovat až do páteční půlnoci,   
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V tomto období je nejvyšší čas 
na objednání dovolené přes tzv. 
first minute neboli zájezdy se 
slevou za včasný nákup. Někteří 
ale s výběrem dovolené čekají 
kvůli tomu, že ještě nevědí, 
jak to bude s přídělem volna 
v zaměstnání, další čekají na last 
minute - zájezdy na poslední ch-
víli a někdo raději posečká kvůli 
bezpečnostní situaci ve světě. 
Prostě, každý je strůjcem štěstí 
svého...
Poslední rok to s bezpečnostní 
situací ve světě není zrovna do-
bré. Po střelbě v Tunisu, masakru 
v Paříži, útoku v Egyptě, téměř 
všudypřítomných uprchlících či 
nedávném sebevražedném útoku 
v Istanbulu si patrně již většina 
lidí pečlivě rozmyslí, kam se 
vydat a kde je vůbec bezpečno. 
Jsou to poměrně velké rány pro 
země, které živí cestovní ruch. 
V těchto destinacích se tak dá 
očekávat značný úbytek turistů, 
avšak i to může mít své výhody. 
Kromě klidu, který tam díky úbyt-
ku turistů panuje, se už loňské léto 
ve výše zmíněných destinacích 
snažili zvednout úroveň služeb. 
Turistické destinace si totiž moc 
dobře uvědomují, jak moc je 
tyto události ovlivňují a zároveň 
vědí, že turisté jsou to, co je živí. 
Ve svém zájmu tak snižují cenové 
nabídky hotelů, zájezdů a fakul-
tativních výletů, úroveň služeb 
se příjemně zvyšuje. Personál 
hosty obskakuje a vůbec dělá, co 
jim na očích vidí, aby byli spo-
kojení, přijeli znovu či neváhali 
s doporučením známým. Navíc 
tyto země přijímají stále větší 
bezpečnostní opatření. 
Patrně nejen my, Češi, budeme 
asi dávat přednost bezpečnějším 

destinacím. Zatímco do nedávna 
byly oblíbené země Turecko, 
Tunis a Egypt, tento rok se jako 
oblíbenější a hlavně bezpečnější 
jeví Chorvatsko, Bulharsko, 
Itálie a některé části Řecka, ale 
také Španělsko a Spojené arab-
ské emiráty. Všechny zmíněné 
země jsou moderní destinace 
s kvalitními službami a krásnou 
přírodou, mořem i výborným 
jídlem. U Chorvatska a některých 
míst v Itálii je záruka toho, že 
se i tam domluvíte hezky česky. 
V Bulharsku na turisty zase čekají 
zrekonstruované a moderní hotely, 
srovnatelné ceny obchodů a res-
taurací jako u nás. A konec konců 
i tam jsou zvyklí na Čechy, takže 
se nemusíte bát jazykové bariéry. 
U emirátů se lze spolehnout na 
prvotřídní luxus od samotných 
hotelů přes obchody a až po jídlo. 
Kdo má rád ještě větší exotiku, 
může zavítat do Kolumbie, Jordán-
ska, Albánie či na Srí Lanku. Tyto 
země se letos umístily v hodnocení 
top destinací, které sestavilo vy-
davatelství turistických průvodců 
Rough Guides. 
Ale záruku bezpečnosti nám již 
asi nikde nikdo nedá, i když v naší 
krásné republice máme bezpečno 
a navíc spoustu míst, která stojí za 
to navštívit a vidět. Co takhle vyjet 
do malebných Beskyd, krásných 
Jeseníků, na úžasnou Šumavu, 
líbivých míst jižních Čech či 
třeba do Krkonoš. I naše lázeňská 
střediska zaručují potěchu pro oko 
i duši a navíc vás léčebné prameny 
jistě ozdraví. Stejně tak příjemně je 
u nás i u mnohých přehrad, jezer, 
ale i v lesích a hájích. Tuzemsko je 
nádherné a vedle klidu i bezpečí 
má rozhodně co nabídnout. Stačí 
si jen vybrat.

Už víte, kam na letní
dovolenou? My ano!

Se začátkem nového roku již 
přemýšlíme, kam letos pojede-
me na dovolenou, nebo jak ji 
vůbec budeme trávit. S usnad-
něním rozhodování vám může 
pomoci naše dnešní tematická 
strana, jenž je věnována ces-
tovním kancelářím a všemu 
kolem nich. Dozvíte se třeba, 
které země letos náležejí k bez-
pečnějším destinacím a které 
státy patří mezi nejvyhledá-
vanější. Naše redaktorka vám 
z vlastních zkušeností poradí, 
která místa stojí za to navštívit 
a kterým je lepší se vyhnout. Své 
akční nabídky vám také před-
staví naše partnerské cestovní
kanceláře a agentury.  Texty 
 připravila: Aneta Křížová

Kam na dovolenou pojedu já?
cestovník

anety køížové

A co vy? Máte pro naše čtenáře 
nějaké doporučení? Pokud ano, pište 
na e-mail vecernik@pv.cz a my vaše 
příspěvky i doporučení na dovol-
enou nebo výlety rádi zveřejníme 
v příloze s názvem BÁJEČNÉ LÉTO. 
Tak neváhejte a pište, bude na vás 
čekat i odměna.



PROSTĚJOV Poslední lednovou 
sobotu hostila čechovická sokolov-
na první z už tradičních tří spor-
tovních plesů pořádaných místním 
oddílem kopané. A ještě před za-
čátkem toho prvního bylo jasné, že 
i letošní rok se po organizační strán-
ce vydařil náramně. I další dva kon-
cem února a začátkem března jsou 
totiž vyprodané!

„Vděčíme za to skupině stálých přízniv-
ců, kteří naše plesy navštěvují, i někte-
rým vychytávkám, jako je třeba prodej 
bufetu,“ naznačil recept na úspěch 
daný tradicí člen výboru Jaroslav Šťast-
ný. Zaplněná kapacita sálu s dvěma 
stovkami hostů ostatně hovořila za 

vše. Jak je právě fotbalistům dostatečně 
známo, vítězná sestava je neměnná, 
proto i letos si mohli hosté plesu po-
chutnat na zvěřinových specialitách z 
nedaleké restaurace Na Kovárně nebo 
vidět a slyšet hudební skupinu Tyrkys 
Mojmíra Přikryla, která letos hrála k 
tanci a poslechu už na plese prvním. 
„Na ten druhý jsme oslovili hudební-
ky, kteří u nás ještě nehráli, na poslední 
máme opět osvědčenou skupinu,“ sli-
boval hudební zážitky Šťastný.
Kdo si potřeboval osvěžit taneční kro-
ky některých tanců, měl možnost je 
okoukat od Karla s Klárkou, kteří svůj 
náročný den zakončili předtančením 
právě na tomto plese. Kromě standard-
ních tanců po krátké pauze vystoupili 
i s atraktivní ukázkou latinskoameric-

kých tanců. A kdo netrpělivě čekal na 
vyhlášení tomboly, mohl se těšit na 
hlavní cenu, kterou byl tradičně zájezd 
s Čedokem, a další zajímavé ceny. 

PIVÍN Mimořádně vydařenou ma-
sopustní maškarní zábavu uspořá-
dal uplynulou sobotu v nedávno 
zrekonstruovaném kulturáku míst-
ní fotbalový klub TJ Sokol Pivín. 
Místní občané prožili nádherný 
večer, dobrá polovina návštěvníků 
plesu přišla v originálních maskách. 
Pro tu nejlepší měli pořadatelé při-
pravený obrovský dort. 
Pivínští jsou široko daleko známí tím, 
že se prostě umí bavit a dokáží si udělat 
srandu i sami ze sebe. „A sranda patří 
i na dnešní masopustní setkání. Je ur-
čeno jen dospělým, dětské šibřinky 
jsme tu už měli nedávno v naší ško-
le,“ svěřil se Večerníku na přivítanou 
hlavní pořadatel a dlouholetý pivínský 
fotbalista Viktor Švéda. „Možná je tu 
o něco méně lidí, než jsme původně 
předpokládali, ale bavíme se dobře. Ve-
čer nebude chybět slavnostní nástup 
všech masek, pochopitelně vyhodno-

tíme tu nejzdařilejší a ta obdrží velký 
dort,“ podotkl Viktor Švéda. 
Součástí pivínských šibřinek pro do-
spělé samozřejmě musela být bohatá 
tombola, jak je tu ostatně zvykem. 
A jakmile zahrála muzika, na parketu 
se párovali Shrek, indiánská Nšo-či, 
Obelix s copánky a doktor Smrt, který 
společně s kolegou, zřejmě primářem 
Sovou, přímo na parketu operovali ne-
bohého pacienta. Podle názoru Večer-
níku by o nejlepší masku mohla sou-
těžit také dáma převlečená za vánoční 
stromeček. Nejeden pán se jí snažil 
z „větviček“ něco uloupnout... 
Při sobotní masopustní zábavě se 
skvěle bavil také pivínský starosta 
Jan Vrána. „Letos už máme za sebou 

obecní ples i dětské šibřinky. Těch 
různých zábav tady pořádáme sku-
tečně hodně, jednu následuje hned 
druhá. Teď tu máme šibřinky pro do-
spělé, příští týden nás zase čekají tra-
diční pivínské ostatky. Lidi si u nás od 
zábavy ani nestačí odpočinout,“ zkon-
statoval usměvavý starosta Pivína. Ve-
černík ho ale v sobotu večer nachytal 
při tom, že ani při zábavě nepřestává 
myslet na obecní starosti. „Všechny 
tyto zábavy a plesy probíhají v našem 
kulturáku, který se nám vloni podaři-
lo zrekonstruovat. Pořád nás ale trápí 
vlhkost, která se do budovy dostává 
ze země. To víte, nějaké ty mouchy 
vychytáváme za pochodu,“ usmál se 
Jan Vrána. 
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Tomáš KALÁB

„Určitě se na plesy chystám. Letos 
jsem už byla na třech a těším se na 
další. Chodíme na plesy v Prostějově 
i různě v okolí. Vždy tam jdu moc 
ráda a pravidelně již řadu dlouhých 
let. Člověk se tam příjemně pobaví, 
zatančí si, vždy tam potkáme nějaké 
známé, které jsme třeba dlouho 
neviděli.“ (úsměv)

Anketa ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

„Na plesy chodím pravidelně každý 
rok, a to jak na ty školské, tak i na 
všechny ostatní. Jak to bude ale 
letos, ještě nevím. Pracuji mimo 
Prostějov a přijíždím jen občas na 
víkendy, uvidíme, zda bude čas 
a možnost se nějakého zúčastnit. Na 
plesy ale chodím moc rád, tak snad 
to vyjde a nějakého se zúčastním.“

ANOANO

HANA HAVLOVÁ
PROSTĚJOV

FILIP KŘÍŽ
PROSTĚJOV

CHYSTÁTE SE NA PLES?

anebaneb

ANOANO

ptala se Aneta Křížová

OLŠANY Obecní ples v Olšanech 
u Prostějova byl určen především 
tamějším občanům. V sále míst-
ní sokolovny byste marně hledali 
významné hosty nebo jiné veličiny 
kulturního či politického života. 
„Ples děláme hlavně pro zdejší, 
nikoho nezveme. Je obzvláště pro 
lidi z Olšan, Hablova a okolí,“ 
informoval Večerník Milan Elf-
mark, starosta Olšan u Prostějova. 
Slavnostní zahájení plesu obsta-
ralo vystoupení prostějovských 
mažoretek pod vedením Moniky 
Pechové. K chuti jistě přišly zvě-
řinový guláš i topinky s masovou 
kančí směsí. „Dříve jsme ples 
organizovali společně s hasiči, le-
tos se jedná výhradně o záležitost 
obce a spolupracujeme s místním 
mysliveckým spolkem a sokoly,“ 
dodal Milan Elfmark. 

Všechny přítomné jistě zaujalo 
i vystoupení dětí olšanského oddílu 
teamgymu a hodně vzruchu přines-
la i soutěž „Odvážných Olšaňáků“. 
Celý večer pak mohly jednotlivé 
stoly soutěžit i v „Olšanském kvízu“. 
Otázky se týkaly výhradně vlastní 
obce, namátkou vybíráme napří-
klad: Kolikrát byl za posledních pět 
let vykraden obchod? Kdo je největ-
ším vlastníkem pozemků v katastru 
Olšan? Která hospoda v Olšanech 
má nejdelší otevírací dobu?
Trochu zklamání přinesla jen men-
ší návštěva. „Je tu okolo sto sedm-
desáti lidí, což je na takovou obec 
málo. Minimálně dvě stovky, by tu 
být měly,“ litoval Elfmark a vzápětí 
dodal: „Máme spoustu cen v tom-
bole, takže doufám, že se dostane 
na každého. Prodalo se přes dva-
náct set lístků!“ (zv) 

ŠIBŘINKY v Pivíně jen pro dospělé, 
aneb když tančí Shrek, Nšo-či,
Obelix a doktor Smrt!Obelix a doktor Smrt!

pro Večerník 

Michal
KADLEC

Exkluzivní
zpravodajství

Operace nebohého pacienta přímo na tanečním parketu, to je možné jenom 
v Pivíně!  Foto: Michal Kadlec

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Sportovní plesy v Čechovicích 
s předstihem vyprodány

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Správné provedení standardních tan-
ců bedlivě sledovala celá sokolovna. 
 Foto: Tomáš Kaláb

Olšanský ples v domáckém duchu

Nabitá tombola a zajímavý kvíz

Útulný sálek olšanské sokolovny v sobotu hostil obecní ples.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil 

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Speciální nabídka na celoroční předplatné
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN
ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč a MŮŽETE VYHRÁT 
NAPŘÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZAČKY SHARP nebo 
TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen

MÁTE PŘEDPLATNÉ NA ROK 2016?
V REDAKCI VÁS ČEKÁ 

NŮŠE PLNÁ BONUSŮ a DÁRKŮ

VĚRNOST SE VYPLÁCÍ!VĚRNOST SE VYPLÁCÍ!

LOSUJEME UŽ V BŘEZNU

Od pondělí 1. února můžete přímo v redakci Večerníku

získat kterýkoliv z uvedených benefitů

+ DÁREK NAVÍC!+ DÁREK NAVÍC!
TENTO TÝDEN reflexní pásky a reflexní smajlíci od CYKLO PRAMOS

MÍT PRAVIDELNĚ DOMA VEČERNÍK
- TEN PRAVÝ START KAŽDÉHO TÝDNE!
VOLEJTE 582 333 433, pište predplatne@vecernikpv.cz 

UŠETŘÍTE PENÍZE I ČAS...
10 důvodů, proč si objednat předplatné!

* každé pondělí noviny za zvýhodněnou cenu oproti prodeji na stánku v roce 2016! Úspora až 104 Kč 
* doručení do vaší schránky ZDARMA nejpozději do 7:30 hodin! Garance od České pošty a.s.
* součástí každého vydání je magazín TV POHODA
* VOLNÁ VSTUPENKA ZDARMA na vybraný sportovní zápas v Prostějově!
* řádkovou inzerci v hodnotě 300 Kč nebo sloupcovou prezentaci v hodnotě  400 Kč zcela ZDARMA!
* možnost zapojit se do soutěže o SLEVOVÝ KUPÓN do zlatnictví ve výši 400 KORUN
* prezentace na www.vecernikpv.cz (návštěvnost cca 13 000 týdně) V HODNOTĚ 1 000 Kč
* to nejzajímavější aktuální zpravodajství z celého Prostějovska od Nezamyslic po Dzbel
* PRAVIDELNÁ DÁVKA ČTENÍ NAVÍC! Ročně vydáváme minimálně 15 vkládaných speciálů ZDARMA
*  malé vánoční překvapení v podobě dárku...
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rubrikyrubriky
VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Tenistka mistrovského TK Agro-
fert Karolína Plíšková konečně pře-
sáhla na grandslamu svůj stín, když 
si v rámci Australian Open zahrála 
semifinále. Tentokrát ještě „pouze“ 
ve čtyřhře...

DEBAKL:DEBAKL:

Myšlenka angažovat Lukáše Bo-
dečka se v případě fotbalistů „eskáč-
ka“ neukázala být tou správnou. 
Potenciálně velká posila se na Hané 
nestihla ani ohřát a už je na odcho-
du pryč.

ČÍSLO:ČÍSLO:

10
S účastí Jestřábů ve vyřazovací 
části WSM Ligy to vypadá stále 
reálněji, když šest kol před kon-
cem dlouhodobé fáze disponují 
náskokem rovných deseti bodů na 
jedenáctou Třebíč.

VÝROK:VÝROK:

„V POSLEDNÍ 
ČTVRTINĚ 

JSME ÚPLNĚ 
ZKOLABOVALI...“

Lodivod Ariete Zbyněk Choleva 
po vyřazení ve čtvrtfinále Českého 
poháru na půdě Kolína

KOMETA: KOMETA: 

JIŘÍ 
VYKOUKAL

Na lavičce Jestřábů mohl v uplynu-
lém týdnu slavit dvě vítězství, s brus-
lemi na nohách se někdejší špičkový 
bek podílel na postupu českých vete-
ránů až do finále premiérového roč-
níku Ligy legend proti Rusku.

ŘEŠENÍ PŘIJDE PRVNÍ NEÚSPĚCH MUSÍ SAMA CHTÍT
Minulý týden se kolega Jirka Možný na tomto místě 
právem pozastavoval nad dlouhodobě až přílišnou 
dominancí prostějovských volejbalistek v českých 
soutěžích, která z nich dělá de facto předem rozhod-
nutou záležitost. Mám pro něho dobrou zprávu: řeše-
ní se patrně dostaví, i když jiné, než si přál...
Vzývaná možnost celkového zkvalitnění UNIQA 
extraligy či výrazného zesílení aspoň jednoho sou-
peře tak, aby Agelkám pořádně konkuroval, totiž 
za současné ekonomické situace bohužel není moc 
reálná. Ani zmíněná účast ve Středoevropské lize se 
určitě neuskuteční, neboť při vší úctě k ní svou úrovní 
o mnoho nepřevyšovala tu extraligovou a větší fi-
nanční náklady na působení v MEVZE se tak z hle-
diska vékáčka rozhodně nevyplatily.
Pokud však vedení hanáckého klubu přistoupí k za-
mýšlenému opuštění evropské Champions League 
a bude hrát „jen“ CEV Cup, přinese to nižší rozpočet, 
o něco slabší hráčský kádr a tím pádem i vyrovnanější 
souboje v domácích soutěžích. Tudíž záležitost bude 
asi vyřešena, byť z opačné strany, než by bylo záhodno.

Rovněž v téhle rubrice jsem před nedávnem opěvoval 
prostějovské basketbalisty za to, jak za poslední roky 
od oddílového téměř krachu dosahují jednoho úspě-
chu za druhým a v dost skromných podmínkách pra-
videlně překračují vlastní výsledkový stín.
Po špatném začátku letošní sezóny se znovu dostali 
na vítěznou vlnu a premiérový větší výbuch tak para-
doxně přišel v období, kdy se jim jinak skvěle dařilo. 
Ano, samozřejmě mám na mysli nečekané vyřazení 
ve čtvrtfinále Českého poháru od Kolína, čímž Orli 
neobhájí svůj loňský triumf! Jakkoliv je takové klopýt-
nutí za dané situace nepříjemné, osobně jsem k němu 
naprosto shovívavý. Pod vedením stávajícího realizač-
ního týmu v čele s hlavním trenérem Zbyňkem Cho-
levou totiž jde o skutečně první neúspěch v dosavadní 
dlouhé řadě příznivých počinů.
Jen doufám v to - a všichni příznivci ARIETE určitě se 
mnou – že kolínský výpadek neodstartuje případný 
ústup košíkářů Prostějova z medailových pozic v rámci 
ČR, které v minulých letech tak pracně dobývali i obha-
jovali. Jedno zaváhání je dovoleno, trvalý pokles nikoliv!

Velký humbuk spustila prostějovská tenistka Petra 
Kvitová rozhodnutím ukončit dlouholetou spolupráci 
s koučem Davidem Kotyzou. V podstatě nikdo přitom 
nenapadal správnost tohoto kroku, neboť sedm spo-
lečných roků je opravdu hodně a vzájemná spolupráce 
se za tu dobu asi už skutečně vyčerpala. Mnohem víc 
se probírá, koho členka TK AGROFERT angažuje na 
Kotyzovo místo. A diskutuje se hlavně ve smyslu, jestli 
dá přednost méně náročnému trenérovi, který ji nebude 
tolik honit, nebo se odváží přivést tvrdšího odborníka, 
jehož metody by ji mohly posunout od turbulentní sou-
časnosti někam dál. Osobně mi takové dilema či obec-
ný způsob uvažování vrcholového sportovce připadá 
scestný, neboť každý(á) opravdu špičkový plejer(ka) 
by jaksi automaticky měl(a) chtít být nejlepší, co to jde. 
Tohle je však ideální vidění světa, kde je také prostor na 
nedokonalost. Protože i top hvězdy sportu jsou jen lidé 
se svými city, názory a dokonce chybami.
Každopádně je jisté jedno: aby Petra mohla pokra-
čovat tak dobře jako dosud, případně ještě lépe, musí 
hlavně chtít sama. Naplno.

SONDA 
MARKA

SONNEVENDA

TREFA D      ČERNÉHOTREFA D      ČERNÉHO
Šerban opustil Býky

 a přešel do profiringu
PROSTĚJOV S citelnou ztrátou se musejí vypořádat prostějovští 
boxeři, dres BC DTJ Prostějov totiž opustila dlouholetá opora tohoto 
týmu Miroslav Šerban. Čtyřiadvacetiletý několikanásobný mistr re-
publiky, jehož snem byla účast na olympiádě v brazilském Riu, se totiž 
rozhodl opustit amatérský ring a zamířil do světa profesionálů. Již bez 
něj tak svěřenci Petra Novotného zamíří do Znojma, kde v neděli od-
poledne svedou bitvu o další extraligové body, které by znamenaly 
další přiblížení k vysněnému titulu.

Jiří MOŽNÝ

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

PROSTĚJOV V uplynulém týdnu 
se kromě nečekaného úbytku v ká-
dru 1.SK Prostějov (informujeme 
na jiném místě vydání) začal zřetel-
něji rýsovat i jeden přírůstek. Do 
nedávno mateřského klubu by se 
totiž mohl na jarní sezónu vrátit 
excelentní střelec z první sezóny 
„eskáčka“ v  MSFL a momentálně 
kmenový hráč SFC Opava Tomáš 
Machálek! Jak Večerníku exklu-
zivně potvrdil generální sportovní 
manažer František Jura, oba kluby 
spolu o této otázce jednají.
„Tomáš by v ideálním případě mohl 
být v kádru už na soustředění v Ústí 
nad Orlicí, záleží na opavské straně. 
Každopádně by to pro nás byla na jaře 
významná posila,“ prozradil horkou 
aktualitu trenér Jura, který ocenil Ma-

chálkovu připravenost se do „svého“ 
klubu vrátit, pokud by se nevešel do 
kádru druholigového týmu.
Tomáš Machálek začal ve Slezsku 
na podzim 2014 v dobrém světle 
a koncem této sezóny nastupoval 
v základní sestavě. Pak jej ale upro-
střed zimní přípravy začátkem úno-
ra 2015 postihlo zranění, které ho 
diskvalifikovalo z účasti v prvních 
jarních kolech minulého ročníku, 
a do základu se od té doby už nevešel. 
„O kontaktech vedení obou klubů 
vím, momentálně je nejhorší nejis-
tota. Doufám, že se situace co nejdřív 
vyjasní,“ doufá samotný Machálek 
s tím, že by samozřejmě raději pravi-
delně hrál, než vysedával na lavičce. 
Setkají se tedy na jaře v kádru dva 
hráči stejného příjmení?  (tok)

Čeká nás velký fotbalový návrat?

Z OPAVY PŘIJEDE 
RYCHLÍK MACHÁLEK!

PROSTĚJOV Může se to zdát nespravedlivé, ale je to tak. 
Pořádková komise Jockey Clubu ČR dle očekávání dis-
kvalifikovala vítěze Velké pardubické 2015 Nikase stejně 
jako jeho stájového kolegu Čariraye, který zvítězil 
v Křišťálovém poháru, druhém nejvýznamnějším tu-
zemském dostihu přes proutěné překážky. Vítězná stáj 
Stanislava Popelky tak bude muset vrátit pořádajícímu 
Dostihovému spolku čestné ceny a majitel Nikase Petr 
Kupka dvoumilionovou dotaci.  
Nikase a Čáriraye trénuje uznávaný Stanislav Popelka ve stájích 
Na srdéčku u Hvozdu. Tomu se dostalo velké podpory, petici 
za zachování Nikase coby vítěze Velké Pardubické podepsalo 
přes pět a půl tisíce lidí. Pořádková komise navíc konstatova-
la, že ani u Nikase, ani Čariraye nemohlo nalezené množ-
ství zakázaných látek ovlivnit jejich výkon během závodů. 
Rovněž vyloučila, že by doping byl podán koním záměr-
ně. „Došli jsme k závěru, že nedošlo k úmyslnému podání za-
kázaných látek za účelem ovlivnění výkonu koně,“ uvádí zpráva 
pořádkové komise.  Stanislav Popelka totiž doložil, že do těla 
jeho koní se zakázané látky dostaly nejspíš z krmiva, na kterém 
nebylo uvedeno, že dané látky obsahuje. Zjistil to z rozboru po-
travy. Podle odborného posudku byly zakázané látky nalezeny 
v krmivu od společnosti Troubecká hospodářská a.s. Ta však 
pochybení odmítá. S tím se ale Stanislav Popelka nechce smí-
řit. „Rozhodl jsem se, že podniknu právní kroky, které by mně 
a celému realizačnímu týmu zajistily alespoň částečnou satis-

fakci a v budoucnu jsme se tak podobných situací vyvarovali. 
Pochybení výrobce krmiva mě připravilo o dvě významná 
vítězství a dobré jméno dostihového trenéra, což mě mrzí 
nejvíce,“ vyjádřil se Popelka.  (mls, zv) 

Komise ovšem vyloučila záměrné podání dopingu 

Nikase oficiálně připravila o fenomenální vítězství ve Velké par-
dubické neuvěřitelná shoda okolností. Nicméně hlavu může držet 
i nadále zpříma, pro mnohé totiž zůstává na vrcholu i navzdory 
rozhodnutí Pořádkové komise Jockey Clubu.  Foto: Martin Zaoral 

➢VÍCE K TÉTO I DALŠÍM BOXERSKÝM NOVINKÁM NAJDETE NA STRA NĚ 39

Nikas definitivně přišel o vítězství ve Velké pardubické 

PROSTĚJOV Až do večera před-
posledního lednového dne žily 
volejbalistky VK AGEL Prostějov 
v nejistotě, koho přivítají na svém 
hřišti v úvodním střetnutí nad-
stavbové části UNIQA extraligy 
žen ČR 2015/2016. Poslední due-
ly základní fáze nakonec rozhodly, 

že to bude Volejbal Přerov Pre-
cheza, který v hale Sportcentra 
DDM nastoupí v sobotu 6. února 
od 17:00 hodin.
Dlouho to vypadalo na Olymp Pra-
ha, jenže ten v osmnáctém dějství 
soutěže podlehl Olomouci 0:3 a dal 
šanci posunout se na čtvrté místo 

právě Přerovu. Ten příležitost neče-
kaně chytnul za pačesy, když suve-
rénně 3:0 vyplenil palubovku v té 
době druhé Ostravy! Zároveň si tím 
vybojoval právo odstartovat nad-
stavbu na půdě úřadujících mistryň 
republiky.
 >>>dokončení na straně 36

Extraligovou nadstavbu zahájí 
volejbalistky v sobotu s Přerovem

MOSKVA, PROSTĚJOV První 
ročník Světové ligy legend skončil 
velkým úspěchem českých hoke-
jistů, když někdejší mistři světa 
i olympijští vítězové dokráčeli až 
do finále proti Rusku, pořadateli 
závěrečného turnaje. 
A podíleli se na tom i dva hráči 
s vazbami na Prostějov – někdejší 
špičkový bek a nynější sportov-
ní manažer Jestřábů Jiří Vykoukal 
a před necelými deseti lety zdejší 
gólman Radovan Biegl. „Spokojený 
jsem a myslím si, že spokojeni jsou 
všichni. Celá akce se podařila a na-

víc jsme si zahráli finále s legendami 
Ruska a Sovětského svazu, takže to 
pro nás byl velký zážitek,“ rozplýval 
se Vykoukal. České legendy nejprve 
v pátečním duelu hraném na třikrát 
patnáct minut přestřílely Švédy, 
když se pod výhru 8:2 podepsal 
i jednou asistující Vykoukal, zatím-
co Biegl čelil všem pokusům sou-
peře, o den později už vládli pamět-
níci sovětské mašiny, když zvítězili 
v poměru osm ku pěti.
Rozhovor s Jiřím Vykoukalem 
o celé této akci přineseme v příštím 
vydání.  (jim)

Vykoukal s Bieglem stříbrní



HVOZD Velkým neúspěchem skončila druhá 
polovina uplynulého kalendářního roku pro 
fotbalisty Hvozdu. Zatímco na jaře je Rudolf 
Švehla (na snímku) dovedl k záchraně v I.B 
třídě, tak podzim přinesl velice smutné ob-
dobí s jediným vítězstvím a hned dvanácti 
porážkami. V pátek se koná velká schůze 
tamějších činovníků, která určí, jakým směrem 
se oddíl nyní vydá...

●● Lze na vašem vystoupení najít něco pozi-
tivního?
„Asi nic, selhali jsme na plné čáře. (povzdechne si) 
Měli jsme sestavené mužstvo a pomýšleli na střed 
tabulky, jenže tři dny před začátkem sezóny nám 

vypadl stoper Petr Hlavinka, jenž si to rozmyslel 
a šel jinam, Radek Novotný pak utrpěl zranění, 
které ho nepustilo k ani jednomu zápasu, takže 
jsme sestavovali novou stoperskou dvojici. Právě 
tito dva zkušení hráči přitom táhli mužstvo 
k jarní záchraně. Dále jsme počítali s určitými 
plejery, ale na poslední chvíli kvůli pracovnímu 
zaneprázdnění, rodinným povinnostem a vyššímu 
věku řekli, že už nebudou hrát, takže se nám prak-
ticky rozpadla jak obrana, tak záloha a museli jsme 
zacpávat díry všemi, kdo byl po ruce. Ale bodů 
mohlo být víc, kdybychom ovšem proměňovali 
vyložené šance, které jsme si vypracovali.“
●● Takže nastal razantní rozdíl mezi kvalitou 
vás a soupeřů?

„Záleželo, jak jsme se sešli... Když jsme byli 
v jakž takž solidní sestavě, tak jsme hráli vy-
rovnanou partii a rozhodovala koncovka. 
A v některých případech i určité okolnosti, co 
do fotbalu i obecně do sportu nepatří a jsou mi 
proti srsti. Prostě jsme mohli mít bodů víc...“
●● Na zřetelná poškození jste upozorňoval 
hned po zápasech, vidíte v chybách úmysl?
„Nechci říkat, že peníze rozhodují, proto se 
k  tomu nebudu vyjadřovat. Každý, kdo chodí 
na fotbal, tak si udělá obrázek sám. Vždy říkám, 
že můžeme být rádi, jací rozhodčí pískají 
v prostějovském okrese, protože když jedeme 
někam k Šumperku a pískají nás tamější 
rozhodčí, tak je to katastrofa! Nechci říkat, jestli 

nás má nebo nemá někdo rád, na tom nezáleží. 
Je tam sudí, který by měl pískat, co vidí, a ne, co 
si vymyslí...“
●● Jak moc vám tyto okolnosti berou chuť 
do fotbalu?
„Pokud mi kluci říkají, co mají proti tomu dělat, 
tak je to bezmocnost. I když delegát něco napíše 
do zápisu, tak se stejně nic nestane. To začíná od 
vedení rozhodčích, ale vážně se nechci pouštět 
do nějaké debaty.“
●● S jakými představami půjdete do zbytku 
sezóny?
„Mám určitou vizi, na všem se ale dohodneme 
teprve na výroční schůzi, kterou máme v pátek 
pátého února. Nemíníme cpát peníze hráčům 
a překotně někoho kupovat, prostě se budeme 
spoléhat na to, jestli nám někdo bude chtít po-
moci, aby se zviditelnil. Jestli ne, tak to dohra-
jeme s tím, co máme, a budeme se pokoušet 
zachránit. Není nic ztraceno, na záchranu nám 
chybí šest bodů. Jsem toho názoru, ať se díváme 
do budoucna a peníze jdou na mládež či do 
hrací plochy. Jsme daleko od Prostějova a za 
celou dobu nám nikdo nepomohl, dotace se 
Hvozdu vyhýbají...“
●● A jste v tomto směru do budoucna 
alespoň trochu optimistou?
„Jsme menší oddíl a pro obyvatele přinášíme 
kulturní vyžití. Chceme, aby hráli za Hvozd 
kluci, kteří jsou z něj, nebo k němu mají vztah. 
Ono se nám to pak vrátí. Co je totiž na podzimu 
potěšující, to jsou žáci, kteří pod vedením Mi-
lana Mokrého a Martina Kubici hrají dobře 
v okresním přeboru. Mají tam sedmnáct os-
mnáct kluků a hned si říkám, že to s hvozdeck-
ým fotbalem není špatné. Musíme být trošku 
trpěliví, holt jednou je člověk nahoře a jednou 
dole. S tím se musí počítat.“

OTINOVES Při své premiérové 
sezóně s Otinovsí v krajských sou-
těžích zvládl kouč Tomáš Hrdlovič 
(na snímku) přivést své kluky ke 
dvaceti bodům, o rok později a po 
změně skupiny I.B třídy toto číslo 
ještě o plných dvacet procent na-
výšil. Po skončení podzimní části 
sice neodolal nabídce Kojetína a za 
několik měsíců padesátiletý lodi-
vod tak slibně rozehranou sezónu 
nedokončí, do krajského přeboru 
však může odcházet spokojen.

●● Loučíte se šestou pozicí, přinesl 
vám tedy podzim spoustu radosti?
„Chtěli jsme být kolem pátého místa, 
aby mužstvo hrálo v klidu a pohodě, 
což se nám povedlo. Body jsme uhráli, 
udělali jsme jich dost a myslím si, že už 
v současné době je Otinoves zachrá-
něna. S tímto jsme spokojeni.“
●● Co bylo základem pro tak úspěš-
ně tažení?

„Vhodné doplnění mužstva. Před se-
zónou jsme získali Andrýska, který 
nám hodně pomohl, trochu jsme sta-
bilizovali účast Jirky Kohouta, který je 
silný v obranné fázi. Byli jsme lepší a 
bodovali. Hráči chtěli hrát každý zá-
pas na sto procent, ani v kabině jsme 
si neříkali, že chceme bojovat jen 
o záchranu. Na nikoho jsme ale vůbec 
netlačili a můžu jim jen poděkovat.“
●● Vítězili jste téměř výhradně 
doma, v čem tkví recept na pevnou 
tvrz?
„Je to dáno například specifickým 
povrchem, soupeřům moc nevy-
hovoval, byť pro obě mužstva je to 
stejné. Celkově platí, že musíte víc 
vyhrávat doma než venku, to se nám 
podařilo. Díky tomu jsme tam, kde 
jsme. Venku jsme měli velký problém 
ve Zvoli, kde nám nepřijelo jedno 
auto a kvůli zranění gólmana jsme 
zápas ani nedohráli. Je to i o tom, že 
doma si můžeme zvolit termín zápa-

su podle pracovního vytížení hráčů, 
což také hraje silnou roli.“
●● A můžete být spokojen i s herní 
stránkou?
„Určitě. Porazili jsme doma Jesenec, 
který je nyní druhý, i Bystřici, která 
soutěž dokonce suverénně vede. Pro-
hráli jsme jen se Slavonínem, i ten má 
hodně silné mužstvo. Byli jsme silní 
a výsledky svědčí o tom, že mužstvo 
bylo kvalitní.“
●● Jak si podle vás mužstvo pove-
de ve zbytku sezóny?
„Vždy říkám, že všechno není jen 
o trenérovi. Myslím si, že i nový kouč se 
porve o to, aby v Otinovsi byli kvalitní 
hráči. Znám ho a jsem přesvědčen, že 
může s mužstvem dosáhnout vysoko. 
Věřím, že se jim bude i nadále dařit.“
●● Vy osobně máte namířeno do 
krajského přeboru, nebojíte se zá-
chranářských starostí v Kojetíně?
„Je to pro mě nová výzva, na práci se 
těším. Každý ví, že toho mám hodně 

za sebou, a práce je všude stejná, jako 
v Tovačově, Olšanech či Otinovsi. 
Udělám maximum pro to, abychom 
uspěli a zůstali v krajském přeboru.“
●● Berete si s sebou někoho z Oti-
novsi?
„Do přípravy jsem zařadil jednoho 
hráče, uvidíme, jak se bude jevit a jak 
bude chtít, přeci jen krajský přebor je 
něco jiného než I.B třída. Věřím ale, 
že když bude poctivý, tak na to má 
a soutěž může hrát. Zatím ale nebu-
du jmenovat, až bude vše dořešeno.“ 
(úsměv)
●● Jak budete na Otinoves vzpo-
mínat?
„Jen v dobrém. S vedením mám dob-
ré vztahy, pomáhal jsem jim shánět 
nového trenéra. Prostějovský region 
mi nic neudělal a mé poděkování pa-
tří hráčům i funkcionářům Otinovsi 
za jejich chování a obětavost. Kdyby 
takových bylo víc, tak by se fotbal 
u nás posouval k lepšímu. Na to, že 

je to malá vesnička kolem tří set oby-
vatel, tak dělali vše a dobře. Klobouk 
dolů před nimi.“

Tomáš Hrdlovič: „Otinoves je tam, kde chtěla být!“

JESENEC Nevydařené začátky 
a brzká inkasovaná branka, 
v průběhu následujících minut 
však vyrovnání a převážně i do-
konaný obrat. Podle této šablony 
se často odvíjely podzimní zápa-
sy jeseneckých fotbalistů, kteří 
celkově dosáhli na deset výher 
a tři remízy, což společně s výraz-
ně aktivním skóre dává druhou 
pozici v tabulce. V roli hlavního 
lodivoda zůstal u mužstva Petr 
Tichý (na snímku), jenž se tento-
krát mohl kochat.

●● Na průběžnou tabulku se 
vám kouká asi příjemně...
„Ani sami jsme nečekali, že ob-
sadíme druhé místo za suverénní 
Velkou Bystřicí. Projevilo se ale, že 
jsme dali mužstvo do kupy a při-
šli Pepa Konečný, Milda Navrátil 
a ‚Uli‘. Právě jeho příchod se uká-
zal jako perfektní tah, projevuje se 
pozitivně hráčsky i lidsky. Dlouho 
tady nebyl takový hráč jako on. 
Nechtěli jsme jít cestou velkých 
nákupů, ale vybírali jsme si kluky, 

kteří by nám zapadli do koncepce, 
podařilo se.“
●● Společně pořádáte ples i fot-
balový galavečer, dá se tedy říci, 
že tým funguje i mimo trávník?
„Říkám, že parta dělá polovinu 
mužstva a vztahy se dělají mimo 
hřiště. Vše k tomu směřovalo a klu-
ci táhnou za jeden provaz.“
●● Loni na jaře jste musel tým 
dirigovat přímo ze hřiště, jak jste 
vnímal podzimní jízdu?
„Rád si zahraju za staré pány, kole-
na mi už ale tolik neslouží. Oči by 
stále chtěly, ale už by to nešlo. Na 
jaře to bylo z nouze, teď tu máme 
dobrý základ, tak věřím, že se už na 
hřiště nepodívám. (smích) A celko-
vě jsem si to užíval. Nebyly to tako-
vé nervy, jako jsem byl zvyklý, díky 
výsledkům bylo všechno mnohem 
pohodovější. Navíc se nerveme 
o postup a hrajeme pouze to, na co 
máme. A jak říkám, mládí vpřed, 
takže tréninky si vedl Pepa Koneč-
ný a na standardkách se podílel 
Peťa Ullmann. Já jsem si jen před 
zápasem skládal sestavu.“ (úsměv)

●● Aktuálně jste v závěsu za vedou-
cí Velkou Bystřicí, takže jak se staví-
te k možností vrátit se do I.A třídy?
„Útok na první místo nechystáme. 
Máme kolem dvě stě sedmdesá-
ti obyvatel a neplánujeme žádné 
změny v kádru. Cílem je skončit do 
sedmého místa. O postup neusilu-
jeme, je to finančně moc nároč-
né. Něco dostáváme od obcí 
Jesenec i Dzbel a děkujeme 
jim za to, zbytek vyděláváme 
pořádáním zábav či plesu.“

●● Vaše zápasy často konči-
ly výsledkem 3:2, je to pouze 
náhoda?
„Fotbal se hraje až do devadesáté 
minuty a góly mnohdy padají i těs-
ně před koncem, kdy to na sebe ně-
kdo musí vzít. Je to o fyzické kon-
dici a musím v tomto směru před 
kluky smeknout. Vědí, že jsem 

tvrdý a neslevím jim, takže se po-
ctivě chystají na samotné tréninky. 
V této soutěži je to hlavně o fyzičce 
a jsem rád, že nás žádné mužstvo 
nepřetlačilo, vždy jsme měli herně 
i kondičně navrch my. Prohráli 
jsme vlastně jen v Otinovsi a Pase-
ce, v obou případech jsme doplatili 
na neproměňování šancí.“

PROTIVANOV V minulé sezóně se 
Protivanov dlouho pohyboval mezi 
nejlepšími a načas dokonce vévodil celé 
„B“ skupině I.B třídy, také první polovina 
uplynulého podzimu se týmu vydařila. 
Poté už však Josef Pospíšil (na snímku) 
nezažil na lavičce nejvýše položeného 
okresního klubu příliš radosti, když od 
konce září nezískali jeho svěřenci ani 
jeden bod. Postupně se tak propadali tab-
ulkou a nyní mají jen čtyři body náskoku 
na předposlední Babice.

●● Stále platí názor, že podzim zůstal za 
vašimi možnostmi?
„I s odstupem času převládá zklamání, 
protože z patnácti zápasů získat patnáct 
bodů, to je opravdu málo. Upřímně řečeno 
jsme očekávali, že se budeme pohybovat ve 
vyšších patrech tabulky... Ale musím přiznat, 
že je to naprosto spravedlivé. Začátek sezóny 
se přitom nevyvíjel až tak špatně, byť jsme 
v prvním kole doma prohráli zcela 
zaslouženě se Slavonínem. Další série byla 
poměrně úspěšná, i když mě mrzela remíza 
s Jesencem, protože jsme doma ještě čtvrt 
hodiny před koncem vedli o dvě branky.“
●● Přesně jak říkáte, od druhého do os-
mého kola jste neprohráli.
„V Babicích nám povinnost velela vyhrát 
a vyšlo to. Potom jsme hráli s Otinovsí, která 
byla lepší, ale jednou brankou ze závěru se 
nám podařilo vyhrát, i takové zápasy jsou. Ve 
Hvozdu jsme neudrželi vedení, alespoň jsme 
však remizovali. Vyhráli jsme doma s Dolopla-
zy, poté díky zlepšenému výkonu ve druhém 

poločasu smazali dvoubrankové manko. V os-
mém kole jsme si to vybrali doma s Pasekou, 
která hrála velice kvalitní fotbálek, tímto zá-
pasem jsme ale úplně skončili.“
●● Máte nějaké vysvětlení, proč poté 
přišlo sedm porážek v řadě?
„Do osmého kola jsme nehráli až tak 
kvalitní fotbal, ale body jsme získávali. 
A pod dojmem, že to bude stačit, přišla po-
tom taková série, která nás všechny srazila. 
Nemůžu říct, že jsme potom hráli horší zá-
pasy, hráli jsme lépe než do té doby, ale už 
to byli těžší soupeři, kteří dokázali využít 
šancí, a prohrávali jsme o branku. V Libině 
to kluci podcenili a dostali jsme nakládačku, 
Postřelmov přijel jen bránit a vytěžil z mini-
ma maximum, ve Zvoli to byl otevřený boj, 
s Velkou Bystřicí nám chyběla trpělivost, 
v Nových Sadech jsme na ně neměli, ve 
Slavoníně rozhodla jediná branka ze střední 
vzdálenosti a poslední zápas v Jesenci se nám 
nepodařil, jako tradičně jsme to s nimi nezv-
ládli. Máme široký kádr, v sezóně jsme zapo-
jili čtyřiadvacet hráčů, díky ‚béčku‘ a dorostu 
máme širokou základnu, ale nikdo nedokázal 
udržet výkonnost po celou sezónu a u všech 
nastaly výkyvy.“
●● Máte druhý nejhorší útok, svědčí to 
celkově o hře směrem dopředu?
„Devatenáct branek je strašně málo. Tam 
není co omlouvat, je to naše neumění. (povz-
dechne si) To je příčina toho, proč jsme tam, 
kde jsme... Fana Pospíšil dal sedm branek, 
ale je pravda, že ho nikdo nepodpořil. Pouze 
v šesti zápasech jsme dali víc než jednu 
branku, jen dvakrát tři. Ale trošku mě to 

zaráží, protože se nesvazujeme tím, že by-
chom měli hrát totálně obrannou hru. Je to 
dáno kvalitou v zakončení, která nám oprav-
du schází. Věřím ale tomu, že to tam začne 
padat.“ (lehký úsměv)
●● Čekáte ještě ve zbytku sezóny drama?
„Máme před sebou jedenáct zápasů, udělali 
jsme si sezonu opravdu zajímavou... Ale o to 
důkladněji se na jarní boje připravíme. Mu-
síme tomu věřit. Velice důležité bude chytit 

start do soutěže. Začínáme 
s Babicemi, které jsou 
venku úspěšnější než 

doma. Pak odjíždíme 

do Otinovsi a máme doma Hvozd, takže 
začátek bude klíčový. Tam se ukáže naše síla 
a odolnost.“
●● Kalkulujete i s tím, že by mohl sestu-
povat jen jeden tým?
„Získali jsme málo bodů a kalkulovat s tako-
vou věcí nehodláme. Zklamáním je pro mě 
už jedenácté místo a fakt, že na sedmé Nové 
Sady ztrácíme sedm bodů. Cílem je osmé 
místo, což je adekvátní pozice, o níž bychom 
se mohli poprat. Očekávám zlepšení v tab-
ulce, jinak to pro mě i celý oddíl bude velké 
zklamání. Na závěr bych chtěl poděkovat 
obci za podporu celé protivanovské kopané.“

„B“ skupina I.B třídy Olomouckého 
KFS skýtá zcela jiný pohled než její 
jižnější skupina. Zatímco v „áčku“ si 
mírný náskok vytvořil vedoucí Kojetín 
„B“, za nímž následuje jednolitý zby-
tek horní poloviny volně pokračující 
ve zbytek pořadí, tak v „olomoucké“ 
grupě se výrazně odpojila horní pětice, 
na kterou nabral střed tabulky zna-
telnější odstup. Vše uzavírá nejslabší 
trio. Ve všech třech těchto vagonech má 
Prostějovsko svého zástupce a drama 
na obou pólech tak má i regionál-

ní rozměr. Tímto bodem se naplnily 
předsezónní prognózy Večerníku, ale 
právě v tomto případě jsme byli nejdál 
od pravdy...

Hvozdu ani Protivanovu se nepoda-
řilo navázat na jarní výkony a v obou 
táborech převládá velké zklamání. 
Oba celky doplatily zejména na mi-
zernou koncovku, když dohromady 
docílily pouze čtyřiatřiceti branek. 
Této hodnoty dosáhla samostatně 
hned polovina účastníků. 
V případě někdejšího divizionáře vybí-
zela k optimismu alespoň první polovina 
podzimu, kdy měl průměr zhruba dvou 
bodů na zápas, jenže závěr se změnil 
v katastrofu, což nejlépe dokládá sedm 
porážek v řadě a skóre 6:21. Nastal tak 

rapidní propad až do druhé desítky, což 
neodpovídá ambicím ani šíři kádru po-
staveného téměř výhradně na vlastních 
odchovancích.
Hvozdečtí při své třetí krajské sezóně při-
nášeli ještě méně potěšení. Letní zásahy 
do defenzivy i ofenzivy se ukázaly být 
natolik výrazné, že první a dosud jediná 
výhra přišla až v posledním utkání ka-

lendářního roku 2015. To spolu s devíti 
porážkami v řadě přikovalo mančaft 
pevně u dna tabulky a situace je tak ještě 
vážnější než před rokem. Tehdy na tom 
sice také nebyl Hvozd s deseti body nijak 
slavně, ale nebyl poslední a dvanáctá 
pozice byla vzdálena jen na tři body, 
zatímco nyní mají třinácté Babice pět 
a dvanáctá Leština šest bodů k dobru.

Mnohem klidněji naopak mohou spát 
v Jesenci a Otinovsi. Posledně jmenova-
ný oddíl v létě vyměnil krajské skupiny 
a tento tah mu společně s doplněním 
kádru prospěl. Na nepříliš kvalitním 
domácím hřišti ztratil body jen jednou 
a tuto ztrátu odčinil v Babicích, takže 
čtyřiadvacet bodů de facto značí jistou 
záchranu a jde už jen o to, jestli se poda-
ří uhájit první polovinu tabulky, nebo 
nastane takový propad jako loni.
A v  neposlední řadě Jesenec opět vý-
razně baví fotbalem. Ke cti mu slouží 
nejen počet bodů, vstřelených branek 
a stoprocentní domácí bilance, ale 
i pravidelnost, s jakou dokázal otá-
čet nepříznivé výsledky. Ačkoliv hned 
osmkrát inkasoval jako první a třikrát 
se tak stalo hned ve druhé minutě, vy-
doloval právě z těchto utkání šestnáct 
bodů. A nebýt ztráty dvoubrankového 
vedení ve Velké Bystřici, mohli Jeseneč-
tí dokonce přezimovat na čele.
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1. Jesenec 8 8 0 0 23:8 24
2. Paseka 8 7 0 1 25:8 21
3. Otinoves 8 7 0 1 15:6 21
4. Libina 7 6 0 1 22:12 18
5. Nové Sady „B“ 7 5 1 1 32:13 16
6. Zvole 7 5 1 1 15:8 16
7. Velká Bystřice 7 4 3 0 21:11 15
8. Postřelmov 7 4 2 1 14:6 14
9. Slavonín 7 4 1 2 14:7 13
10. Doloplazy 8 3 1 4 24:18 10
11. Leština 8 3 1 4 19:20 10
12. Protivanov 7 3 1 3 9:11 10
13. Hvozd 8 1 1 6 9:25 4
14. Babice 8 1 0 7 16:35 3

TABULKA DOMA:
1. Velká Bystřice 8 7 0 1 26:12 21
2. Slavonín 8 6 0 2 21:11 18
3. Postřelmov 8 5 2 1 19:6 17
4. Paseka 7 3 1 3 19:18 10
5. Jesenec 7 2 3 2 13:13 9
6. Babice 7 2 1 4 12:22 7
7. Doloplazy 7 2 0 5 17:15 6
8. Nové Sady „B“ 8 2 0 6 12:26 6
9. Protivanov 8 1 2 5 10:20 5
10. Zvole 8 1 1 6 7:23 4
11. Otinoves 7 1 0 6 8:31 3
12. Hvozd 7 0 1 6 6:18 1
13. Leština 7 0 1 6 5:19 1
14. Libina 8 0 0 8 13:24 0

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Tomáš KÝR 13 3 0 0
Karel LAŠTŮVKA 2 0 0 1

obránci
Bronislav BURIAN 11 3 2 0
Zdeněk HORÁK 14 0 1 0
Jaromír TOVÁREK 3 0 0 0
Petr ULLMANN 15 1 3 0
Jan ZAJÍČEK 15 1 1 0
Jaroslav ŽOUŽELKA 14 1 0 0

záložníci
David ČÍŽEK 15 2 5 0
Michal DREŠR 3 0 1 0
Martin KLICPERA 10 2 1 1
Josef KONEČNÝ 10 2 1 0
Tomáš KOŘENOVSKÝ 11 1 0 0
Lukáš MOTL 14 0 0 0

útočníci
Miloš NAVRÁTIL 15 3 4 0
Jiří TICHÝ 15 12 0 0
Petr TICHÝ ml. 15 5 6 0
Zdeněk TICHÝ 6 0 1 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Petr TICHÝ starší
Asistent: Vladimír ČÍŽEK
Vedoucí mužstva: Stanislav POLCR

Poznámka: Za jménem následuje počet utkání, 
vstřelených branek(u brankářů vychytaných nul), 
žlutých a červených karet.

SK JESENEC - DZBEL
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
MILAN PITÁK 15 2 1 0

obránci
Miroslav BÍLEK 14 1 5 0
ANTONÍN DVOŘÁK 15 0 3 0
Martin HRUBAN 1 0 0 0
JAN PITÁK 1 0 0 0
Milan SEDLÁK 15 0 1 0
JAN VYBÍHAL 13 0 3 0

záložníci
Radek KROPÁČ 14 1 7 1
PATRIK MUSIL 2 0 0 0
Daniel NEJEDLÝ 6 0 1 0
VÍT NEJEDLÝ 9 1 1 0
Marek POSPÍŠIL 15 0 6 0
ZDENĚK POSPÍŠIL 13 0 0 0
Dalibor SEDLÁK 12 2 1 0
MILAN SEKANINA 6 0 0 0
Martin ŠINDELKA 2 0 0 0
LUDĚK ŽENATA 2 0 0 0

útočníci
Marek GRMELA 10 3 0 0
ONDREJ MILAR 12 1 0 0
Tomáš MUDROCH 3 0 0 0
FRANTIŠEK POSPÍŠIL 15 7 1 0
Tomáš POSPÍŠIL 11 1 3 0
RADEK SEDLÁK 14 1 2 0
Lukáš ZÁVODNÝ 9 1 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Josef POSPÍŠIL
Asistent: Dušan MILAR
Vedoucí týmu: Petr SEDLÁK

SK PROTIVANOV
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Lukáš PIŇOS 14 3 2 0
Petr URBAN 2 1 0 0

obránci:
Petr BENEŠ 11 0 0 0
Jan DOSEDĚL 15 0 1 0
Patrik HUSTÝ 13 0 2 0
Josef JANEČEK 11 0 2 0
Jiří KOHOUT 9 0 0 0
Marek LÍZNA 10 2 1 0
Tomáš MATOCHA 14 0 2 0

záložníci:
Petr ANDRÝŠEK 14 2 2 0
Milan BRICHTA 2 0 0 0
Tomáš DOLEŽEL 2 0 0 0
Jakub KOSTKA 10 1 2 0
Jan MAKO 5 1 0 0
Josef SEKANINA 4 0 0 0
Jiří SCHMIDT 3 0 3 0
Tomáš VORÁČ 5 0 0 0
Jakub ZAVADIL 2 0 0 0

útočníci:
Ondřej DOSTÁL 4 1 0 0
Tomáš PAVLINSKÝ 13 9 2 0
Petr ZAPLETAL 11 7 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Tomáš HRDLOVIČ
Asistent: Luboš SEKANINA
Vedoucí týmu: Karel POŘÍZKA

TJ OTINOVES
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Vít KOUTNÝ 14 0 1 0

Obránci:
Petr ANTL 10 0 1 0
Josef BÍLÝ 9 0 0 0
Petr FIALA 14 1 2 0
Martin KUBICA 9 0 1 0
Josef MLÝNSKÝ 15 0 2 0
Michal PÍREK 1 0 0 0
Ondřej PROCHÁZKA 13 2 1 0

Záložníci:
Vojtěch BÍLÝ 14 3 3 1
Tomáš DUTSZAK 2 0 0 0
Jaromír KRÁSA 14 1 0 0
Pavel MUZIKANT 11 0 0 0
Karel PROCHÁZKA 7 0 1 0
Josef SZEKULICS 4 0 0 0
Miroslav SVEC 3 0 0 0
Jiří VÁNSKÝ 13 3 0 0

Útočníci:
David GRULICH 4 0 0 0
Petr GRULICH 6 1 0 0
David KŘEČEK 15 0 1 0
Zbyněk POLES 11 4 2 1
Michal SPURNÝ 7 0 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Rudolf ŠVEHLA
Vedoucí týmu: Miroslav ŠVEC

FC HVOZD
– hráèské statistiky na podzim 2015

19 – Josef Drábek (Doloplazy), 15 – Martin Semjon (Slavonín), 13 – Petr Vojtášek (Paseka), 12 
– Jiří Tichý (Jesenec), 10 – Jiří Seyfried (Babice), Jaroslav Dočkal (Doloplazy), Ondřej Nejedlý 
(Zvole), 9 – Tomáš Pavlinský (Otinoves), Martin Puchr (Leština), Martin Kaczmarczyk (Velká 
Bystřice), Martin Lančík (Libina), Martin Geier (Paseka).

Nejlepší støelciNejlepší støelci
I.B tøídy, sk. „B“:I.B tøídy, sk. „B“:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do

I.B tøídy O KFSaneb

KOMENTÁØ

Přibližně tři a půl měsíce od začátku srpna až do poloviny listopadu 
loňského roku patřily ve sportovní oblasti fotbalové scéně. Příznivé 
klimatické podmínky umožnily během víkendů a vložených střed 
odehrát prakticky všechna naplánovaná střetnutí bez komplikací, 
nastalo jen několik kontumací či odkladů na konec zimní přestávky. 
Všichni zainteresovaní v tomto kolektivním sportu tak nyní mohou 
prožívat přestávku, než se okresní, krajské i ještě vyšší soutěže opět 
rozjedou, byť už postupně nastává období tréninků. Tento čas tak 
mohou věnovat nejen zaslouženému odpočinku a přípravám na 
zbytek ročníku, nýbrž také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. 
Nastala totiž ta pravá chvíle na podrobnější rozbor a připomenutí 
toho, co se v závěru léta a během podzimu na trávnících od třetí 
ligy dospělých a až po nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme 
již stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov Moravskoslezskou fot-
balovou ligou a poté jsme přesunuli svou pozornost na soutěže 
Olomouckého kraje. V nich jsme ještě na konci loňského roku jako 
první zabrousili do krajského přeboru. Letos jsme hned ve dvou 
dílech nahlédli pod pokličku obou skupin I.A třídy Olomouckého 
KFS, kde má Prostějovsko hned šest vyslanců a minule přišla řada 
na „A“ skupinu I.B třídy. Dnes přichází řada na regionální kvar-
teto v severnější „B“ skupině, v níž reprezentují Prostějovsko hráči 
Jesence, Otinovsi, Protivanova a Hvozdu a také v tomto případě 
servírujeme obvyklé menu v podobě výsledků, tabulek, statistik, 
trenérských názorů i pohledu redakce. 
Tímto naše exkurze do kraje končí a již za týden se dostane na 
úvodní naťuknutí okresního přeboru. A dojde také na ženy!

Dvoustranu připravil - texty a foto: Jiří Možný; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

FGP STUDIO I.B TØÍDA O KFS,
SKUPINA „B“

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. SK Velká Bystřice 15 11 3 1 47:23 36 (15)
2. SK Jesenec-Dzbel 15 10 3 2 36:21 33 (9)
3. TJ Postřelmov 15 9 4 2 33:12 31 (10)
4. TJ Sokol Paseka 15 10 1 4 44:26 31 (7)
5. TJ Sokol Slavonín 15 10 1 4 35:18 31 (10)
6. TJ Otinoves 15 8 0 7 23:37 24 (0)
7. FK Nové Sady „B“ 15 7 1 7 44:39 22 (1)
8. TJ SK Zvole 15 6 2 7 22:31 20 (-1)
9. TJ Libina 15 6 0 9 35:36 18 (-3)

10. TJ Sokol Doloplazy 15 5 1 9 41:33 16 (-8)
11. SK Protivanov 15 4 3 8 19:31 15 (-6)
12. TJ Sokol Leština 15 3 2 10 24:39 11 (-13)
13. TJ Sokol Babice u Šternberka 15 3 1 11 28:57 10 (-14)
14. FC Hvozd 15 1 2 12 15:43 5 (-19)

1. kolo, sobota 8. srpna Jesenec – Nové Sady „B“ 3:1
2. kolo, neděle 16. srpna Protivanov – Jesenec 2:2
3. kolo, neděle 23. srpna Jesenec – Slavonín 2:0
4. kolo, sobota 29. srpna Jesenec – Babice 5:1
5. kolo, sobota 5. září Otinoves – Jesenec 1:0
6. kolo, sobota 12. září Jesenec – Hvozd 2:0
7. kolo, neděle 20. září Doloplazy – Jesenec 2:3
8. kolo, neděle 27. září Jesenec – Leština 3:2
9. kolo, neděle 4. října Paseka – Jesenec 3:2
10. kolo, neděle 11. října Jesenec – Libina 3:2
11. kolo, sobota 17. října Postřelmov – Jesenec 2:2
12. kolo, sobota 24. října Jesenec – Zvole 3:2
13. kolo, neděle 1. listopadu Velká Bystřice – Jesenec 2:2
14. kolo, neděle 8. listopadu Nové Sady „B“ – Jesenec 1:2
15. kolo, sobota 14. listopadu Jesenec – Protivanov 2:0

Jak šel jesenický podzim:Jak šel jesenický podzim:
1. kolo, sobota 8. srpna Otinoves – Zvole 1:0
2. kolo, neděle 16. srpna Velká Bystřice – Otinoves 4:2
3. kolo, neděle 23. srpna Otinoves – Nové Sady „3“ 3:2
4. kolo, neděle 30. srpna Protivanov – Otinoves 1:0
5. kolo, sobota 5. září Otinoves – Jesenec 1:0
6. kolo, sobota 12. září Babice – Otinoves 3:5
7. kolo, neděle 20. září Otinoves  – Slavonín 0:2
8. kolo, sobota 26. září Otinoves – Hvozd 4:1
9. kolo, neděle 4. října Doloplazy – Otinoves 9:0
10. kolo, sobota 10. října Otinoves – Leština 2:0
11. kolo, neděle 18. října Paseka – Otinoves 6:1
12. kolo, sobota 24. října Otinoves – Libina 2:1
13. kolo, sobota 31. října Postřelmov – Otinoves 5:0
14. kolo, sobota 7. listopadu Zvole – Otinoves 3:0 kontumačně
15. kolo, sobota 14. listopadu Otinoves – Velká Bystřice 2:0

Jak šel otinoveský podzim:Jak šel otinoveský podzim:
1. kolo, neděle 9. srpna Protivanov – Slavonín 0:3
2. kolo, neděle 16. srpna Protivanov – Jesenec 2:2
3. kolo, sobota 22. srpna Babice – Protivanov 1:3
4. kolo, neděle 30. srpna Protivanov – Otinoves 1:0
5. kolo, neděle 6. září Hvozd – Protivanov 1:1
6. kolo, neděle 13. září Protivanov – Doloplazy 2:0
7. kolo, neděle 20. září Leština – Protivanov 2:2
8. kolo, neděle 27. září Protivanov – Paseka 2:1
9. kolo, sobota 3. října Libina – Protivanov 6:1
10. kolo, neděle 11. října Protivanov – Postřelmov 1:3
11. kolo, sobota 17. října Zvole – Protivanov 1:0
12. kolo, neděle 25. října Protivanov – Velká Bystřice 1:2
13. kolo, neděle 1. listopadu Nové Sady „B“ – Protivanov 6:3
14. kolo, neděle 8. listopadu Slavonín – Protivanov 1:0
15. kolo, sobota 14. listopadu Jesenec – Protivanov 2:0

Jak šel protivanovský podzim:Jak šel protivanovský podzim:
1. kolo, neděle 9. srpna Hvozd – Postřelmov 0:2
2. kolo, sobota 15. srpna Zvole – Hvozd 2:0
3. kolo, sobota 22. srpna Hvozd – Velká Bystřice 1:7
4. kolo, neděle 30. srpna Nové Sady „B“ – Hvozd 1:1
5. kolo, neděle 6. září Hvozd – Protivanov 1:1
6. kolo, sobota 12. září Jesenec – Hvozd 2:0
7. kolo, sobota 19. září Hvozd – Babice 1:2
8. kolo, sobota 26. září Otinoves – Hvozd 4:1
9. kolo, sobota 3. října Hvozd – Slavonín 1:4
10. kolo, sobota 10. října Hvozd – Doloplazy 0:5
11. kolo, neděle 18. října Leština – Hvozd 4:2
12. kolo, neděle 25. října Hvozd – Paseka 2:3
13. kolo, sobota 31. října Libina – Hvozd 3:2
14. kolo, sobota 7. listopadu Postřelmov – Hvozd 2:0
15. kolo, sobota 14. listopadu Hvozd – Zvole 3:1

Jak šel hvozdecký podzim:Jak šel hvozdecký podzim:

Pøedsezónní tip
I.B tøída, sk. „B“:

4. Protivanov
7. Hvozd
8. Jesenec
11. Otinoves

TIP VEČERNÍKU

Jesenec (v modrém) může na jaře usilovat o prvenství v soutěži, naopak Protivanov musí 
řešit spíše záchranářské potíže.

„Parta dělá polovinu mužstva,“ těší nynější 
pohoda kouče Jesence Petra Tichého

edou-
estaví-
třídy?
stáme.

mdesá-
žádné

nčit do
usilu-u
č-
í 

“ Útok na první místo nechystáme. 
Neplánujeme ani žádné změny v kádru, 

cílem je skončit do sedmého místa.

„Není nic ztraceno, na záchranu chybí šest bodů,“ 
nevzdává se bez boje trenér Hvozdu Rudolf Švehla

“ Můžeme být rádi, jací rozhodčí pískají zde, 
protože když jedeme někam k Šumperku 

a pískají nás tamější sudí, tak je to katastrofa.

“ Výsledky svědčí
o tom, že mužstvo 

bylo kvalitní.

Protivanov se trápí v koncovce, nedal ani dvacet branek

„Není co omlouvat, je to naše neumění,“ lamentuje Josef Pospíšil

“ Máme širokou základnu, ale nikdo
nedokázal udržet výkonnost po celou 

sezonu a u všech nastaly výkyvy...

síme tomu věřit. Velice d
start do
s Bab
venku

dom

Rozdělení sil: dva na špici, dva na chvostu



KOSTELEC NA HANÉ Extrém-
ním závodům se věnuje teprve 
rok, ale už se řadí mezi širší re-
publikovou špičku. Letos devěta-
dvacetiletý všestranný sportovec 
z Kostelce na Hané Jiří Drčka se 
počátkem roku 2015 rozhodl, že 
zkusí štěstí v individuálním od-
větví. Důvodem byla podle jeho 
slov určitá fyzická „zchátralost“ 
a začínající lenost. A výsledkem 
změny životního stylu bylo nejen 
zlepšení kondice, ale i nová spor-
tovní motivace. O svém novém 
poslání povyprávěl Večerníku 
tento bývalý hokejista a zakladatel 
kosteleckého florbalu v exkluziv-
ním rozhovoru se skutečně vel-
kým zaujetím.

●● Kdy vás zaujal extrémní 
sport?
„Zhruba před rokem, kdy můj 
bratranec založil skupinu SVVAT. 
Sdružují se v ní lidé podobného 
zaměření a všechny nás spojuje 
fakt, že nás to strašně baví.“
●● Vy sportujete odmalička, 
proč jste do toho vůbec šel?
„Musel jsem dělat něco se svou 
váhou! (smích) Před rokem 
v lednu jsem na sobě začal makat. 
Měl jsem sto sedm kilo a necítil se 
dobře...“
●● Podařilo se shodit?
„Momentálně jsem na pětadevade-
sáti, takže jsem dal dolů dvanáct kilo. 
Musel jsem pro sebe něco udělat, 
hraju ještě florbal a potřebuju doká-
zat držet tempo s mladými.“ (úsměv)
●● Vy jste vždy působil jen v ko-
lektivních sportech. Museli vás 
hodně přemlouvat, abyste šel do 
vyloženě individuální dřiny?
„Přiznám se, že ani moc ne. Cítil jsem, 
že právě ve florbalu začínám ztrácet 
výkonnost. S rostoucí váhou jsem byl 
línější a přestal jsem stíhat. Měl jsem 
tak motivaci, abych se dostal zpátky 
na svou předchozí výkonnost.“
●● Jste samouk nebo vám někdo 
radil?
„Jak už jsem zmínil výše, za všech-
no může bratranec. Je uznávaný 
výživový poradce a kondiční trenér 
se zaměřením na zdravotní cvičení. 
Ukázal mi, jak mám cvičit, běhat.“
●● Byly začátky v extrémním 
sportu těžké?
„První dva měsíce bych řekl, že pří-
mo kruté... Cítil jsem každý sval, po-
stupně jsme si však já i tělo zvykli.“ 
(úsměv)
●● Jakého druhu jsou vlastně ex-
trémní závody?
„Nejznámější je Spartan Race. 
V současnosti už je to masová akce. 
Skládá se ze tří druhů - sprint, super 
a beast.“
●● Název extrém vzbuzuje re-
spekt. Jakou obtížnost mají jed-
notlivé disciplíny?
„Sprint má šest kilometrů a dvacet pře-
kážek. Super je třináctikilometrový 
s pětadvaceti překážkami. Beast  má 

pětadvacet kilometrů a třicet překá-
žek. Každý závod má i různá specifi-
ka, jako jsou brodění bahnem, vodou, 
házení oštěpem, přelézání balí-
ků, tahání různých kladek, 
šplhání po laně nebo 
tahání pneumatik. Je 
toho opravdu hodně.“
●● Znamená to, že 
nestačí být jen dob-
rým běžcem?
„To určitě ne. Vedle 
Spartana jsou další zá-
vody, které nejsou tak 
vyhlášené, ale obtížností 
si nezadají. Z mého pohle-
du jsou ty jakoby menší než 
Spartan i lepší. Bývají tam 
akčnější překážky, 

záleží hodně na síle a šikovnosti. Ve 
Spartanu se hodně běhá, v jiných zá-
vodech zase více cvičí. Být jen dob-
rým běžcem nestačí.“
●● Co tedy musí takový extrém-
ní závodník všechno umět?
„V podstatě všechno. Záleží na 
komplexní přípravě celého těla. Na 
začátku jsem prakticky jen běhal a 
v tom jsem byl vcelku dobrý. Byl 
jsem ale slabý na ruce a tělo. Musel 
jsem tak přizpůsobit trénink tomu 
danému závodu. Veškeré cvičení 
se musí provádět s vlastní váhou, 
abyste byli připravení například 
pro šplh na laně. Pořád musíte být 
v tempu.“

●● Mají závody 
i nějaká speci-
fika?
(úsměv) „Napří-

klad za nedokonče-
ní překážky je třicet 

‚angličáků´. Tako-

vá věc ubere okolo tří čtyř minut, 
ale hlavně síly!“
●● Kolikrát týdně trénujete?
„Jelikož normálně pracuji, navíc re-
konstruuji domek, je to hodně ná-
ročné na čas. Když chci ale závodit 
a podávat stále lepší výkony, mu-
sím si prostě ten čas najít. Třikrát 
týdně - v pondělí, středu a pátek 
- běhám minimálně pět kilome-
trů, v úterý mám kruhový tré-
nink, pak hodinu a půl florbal, ve 
čtvrtek hodinový silový trénink 
a k tomu zase florbal. O víkendech 
pak je závod nebo zápasy ve florbalu. 
Pokud tomu tak náhodou není, dá-
vám si v neděli volno.“ (úsměv)  
●● Jak dlouho jste se dával do-
hromady po prvním klání?
„Můj první závod byl Run Tour 
v Olomouci. Byl to jen běh na pět ki-
lometrů. Skončil jsem na sedmatři-
cátém místě ze šesti stovek účastní-
ků, což mě potěšilo. Mým prvním 
extrémním závodem byl Spartan 
Race v Litovli. Po něm jsem se vzpa-
matovával dva až tři dny, měl jsem 
toho opravdu dost...“ 
●● Jsou v extrémním sportu 
i týmové závody?
„Ano, náš tým SVVAT se skládá

 
ze 

závodníků celé republiky. Domlou-
váme se na závody a máme velké 
úspěchy. Obsazujeme první příčky, 
týmově jsme na tom opravdu dobře. 
Výborná parta, dobří sportovci. Po-
máháme si jeden druhému a vždyc-
ky jsme všichni dokončili.“
●● Jezdíte závodit po celé repub-
lice, nechybí vám závod v blíz-
kém okolí?

„Běžeckých závodů je na Pro-
stějovsku dost, ale extrémní 

chybí. Někdo by ho mohl 
udělat, ale přiznám se, že 
opravdu nevím kdo. Orga-
nizačně je to náročné, na-
příklad Spartan v Litovli 
se chystá už rok předem.“ 
●● Jak je finančně 

náročná sezóna ex-
trémního závodní-
ka?
„No, něco to stojí... 
(úsměv) Například 
startovné na Spar-
tanech začíná na 
třinácti stovkách 
a končí na dvou a 

půl tisících. Na těch 
menších závodech pak 

okolo šesti sedmi stovek. Je 
v tom zahrnuto startovní číslo, ob-
čerstvení na trati a účastnická me-
daile. Za nejlepší umístění pak jsou 
další medaile a nějaké finanční od-

měny nebo věcné ceny.“

●● Kdybyste se tím chtěl živit, 
na jakých místech byste musel 
končit?
„To bych musel být jak Žiška. To je 
slovenský závodník, který vyhrává 
v podstatě všechny evropské Spar-
tany. Za první místo bývá okolo 
pěti tisíc korun. Na uživení to tedy 
asi není, ale na slušný přivýdělek ur-
čitě.“ (úsměv)
●● Na jakou pozici v rámci re-
publiky byste zařadil sebe?
„Dělám to teprve rok. V běžec-
kých závodech, různých runech se 
vždycky dostanu mezi tu třicítku, 
v extrémech mi ještě kousek schází. 
Ti nejlepší dávají pětky okolo se-
dmnácti minut, já jsem na dvaceti. 
Věřím ale, že se dostanu níže. Když 

jsem loni začínal, byl jsem na osma-
dvaceti minutách. Letos se 

chci dostat tak dvě minuty za top 
sprintery.“
●● Berete extrémní závody už 
jako svůj prioritní sport?
„Těžko říci, ale v poslední době 
se nějak klukům z florbalu moc 
nechce trénovat a to mi vadí! V to-
mhle si můžu dělat celou přípravu 
sám, když si něco pokazím, můžu 
za to jen já. Není to tedy tak stresu-
jící jako florbal.“ 
●● Vy se asi s ostatními závodní-
ky z regionu znáte. Kolik se tak 
extrému věnuje na Prostějovsku 
lidí?
„Řekl bych, že málo. Známe se mezi 
sebou, ale nikdy jsem to nepočítal. 
Když se tak zamyslím, domnívám 
se, že víc jak třicet nás nebude.“
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vizitka
JIŘÍ DRČKA

✓ narodil se 27. května 1987 v Prostějově
✓ extrémní závodník týmu SVVAT
✓ sportovní kariéra: do osmnácti let hrál lední 
hokej v Prostějově, v současnosti hraje florbal 
za TJ Sokol Kostelec na Hané, od roku 2015 se 
věnuje extrémním závodům

✓ největší úspěchy: 20. místo - Night Run Olomouc ze 700 závodníků, 50. 
místo - Gladiátor Race z 900 závodníků, 4. místo - Winter Run Ostrava
zajímavost: založil florbalový oddíl v Kostelci na Hané

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

„NA TRATI VÁM NIKDO NEPOMŮŽE, VŠECHNO JE JEN NA VÁS“
Sportovec Jiří Drčka z Kostelce na Hané se věnuje extrémním závodům
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ka, jako jsou brodění bahnem, vodou, 
házení oštěpem, přelézání balí-
ků, tahání různých kladek, 
šplhání po laně nebo 
tahání pneumatik. Je 
toho opravdu hodně.“
●● Znamená to, že 
nestačí být jen dob-
rým běžcem?
„To určitě ne. Vedle 
Spartana jsou další zá-
vody, které nejsou tak 
vyhlášené, ale obtížností 
si nezadají. Z mého pohle-
du jsou ty jakoby menší než 
Spartan i lepší. Bývají tam 
akčnější překážky, 

●● Mají závody 
i nějaká speci-
fika?
(úsměv) „Napří-

klad za nedokonče-
ní překážky je třicet 

‚angličáků´. Tako-

ze 

závodníků celé re
váme se na závo
úspěchy. Obsazuj
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Spartan race super Kouty nad Desnou.  Foto: archiv J. Drčky

Jiří Drčka na ostravském Cross 
run. Foto: archiv J. Drčky

Spartan race sprint Litovel
 Foto: archiv J. Drčky

„Třikrát týdně běhám, k tomu dvakrát posiluji 
a mám fl orbalový trénink. O víkendu závodím 

nebo hraju fl orbal. Volno mám jen občas v neděli!“
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●● Po konci v Určicích jste avizoval, 
že si dáte od fotbalu oddech. Nako-
nec je tomu jinak, proč?
„Ano, za tehdejším slovem si stojím. 
K tomuto prohlášení mě vedly osob-
ní důvody, související s  prací i rodi-
nou. Situace se ale změnila a budu tak 
mít více času, než jsem předpokládal.“
●● Proč jste se rozhodl právě pro Če-
chovice?
„V Určicích už mají nového trenéra, tak 
jsem ani neuvažoval o tom, že bych jim 
do toho zpětně nějak zasahoval. Pro 

Čechovice hrál roli fakt, že se osobně 
velmi dobře znám se stávajícím reali-
začním týmem.“
●● Sehrálo důležitou roli kamarád-
ství?
„Ano. V Čechovicích byli k mužstvu 
jmenováni Marek Začal a Petr Hodu-
lák, se kterými se velmi dobře znám. 
To byl hlavní důvod, proč jsem do 
toho šel.“
●● Znamená to, že váš nový post 
nebude tak časově náročný jako 
v Určicích?
„Ani ne. Já od Peťu Kouřila (sekretář 
Určic - pozn. red.) dostal nabídku, že 
bych se mužstvu na jaře přes týden 
ani nemusel tolik věnovat a chodil 
bych jen v pátek a na zápasy. Já na to 
ale řekl, že to v krajském přeboru ne-
existuje. Trenér musí být s mužstvem 
v kontaktu celý týden, vědět co dělají, 

jak na tom jsou. Pravdou ale je, že v Če-
chovicích to bude trochu jiné. Marek 
Začal a Peťa Hodulák jsou dostatečně 
spolehliví, aby mě v případě nutnosti 
zaskočili.“
●● Jak vůbec vnímáte čechovické 
áčko? Dlouhodobě velký potenciál, 
solidní zázemí, velké ambice, ale vý-
sledky průměrné...
„Na obranu mých předchůdců ale 
musím říci, že v  posledních letech 
byla neustále polovina hráčů na ma-
rodce. Těžko tak dávali dohromady 
optimální sestavu. Marek Začal i Petr 
Hodulák všechny hráče dokonale 
znají a hodně jsem s nimi o nich dis-
kutoval. V širším kádru áčka je okolo 
dvaceti hráčů. Navíc mají Čechovice 
obrovskou výhodu v  kvalitní a širo-
ké mládežnické základně. Ano, hráči 
tam kvalitní jsou.“
●● Věříte tomu, že dokážete výsled-
ky a výkony mužstva stabilizovat?
„Nejdůležitější je parta! Já bych řekl, 
že v tom je největší problém. Poslední 
dobrý kolektiv byl v Čechovicích okolo 
Peťu Bílého, Hoduláka, Řehořka nebo 
Začala. Velmi silná je ale i sestava kolem 
Haluzy, Kolečkáře, Zacpala, ale pořád 
tomu něco chybí. Naším největším 

úkolem je tak vytvořit z kvalitních jed-
notlivců silný kolektiv. Potenciál mají 
Čechovice velký, všichni musíme táh-
nout za jeden provaz.“
●● Počítáte s nějakými posilami?
„Zatím jsem o nikom neuvažoval. 
Dobrých fotbalistů je v Čechovicích 
hodně, bodů také relativně dost, tak-
že budeme pracovat na té stabilizaci.“
●● Vůdcem mužstva je v  kabině 
i na hřišti Petr Haluza. Jak na tom je 
zdravotně?
„Je v  plném individuálním tréninku 
a na start jara by měl být k  dispozici. 

Zápasovou zátěž by mohl zvládat až 
v  závěru přípravy, přece jen bylo jeho 
zranění těžké. Nesmíme to uspěchat, 
potřebujeme ho zdravého na celé jaro, 
ne jen na pár utkání.“
●● Máte už v  hlavě sesumírovaný 
plán přípravy?
„Už je to jasně dané. Začali jsme v úterý 
devatenáctého ledna. Co se týká sou-
peřů v  přípravě, jsou kvalitní. Máme 
například Kralice na Hané nebo Pivín. 
Tím prvním bude v sobotu třináctého 
února Kojetín a hrát se bude na uměl-
ce SCM.“ 

fotbalPondělí 1. února 2016
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Mostkoviètí
budou doma

Mostkovice (jim) - Záměr hlavního 
kouče mostkovického „áčka“ Jiřího 
Kamenova uskutečnit zimní sou-
středění v prostředí Jeseníků nevy-
jde. Vzhledem k několika zraněním 
a pracovním povinnostem se rozho-
dl od tohoto plánu upustit a kom-
pletní zimní příprava tak proběhne 
v domácích podmínkách. „Inten-
zivnější budeme mít přelom února 
a března, s méně než dvanácti lidmi 
jsem totiž nechtěl nikam jet. A co se 
týče přáteláků, tak v sobotu šestého 
února hrajeme s dorostem 1.SK, o tři 
týdny později v Holici s Hlubočka-
mi, dvanáctého března s Doloplazy, 
devatenáctého s Jesencem a v neděli 
sedmadvacátého března sehrajeme 
generálku s Velkou Bystřicí,“ předsta-
vil Kamenov nynější stav.
Aktuálně třináctý celek „B“ skupi-
ny I.A třídy Olomouckého KFS 
hlásí také jednu hráčskou novinku. 
„Richard Klimeš nakonec zůstává 
a oproti původním informacím ne-
odcestuje do zahraničí. Kádr by tak 
měl zůstat beze změn, možná ale na-
stanou drobné příchody, jsme totiž 
v jednání se dvěma hráči,“ prozradil 
padesátiletý lodivod.  

Menšík do Urèic
Kostelec na Hané (zv) - Zajímavé 
zkušenosti sbírá v těchto dnech kos-
telecký špílmachr Tomáš Menšík. 
Dlouholetá opora týmu I.B třídy se 
pokusí skočit do krajského přebo-
ru. Přípravu totiž zahájil v Určicích. 
„Víme o tom. Pan Kouřil z Určic 
nám zavolal a slušně se zeptal. My 
začínáme až dvanáctého února, tak 
proti tomu nic nemáme. Pokud se 
Tomáš v Určicích neprosadí, vrátí se 
k nám,“ potvrdil Večerníku získanou 
informaci Stanislav Píchal, prezident 
FC Kostelec na Hané.  

Lutín vyvrací
spekulace

Lutín (jim) - Fotbalovým zákulisím 
se nesou zaručené zprávy, že hlav-
ní sponzor lutínského fotbalového 
klubu výrazně omezí své příspěvky 
do tohoto sportu a lídra „B“ skupiny 
I.A třídy Olomouckého KFS čeka-
jí na jaře velké problémy spojené 
s odchodem hlavních hvězd muž-
stva. Podle předsedy klubu Jana Fen-
čáka jde ovšem pouze o fámy a nic 
takového nehrozí.
„Také jsme to zaslechli, ale neřeší-
me to, protože nevidíme důvod. 
Budeme pokračovat ve stejné sesta-
vě jako na podzim, hlavní hvězdy 
Nejezchleb, Skopalík a Los s námi 
budou ještě dalších pět šest let,“ od-
mítl odchod největších opor. S nimi 
v sestavě se Lutínu podzimní část 
vydařila na jedničku, když ztratil jen 
osm bodů a přezimuje na vedoucí 
pozici o skóre před Lipovou. „Tam 
to brutálně ovlivnili rozhodčí, na jaře 
ji ale máme doma, a pokud chceme 
postoupit, tak ji musíme porazit. 
O postupu se ale nebavíme, záleží na 
hráčích, jestli budou chtít, výbor se 
jim přizpůsobí,“ dodal Fenčák, jenž 
si z dosažených výsledků nejvíce cení 
zvládnutých derby proti Slatinicím 
a Náměšti na Hané.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

exkluzivní
rozhovor
pro Večerník
Zdeněk
VYSLOUŽIL
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TRENÉR KUČERA UŽ VEDE ČECHOVICE!
PROSTĚJOV Jeden z nejžádanějších regionálních fotbalových 
trenérů Evžen Kučera, jehož poslední roky jsou spojeny se 
vzestupem určického fotbalu, bude na jaře skutečně působit 
v  Čechovicích. Naplnila se tak předzvěst Večerníku , který 
podobný přesun avizoval již v polovině prosince minulého 
roku... „Přestože tehdy tomu tak nebylo, nakonec je pravdou, že 
jsem se rozhodl pro Čechovice,“ potvrdil s úsměvem v exkluz-
ivním interview Evžen Kučera. 

Evža má jasno: „Hlavní je udělat partu“ 

Trenér Evžen Kučera se bude snažit o restart čechovického áčka.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

PROSTĚJOV Tohle v plánu neby-
lo. Lukáše Bodečka předcházela 
solidní pověst zkušeného stopera, 
který by mohl eskáčku pomoct 
v jarních bojích o postup do druhé 
ligy. Nakonec se ale na Hané příliš 
neohřál a po necelých třech týd-
nech svůj test ukončil... Proč?
Pravdou je, že zejména v prvním 
utkání v Uherském Brodě tento 
plejer s ligovými i mládežnickými 
reprezentačními starty vůbec nepře-
svědčil a podepsal se pod několik 
brejkových situací. „Trénoval jsem 
předtím intenzivně dva týdny na 
Žižkově, pak tři dny v Prostějově 
a v prvním zápase jsem toho měl plné 
zuby, navíc jsem se před přestávkou 
zranil,“ hájil svou premiéru v prostě-
jovském dresu Lukáš Bodeček.
O týden později na umělce v Ústí 
nad Orlicí byla organizace zadních 
řad v jeho podání patrná zhruba obě 
první desetiminutovky v každém 
poločase, pak byl slyšitelný pouze 
brankář Kofroň. „Myslím, že druhé 

utkání bylo z mé strany podstatně 
lepší,“ hodnotil někdejší hráč Sigmy 
Olomouc, Viktorie Žižkov a Jablon-
ce svůj druhý duel v prostějovském 
dresu, který se stal nakonec derni-
érou. „Počítal jsem s kontraktem na 
půl roku, takže takový vývoj mě ne-
příjemně zaskočil,“ okomentoval pro 
Večerník konec zkoušky Bodeček. 
„Od Lukáše jsme si slibovali trochu 
více jak v  organizaci, tak i v  celko-
vém herním projevu. A vzhledem 
k našim představám při tvorbě sklá-
daní kádru jsme se rozhodli pro jarní 
část jej neangažovat,“ okomentoval 
rozhodnutí František Jura, generální 
sportovní manažer a hlavní trenér 
„A“-týmu 1.SK Prostějov. 
A jak bude na vzniklou situaci klu-
bové vedení reagovat? „Zadní řady 
se budeme maximálně snažit vytížit 
vlastními zdroji. V přípravě dáme 
hodně prostoru dvojici Rus - Machy-
nek, na pozici stopera vyzkoušíme 
i Pančocháře. Ti všichni budou mít 
příležitost si zajistit místo v základní 
sestavě vedle Martina Suse, který je 
pro nás na pozici stopera jasnou jed-
ničkou,“ plánuje Jura.  (tok)

PROSTĚJOV Náročným drilem 
pokračuje zimní příprava fotba-
listů 1.SK Prostějov. Ve středu 
ráno totiž odjíždějí na tradiční 
soustředění, v rámci něhož se-
hrají i přípravné zápasy s účastní-

kem ČFL Převýšovem a divizním 
Letohradem. Vrcholit současně 
bude také kondiční příprava.
Po loňském návratu z Ústí nad Or-
licí vypadalo, že pro letošek klub 
změní destinaci. „Je to pravda, 
výhrady k vlastnostem umělého 
povrchu při teplotách pod bodem 
mrazu byly oprávněné. Provozova-
telé ale v průběhu tohoto roku vy-
měnili podklad, navíc by nám mělo 
přát počasí,“ vysvětlil opětovný 
návrat do komplexu Tichá Orlice 
trenér František Jura.

Výprava odjíždí ve středu brzy ráno, 
ještě před obědem stihne první tré-
nink a odpoledne první zápasovou 
prověrku. Převýšov je prvním tý-
mem v probíhající zimní přípravě, 
který se řadí do skupiny kvalitních 
sparingpartnerů. V dvacetičlenném 
startovním poli ČFL po podzimu 
figuruje tým z východních Čech na 
osmé příčce, když deset utkání vyhrál 
v základní hrací době, jednou bral 
bod navíc po penaltovém rozstřelu 
a osmkrát odešel z hřiště poražen.
Ve čtvrtek a pátek mají svěřenci 
trenéra Jury naordinovaný třífá-
zový trénink, posilovna tentokrát 
předchází dopolednímu tréninku. 
V sobotu dopoledne je na progra-
mu poslední trénink a odpoledne 
zakončí náročný program utkání 
s Letohradem, který po podzimní 
části figuruje na jedenáctém místě 
české divize C. Po večeři tým odjíž-
dí zpět do Prostějova.
Večerník přinese z průběhu sou-
středění exkluzivní reportáž. 
 (tok)

LUKÁŠ BODEČEK: 
„NEČEKAL JSEM TO!“

Na ́ eskáčko´ čeká třífázový 
trénink a dva přípravné zápasy

Kdo se zúèastní
soustøedìní 

v Ústí nad Orlicí?
brankáři: Kofroň, Neoral
obránci: Hirsch, Maděrka, Machy-
nek, Pančochář, Rus, Sečkář, Sus
záložníci: Fládr, Koudelka, Langer, 
Milan Machálek, Petržela, Zelenka
útočníci: Kroupa, Nekuda, Přikryl
nejistá účast: Tomáš Machálek, 
Píchal, Zapletal

➢ Ze strany 21

co èeká eskáèko...
STŘEDA

7:00 odjezd autobusu z Prostějova
10:30 trénink
16:00 přípravné utkání
 1.SK Prostějov - SK Převýšov

ČTVRTEK
9:30 posilovna
10:30 trénink
16:30 trénink

PÁTEK
09:30 posilovna
10:30 trénink
15:30 trénink

SOBOTA
10:30 trénink
15:30 přípravné utkání
FK OEZ Letohrad - 1.SK Prostějov
19:00 odjezd do Prostějova

BOSKOVICE Konečně se v zimní 
přípravě povedl prostějovskému 
1.SK adekvátní výsledek. K třetí-
mu přípravnému zápasu si zajelo 
„eskáčko“ na svou „farmu“, soupe-
řem mu byly Boskovice, hrající ji-
homoravský krajský přebor. Rozdíl 
dvou úrovní byl patrný především 
ve druhém poločase, i o přestávce 
mohl být ale výsledek výrazně vyš-
ší. Nakonec v domácí síti, kterou po 
většinu utkání hájil brankář starších 
dorostenců Prostějova Roman Ko-
nečný, skončilo pouhých pět kous-
ků. Večerník byl u toho!

Slovní spojení „zimní příprava“ nebylo 
v sobotním dopoledni příliš výstižné. 
Jestliže o týden dřív se v Ústí nad Orlicí 
hrálo mezi sněhovými vločkami, ten-
tokrát sluníčko příjemně hřálo a teplota 
atakovala deset stupňů. Obecnou krato-
chvílí fanoušků je skládat místo trenéra 
optimální sestavu. Tentokrát by se ne-
mohli s Františkem Jurou neshodnout. 
Počet zdravých hráčů mnoho alternativ 
pro základní sestavu neskýtal. Stoperská 
dvojice se ustálila ve složení Machynek - 
Rus, místo nemocného Zelenky nastou-
pil uprostřed hřiště Fládr s Petrželou. „Na 
které místo mě trenér postaví, tam budu 
hrát,“ komentoval své hráčské zařazení 
Lubomír Machynek. Na tomto postu 
se představil podruhé a zdá se, že v něm 
vyrůstá kýžená alternativa. „Zatím jsem 
střídal parťáky, takže je to pro mě stále 
docela nové, jsem si vědom nedostatků, 
na kterých musím zapracovat. Gól jsme 
dnes nedostali, takže mohu být vcelku 
spokojen,“ dodala naděje eskáčka. 
Přestože dnes oba stopeři narazili asi 
na nejhratelnější ofenzivu, domácí pře-
ce jen v první půli několikrát zahrozili. 
Hrálo se ale většinou na opačné straně. 
Sečkářova hlavička na zadní tyč skon-

čila těsně vedle, Fládrovu střelu vytlačil 
Konečný na roh, zázračný zákrok vytá-
hl při Kroupově dorážce, kdy hlouček 
místních seniorů už viděl balón poprvé 
v síti. Do sítě nepustil ani následnou 
Langerovu výživnou pumelici. Když už 
to vypadalo na další přehlídku nepro-
měněných šancí, nenechal se Přikryl 
odradit neúspěšným střeleckým po-
kusem, přenesl míč na druhou stranu 
vápna a Petržela nikým nekrytý otevřel 
skóre - 0:1. „Jsem za ten gól rád, protože 
několik situací jsem nevyřešil optimál-
ně, už se mi zápasy povedly i lépe,“ ne-
šetřil „Mrkva“ kritickým hodnocením 
svého výkonu. Těsně před přestávkou 
předvedl ukázkový průnik u postranní 
čáry Hirsch, načechral míč Kroupovi 
a ten hlavičkou nezaváhal - 0:2. Vzápětí 
ještě nastřelil z dálky Sečkář břevno.
Do druhého poločasu vlétl tentýž hráč 
svým neopakovatelným způsobem, 
narazil si s Langerem, Konečného 
v boskovické brance ale „Sečky“ ne-
přelstil. Branková konstrukce odoláva-
la při pokusech Machálka, ale Píchalův 
centr do druhé vlny si po hodině hry 
srazil do vlastní sítě jeden z domácích 
beků - 0:3. Na poslední desetiminu-

tovku se u domácích vystřídali gól-
mani a ten nový neměl sílu odolávat 
exhibiční hře třetiligového týmu. 
Nejprve technickou střelou zvýšil na 
čtyřbrankový rozdíl Pančochář, který 
po naběhání množství kilometrů kvůli 
zraněnému rameni se konečně zapojil 
do hry a návrat příhodně oslavil - 0:4. 

V závěru ještě Machálek nejprve na-
střelil tyč, došel si pro míč a umístil jej 
napodruhé mnohem přesněji - 0:5.
Díky tomuto výsledku se tak Prostějov 
dostal před odjezdem na náročné sou-
středění do přece jen příjemnějšího 
rozmaru.
Statistiky z utkání najdete na straně 23
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0:5
   (0:2)

Roman POPELKA - 1.SK Prostějov
„Utkání bezezbytku splnilo svůj účel. Dobře jsme potrénovali, zaběhali si, 
konečně se střelecky uplatnili. Nejde samozřejmě o výsledek, který mohl 
být ještě výraznější, ale o ofenzivní prvky, které jsme v prvních dvou ut-
káních ve větší míře postrádali. Rozdíl obou soutěží byl zcela zřetelný ve 
druhém poločase, kdy už domácí nedokázali více vzdorovat.“

Hodnocení trenéra

Prostějovští fotbalisté si v Boskovicích s chutí
 zastříleli zastříleli

Pětigólový účet podtrhl vydařenou střelou 
Machálek (č. 11).  Foto: Tomáš Kaláb

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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PROSTĚJOV Na zklamání z po-
hárové porážky alespoň částečně 
zapomenuli prostějovští basketba-
listé po ligovém utkání s Jindřicho-
vým Hradcem. Předposlední tým 
tabulky rozhodně nebyl snadným 
soupeřem a ještě do konce poloča-
su držel naprosto vyrovnané skóre, 
ve druhé a třetí části se však hráči 
hanáckého výběru prosadili, načež 
po výsledku 84:66 získali jubilejní 
dvacátou výhru v ligové sezóně.

Úvod ale překvapivě ovládli hostují-
cí Lvi. Celek Ariete se nemohl chytit 
a rychle prohrával o osm bodů. O 
zlepšení se postaral především To-
manec podporovaný rozehrávačem 
Kouřilem a Peterkou na křídle. Jejich 
body překlopily skóre a jejich záslu-
hou prostějovský tým vedl po deseti 
minutách 20:17.
Jindřichův Hradec ani v další pa-
sáži nepřipomínal tým z dol-
ních pater ligové tabulky. Činil se 
především Američan Lamar, se 
šestadvaceti body nejlepší střelec 
celého zápasu. Jeho pokusy jiho-
českému klubu pomáhaly držet 
krok a závěrečný koš poločasu 
z ruky Noffleta znamenal vyrovná-

ní na 38:38 po dvaceti minutách.
Na nepřesvědčivý výkon zapome-
nuli domácí po návratu z kabiny, 
kdy zlepšili pohyb a kombinaci 
a začali se od svého soupeře odpou-
távat. V průběhu krátkého úspěchu 
odskočili na dvouciferný rozdíl 
a dostali vývoj pod vlastní kontro-
lu. Lvům navíc začaly docházet síly, 
což byla další příčina jejich propa-
du.
V závěrečné části se k dobře střílejí-
címu Tomancovi přidal také Palyza 
a hosté neměli žádnou protizbraň. 
Jedinou ztrátou Prostějova tak 
bylo zranění Šteffela, který bude 
Orlům zřejmě nějakou dobu chy-
bět...  (lv)

●● Co vám řekly dvě porážky 
v mistrovských zápasech v řadě?
„Že hlavně v zápasech na palubov-
kách soupeřů musíme hrát s větším 
nasazením. Domácí duely dokážeme 

zvládnout, někdy se nám ale stane, že 
takový výkon nepředvedeme venku. 
Už nás to stálo několik zápasů.“
●● Je opravdu takový rozdíl mezi 
vystoupeními hráčů na domácí 
a cizí palubovce?
„Je pravdou, že v lize je výhoda 
domácího prostředí opravdu cítit. 
Ale nemusí být rozhodující. V řadě 
případů jsme se s tím už v sezóně 

vypořádali, i když některé haly jsou 
hodně specifické. Ovšem třeba 
v Kolíně jsme v rámci poháru neo-
dehráli dobré vystoupení. Byly tam 
i individuální chyby. S takovým vý-
konem bychom měli velké problémy 
i v dalších venkovních zápasech.“
●● Po dvou porážkách jste do-
kázali zabrat proti Jindřichovu 
Hradci. Jak vnímáte možnost, po-
sunout se v lize po základní části 
na lepší, než třetí místo?
„Po porážce v Pardubicích jsem si 
už myslel, že se budeme muset sou-
středit především na udržení třetího 
místa. Děčín ale prohrál v Opavě 
a tím se zase celá situace na špici 
tabulky vyrovnala. Uvidíme, jak to 
dopadne.“

●● V některých zápa-
sech v poslední době 
tým prohrál poslední 
čtvrtiny. Vnímáte to 
jako problém?
„Také jsem si toho 
všiml, je to docela zají-
mavé. Otázkou je, čím 
to je... Musíme se nad 
tím zamyslet. Teď ale 
potřebujeme zvlád-
nout zápasy ve Svi-
tavách a s Opavou. 
Pak máme krátkou 
pauzu. V ní potré-
nujeme a připraví-
me se na zbývající 
zápasy základní 
části.“

KOLÍN Před branami finálového 
turnaje Českého poháru skončili 
basketbalisté Prostějova. Obhájce 
titulu marně bojoval o další postup 
v Kolíně, kde domácí výběr obhájce 
loňského prvenství vysoko porazil 
97:76 a poprvé v historii si zahraje 
minimálně semifinále. Středoče-
ši byli lepším týmem a převážnou 
část utkání vedli, když eliminovali 
především hru podkošových pros-
tějovských hráčů.

Domácí vstoupili do duelu velkým ná-
porem a vedli 9:0. Pak i nadále pokra-
čovali ve své smršti, když dokonale vy-
užili několik Machačových útočných 
doskoků a propracovali se k dvouci-
fernému náskoku - 16:5. Postupně 
se Orli dostávali do tempa. S pomocí 
Kouřilových asistencí začali svoji ztrá-
tu stahovat, přesto po deseti minutách 
prohrávali 19:26.
V průběhu druhé čtvrtiny dokonce 
Orli otočili skóre na 38:36 ve svůj 
prospěch a zdálo se, že se jim podaří 
Medvědy porazit. Jejich snažení však 
vzápětí zastavil Horák. Dvě trojky 
Kolín nastartovaly k poločasovému 
vedení 50:42.
Další prostějovská snaha o obrat při-

šla ve třetí desetiminutovce. Svěřenci 
kouče Cholevy několikrát využili 
otevřenou střelu z velké vzdálenosti 
a dokázali pohotově zakončit rychlé 
brejky. Domácí ale vždy kontrovali, 
především po asistencích zkušeného 
Ličartovského. O postupujícím tak 
musela za stavu 68:64 pro Kolín po 
třiceti minutách rozhodovat závěrečná 
čtvrtina.
V té Orli odpadli. Nedokázali se vyrov-
nat tlaku domácího výběru na útočné 
polovině, kde se výrazně prosazoval 
McEachin. Právě jeho trojka s faulem 
přinesla polabskému klubu pět minut 
před koncem vedení 83:72 a to domá-
cí hrající ve velké euforii dokázali ještě 
v koncovce výrazně navýšit.  (lv)

Pondělí 1. února 2016
 www.vecernikpv.cz

„Asi už jsme se opravdu z úspěchů pře-
stávali radovat a bylo to z výkonů cítit. 
Výhry jsme brali až příliš samozřejmě,“ 
přiznal trenér Ariete Zbyněk Choleva. 
„Naší hře trochu chybí šťáva a tu musíme 
najít. Už začíná jít v lize do tuhého, bojuje 
se o pozice pro nasazení před play off. Po-
třebovali bychom nějaký povedený vý-
kon, který nás nastartuje,“ dodal Choleva.
Prvním zápasem, který mohl přinést 

chybějící lehkost, mohl být duel osma-
dvacátého kola Kooperativa NBL. Proti 
Jindřichovu Hradci se ovšem nedařilo 
střelcům z dálky a díky tomu Jihočeši 
Orly pořádně potrápili. Orli o výhře roz-
hodli až po obrátce. „Nic přesvědčivého 
to z naší strany nebylo, současně ale týmu 
nechyběla chuť ani bojovnost. Právě tou 
jsme zápas zlomili. To je důležité. Vyhrá-
vat, i když se úplně nedaří,“ ocenil přístup 
hráčů prostějovský lodivod.
V  nadcházejícím týdnu čeka-
jí basketbalisty Prostějova ještě 
dva zápasy, pak následuje krátká 
pauza, v níž se hraje finálový turnaj 

Českého poháru. A v něm budou 
Orli chybět... „Pochopitelně nás to 
mrzí, ale jak se říká, všechno zlé, je 
k něčemu dobré. Budeme mít čas na 
trénink, odpočineme si od ostrých 
zápasů a doléčíme zranění. Pak už na 
to nebude čas. Ta přestávka by nám 

mohla pomoci. Do té doby ovšem 
potřebujeme ještě zvládnout těžké 
duely, které jsou před námi. Pokud 
se to podaří, přestávku si užijeme 
v klidu a bude se nám dobře pracovat. To 
by se nám pak ta šťáva hledala snadněji,“ 
pousmál se Zbyněk Choleva.

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

exkluzivní rozhovor

Orly èeká 
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pøedehrávka

Prostějov (lv) - Pouze dva dny po 
střetnutí s Jindřichovým Hradcem 
půjdou basketbalisté Ariete do 
další ligové bitvy. V předehrávce 
29. kola se představí na palubovce 
svitavských Turů. Střetnutí s tradič-
ně nepříjemným soupeřem, který 
hraje dobře hlavně před svými fa-
noušky, se hraje v pondělí 1. února 
od 20:10 hodit před kamerami 
České televize. „Musíme se s tím 
vyrovnat, i když pauza mezi zápasy 
není velká. Kvůli tomu jsme měli i 
v neděli trénink, jinak to ale nejde. 
Pokud chceme uspět, musíme se 
na Svitavy pořádně připravit. Umí 
být nepříjemné,“ prohlásil trenér 
Ariete Zbyněk Choleva, jehož tým 
se pokusí opět přehrát soupeře bo-
jovností a nasazením. „V posledním 
utkání se nám nedařilo při zakonče-
ní z trojkové vzdálenosti. Nebylo by 
špatné, kdyby se to zlepšilo. Body 
našich obvyklých střelců budeme 
potřebovat,“ uvědomuje si Choleva.

Mrviš pøišel 
o ledvinu

Bratislava (lv) - S těžkým zraně-
ním musel ve šlágru slovenské ligy 
mezi Komárnem a Interem Brati-
slava odstoupit Tomáš Mrviš, který 
se v minulé sezóně hned po svém 
příchodu stal oporou prostějov-
ských Orlů. Po úspěšném ročníku 
se křídelník vrátil na Slovensko do 
Interu. V něm odehrál řadu kvalit-
ních zápasů, než přišel střet s Ame-
ričanem Bannisterem. Po návratu 
do Bratislavy a následném vyšet-
ření museli Mrvišovi lékaři odope-
rovat ledvinu. Událost se odehrála 
v sedmé minutě zápasu a podle 
záběru lze usoudit, že zranění bylo 
nezaviněné. Následná rekonva-
lescence ukáže, zda se slovenský 
basketbalista ještě někdy objeví na 
palubovkách. Čerstvě pětadvaceti-
letý Mrviš si zahrál i českou ligu v 
dresu Prostějova, kde sbíral v prů-
měru 8,5 bodu a 3,3 doskoku na 
utkání. Rodák ze Slaného působil 
také v Handlové a Levicích. „Je to 
pro Tomáše hodně těžká chvíle. V 
našem klubu mu všichni přejí, aby 
vše dopadlo co nejlépe a mohl se 
vrátit na palubovky,“ vyjádřil pod-
poru bývalému hráči generální ma-
nažer Ariete Petr Fridrich.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Radost z úspěchu se nikdy neomrzí. To často říkají po 
úspěšných zápasech téměř všichni sportovci. Současně však platí, 
že když je úspěchů hodně, radost se menší a výhry se berou jako sa-
mozřejmost. To je cesta, která obvykle končí porážkou, což postihlo 
také prostějovské basketbalisty. Prodloužení série dvou porážek 
v řadě (ligová v Pardubicích a pohárová v Kolíně) zastavila až sobot-
ní bojovnost proti Jindřichovu Hradci.

         JAN TOMANEC
Přestože dobrý výkon proti Jindřichovu Hradci 
podal třeba Radovan Kouřil, když zaznamenal 
osm asistencí, nejlepším hráčem byl přece jen 
pivot Jan Tomanec. Právě jeho body pomohly 
Orlům k důležitému úspěchu. V utkání jich 
dal rovných dvacet, z toho šest po střelách 
z trojkové vzdálenosti. Navíc nasbíral také 
deset doskoků, přičemž pět bylo útočných. 
Tomanec tak podruhé v probíhajícím roč-
níku Kooperativa NBL dosáhl na double 
- double a k tomu přidal i dvě finálové při-
hrávky.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU
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AR PV
L JH

84
66

OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem predsedy klubu

„Vyřazení z poháru je hodně nepříjemné. Chtěli jsme minimálně postou-
pit do Final Four a bojovat o obhajobu posledního celkového vítězství. 
Nyní jsme pochopitelně zklamaní, Kolín jsme chtěli vyřadit. S tím už ale 
nic nenaděláme a musíme se soustředit na ligovou soutěž. Zatím jsme na 
medailových příčkách a chceme, aby to tak bylo i po posledním soutěž-
ním utkání. Proto potřebujeme jít do vyřazovací části z co nejlepší pozice. 
Uvědomují si to také hráči a doufám, že se to v následujících duelech v 
Kooperativa NBL projeví také na palubovce.“ Petr FRIDRICH,
 generální manažer Ariete Prostějov

Predrag BENÁČEK - BC Geosan Kolín:
„Měli jsme spoustu důvodů, proč vyhrát. Hlavní byl ten, že malý klub jako 
Kolín se dostane do Final Four Českého poháru, což je pro nás obrovský 
úspěch a dobrý výsledek. Doufám, že neskončíme jen ve Final Four, ale že 
můžeme jít ještě dál. (úsměv) Řekli jsme si, že pokud chceme vyhrát zápas, 
musíme odehrát naše nejlepší utkání, a to se povedlo. Na obou polovinách 
jsme předvedli vážně výborný výkon.“

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Domácí vyhráli zaslouženě. Vedli prakticky celý zápas, hráli velmi dobře, 
na rozdíl od nás. My jsme se nemohli opřít o naše podkošové hráče, kteří 
hodně chybovali, naopak Kolínští byli úspěšní jak zvenku, tak zpod koše. 
Dokázali se prosadit, vyhovět si, nám to bohužel vázlo. Do poslední čtvrtiny 
jsme byli ještě na dostřel, ale potom už jsme zkolabovali úplně. Bohužel letos 
pohár neobhájíme, ale třeba se povede vyhrát Kolínu. Držím mu palce!“

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.......................................BC K
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PROSTĚJOV Po vítězném ligovém zápase nad vedoucím týmem 
tabulky z Děčína vypadalo prostějovské basketbalisty všechno 
růžově. Měli za sebou sérii deseti vítězných zápasů a začali z třetí 
pozice ohrožovat soupeře nad sebou. Vzápětí ale přišlo vystřízli-
vění  - ligová porážka v Pardubicích a hlavně vyřazení ve čtvrtfi-
nále Českého poháru. „Ukázalo se, že pokud nehrajeme na doraz, 
máme potíže,“ konstatuje v exkluzivním interview pro Večerník 
Ivan Pospíšil, předseda Ariete Prostějov.

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.............................................

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Výhra je o to cennější, protože nám nešla střelba z dálky. Bez ní to není nikdy 
snadné. Věděli jsme, že nemůžeme dát body z ́ venku ,́ proto to chtělo hrát rych-
leji, posílat balon z ruky a najíždět, což se v druhém poločase dařilo a tím jsme 
utkání zlomili. Potěšitelné bylo, že jsme mohli hrát v širší rotaci. Musím říct, že 
Martin Novák a Marek Sehnal odehráli během zápasu velmi dobré minuty.“

Karel FOREJT – Lions Jindřichův Hradec:
„My jsme odehráli velmi dobře prvních dvacet minut, kdy jsme hráli disciplino-
vaně v obraně, kolektivně v útoku a měli potřebné štěstí při zakončení. Výsled-
kem byl vyrovnaný stav v poločase, po kterém přišel očekávaný velký tlak Pro-
stějova ve třetí čtvrtině. Za ten si výhru zasloužil. Našim hráčům docházely síly 
a proti tak kvalitnímu soupeři se nedá hrát s unavenou základní pětkou.“
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ORLI POTŘEBUJÍ NAJÍT ŠŤÁVU A POTŘEBNOU LEHKOST

´Čenda´ v laufu. Jan Tomanec uplynulý týden řádil. Foto:www.orliprostejov.cz

Kolínská touha ukončila sen o pohárové obhajobě

Lvi byli nepříjemní pouze prvních dvacet minut

„Venku musíme hrát s větším nasazením,“ ví šéf Ariete
erých zápa-
ední době 
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Foto: archív Večerníku



Pondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.cz sport 39

PROSTĚJOV V  Plzni odstar-
tovaly prostějovské mladé vo-
lejbalistky nadstavbovou část 
extraligy ČR 2015/2016 ve vě-
kových kategoriích U19 a U17. 
Oba prostějovské výběry po-
stoupily ze základní skupiny B 
(moravské) do finálové grupy 
o 1. až 6. místo (celostátní), 
kde se budou shodně pokoušet 
o průnik mezi elitní kvarteto pro 
závěrečné turnaje Final Four 
o republikové medaile.

JUNIORKY
Nejstarší z  mládežnických týmů 
VK vyhrál dlouhodobou fázi a ve 
vzájemných střetnutích s  dalšími 
postupujícími celky nasbíral výbor-
ných patnáct bodů. To ho staví do 
hodně slibné výchozí pozice ohled-

ně účasti v titulových bitvách, sou-
časně musí nadále plnit roli jedno-
ho z favoritů na zisk cenného kovu.
„Při udržení maximální koncentra-
ce dokážeme hrát velmi kvalitní vo-
lejbal, v  opačném případě míváme 
problémy. Proto průběžně pracu-
jeme na odstraňování našich slabin 
tak, abychom dobré výkony odvá-
děli co nejčastěji. Proti soupeřům 
z Čech teď potřebujeme pravidelně 
bodovat, a jakmile se nám to bude 
dařit, postup do Final Four by nám 
neměl uniknout. Snadné to však při 
nemalé vyrovnanosti tabulky určitě 
nebude,“ nastínil trenér juniorek 
VK AGEL Lukáš Miček.
Extraliga juniorek ČR 2015/16, 
skupina o 1. až 6. místo - výchozí 
pořadí: 1. Prostějov 15, 2. Brno 15, 
3. České Budějovice 14, 4. Olymp 

Praha 11, 5. Plzeň 11, 6. Šternberk 6.
Zápasový program VK AGEL: 
Plzeň - Prostějov (pátek 29. ledna 
20.00 hodin a sobota 30. ledna 12.00 
hodin), Prostějov - Olymp Praha 
(sobota 6. února 19.00 hodin a ne-
děle 7. února 14.00 hodin), České 
Budějovice - Prostějov (neděle 14. 
února 10.00 a 14.00 hodin), Prostě-
jov - Plzeň (sobota 20. února 13.00 
hodin a neděle 21. února 10.00 ho-
din), Olymp Praha - Prostějov (so-
bota 27. února 19.00 hodin a neděle 
28. února 12.00 hodin), Prostějov - 
České Budějovice (neděle 6. března 
9.30 + 14.00 hodin).

KADETKY
Agelky do 17 let skončily v základní 
části druhé těsně za první příčkou, 
zároveň ale nasbíraly ze tří postu-

pujících kolektivů Moravy nejvíc 
bodíků. V  nadstavbě tak mají na-
prosto reálnou šanci dostat se mezi 
čtyři nejlepší mančafty, které si to 
ve dvou finálových turnajích rozdají 
o bednu. Což se vzhledem k citelné-
mu omlazení kádru loni v létě úplně 
nečekalo.
„Z holek mám zatím velkou radost. 
Od začátku sezóny poctivou pra-
cí na trénincích neustále zlepšují 
svou výkonnost a díky tomu máme 
dobře našlápnuto do Final Four. 
Tam však vede ještě dlouhá cesta, 
proto nesmíme ani trochu polevit. 
Teď poznáme sílu českých soupeřů 
a uvidíme, jak vyjdeme ze vzájemné 
konfrontace s  nimi,“ uvažoval kouč 
kadetek vékáčka Jaroslav Matěj.
Extraliga kadetek ČR 2015/16, 
skupina o 1. až 6. místo - výchozí 

pořadí: 1. Olymp Praha 16, 2. Pros-
tějov 14, 3. Plzeň 12, 4. Přerov 11, 5. 
Šternberk 11, 6. České Budějovice 8.
Zápasový program VK AGEL: 
Plzeň - Prostějov (pátek 29. led-
na 18.00 hodin a sobota 30. ledna 
10.00 hodin), Prostějov – Olymp 
Praha (sobota 6. února 11.00 hodin 
a neděle 7. února 9.30 hodin), České 
Budějovice - Prostějov (sobota 13. 
února 13.00 + 17.00 hodin), Prostě-
jov - Plzeň (sobota 20. února 19.30 
hodin a neděle 21. února 12.00 ho-
din), Olymp Praha - Prostějov (so-
bota 27. února 13.30 hodin + neděle 
28. února 10.00 hodin), Prostějov - 
České Budějovice (sobota 5. března 
10.00 a 15.00 hodin).
O zápasech v Plzni budeme podrob-
ně informovat v  příštím vydání.
 (son)

Juniorky i kadetky touží v extraligové nadstavbě po Final Four

PROSTĚJOV Dobrou formu 
v odvetné části druhé ligy žen zno-
vu potvrdily volejbalistky TJ OP 
Prostějov. Ve dvanáctém dvouko-
le skupiny „C“ třetí nejvyšší soutě-
že České republiky udolaly v obou 
střetnutích na vlastním hřišti 
Opavu coby jasně poslední celek 
tabulky a tím se samy vyšvihly již 
na šestou příčku!
Ani v jednom střetnutí to však neby-
lo vůbec jednoduché. Do prvního 
duelu sice oděvářky vstoupily skvěle 
zvládnutým úvodním setem, jenže 
pak se průběh vyrovnal a domácí 

tým nakonec kvitoval poměrně bez-
pečné vítězství 3:1 (15, 21, -20, 20).
Ještě mnohem těžší to pak hanácké 
družstvo mělo v odvetě. Ta se od 
začátku vyvíjela naprosto rovno-
cenným způsobem, oba kolektivy 
se střídaly v ziscích sad. Až bitva 
dospěla do rozhodujícího tiebrea-
ku, v němž se drama překlopilo na 
prostějovskou stranu nejtěsnějším 
poměrem 3:2 (21, -21, 22, -23, 9).
V průběžném pořadí se tedy výběr 
TJ posunul na výše zmíněnou šestou 
příčku, ovšem jen s dvoubodovým 
náskokem na osmou pozici, která 

může být sestupová. Nejbližší sobo-
tu 6. února přitom svěřenky kouče 
Ladislava Sypka zajíždějí k hodně ná-
ročným utkáním na půdu vedoucího 
Nového Jičína, zatímco potom při-
jdou na řadu zápasy pravdy jak proti 
sedmému Bílovci (13. 2.), tak na pa-
lubovce pátého Juliánova (20. 2.).
2. liga žen, skupina C 2015/16 - 
pořadí po 24. kole: 1. Nový Jičín 
60, 2. Ostrava B 52, 3. Kylešovice 
51, 4. Šlapanice 43, 5. Juliánov 35, 
6. OP Prostějov 31, 7. Bílovec 30, 8. 
Vsetín 29, 9. Svitavy 21, 10. Opava 8.    
 (son)

Oděvářky zvládly doma poslední Opavu
a ve druhé lize skočily už na šesté místo

PROSTĚJOV Pouze dva a půl 
měsíce trvala spolupráce Jiřího 
Veselého s  trenérem Tomášem 
Krupou. Na ukončení společ-
né cesty se dohodli po vyřazení 
prostějovského hráče už v 1. kole 
úvodního grandslamu sezóny. 
„Pracovně jsme neměli žádný pro-
blém, ale nerozuměli jsme si mimo 
kurt. A to je při dlouhých společ-
ných pobytech důležité,“ zdůvod-
nil rozhodnutí Veselý, hráč první 
světové padesátky. K rozchodu do-
spěli trenér i tenista společně. „Po 

Australian Open jsme si s Jirkou 
sedli a dohodli se, že spolupráci 
ukončíme,“ uvedl Krupa, který 
v minulosti vedl například Tomáše 
Berdycha.
Veselého v minulé sezóně vedl Slo-
vák Ladislav Simon, pod vedením 
Krupy se připravoval od začátku lis-
topadu. Začátek roku ale českému 
tenistovi nevyšel. V Aucklandu při 
obhajobě loňského vítězství vypadl 
hned po prvním zápase a to samé se 
opakovalo v  Melbourne. Nového 
kouče bude Veselý hledat.  (lv)

MELBOURNE, PROSTĚJOV Přes
 dvě hodiny se snažil Tomáš Ber-
dych přetlačit ve čtvrtfinále Aus-
tralian Open Rogera Federera. Po-
slední český zástupce ve dvouhře 
na úvodním grandslamu sezóny na 
legendárního soupeře nestačil. 
První sadu sice dotáhl do zkrácené 
hry, v dalších setech měl ale Švýcar 
více ze hry a vybojoval si vítězství. 
„Nehrál jsem nijak hrozně, ale na 

Rogera to prostě nestačilo. Od za-
čátku hrál podle vlastního plánu,“ 
uznal Berdych, který nebyl se svým 
vystoupením na turnaji spokojený. 
„Nemůžu přece říkat, že mi čtvrtfi-
nále stačí. Kvůli tomu na grandsla-
my nejezdím. Musím porážku vzít 
a připravovat se tak, aby to příště 
bylo lepší,“ dodal Berdych.
Grandslamové semifinále, byť 
pouze v deblu, si zahrála Karolína 

Plíšková. Česká hráčka společně 
s  Němkou Görgesovou dokázala 
vyřadit například třetí nasazený 
pár Garciaová, Mladenovicová 
z Francie. Mezinárodní dvojici vy-
řadila až Kingisová společně s Ind-
kou Mirzaovou. „Soupeřky udělaly 
pouze deset nevynucených chyb. 
To je neuvěřitelné číslo! Semifiná-
le ale není špatné,“ usmála se Plíš-
ková.  (lv)

PROSTĚJOV Česká tenisová jed-
nička Petra Kvitová se po brzkém 
vyřazení na Australian Open roz-
hodla k velice razantnímu kroku. 
Po vzájemné dohodě ukončila 
spolupráci s  trenérem Davidem 
Kotyzou. Kondičním koučem zů-
stává David Vydra. 
„Cítila jsem, že moje kariéra potře-
buje nový silný impulz a změnu. 
Proto jsem se na osobní schůzce 
s Davidem dohodla na ukončení 

naší spolupráce,“ uvedla Kvitová. 
„Poděkovala jsem mu za roky spo-
lupráce, úspěchy, vyhrané tituly a za 
vše, co jsme spolu prožili a dokázali,“ 
dodala pětadvacetiletá tenistka.
Kvitová se pod vedením zkušeného 
trenéra dvakrát radovala z  vítězství 
ve Wimbledonu a také z  triumfu 
na Turnaji mistryň. Postoupila až 
na druhé místo světového žebříčku 
WTA. Po dlouhé době se rozhodla 
pro změnu, nového kouče ale vy-

braného nemá. „Davidova nástupce 
nemám. Teď se chci soustředit na 
Fed Cup, v průběhu února to ale vy-
řeším,“ poznamenala tenistka.
Rozhodnutí Kvitové vzal Kotyza 
jako profesionál a popřál jí hodně 
štěstí v další kariéře. Respektuji roz-
hodnutí Petry a přeji jí do budoucna 
mnoho úspěchů v osobním i spor-
tovním životě," řekl Kotyza s tím, že 
více se k  tomu nechce vyjadřovat.  
 (lv)

PRAHA Bez dlouhodobě nemoc-
né prostějovské tenistky Lucie Ša-
fářové vstoupí do nového ročníku 
Fed Cupu tenistky České repub-
liky. Obhájkyně vítězství narazí 
v prvním kole na Rumunsko v se-
stavě Petra Kvitová, Karolína Plíš-
ková, Barbora Strýcová a Denisa 
Alertová. V družstvu soupeřek ne-
chybí ani Simona Halepová, která 
se původně omluvila kvůli pláno-
vané operaci nosu. Chirurgický zá-
krok ale kvůli utkání odložila.
„Nominaci jsem dělal s tím, že bude 
hrát. Nic se nemění. Až na to, že teď 
nebudeme v  pozici favorita. Půjde 

o naprosto vyrovnaný souboj,“ uve-
dl nehrající kapitán českého výběru 
Petr Pála před střetnutím v  Kluži, 
které se hraje 6. a 7. února. „Musíme 
se soustředit na vlastní hráčky. Dostat 
je do pohody. To je nejlepší cesta, jak 
uspět,“ domnívá se Pála.
Rumunskou hvězdu a světovou troj-
ku Simone Halepovou v sestavě do-
plňují Irina-Camelia Beguová (31. 
v žebříčku WTA), Monica Niculescu-
ová (40.) a Andreea Mituová (96.).
Českou jedničkou bude Kvitová. Té 
ale vstup do sezóny příliš nevyšel. 
Přesto má velkou důvěru týmového 
kapitána. „Fed Cup už jí několikrát 

pomohl a věřím, že jí zase pomůže 
k dalším utkáním,“ poznamenal Pála, 
který má jasno o tom, jakou sestavu 
by poslal za nerozhodného stavu do 
rozhodující čtyřhry. „Nebudu nic 
skrývat. Hrála by Karolína Plíšková 
s Bárou Strýcovou,“ ukázal na hrdinky 
posledního fedcupového finále.
Tenistky stojí před velkou překáž-
kou. V Rumunsku se dostala ke slovu 
kvalitní generace hráček a ty touží po 
velkém úspěchu. Tahounkou bude 
hlavně Halepová. „Zdobí ji výborný 
pohyb a vyrovnanost úderů. Přesto 
věřím, že uspějeme a postoupíme do 
semifinále,“ doufá český kapitán.  (lv)

VESELÝ OPĚT
HLEDÁ KOUČE

Berdych nestačil na Federera,
Plíšková hrála semifinále deblu

Bez Šafářové proti Halepové
 Češky vyzvou Rumunsko

Spolupráce Kvitové s Kotyzou
skončila. Po sedmi letech

aneb

Boxeři jedou do Znojma,
Šerban jim už nepomůže
Poprvé v tomto kalendářním roce 
se ekipa prostějovských boxerů 
vydá mezi extraligové provazy, 
stane se tak v neděli od 15 hodin na 
znojemské půdě. Poprvé v tomto 
ročníku dojde na pikantní souboj, 
neboť domácí barvy hájí Hamo 
Aperjan i Vladimír Lengál, tedy 
donedávna velké opory BC DTJ. 
I tak je cílem kouče Petra Novotného 
vrátit se alespoň s jedním bodem.
„Je to dobré, měli bychom být 
v silné sestavě a každý bod z venku 
se počítá, takže bych byl spokojen 
i s remízou. O soupeři víme, má silný 
tým a může překvapit. Speciálně 
na Hama a Láďu se těšíme, bude 
to prestižní,“ vzkázal prostějovský 
trenér společně s poděkováním Olo-
mouckému kraji a městu Prostějov 
za podporu.

On sám bude mít k dispozici téměř 
to nejsilnější, jedinou výraznou, 
avšak trvalou ztrátu představuje 
Miroslav Šerban. Tato velká hvězda 
totiž dala definitivně amatérskému 
boxu sbohem a už se nemůže vrátit.
„Chtěl jsem zkusit olympiádu, ale 
musel bych jít do nižší váhy a šance 
už byla hodně malá. Na tréninku 
jsem tak dostal nabídku vyzkoušet 
si profesionální ring a rozhodl jsem 
se do toho jít hned, dokud jsem ve 
formě,“ vysvětlil Šerban.
Nyní už má za sebou premiéru 
a byla vítězná, ve slovenském Štúrovu 
knockoutoval ve třetím kole svého 
maďarském soupeře a zápas vypsaný 
na čtyři kola předčasně ukončil.
„Další souboj mě čeká na stejném 
místě v sobotu 13. února, výhledově 
bych se chtěl utkat o titul profesion-
álního českého mistra, na to si ale 
budu muset asi ještě rok počkat. 
Nyní je hlavní zvyknout si na další 

zápasy, místo tří kol mohou trvat 
čtyři, šest, osm i dvanáct kol a je 
to tedy hodně o taktice,“ poukázal 
s tím, že novou základnu našel ve 
Zlíně, kam se rovněž přestěhoval.
Amatérská kariéra Miroslava 
Šerbana je tak u konce a přinesla 
mu mimo jiné domácí tituly v ka-
detech, juniorech, mužích i extralize 
družstev i páté místo na evropském 
šampionátu juniorů. „Myslím si, že 
byla úspěšná a že jsem dokázal, co 
jsem dokázat mohl, tak jsem se ro-
zhodl posunout dál,“ zmínil.
A co na tuto změnu říká jeho dnes 
již bývalý kouč? „Bohužel je to jeho 
rozhodnutí. Odvedl tady maxi-
mum a byl poctivý i mimo ring. 
Podával stabilní výkony, měl jméno 
u rozhodčích i zkušenosti a bude 
to pro nás citelná ztráta,“ posteskl si 
Novotný, byť věří, že jeho nástupce 
bude podobně úspěšný. Jméno za-
tím prozradit nechtěl.
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PROSTĚJOV Po dlouhých letech zůstal triumf 
v Jeřábkově memoriálu na kontě domácího celku. 
Pořádající Sokol II Prostějov si totiž v tělocvičně reál-
ného gymnázia poradil jak s prvoligovým Přerovem, tak 
divizním Valašským Meziříčím i druholigovou Lesanou 
Zubří a s plným počtem bodů se stal vítězem celkově sed-
mapadesátého ročníku házenkářského turnaje.
„Kluci potvrdili svou kvalitu a bylo to přínosné hlavně pro 
mladé dorostence. Viděli jsme, že i tito hráči už mohou 
naskočit do soutěží dospělých. Máme vyrovnaný kádr a je to 
jen dobře, protože zranění mohou přijít,“ uvědomuje si asistent 
prostějovského kouče Pavel Bečička.
V otvíracím duelu si jeho hráči poradili s Přerovem, tedy 
s papírově nejtěžším konkurentem. „Soupeř měl jen dva hráče 
na střídání a přijel bez hlavních opor, takže odpadli fyzicky. Klu-
ci k tomu navíc přistoupili zodpovědně,“ těšilo Bečičku.
Následně si Lesana poradila s „Valmezem“ a s tímto soupeřem 
nezaváhali ani domácí. Rychle se dostali do drtivého vedení 
a teprve deset minut před koncem utkání hraného na dvakrát 
pětadvacet minut dovolili soupeři desátou branku. V tuto dobu 
již ale Sokol útočil na třicítku a po závěrečné siréně si připsal 
vysokou výhru 34:11.
Přerovu se nedařilo proti Lesaně ani proti Meziříčí 
a překvapivě obsadil až poslední pozici, naopak zbylé dva celky 

si to v závěrečném souboji rozdaly o prvenství. A úspěšnější byl 
domácí soubor.
„Porazili jsme je o dva góly a vyhráli to, bohužel už nám ale 
chyběli Jurečka s Münsterem, kteří se předtím zranili. David 
má něco s kolenem, Lukáš dostal dlahu na palec. Do sezóny 
nám ale zbývá ještě téměř měsíc, tak snad budou v pořádku,“ 
věří Bečička.
Na nejbližší budoucnost neplánují prostějovští házenkáři 
žádný další přátelák či účast na turnaji, na pořadu tak budou 
klasické tréninky. A v neděli 21. února zahájí na půdě Tišnova 
zbývající polovinu druholigových bitev.  (jim)

Jeřábka opanoval domácí Prostějov

PLZEŇ, PROSTĚJOV Hned 
sedmička prostějovských plavců 
se zúčastnila zimního mistrovství 
republiky dorostu a dospělých, 
které se v závěru uplynulého roku 
uskutečnilo v plzeňském bazénu. 
Do západních Čech se vydala kom-
pletní domácí špička a v nabité 
konkurenci se dařilo i zástupcům 
zdejší TJ, kteří dosáhli na dvě 
„áčková“ a jedno „béčkové“ finále.
Výbornými výkony se blýskl zejména 
Jakub Cibulka. Šesté místo obsadil 
na 100 metrů motýlek časem 55,29 
sekundy, jen o příčku hůře se novým 
oddílovým rekordem o hodnotě 
26,39 sekundy umístil na poloviční 
znakařské distanci. K tomu ještě 
zůstal těsně před branami finále na 
100 metrů polohový závod (57,52 s) 
a 100 metrů znak (57,93 s). v obou 
případech obsadil devátý post.
Do dorosteneckého finále „B“ se z ro-
zplaveb probojoval Adam Cimrmann 
na 200 metrů prsa. Časem 2:30,76 
v něm obsadil konečné jedenácté 
místo. A ve druhé desítce pořadí se 
ještě umístil již zmíněný Cibulka na 
50 metrů motýlek a padesátce volný 
způsob, v nichž předvedl jedenáctý 
a šestnáctý nejhodnotnější výkon. 
Také ostatní plavci si nevedli špatně, 
dokládá to velké množství osobních 
rekordů.
Vůbec poprvé se pak na národním 
šampionátu plavaly mixové štafety. 
V kraulové štafetě na 4x50 metrů 
obsadilo prostějovské kvarteto ve 
složení Řehořek, Cibulka, Marciánová 
a Kadlecová výkonem 1:45,29 celkové 
čtrnácté místo. I v polohové štafetě 
plavali velmi dobře, avšak v cíli byli 
diskvalifikováni za předčasný odskok, 
přišli tak o další pěkné umístění.  (jim)

Plavci vybojovali 
čtyři „desítky“

Házenkáři Sokola II Prostějov (u míče Jiří Kosina) neměli 
s nikým slitování a neztratili na Jeřábkově memoriálu ani 
bod.  Foto: Jiří Možný



Sportovní galavečer, který ve spoluprá-
ci s Olomouckým krajem organizovala 
věhlasná marketingová společnost TK 
PLUS, se rozjel podle osvědčeného 
scénáře. Moderátor Petr Salava před-
stavil vítězné laureáty všech předcho-
zích ročníků a postupně zval na pódi-
um vítěze jednotlivých kategorií. 
První oceněnou byla nejlepší handica-
povaná sportovkyně Adéla Sekyrová, 
která vystřídala předchozí vítězku Evu 
Kacanu. Právě druhá jmenovaná však 
vítěznou trofej přebrala, protože je 
trenérkou zaneprázdněné úspěšné at-
letky. Vítězem mužské kategorie han-
dicapovaných byl opět cyklista Tomáš 
Kajnar. Ceny předávala náměstkyně 
krajského hejtmana Ivona Kubjátová. 
První regionální radost přinesla kate-
gorie trenérů. Už čtvrtou trofej do své 
bohaté sbírky si přidal kouč prostě-
jovských volejbalistek Miroslav Čada. 
„Loňský rok byl mým nejúspěšnějším 
na lavičce Prostějova. Tři výhry v Lize 
mistryň mají obrovskou cenu,“ pronesl 
veleúspěšný kormidelník. 

Dalším regionálním želízkem v ohni 
byla mezi juniory němčická kraso-
jezdkyně Adéla Přibylová. Prvenství 
jí i přes hlas od Večerníku uniklo 
o pověstný vlásek, když na vítěznou 
orientační běžkyni Terezu Janošíko-
vou ztratila pouhé dva body. Bohaté 
zastoupení prostějovských družstev 
mezi nominovanými v juniorské ka-
tegorii bohužel medailové umístění 
nepřineslo. Mezi trojicí nejlepších se 
neobjevil ani jeden. Prvenství si z pó-
dia odnesli cyklisté z MAPEI MERI-
DA Kaňkovský teamu. 
Jeden z největších aplausů pak sklidil 
laureát čestné ceny - letos osmdesáti-
letý atlet Květoslav Vykydal ze Šum-
perka. Osobně mu gratuloval před-
seda Klubu olympioniků Oldřich 
Svojanovský. „Je to taková třešnička 
mé sportovní kariéry. Osobně mě ale 
vždycky nejvíce potěší úspěchy mých 
svěřenců,“ uvedl při předávání Květo-
slav Vykydal, držitel patnácti cenných 
kovů z veteránských světových či ev-
ropských šampionátů!
Obhajoba loňského prvenství se pak 
podařila mezi seniorskými družstvy 
hokejistům HC Olomouc. Nechali 
tak za sebou největšího papírového 
favorita v podobě účastníka play off 
Ligy mistryň a několikanásobné re-
publikové šampionky ve volejbale - 
VK AGEL Prostějov.  

Očekávaným vrcholem bylo vyhláše-
ní trojice nejlepších jednotlivců. Třetí 
příčku si uzurpoval sedminásobný ví-
těz ankety Tomáš Berdych, za kterého 
převzala trofej Petra Černošková, ředi-
telka tenisových projektů TK PLUS. 
„Tomáš je v současnosti na cestě z Aus-
trálie,“ vysvětlila neúčast české jednič-
ky Petra Černošková. Za zvuků fanfár 
si došla pro ocenění za druhou příčku 
Petra Kvitová, dvojnásobná vítězka. 
„Já to mileráda předám,“ se smíchem 
Petra odrazila dotaz Petra Salavy na 
to, že je spíše zvyklá vyhrávat a doda-
la: „Bedna je vždycky výborná.“ Poté, 
co byla loňská vítězka dekorována za 
druhé místo, bylo jasné, že vítězkou 
nemohl být nikdo jiný než její repre-
zentační a klubová parťačka Lucie 
Šafářová. Jako držitelka tří různých 
cen se tak zapsala nesmazatelně do 
historie ankety. V roce 2001 byla vy-
hlášena nejlepším juniorem, v roce 
2014 obdržela cenu Olomoucké-
ho kraje a letos se stala absolutní 
vítězkou nejprestižnější kategorie! 
„Moc si toho vážím, krásné ocenění 
a doufám, že není poslední,“ culila se 

Lucka Šafářová, která se dočkala další 
odměny za svou nejlepší sezónu do-
savadní kariéry.    
Tradičně poslední v řadě pak mívá slo-
vo hejtman. Jiří Rozbořil si tentokrát, 
jako držitele ceny Olomouckého kraje, 
vybral bratrskou dvojici. Do světel re-
flektorů vyběhli čtrnáctinásobní mistři 
republiky v sajdkárkrosu - Marek a Va-
šek Rozehnalovi. „Sám jsem měl mož-
nost vyzkoušet si na vlastní kůži tento 
adrenalinový sport. Mohu přiznat, že 
na to vzpomínám dodnes,“ uvedl prv-
ní muž Olomouckého kraje. 
Krásným a neopomenutelným zvy-
kem je také předávání šeků handi-
capovaným sportovcům. Marketin-
gová společnost TK PLUS věnovala 
částku 50 000 korun občanskému 
sdružení Ryzáček. Po deseti tisících 
obdrželi vítězové obou kategorií 
handicapovaných - Tomáš Kajnar
a Adéla Sekyrová.
Samostatnou kapitolou byl hudební 
host. ‚Meky‘ Žbirka nebyl na vyhlá-
šení poprvé a troufneme si říci, že 
ani naposled. Osobitý chytrý humor, 
neskutečně silné charisma a k tomu 

prvotřídní hudební a pěvecký fortel, 
to se zkrátka neomrzí! Dle bouřlivé 
reakce publika někdejší Zlatý slavík 
opět zabodoval. Letos si navíc při-
zval hosta v podobě Marty, se kterou 
práskli chytlavé „Čo bolí, to přebolí...“
Sečteno a podtrženo: co se týká 
úspěšnosti regionu, zaznamenalo 

Prostějovsko oproti minulosti mír-
ný ústup ze slávy. Na druhé straně 
kvalita převyšuje kvantitu. Kom-
pletní bedna v nejprestižnější kate-
gorii, vítězství mezi trenéry, druhá 
a třetí příčka mezi týmy, to všechno 
je opět velmi dobrým vysvědčením 
místního sportu. 

Pondělí 1. února 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

Krajská sportovní anketa pod nadvládou Prostějova
POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

Tenisté obsadili první tři příčky absolutní kategorie, nejlepším trenérem je Miroslav Čada
PROSTĚJOV Vyhlášení jubilejního patnáctého ročníku ankety 
Sportovec Olomouckého kraje hostilo ve čtvrtek večer prostějov-
ské Městské divadlo. Vítězem absolutní kategorie se premiérově 
stala tenistka místního oddílu Lucie Šafářová, která se tak zařa-
dila po bok svých kolegů z TK Agrofert -  Jiřího Nováka, Tomáše 
Berdycha a Petry Kvitové. Fenomén prostějovského tenisového 
klubu tak pokračuje. Z dosavadních patnácti ročníků jich právě 
tenisté získali třináct! Jméno vítězky ostatně správně odtušil i 
Večerník, který je od prvopočátku ankety jejím mediálním part-
nerem.  U slavnostního vyhlášení jsme nechyběli ani tentokrát...

Původní reportáž
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

ortáž

Hejtman a královny. Nejvyšší muž kraje Jiří Rozbořil v obležení půvabných tenis-
tek - Petry Kvitové (vlevo) a Lucie Šafářové.  Foto: Zdeněk Vysloužil
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NEJLEPŠÍ SPORTOVEC

4. David Klammert (judo, JUDO KLUB Olomouc) 16b., 5. Hana Wiedermannová (kuželky, KK Zábřeh) 7b., 6.-8. Jiří Gečnuk (pa-
rašutismus, ASO Dukla Prostějov), Richard Hála (kanoistika, SK UP Olomouc), David Jílek (triatlon, Bikesport Team Mohelnice) 
6b., 9. Libor Jiroušek (parašutismus, ASO Dukla Prostějov), 5b., 10.-11. Michaela Fasnerová (kanoistika, KK Olomouc), Vojtěch 
Král (orientační běh, SK Severka Šumperk), 4b., 12.-15. Adam Felner (běh na lyžích, FENIX SKI TEAM Jeseník), Branislav Konrád 
(lední hokej, HC Olomouc), Miloš Matějíček (stolní tenis, Exiteria KST Jeseník), Marek Směšný (jachting, TJ Sokol Tovačov) 3b., 
16.-18. David Houska (fotbal, SK Sigma Olomouc), Zdeněk Senohrábek (stolní tenis, Exiteria KST Jeseník), Zuzana Svozilová (pla-
vání s ploutvemi, KSP Olomouc) 2b., 19.-24. Barbora Baková (golf, Golf Club Olomouc), Václav Chaloupka (kanoistika, SK UP 
Olomouc), Petra Kamínková (atletika, AK Olomouc), Martin Novák (atletika, AK Olomouc), Oldřich Šolf (parašutismus, ASO 
Dukla Prostějov), Martin Vyrůbalík (lední hokej, HC Olomouc) 1b.

1. Lucie ŠAFÁŘOVÁ
tenis TK AGROFERT Prostějov 82 bodů

2. Petra KVITOVÁ
tenis TK AGROFERT Prostějov 59 bodů

3. Tomáš BERDYCH
tenis TK AGROFERT Prostějov 27 bodů

1. HC Olomouc (hokej) 14 bodů, 
2. VK AGEL Prostějov (volejbal) 11 bodů

3. ASO DUKLA Prostějov
 parašutismus 6 bodů
4. TOMIREMONT Prostějov (raf-
ting) 4b., 5. TJ Spartak Přerov (kužel-

ky) 3b., 6.-8. Ariete Prostějov (basket-
bal), LHK Jestřábi Prostějov (hokej), 
TK AGROFERT Prostějov (tenis) 1b.

NEJLEPŠÍ DRUŽSTVO

1. Tereza Janošíková orientační běh 
SK UP Olomouc 8 bodů
2. Adéla Přibylová krasojízda TJ 
Stav. Stroje Němčice n./H. 6 bodů
3. Adriana Klimková triatlon SK UP 
Olomouc 4 body

4.-6. Eduard Bezděk (veslování, VK Olo-
mouc), Michal Šmoldas (kanoistika, TJ 
VS Litovel), Kim Žalčík (běh na lyžích, 
FENIX SKI team Jeseník) 3b., 7.-10. Pavel 
Bittner (cyklistika, MAPEI MERIDA Kaň-
kovský), Václav Chaloupka (kanoistika, SK 
UP Olomouc), Jakub Jurka (šerm kordem, 
TJ Dukla Olomouc), Martina Kudelová 

(tenis, TK PRECHEZA Přerov) 2b., 11.-
16. Adam Neubert (kanoistika, SK UP 
Olomouc), Petr Olejník (stolní tenis, SK 
Přerov), Jakub Otruba (cyklistika, MAPEI 
MERIDA Kaňkovský), Alex Rašner (lední 
hokej, HC Olomouc), Tomáš Roba (no-
hejbal, Sokol I Prostějov), Barbora Zatlou-
kalová (atletika, AK Olomouc) 1b.

NEJLEPŠÍ JUNIOR

1. Miroslav Čada 
 volejbal VK AGEL Prostějov 9 bodů
2. Rudolf Rozsypal 
 kanoistika SK UP Olomouc 6 bodů
3. Lubomír Krejčíř 
 házená DHK ZORA Olomouc 5 bodů

4. Jiří Štěpán (judo, JUDO KLUB 
Olomouc) 4b. 5.-6. Zbyněk Choleva 
(basketbal, ARIETE Prostějov), Ja-
roslav Jurka (šerm kordem, TJ Dukla 
Olomouc) 3b., 7.-9. Zdeněk Gaďourek 
(koloběh, KK Lipník nad Bečvou), 
Leoš Kalvoda (fotbal, SK Sigma Olo-
mouc), Jaroslav Navrátil (tenis, TK 

AGROFERT Prostějov) 2b. 10.-13. 
Alexander Bögi (box, TJ Dukla Olo-
mouc), Augustin Chromý (fotbal, 
SK Sigma Olomouc), Zdeněk Venera 
(lední hokej, HC Olomouc), Jaroslav 
Zedníček (stolní tenis, Exiteria KST 
Jeseník) 1b.

NEJLEPŠÍ TRENÉR

1. MAPEI MERIDA Kaňkovský 
 cyklistika 13 bodů

2. DHK ZORA Olomouc 
 házená 11 bodů
3. AK Olomouc atletika 6 bodů
4. TOMIREMONT Prostějov (raf-
ting) 4b., 5.-6. FENIX SKI TEAM Je-

seník (běh na lyžích), TK AGROFERT 
Prostějov (tenis) 2b. 7.-9. KK Lipník 
nad Bečvou (koloběh), SK Sigma Olo-
mouc (fotbal), TJ Sokol I Prostějov 
(nohejbal) 1b.

NEJLEPŠÍ 
JUNIORSKÉ DRUŽSTVO

1. Tomáš Kajnar
 cyklistika TJ Zlaté Hory 22 bodů
2. Petr Utíkal tenis 14 bodů

3. Vladimír Marčan
 sportovní střelba 4 body
4. František Kocourek cyklistika 1b.

NEJLEPŠÍ HANDICAPOVANÝ 
SPORTOVEC

1. Adéla Sekyrová 
 atletika AK Olomouc 33 bodů

2. Eva Kacanu
 atletika AK Olomouc 8 bodů

NEJLEPŠÍ HANDICAPOVANÁ 
SPORTOVKYNÌ

Jak dopadla anketa sportovec olomouckého kraje 2015

Mimo plánovaný program, ve kterém mělo být předáno devět ocenění, se 
letos předávala i desátá. Jejím držitelem se stal moderátor Petr Salava. 
„Petře, jste tu s námi od prvopočátku ankety a nikdy jste žádnou cenu ne-
dostal. Já si dovolím vám jednu věnovat. Není to žádná plaketa nebo po-
hár, ale co jiného by měl Pražák na Moravě dostat než domácí slivovici,“ 
okomentoval svůj osobní dar hejtman Jiří Rozbořil a dodal: „Možná jsem 
tu jako hejtman naposledy, ať na mě vzpomínáte v dobrém!“   (zv)
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HISTORIE VÍTÌZÙ – VLÁDNE TENIS

sa

FotoreportážFFootooorreepoorrtááážž

Meki Žbirka potvrdil pověst perfektního šoumena
i zpěváka.

První muž prostějovského tenisu a sportovního marketingu 
Miroslav Černošek (uprostřed),  nemohl na pódiu chybět. 

Charitativní šeky handicapovaným sportovcům, předali za 
společnost TK PLUS – Petra Černošková a Petr Chytil.

3x foto: Zdeněk Vysloužil

jaký byl slavnostní večer krajských sportovců...jjakkký bbyyl slaavnnnoosstníí vvečeeerr kkrajjjskkýýchh sspoorrtoovccůů...

Jiří Rozbořil předal Petru Salavovi originální dar.  Foto: Zdeněk Vysloužil
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